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Fa-o Singur
Restaurarea Bisericii

Orasului
Cat de greu ar putea sa restaurarezi
Trupul lui Hristos intr-un oras mic?

De la Doug Perry
www.FellowshipOfTheMartyrs.com

Drepturi de autor FOTM 2007.

Foloseste liber, dar fara modificari si fara scoaterea link-urilor.
Dar nu-ti face griji ca am sa chem legea pe tine, asta apartine lui Dumnezeu.

Abuzeaz-o si profita de ea si El se va ocupa de tine. Nu glumesc.

https://www.fellowshipofthemartyrs.com/
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NU ESTE TOTUL BINE?

Este o singura rugaciune a lui Isus pe care pot sa o gasesc in Biblie ce Dumnezeu nu i-a dat raspuns. Acesta este
perfectul, fara de pacat, Fiu al lui Dumnezeu venit in trup. Toti care El a incercat sa-i vindece au fost vindecati. Fiecare
demon blestemat de El a sarit din oameni. Tatal I-a dat toata autoritatea si L-a iubit si a confirmat repetitiv ca Acesta
este Fiul Sau si El era mandru de El. Deci cum de este o rugaciune facuta de El care nu a primit raspuns? Stii macar ce
era?

Ioan 17:20-23 (RMNN/Cornilescu 1924 Rev. 2010, 2014)
20 Şi Mă rog nu numai pentru ei, ci şi pentru cei ce vor crede în Mine prin cuvântul lor. 21Mă rog ca toţi să fie
una, cum Tu, Tată, eşti în Mine şi Eu, în Tine, ca şi ei să fie una în noi, pentru ca lumea să creadă că Tu M-ai
trimis. 22 Eu le-am dat slava pe care Mi-ai dat-o Tu, pentru ca ei să fie una, cum şi Noi suntem una – 23 Eu în
ei şi Tu în Mine –, pentru ca ei să fie în chip desăvârşit una, ca să cunoască lumea că Tu M-ai trimis şi că i-ai
iubit cumM-ai iubit pe Mine.

ULTIMA rugaciune facuta de Isus Hristos inainte sa mearga la cruce era pentru noi. Ca noi sa fim una cum El si Tatal
sunt una. Iar noi suntem cat de departe se poate de a fi UNA. Sintem acum cea mai divizata, factionista, competitiva,
egoista religie pe planeta. De ce Dumnezeu nu a raspuns acelei rugaciuni?! Poate pentru ca noi nu ne rugam in acord
cu Isus. Cuvantul spune unde doi sau mai multi sunt adunati, El va fi acolo si orice vei cere in Numele Lui, El va face.
Poate Isus se roaga singur rugaciunea aceasta!

Daca spui ca-l iubesti pe Isus si ca El este Domnul si Hristosul tau, atunci poate ar trebui sa te devotezi pe deplin in a
vedea ultima dorinta a lui Isus inaintea Crucii sa fie implinita indiferent de ce ar fi. Poate ar trebui ca noi toti sa nu ne
mai rugam NIMIC ALTCEVA decat ca Dumnezeu sa faca totul posibil ca sa raspunda acestei ultime rugaciuni a lui Isus.

Acum, stiu, vor fi printre voi care zic ca “Biserica Universala,” Mireasa spirituala este una si noi toti avem Duhul Sfant,
asa ca suntem deja Una si ca Dumnezeu a raspuns acestei rugaciuni. Dar eu nu cred asta. Scuze, poti sa-mi arati
credinta ta fara fapte iar eu am sa-ti arat credinta mea cu fapte. Credinta fara fapte este moarta. (Iacob 2) Poti sa-ti
spui cat vrei idealul placinta-in-cer ca suntem toti Una, dar manifestarea Trupului Lui pe pamant este fracturata oribil
si divizatasi nimeni nu manifesta acea Unitate in adevar. Nu am nevoie de vorbe goale - daca ar trebui sa fi cunoscut
dupa dragostea ta, atunci incepe sa va iubiti unul pe altul!! Si nu doar prietenii tai sau cei care sunt de acord cu tine.
Iubeste pe vrajmasii tai si intoarce celalalt obraz si iarta de sapte ori cate sapte si nu mai fa faptele naturii pacatoase
(Gal. 5:19-21) sau nu mai spune ca-l iubesti pe Isus si asculti de el! Nu ai sa mostenesti imparatia lui Dumnezeu daca
nu termini.

1 Ioan 2:9-11 (RMNN...)
9 Cine zice că este în lumină şi urăşte pe fratele său este încă în întuneric până acum. 10 Cine iubeşte pe fratele
său rămâne în lumină şi în el nu este niciun prilej de poticnire. 11 Dar cine urăşte pe fratele său este în
întuneric, umblă în întuneric şi nu ştie încotro merge, pentru că întunericul i-a orbit ochii.

Cat de stricate sunt lucrurile, mai exact? Este masurabil? Putem statistic sa aratam ca suntem inafara pistei sau este
doar pentru efect ca sa trebuie sa ne pocaim? Cat de rele ar putea sa fie lucrurile?
O, da. Este masurabila si verificabila. Nu mint. Lucrurile sunt cu MULT mai rele decat stii.

Tine-te de palarie. Devine tare urat.

Nu numai ca nu sunteu Un Singur Trup, facem totul exact opus de cum a vrut Isus. Acesta trebuie sa fie cel mai rau
model de razboi din istorie! Probabil de acea suntem pasteurizati de fortele intunericului.

(Stiu ca probabil predic corului, pentru ca daca citesti,
esti probabil FOARTE desatisfacut cu starea curenta a lucrurilor si esti disperat

pentru schimbare. Dar poate ca asta iti va da niste munitie ca sa explici
babeste altora de ce trebuie sa incercam ceva diferit.)
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Statistici si date Inspaimantatoare
Aceasta este o alcatuire a celor mai infricosatoare, de rusine si socante statistici si informatii despre Biserica si

treburile ei. Cineva trebuie sa stea inaintea lui Isus intr-o zi si sa-si explice rolul lui in asta. Noi nu vrem sa fie NOI - sau
tu. Noi nu vrem sa citam ceva orbeste fara sa avem o documentatie si surse bune. Daca ai statistici de care crezi ca
trebuie sa le auzim, gaseste materialul sursa si trimite-l mail noua. fotm@fellowshipofthemartyrs.com

(Statistici de la David Barrett & Todd Johnson, “Trenduri Globale Crestine AD 30 - AD 2200 - Rezumatul si analiza
mega-recensamantului Crestin anual.” Libraria William Carey, 1991. Numai daca este notat.)

Link-uri web
STAREA MISIUNII GLOBALE, AD 2006, IN CONTEXTUL SECOLULUI 20 SI 21
http://www.gordonconwell.edu/ockenga/globalchristianity/IBMR2006.pdf

Chiar sunt 30,000+ de denominatii?!
http://www.bringyou.to/apologetics/a120.htm

Privind Inainte: O Prezentare Generala a Evanghelizarii Globale, 2005-2025
http://www.lausanne.org/lcwe/assets/Looking_Forward.pdf#search=%22%22todd%20Johnson%22%20christianit
y%22

SUMAR
Bunurile Bisericii

• Crestinii din SUA controleaza TRILIOANE in bunuri in timp ce in orice moment 200,000,000 Frati si Surori mor
de foame.

• 78 de tari au fiecare Crestini din Marea Misiune (evanghelici) ale caror venit personal depaseste US$1 miliard
pe an.

Frauda Financiala in Biserica
• Delapidarile anuale ale bisericii de custozi de top trece de costul total al tuturor misiunilor straine globale.

Incurajate de proceduri laxe, trezorieri de incredere delapideaza din Biserica $5,000,000 PE ZI. Asta este
$16,000,000,000 pe AN! Asta este Miliard {Pentru referinta: Cheltuielile TOTALE Crestine pe misiuni straine -
$15 miliarde. Dumnezeu sa ne ierte!} Partea americii in acea crima este $5,693,060,314 pe an.

• Penalitati de crime impotriva preotiei in cazuri de abuz sexual depasesc acum $1 miliard, cauzand un numar de
biserici, eparhii si chiar denominatii sa fie fortate in faliment.

• In fiecare an 600,000 muncitori cu norma intreaga (preotime, ajutatori, misionari) ajung la varsta de
pensionare; 150,000 descopera dupa aceia ca angajatorii lor nu dau pensie de batranete.

Cheltuieli Risipitoare in Biserica
• Majoritatea corpurilor Crestine insista pe responsabilitate completa pe ultimul cent in finante {Dar nu foarte

bine. Vezi mai sus.}, dar ignora sau chiar condamna colectarea statisticilor despre lucratorii/ajutatorii Crestini si
eficacitatea lor.

• Mai mult de 91% a tuturor bugetelor bisericii in SUA sunt cheltuite pe oameni care sunt deja membrii ai
bisericilor. Mai putin de 1% este cheltuit pe raspandirea evangheliei pe majoritatea celor neatinsi din o treime
din lume.

• 40% din resursele de misiuni straine globale a bisericii sunt folosite in doar 10 tari suprasaturate care deja au
slujiri de casa puternice conduse de cetateni.

• Toate costurile pentru slujire divizate cu numarul de boteze pe an: Cost per botez in India - $9803 pe persoana.
Cost per botez in SUA - $1,550,000 pe persoana.

• In fiecare an bisericile tin un megarecensamant in valoare de $1.1 miliard, trimitand 10 milioane dechestionare
in 3,000 de limbi care acopera 180 de subiecte majore religioase.

• Crestinii cheltuiesc mai mult pe auditurile anuale ale bisericilor si agentiilor lor ($810 milioane) de cat pe toti
lucratorii lor in lumea non-Crestina.

fotm@fellowshipofthemartyrs.com
http://www.gordonconwell.edu/ockenga/globalchristianity/IBMR2006.pdf
http://www.bringyou.to/apologetics/a120.htm
http://www.lausanne.org/lcwe/assets/Looking_Forward.pdf
http://www.lausanne.org/lcwe/assets/Looking_Forward.pdf
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• Costul total al mobilizarii Crestine ajunge la $330,000 pentru fiecare persoane botezate recent. (SUA $1.55
Milioane, India $9,800)

• Sa gasit ca tariile non-Crestine detin 227 milioane de Biblii, mai mult decat necesarul pentru a servi tuturor
Crestinilor, dar distribuite slab.

• 91% din toata mobilizarea/evanghelizarea Crestina nu are ca tinta non-Crestinii ci tintesc alti Crestini din
Lumea C*{>95 Evanghelizate, >60% Crestini} tari, orase, oameni, populatii, sau situatii. (*Vezi cheia pe
pagina 7.)

• In fiecare an, 180 milioane de Biblii si Noi Testamente sunt pierdute - pierdute, distruse sau dezintegrate - din
cauza incompetentei, ostilitatii, planificari rele, sau manufacturare inadecvata.

• Carti primar despre Isus in librariile de astazi sunt in numar de 175,000 de titluri in 500 de limbi, crescand cu 4
publicari noi in fiecare zi. Ca o cercetare stiintifica, 70% din toate cartiile Crestine si articole publicate nu vor fi
citate niciodata in scris de inter-paresii lor.

Misiuni si Biserica
• 250 din 300 de cele mai mari organizatii internationale Crestine induc in eroare publicul Crestin prin publicarea

demonstrabil incorecta sau statistici ale progresului falsificata.

• Triumfalismul Crestin - nu ca mandrie al numerelor mari, dar ca auto-laudari publicate - creste rampant in
majoritatea bisericilor, agentiilor si slujirilor.

• Toate costurile ale slujirilor divizate cu numarul de boteze pe an. Cost per botez in India $9,803 pe persoana.
Cost per botez in SUA - $1,550,000 per persoana.

• Ii costa pe crestini de 700 de ori mai multi bani sa boteze convertiti in Tarile din Lumea C (Elvetia) decat in tarile
sarace din Lumea A (Nepal). {Pentru descrierea Lumilor A,B si C, vezi pagina 7}

• Procentaj din resurse Crestine in tari care sunt deja mai mult de 60% evanghelizate - 99.7%. Procentaj investit
in tari unde mai putin de jumatate din oameni au auzit VREODATA de Isus - 0.3%.

• Estimativ, Crestinii din toata lumea investesc in jur de $8 MILIARDE de dolari PE AN mergand la mai mult de
500 de conferinte sa VORBEASCA despre misiuni. Asta-i mai mult de JUMATATE din totalul investit in FACAND
misiuni.

• Poate fi usor tintit oriunde pe pamant cu in jur de 3 di cele 45 de varietati de evanghelism eficient.

• 818 popoare etnolingvistice neevanghelizate nu au fost vreodata tintite vreodata de vreo agentie Crestina.

• Peste 20 de secole, crestinii au anuntat 1,500 de planuri globale pentru a evangheliza lumea; majoritatea au
esuat; 250 de planuri focusate pe anul AD 2000 au cazut masiv scurt in scopurile spuse.

• Din cauza esuarii Vestului, Crestinii Chinei au ridicat zeci de mii de lucratori antrenati care au inceput sa
evanghelizeze lumea de novo (din nou) scurt dupa AD 2000. www.BackToJerusalem.com

• Ascultatori regulari a programelor Crestine peste statiile radio/TV lumesti sau religioase au crescut de la 22%
din lume in 1980 la 30% in 2000.

• Din 648 milioane de Crestini din Marea Misiune, la 70% din ei nu li s-a spus de cei 1.6 miliarde de oameni
neevanghelizati ai lumii.

• Cele 3 cele mai putin cost-eficiente tari cu populatie de peste 1 milion pentru mobilizari Crestine sunt: Japonia,
Elvetia, Danemarca.

• Cele 3 cele mai cost-eficiente tari cu populatie de peste 1 milion pentru mobilizari Crestine sunt: Mozambic,
Etiopia, Tanzania.

• Per ora din slujiri, cele 5 megapopoare cel mai raspunzatoare Crestinismului, lui Hristos si evangheliei sunt:
Khandesi, Awadi, Magadi, Bai, Berar Marati .

• Per ora din slujiri, cele 5 megapopoare cele mai putin raspunzatoare Crestinismului, lui Hristos si evangheliei
sunt: Suedezi, Rusi, Lituanieni, Polonezi, Georgieni .

Denominatii ale Bisericii
• In prezent sunt peste 37,000 de denominatii Crestine in SUA. Adaugam una noua in fiecare zi.

http://www.backtojerusalem.com
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• Un nou mare megabloc nonconfesional Crestin, independentii/Postdenominationalistii, creste rapid si
constituie 19% din toti Crestinii. Acesti 386 de milioane de independenti in 220 de tari nu au interes in si nu au
nici un folos de Crestinismul istoric denominationalist.

• Din numai un milion in AD 1900, Penticostalii/Carismaticii/Neocarismaticii s-au inmultit la 524 de milioane de
afiliati (cu credinciosi neafiliati, 602 de milioane).

Cresterea Bisericii
• De la numai 3 milioane in AD 1500, evanghelicii au crescut la 648 de milioane in toata lumea, 54% fiind

Non-Albi.

• Tara cu cea mai mare expansiune Crestina vreodata este China, acum la 10,000 de noi converti in fiecare zi.

Persecutia Bisericii
• Mai mult de 70% din toti Crestinii traiesc acum in tari in care sufera persecutie. In unele cazuri persecutie

EXTREMA.

• 14 milioane de Hindusi, Budisti si Musulmani convertiti au decis sa ramana in acele religii ca sa marturiseasca
pentru Hristos ca si credinciosi activi in Isus ca Domn.

Probleme cu Populatia Globala
• In ciuda MILIARDELOR de dolari investiti de multe denominatii spre peste o suta de programe majore care sa

implineasca Marea Misiune pana in anul 2000, nici nu am tinut ritmul cu cresterea populatiei, si mai putin sa
atingem cei 2 miliarde de neatinsi. Evident, nici o scuza nu sta in viitor pentru marea risipa a resurselor si a
promisiunilor frante.

• 124 de milioane de suflete noi incep viata pe Pamant in feacare an, dar cele 4,00 de agentii de misiuni straine
ale Crestinismului boteaza numai 4 miliarde de persoane noi pe an.

• Din AD 1900, Crestinii urbaniti au explodat de la 100 de milioane in 500 de orase la 1,160 de milioane in 5,000
de orase.

Popoare Neatinse
• Din 648 de milioane din Crestinii din Marea Misiune, la 70% nu li s-au spus niciodata de cei 1.6 miliarde de

persoane neevanghelizate.

• Sunt inca mii de grupuri de limbi care nu au NICI O pagina din biblie in limba lor. 98.7% din oameni au acces la
scriptura in 6,700 de limbi, lasand 78 de milioane din 6,800 de limbi fara nici un acces.

• Majoritatea de grupuri de oamen neatinsi sunt in tari cu acces restrictionat. Misionarii din vest s-ar putea nici
sa nu poata sa ajunga la ei.

• In ciuda poruncii lui Hristos sa evanghelizeze, 67% din toti oamenii din AD 30 pana in ziua de azi nici nu a auzit
de numele Lui.

• Astazi, 648 de milioane de Crestini (numiti Crestinii Marii Misiuni) sunt activi in misiunea globala a lui Hristos;
1,352 de milioane de Crestini ignora aceasta misiune.

• Crestinismul organizat are contact total cu 3,590 religii dar nici un contact cu 353 alte religii si cu aderentii lor
de peste 500 de milioane.

Statistici cu Micro-Imprumuturi
• Putem sa ajutam un Frate sau o Sora sa inceapa o afacere in India cu un imprumut mic de $25.

Martiraj
• In cursul ultimilor 20 de secole, si in toate 238 de tari, mai mult de 70 de milioane de Crestini au fost

martirizati - omorati, executati - pentru Hristos.

• Mai multi crestini au fost martirizati in ultimii 100 de ani decat toti ceilalti ani de la AD 30 incoace, combinati.

Ti-a ajuns?
Devine si mai rau.
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Ingrasam pe Cei Mai Grasi si flamanzim pe Cei Mai Flamanzi!

CHEI:
Lumea A sunt cele 38 de tari care sunt primar neevanghelizate. <50% (1.6 Miliarde de suflete)
Lumea B sunt cele 59 de tari evanghelizati dar nu convertiti. 55% evanghelizati, dar <60% Crestini (2.9 Miliarde de
suflete)
Lumea C sunt cele 141 de tari primar sau predominant Crestin deja. >95% evanghelizata si >60% Crestina (2 Miliarde
de suflete)

Difuzare (radio/TV) pe an - total cheltuit $5.8 Miliarde (100%)
Lumea A - $6 Milioane (0.01%)
Lumea B - $226 Milioane (3.9%)
Lumea C - $5.568 Milioane (94.8%)

Finante (biserica/agentie) pe an - total cheltuit $270 Miliarde (100%)
Lumea A - $188 Milioane (0.01%)
Lumea B - $1,370 Milioane (5.1%)
Lumea C - $256,100 Milioane (94.8%)

Bani pentru Misiuni Straine pe an - total cheltuit $15 Miliarde (100%)
Lumea A - $250 Milioan (1.7%)
Lumea B - $1,750 Milioane (11.7%)
Lumea C - $13,000 Milioane (86.6%)

Distribuirea de Scripturi pe an - total cheltuit 4,600 Milioane de bucati (100%)
Lumea A - 20 Milioane (0.4%)
Lumea B - 680 Milioane (14.5%)
Lumea C - 3,900 Milioane (84.8.0%)

Carti Crestine (copii printate) pe an - total cheltuit 3.5 Miliarde de bucati (100%)
Lumea A - 20 Milioane (0.1%)
Lumea B - 346 Milioane (9.9%)
Lumea C - 3,150 Milioane (90.0%)

Bani pentru Misiuni Straine pe an - total cheltuit $15 Miliarde (100%)
Lumea A - 1.7%
Lumea B - 11.7%
Lumea C - 86.6%
.

(Plus 10 alte scari care arata toate aproape la fel. Tracte, Limbi ale Scripturii, Literatura, Periodice, Computere,
Lucratori cu norma intreaga, Utilizatoare de calculatoare, Misionari pentru strainatate, Misionari pentru casa/tara,
Conducere laica. Barrett, Pagina 55.)

Pagina 80 - “Unde ar trebui sa lucreze misionarii de strainatate?”

Trimisi curent Daca sunt trimisi unde sunt cei
neevanghelizati

Tari de Lumea A
(<50% evanghelizati)

18,000 177,000

Tari de Lumea B
(>50% evanghelizati)

68,000 242,000

Tari de Lumea C
(>60% Crestini)

335,000 1,000

Total 420,000 420,000
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Statistici pe Tara
Canada (populatie totala 31,147,000)
Neevanghelizati - 2.2%
Evanghelizati dar non-Crestini - 18.3%
Crestini (de un fel sau de altul) - 79.5% (auto-descrisi,
Include Catolici)
Procent de evanghelizare - 97.8%
Oferte pe persoane pe an - 331
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $1,189,000

India (populatie totala 1,013,662,000)
Neevanghelizati - 40.7%
Evanghelizati dar non-Crestini - 53.1%
Crestini (de un fel sau de altul) - 6.2%
Procent de evanghelizare - 59.3%
Oferte pe persoane pe an - 13
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $9,800

SUA (populatie totala 278,357,000)
Neevanghelizati - 1.5%
Evanghelizati dar non-Crestini - 13.8%
Crestini (de un fel sau de altul) - 84.7%
Procent de evanghelizare - 98.5%
Oferte pe persoane pe an - 368
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $1,551,000

China (populatie totala 1,262,557,000)
Neevanghelizati - 35.2%
Evanghelizati dar non-Crestini - 57.7%
Crestini (de un fel sau de altul) - 7.1%
Procent de evanghelizare - 64.8%
Oferte pe persoane pe an - 16
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $15,800

Franta (populatie totala 59,080,000)
Neevanghelizati - 3.7%
Evanghelizati dar non-Crestini - 21.8%
Crestini (de un fel sau de altul) - 75.8%
Procent de evanghelizare - 95%
Oferte pe persoane pe an - 360
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $2,030,000

Indonezia (populatie totala 212,107,000)
Neevanghelizati - 37.2%
Evanghelizati dar non-Crestini - 49.7%
Crestini (de un fel sau de altul) - 13.1%
Procent de evanghelizare - 62.8%
Oferte pe persoane pe an - 29
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $40,800

Britania (populatie totala 58,830,000)
Neevanghelizati - 1.9%
Evanghelizati dar non-Crestini - 15.5%
Crestini (de un fel sau de altul) - 82.6%
Procent de evanghelizare - 97%
Oferte pe persoane pe an - 349
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $1,816,000

Mozambic (populatie totala 19,680,000)
Neevanghelizati - 23.0%
Evanghelizati dar non-Crestini - 38.6%
Crestini (de un fel sau de altul) - 38.4%
Procent de evanghelizare - 80%
Oferte pe persoane pe an - 100
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $1,400

Germania (populatie totala 82,220,000)
Neevanghelizati 2.4%
Evanghelizati dar non-Crestini - 21.8%
Crestini (de un fel sau de altul) - 75.8%
Procent de evanghelizare - 95%
Oferte pe persoane pe an - 381
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $2,119,000

Afganistan (populatie totala 22,720,000)
Neevanghelizati - 70.4%
Evanghelizati dar non-Crestini - 29.6%
Crestini (de un fel sau de altul) - 0.1%
Procent de evanghelizare - 29.7%
Oferte pe persoane pe an - < 1
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $30,400

Japonia (populatie totala 126,714,000)
Neevanghelizati - 33.1%
Evanghelizati dar non-Crestini - 63.3%
Crestini (de un fel sau de altul) - 3.6%
Procent de evanghelizare - 60%
Oferte pe persoane pe an - 6
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $2,721,000

Cambodgia (populatie totala 11,168,000)
Neevanghelizati - 50.9%
Evanghelizati dar non-Crestini - 48.0%
Crestini (de un fel sau de altul) - 1.1%
Procent de evanghelizare - 49.1%
Oferte pe persoane pe an - 1
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $4,300

Australia (populatie totala 18,880,000)
Neevanghelizati - 1.6%
Evanghelizati dar non-Crestini - 19.1%
Crestini (de un fel sau de altul) - 92.9%
Procent de evanghelizare - 98%
Oferte pe persoane pe an - 336
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $1,104,000

Banglades (populatie totala 129,155,000)
Neevanghelizati - 42.8%
Evanghelizati dar non-Crestini - 56.5%
Crestini (de un fel sau de altul) - 0.7%
Procent de evanghelizare - 57.2%
Oferte pe persoane pe an - 1
Eficienta costurilor (Cost pe botez) - $7,200

O analiza a realitatii din AD 2001: 50 de date si figuri noi despre trenduri si situatii ale Crestinismul global
empiric de astazi. (de la Tabelul 1-1 si altundeva in Trenduri Crestine Globale, William Carey Library, David Barrett

& Todd Johnson.) Statusuri ale tarilor de la punctul 520 si continuind si punctul 407 si continuand.
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Asa Vorbeste Domnul
Isaia 1:2-31 (RMNN)

2 Ascultaţi, ceruri, şi ia aminte, Pământule, căci Domnul vorbeşte: „Am hrănit şi am crescut nişte copii, dar ei s-au
răsculat împotriva Mea.
3 Boul îşi cunoaşte stăpânul şi măgarul cunoaşte ieslea stăpânului său, dar Israel nu Mă cunoaşte, poporul Meu nu ia
aminte la Mine.”
4 Vai, neam păcătos, popor încărcat de fărădelegi, sămânţă de nelegiuiţi, copii stricaţi! Au părăsit pe Domnul, au
dispreţuit pe Sfântul lui Israel. I-au întors spatele…
5 Ce pedepse noi să vă mai dea, când voi vă răzvrătiţi din ce în ce mai rău? Tot capul este bolnav şi toată inima suferă
de moarte!
6 Din tălpi până-n creştet, nimic nu-i sănătos, ci numai răni, vânătăi şi carne vie, nestoarse, nelegate şi nealinate cu
untdelemn:
7 ţara vă este pustiită, cetăţile vă sunt arse de foc, străinii vă mănâncă ogoarele sub ochii voştri, pustiesc şi nimicesc,
ca nişte sălbatici.
8 Şi fiica Sionului a rămas ca o colibă în vie, ca o covercă într-un câmp de castraveţi, ca o cetate împresurată.
9 De nu ne-ar fi lăsat Domnul oştirilor o mică rămăşiţă, am fi ajuns ca Sodoma şi ne-am fi asemănat cu Gomora.

10 Ascultaţi Cuvântul Domnului, căpetenii ale Sodomei! Ia aminte la Legea Dumnezeului nostru, popor al Gomorei!
11 „Ce-Mi trebuie Mie mulţimea jertfelor voastre, zice Domnul. Sunt sătul de arderile-de-tot ale berbecilor şi de
grăsimea viţeilor; nu-Mi place sângele taurilor, oilor şi ţapilor.
12 Când veniţi să vă înfăţişaţi înaintea Mea, cine vă cere astfel de lucruri, ca să-Mi spurcaţi curţile?
13 Nu mai aduceţi daruri de mâncare nefolositoare, căci Mi-e scârbă de tămâie! Nu vreau luni noi, Sabate şi adunări
de sărbătoare, nu pot să văd nelegiuirea unită cu sărbătoarea!
14 Urăsc lunile voastre cele noi şi praznicele voastre; Mi-au ajuns o povară, nu le mai pot suferi.
15 Când vă întindeţi mâinile, Îmi întorc ochii de la voi şi, oricât de mult v-aţi ruga, n-ascult, căci mâinile vă sunt pline de
sânge!”
16 „Spălaţi-vă deci şi curăţiţi-vă! Luaţi dinaintea ochilor Mei faptele rele pe care le-aţi făcut! Încetaţi să mai faceţi răul!
17 Învăţaţi-vă să faceţi binele, căutaţi dreptatea, ocrotiţi pe cel asuprit, faceţi dreptate orfanului, apăraţi pe văduvă! –
18 Veniţi totuşi să ne judecăm, zice Domnul. De vor fi păcatele voastre cum e cârmâzul, se vor face albe ca zăpada; de
vor fi roşii ca purpura, se vor face ca lâna.
19 De veţi voi şi veţi asculta, veţi mânca cele mai bune roade ale ţării,
20 dar de nu veţi voi şi nu veţi asculta, de sabie veţi fi înghiţiţi, căci gura Domnului a vorbit.”

21 Vai, cetatea aceea credincioasă cum a ajuns o curvă! Era plină de judecată, dreptatea locuia în ea, şi acum e plină
de ucigaşi!
22 Argintul tău s-a prefăcut în zgură şi vinul tău cel ales a fost amestecat cu apă.
23 Mai-marii tăi sunt răzvrătiţi şi părtaşi cu hoţii, toţi iubesc mita şi aleargă după plată; orfanului nu-i fac dreptate şi
pricina văduvei n-ajunge până la ei.
24 De aceea, iată ce zice Domnul, Dumnezeul oştirilor, Puternicul lui Israel: „Ah! Voi cere socoteală potrivnicilor Mei şi
Mă voi răzbuna pe vrăjmaşii Mei.
25 Îmi voi întinde mâna împotriva ta, îţi voi topi zgura cum o topeşte leşia, toate părticelele de plumb le voi depărta
din tine.
26 Voi face iarăşi pe judecătorii tăi ca odinioară şi pe sfetnicii tăi ca la început. După aceea, vei fi numită cetatea
neprihănită, cetatea credincioasă.”
27 Sionul va fi mântuit prin judecată şi cei ce se vor întoarce la Dumnezeu în el vor fi mântuiţi prin dreptate.
28 Dar pieirea va atinge pe toţi cei răzvrătiţi şi păcătoşi, şi cei ce părăsesc pe Domnul vor pieri.
29 Vă va fi ruşine de terebinţii în care găseaţi plăcere şi veţi roşi din pricina grădinilor în care vă desfătaţi,
30 căci veţi fi ca un terebint cu frunzele ofilite, ca o grădină care n-are apă.
31 Omul tare va fi ca un câlţ şi lucrarea lui ca o scânteie; amândoi vor arde împreună şi nimeni nu-i va stinge.
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Lacustele Au Mancat Totul
Din cauza amagirii care a cazut pe “biserica,” majoritatea oamenilor sunt cat de siguri se poate ca sunt bogati si ca au

acumulat bogatii si ca n-au nevoie de nimic. Cred ca au deja toate comorile ceresti care le trebuie pentru ca a spus
“Rugaciunea Pacatosului” odata. Dar nu isi dau seama ca sunt caldicei, mizerabili, jalnici, saraci, orbi si goi.
(Apocalipsa 3:17)

Si stii cum au ajuns asa de orbi? Pentru ca Dumnezeu le-a facut-o. I-a dat mintilor lor blestemate pentru ca au
insistat sa faca ce au voit. Este scris in Deuteronom 28. ACESTA este adevaratul semn si minune la sfarsitul veacului!
Nu pace si securitate si prosperitate. Acestea sunt semnele si minunile mincinoase. Adevaratul semn pentru tine si
urmasii tai pe veci este ca Dumnezeu ti-a facut asta pentru ca nu L-ai urmat pe Domnul cu bucurie in timpul
prosperitatii, asa ca foametea si setea, in goliciune si saracie grava vei servi inamicilor pe care Domnul ii trimite
impotriva ta! (Deuteronom 28:45-48) Noi nu invatam ASTA in Scolile Duminicale, asa-i?
Cum ramane cu asta? ”După ce aţi fost atât de mulţi ca stelele cerului, nu veţi mai rămâne decât un mic număr,

pentru că n-ai ascultat de glasul Domnului, Dumnezeului tău. După cum Domnul Se bucura să vă facă bine şi să vă
înmulţească, tot aşa Domnul Se va bucura să vă piardă şi să vă nimicească, şi veţi fi smulşi din ţara pe care o vei lua în
stăpânire.” (Deuteronomy 28:62-63) Ai inteles?! Te va taia de pe vie si nici nu vei stii ca a facut-o! Vei manca pamant
mucegait si vei fi convins ca este fillet mignon. Vom cumpara orice in zilele de astazi pentru ca standardele noastre au
fost coborate asa de mult. A trecut atat de mult de cand a adus cineva Adevar pur, nediluat incat ne sperie cand cineva
zice ceva asa de radical! Ne ciulim urechiile sa vedem daca o vor face iarasi, dar deasemenea incepem sa disecam totul
ca sa gasim ORICE eroare ca sa putem justifica marginalizarea si ignorarea lor.
In cele din urma, cautam, dar nu gasim nimic bun de mancat. Este lapte undeva - si putina carne amestecata cu o

gramada de lucruri stricate si otravitoare - dar in majoritate murim de foame, sau mancam lucruri care nici nu sunt
mancare. Sigur trebuie sa vezi ca au venit lacustele si au mancattot ce era bun din “biserica”? Daca ai putea sa vezi in
interiorul oamenilor, daca ai putea sa vezi prin ochii lui Isus, ai putea sa vezi ca sunt legati si asupriti si ca paharele lor
sunt pline de felurite lucruri nasoale - si nu este nici un semn la orizont ca “sistemului” ii pasa sau stie ce sa faca sa-i
elibereze. Iar eu zic complet, pana la capat, mergand-in-sfintenie, sfintiti, pahar mare de Isus, tinand-ul plin tot timpul,
lucind in intuneric, pace, fericire si victorie - LIBERI. Macar stii pe cineva asa? Nu este asta de ce avem nevoie? Nu
suntem toti disperati pentru asta, dar nu vrem sa admitem ca nu o gasim? Daca admitem cat cu adevarat de adanc
nefericiti suntem - totusi am incercat orice optiune valabila fara succes - atunci ce vom face cu noi insine, sa avem
dubii ca credinta noastra mai este reala?
Cu siguranta Domnul stia ca asta are sa se intample. Aceste versete din Ioel este cea mai buna descriptie a “bisericii”

din America pe care am putut-o gasi:
Ioel 1:16-18 (RMNN)
16 Nu s-a prăpădit hrana sub ochii noştri? Şi n-au pierit bucuria şi veselia din Casa Dumnezeului nostru? 17 S-au
uscat seminţele sub bulgări; grânarele stau goale, hambarele sunt stricate, căci s-a stricat semănătura! 18 Cum
gem vitele! Cirezile de boi umblă buimace, căci nu mai au păşune; chiar şi turmele de oi suferă!

Oile si vacile umbla buimace cautand pasune verde, dar nu gasesc. Nu avem nici o crestere reala in “biserica” in tara
aceasta. Este toata o crestere de transfer. Umbla buimaci. Majoritatea se duc de la adunari mici si muribunde la mega-
biserici cu spectacole mai specializate si ingrijire a copiilor mai buna. Dar sunt tot la fel de flamanzi si asupriti.
Te rog asculta-ma! Stiu ca suna aiurea, dar eu vad “paharele” oamenilor. Pot sa spun ce se afla in ele. Pot sa vad
duhurile care-i deranjeaza. (Asta-i darul discernamantului de duhuri. 1 Corinteni 12:10) Pot sa spun ce-i roade si ce le
sopteste. Si am fost la 100+ de “biserici institutionale” in ultimii doi ani si sunt TOATE pline de oameni incatusati,
asupriti si muribunzi care incearca disperati sa gaseasca ADEVAR - sau se conving ca nu mor de foame! Si pastorii sunt
la fel de asupriti! Te rog asculta-ma! Asta nu functioneaza! Tu doar crezi ca functioneaza pentru ca nu cunosti
diferenta. Nu stii cum AR PUTEA fii. Dar eu stiu.Domnul mi-a aratat comunitatea adevarata. Partasie cu credinciosi
care sunt complet curatiti si mergand in sfintenie si liberi de orice sistem sau structura a omului. Oameni care ar incasa
un glont pentru tine, care te-ar iubii chiar daca le-ai baga degetul in ochi - voit! Oameni care ar lasa jos orice pentru
tine, care si-ar da si casatoria ca Dumnezeu sa ti-o repare pe a ta. Oameni care s-ar putea ruga sinceri ca Dumnezeu
sa-i trimita in iad numai Dumnezeu sa aduca o trezire spirituala in acest oras. (Exod 32:32) Oameni care au bucurie,
pace si victorie reale, adevarate si din plin. Oameni care au fost eliberati de orice legatura iar care Dumnezeu le
directioneaza FIECARE pas. Cu oameni de felul asta iesi pe afara? Asta face “biserica” ta pentru tine? Pentru ca ar
trebui.
Te rog! Te rog! Nu mai manca lucruri mucegaite. Cere ceva mai bun. Este undeva. Este in proximitate. Este dreptul

tau de nastere! Nu te multumi cu statu-quo. Sa o facem in felul cum Isus a intentionat-o si sa-i iesim din cale si sa
vedem cat de diferit ar putea sa fie. Te rog?
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Axiomele DACA/ATUNCI ale Maniei lui Dumnezeu
DACA esti un fiu al lui Dumnezeu, ATUNCI cerintele sunt mai mari de la tine decat de la “lume”. (Ioan 1:12, Luca 12:48)

DACA esti un fiu al lui Dumnezeu, ATUNCI trebuie sa-l asculti pe Dumnezeu si numai pe El si sa nu te bizuiesti pe
intelepciunea ta. (Fapte 5:29, Proverbe 3:5)

DACA esti un fiu al lui Dumnezeu si urmezi pe un Om (inclusiv pe tine insuti), ATUNCI esti in neascultare fata de
Dumnezeu.

DACA esti un fiu al lui Dumnezeu in neascultare, ATUNCI Domnul ar vrea sa te intoarca la El - prin orice modalitate
necesara. (Luca 15)

DACA refuzi disciplina in mod repetat, ATUNCI Dumnezeu te va da pe mana unor lucruri din ce in ce mai rele pana te
spargi. (Daniel 4:28-37; Romani 1:18-32)

DACA esti foarte incapatanat si rebel, ATUNCI Dumnezeu iti va impietri inima si va trimite o amagire puternica pana ce
vei fi distrus total - sau te pocaiesti, orice vine prima. (Romani 1:18-32; Romani 9:18; Ioan 12:40; 2 Tesaloniceni
2:11-12)

DACA sunteti un grup de oameni. ATUNCI Dumnezeu ar putea sa va dea pe toti satanei sa va invete sa nu huliti sau sa
trimita asupriri impotriva voastra (1 Timotei 1:20; 1 Timotei 6:1, Exod, Judecatori, 1 si 2 Imparati, etc.)

DACA persisti in rebeliunea ta, ATUNCI asteapta consecinte negative MASIVE si spiritual si fizic. (Isaia 31:1,
Deuteronom 28, Plangerile; majoritatea Bibliei este compusa din avertizari referitoare la consecintele negative ale
neascultarii!)

DACA este un razboi intre Bine si Rau iar noi se pare ca pierdem, ATUNCI mergem de capul nostru iar Dumnezeu ne-a
orbit si a trimis o amagire puternica impotriva noastra pentru ca suntem neascultatori si rebeli. (Deuteronom 28,
Apocalipsa 3:14-12)

Axiomele DACA/ATUNCI ale Blestemelor lui Dumnezeu
DACA esti un fiu al lui Dumnezeu in neascultare, ATUNCI Dumnezeu va trimite blesteme impotriva ta pana te intorci.
(2 Tesaloniceni 2:11-12; Fapte 9:1-9; Ioan 9:35-41, 12:40)

DACA Dumnezeu trimite blesteme impotriva ta, ATUNCI unul din ele probabil este “amagirea puternica” sau “orbirea.”
(2 Tesaloniceni 2:11-12; Fapte 9:1-9; Ioan 9:35-41, 12:40)

DACA Dumnezeu trimite orbire sau o amagire puternica impotriva ta, ATUNCI probabil ca nu ai sa stii ca esti orb sau
amagit. (Apocalipsa 3:15-17)

DACA esti un profet al lui Dumnezeu si esti in neascultare, ATUNCI probabil vei fi FOARTE sigur ca-l auzi pe Dumnezeu
foarte bine, chiar daca este un duh mincinos care suceste totul. (1 Regi 22:1-40; matei 15:14, 24:24: 2 Tesaloniceni
2:9-12; Apocalipsa 3:15-17)

DACA pocainta este singurul lucru care poate sa rupa blestemul, ATUNCI ar trebui NEAPARATi sa te pocaiesti chiar
acum. (Iacob 4:7-10; Marcu 1:4; 2 Corinteni 7:9-11; Romani 2:4-5: Matei 3:1-2; Luca 13:1-5; Fapte 2:36-41: Fapte
17:29-31: 2 Petru 3:9; Apocalipsa 2:5, 2:16, 2:22, 3:3; 3:19)

Dar, DACA esti sub o amagire puternica si esti orb sau dormi, ATUNCI nu te poti pocai sau nu stii de ce sa te pocaiesti.
(Matei 15:14; Apocalipsa 3:17; Ioan 9:40; Matei 13:13-14)

DACA nu te pocaiesti, ATUNCI esti terminat. (Iar pocainta este un dar care poate sa vina NUMAI de la Dumnezeu - iar
El te blesteama pentru ca esti neascultator si ar putea sa nu toarne Darul Pocaintei.) (Romani 2:4: 2 Timotei 2:25-26;
Fapte 17:30; Iacob 4:7-10, Fapte 5:31)

DACA nu poti sau nu vrei sa te pocaiesti iar pocainta este singura speranta, ATUNCI esti prins intr-un circuit continuu
paradoxal.

DACA va fi ceva speranta pentru tine, ATUNCI ori Dumnezeu insusi sau cineva care ARE deja darul pocaintei vine si-l
toarna in tine ca sa fii eliberat. Si atunci va trebui sa te intorci si sa stai intors. Daca te intorci inapoi ca un caine la
voma lui, iti va merge FOARTE rau. (2 Petru 2:20-22; 2 Timotei 2:25-26; 2 Corinteni 7:10)
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Axiomele DACA/ATUNCI ale Conditiei Actuale ale Bisericii
DACA Dumnezeu este pentru noi, ATUNCI nu poate sa stea impotriva noastra. (Romani 8:31; Iosua 1:9; 1 ioan 4:13-18;
2 Cronici 32:7-8; 2 Imparati 6:15-17)

DACA Dumnezeu spune ca daca asculti, nimic nu poate sta inpotriva ta, si in prezent sunt lucruri care stau inmpotriva
noastra, ATUNCI inseamna ca nu-l ascultam pe Dumnezeu.

DACA este un razboi intre bine si rau iar noi se pare ca pierdem, ATUNCI inseamna ca suntem sub blestemele din
Deuteronom 28, nu sub binecuvantari. (Deuteronom 28)

DACA este ura intre frati si adulter si invidie si pofte si neintelegeri si fractiuni si ambitie egoista in interiorul Bisericii si
conducerii ei, ATUNCI NU POATE mosteni Imparatia Cerului in starea ei curenta. (Galateni 5)

DACA este iubirea de bani prezenta si persistenta in Biserica, ATUNCI radacina tuturor relelor este adanc in structurile
noastre si suntem in primejdie. (1 Timotei 6:10)

DACA trebuie sa fim cunoscuti ca si crestini de la dragostea noastra iar noi ne uram, ATUNCI s-ar putea sa nici nu fim
Crestini. (1 Ioan 2:9, 11; 3:14-24; 4:19-21; Ioan 15:23)

DACA nu suntem ispravnici buni a ceea ce Domnul ne-a dat si ne-am ingropat moneda in pamant, ATUNCI vom fi
aruncati in intunericul de-afara unde va fi planset mult si scrasnit din dinti. (Luca 12:35-48: Matei 25:25-46)

DACA putem sa aratam sigur ca Biserica face totul EXACT opus felului in care spune Biblia sa facem - si nimanui nu se
pare sa-i pese, ATUNCI trebuie sa ajungem la concluzia ca este o stupiditate supernaturala impusa pe sistem, pentru ca
nimeni nu putea sa faca ceva atat de spart.

Vezi http://www.fellowshipofthemartyrs.com /scary_stats.htm
Vezi http://www.fellowshipofthemartyrs.com/pharisees.htm

Vezi http://www.fellowshipofthemartyrs.com/humansacrifice.htm
Vezi http://www.fellowshipofthemartyrs.com/business.htm

Nu am spatiu sau timp sa intru in detalii aici,
dar daca vrei sa aduci restaurare orasului tau,
trebuie sa fii complet liber de Dragonul Rosu.

Asta este critic de important!!
S-ar putea sa si fii, dar trebuie sa fii sigur. Pocainta este cheia.

Te rog sa faci timp si sa citesti cartea Dragunul Rosu aici -
http://www.FellowshipOfTheMartyrs.com/red_dragon.htm

http://www.fellowshipofthemartyrs.com /scary_stats.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com/pharisees.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com/humansacrifice.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com/business.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com/red_dragon.htm
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Trupul lui Hristos?
Cum ma uitam cu intentie la starea Bisericii, am inceput sa fiu din ce in ce mai frustrat ca aproape nimeni nu pare a fi

cunoscator de probleme si de nevoia de pocainta. Ma lupt cu ce sa fac din asta. Poate oamenii cred ca cele 37,000+ de
denominatii avem acum sunt un lucru bun. Poate ca frauda si risipa si divizia si ambitia egoista sunt doar o parte a
conditiei umane si nu poate fii ajutat (cu toate ca El spune ca vine pentru o Mireasa fara pata sau zbarcitura iar eu cred
ca astea sunt zbarcituri.) Poate ca nimeni nu le-au spus cat de mult acestea il ranesc pe Isus. Sper ca asta ajuta. De fapt,
sper ca arde o marca de ne sters pe constiinta ta care te va face sa plangi in durere in fie care zi. S-ar putea ca de asta
sa fie nevoie ca sa intoarcem lucrurile.

Romanii si Fariseii au conspirat ca sa-L crucifice pe isus. Nu numai ca L-au crucificat, au scuipat pe El si L-au batut si L-
au biciuit pana I s-a vazut oasele. Atunci Mielul lui Dumnezeu a sangerat tot drumul prin Ierusalim si L-au crucificat gol
si l-au atarnat in fata tuturor. Biblia spune ca era de nerecunoscut ca om - cu atat mai putin de recunoscut ca Isus. Au
pus un semn deasupra trupului sau insangerat, frant si umilit, declarandu-l sarcastic ca Regele Evreilor. S-au luptat
pentru cine sa-i ia hainele. L-au impuns in coasta sa fie sigur ca-i mort, dupa care l-au ingropat intr-o pestera.

Cu totii am auzit de durerea si chinul pe care le-a suferit, nu doar fizic, dar pacatele ce le-a purtat ar fi trebuit sa fie o
povara de necrezut. Razboiul spiritual si tentatia sa-L faca sa dea inapoi si sa cheme zace mii de ingeri ca sa-l razbune
ar fi trebuit sa fie ingrozitoare. Nimeni din noi nu-si poate imagina macar prin ce a trecut in acele ultime douazeci si
patru de ore.

Cum au putut Fariseii si romanii sa fie asa de cruzi? Cum ar putea cineva sa provoace atata chin setos de sange si fara
mila unui alt om - cu atat mai putin Fiului lui Dumnezeu?! Ce fel de monstrii ar fi putut sa fie sa chinuie si sa injoseasca
asa, o persoana? Ce fel de duhuri rele ar fi putut sa-i posede in acea ora ca sa faca un asemenea lucru rau unui om
inocent?

Tot ce se intampla in lumea noastra “naturala” are o parte spirituala.Trupul uman al lui Hristos a fost ridicat din morti
si sta cu Tatal. Dar in 1 Corinteni 12:27 si in Efeseni 4:12 si in alte locuri spune ca Biserica este Trupul lui Hristos. Stii ce
inseamna asta? Inseamna ca NOI suntem Trupul spiritual al lui Hristos si este la fel de real petru Isus ca si trupul Lui
fizic. Si inseamna ca suntemmai rai si mai fara mila si mai posedati de rau de cat Romanii sau Fariseii ar fi putut sa fie.

Vezi, lovim Trupul lui Hristos cu o bici-cu-noua-cozi zilnic pentru aproximativ optsprezece mii de ani (mai mult sau
mai putin).Am taiat si sfartecat carnea lui timp de generatii. Ne-am luptat pentru hainele Lui si L-am scuipat de cand
primii crestini au inceput sa moara. Am lasat o urma de sangele Lui prin toata lumea. Si nu intr-un fel bun.

Sa tai Trupul lui Hristos in 37,000+ de denominatii, pe scurt a trebuit sa trecem carnea lui printr-un procesor de
mancare. Am taiat degete de picior dupa care le-am clonat ca sa avem un intreg grajd plin cu degete de picior care
refuza sa se reconecteze cu restul Trupului Lui. Am rupt si sfartecat carnea lui si am furat-o unii de la altii ca o haita de
hiene flamande mancand o prada proaspata. Pentru ca El este Hristos si este cu mult mai bun decat am putea noi fi, el
in mare a fost ranit in tacere ca o oaie condusa la macelarie. A rezistat impulsul constant de a chema 10,000 de ingeri
si sa razbune ce am facut Trupului Sau. Si este un lucru bun. Pentru ca ar trebui sa fim APLATIZATI pana acum pentru
cata durere I-am cauzat. I-am ignorat pe cei in nevoi si ne-am focusat pe planurile noastre. Am introdus cancere
maligne si otravuri si tot felul de lucruri dezgustatoare in trupul Lui.

Cand a venit in trup, Isus a indurat cativa oameni batandu-L si cativa oameni scuipandu-L. Dar a fost cam tot gata
dupa 24 de ore. Dar in duh, L-am batut fara mila de sute de ani. Si sub puterea noastra, nu este nici un semn la orizont
ca sistemul “bisericii” pe care l-am construit se va opri.

Refuzam sa ne conectam la sistemul nervos central si sa primim ordini de la creier. Refuzam sa ne coordonam
eforturile cu toate celelalte parti ale trupului, asa ca tot Trupul doar sta acolo si zvacneste in durere. Unele parti par ca
ajung undeva, dar e mai degraba iluzia de rigor mortis decat progres adevarat. Fara ca TOATE bucatile sa ia ordine de
la Cap, ne invartim doar rotile iar El sangereaza din ce in ce mai mult in fiecare zi iar oameni care ar fi trebuit sa-i
atingem, mor.

Daca crezi ca asta este doar figurativ si nu-i cauzeaza durere lui Isus, atunci sigur nu intelegi natura dragostei Lui
pentru noi si dorinta Lui ca Trupul Lui sa fie una. El S-a rugat in Ioan 17 ca noi sa fim un singur Trup pentru ca, daca nu,
ASTA este rezultatul. In esenta, El S-a rugat ca paharul suferintei trupului Lui fizic sa fie indepartat daca ar fi fost cu
putinta SI S-a rugat ca paharul suferintei al Trupului Lui spiritual sa fie indepartat daca ar fi fost cu putinta. Nici unul
din ele nu a fost. El plange zilnic si a plans de secole. Iar Tatal este foarte suparat.
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El a indurat tortura zilnica la o scara neimaginabila de noi. Am cauzat mai multa durere decat si-ar fi putut inchipui
Fariseii si Romanii. Trupul fizic are limite la ce poate sa indure, dar Trupul spiritual al lui Hristos evident nu are limite
cat poate fi torturat. Si mai rau, Fariseii si Romanii L-au urat si nu au crezut in El - dar noi sustinem ca cunoastem ca El
este Fiul lui Dumnezeu si spunem ca-L iubim, si totusi, noi suntem cei care provocam pagube reale. Si continuam sa ne
adunam in cutiile noastre mici in fiecare saptamana si cantam melodii de lauda si luam cina cu o fata serioasa in timp
ce profanam si pangarim colectiv Trupul Lui.

Pot sa-ti spun asta, daca eu eram Tatal si iubeam pe singurul Meu fiu Isus cu tot ce sunt, la un anume punct am sa
opresc FORTAT tortura trupului Sau. Daca nu au sa fie un singur trup, am sa le atrag atentia prin orice mijloc necesar.
Daca trebuie, Am sa trimit cutremure, tsunami-uri, razboaie, ciume, foamete ... orice. Daca continua sa cante si sa
danseze si sa fie total neglijenti si adormiti. Am sa si omor doua treimi din planeta daca asta trebuie sa se intample ca
ei sa inceteze si sa inceapa sa fie un singur trup. Cam asta prezice ca are sa vina in cartea Apocalipsa - iar noi meritam.

Iar daca as fi tu nu m-as baza pe o “rapire” care sa te scoata inainte ca suferinta sa inceapa. Deoarece Biserica ar fi
trebuit sa dea lumina lumii si este FOARTE intuneric afara, sunt destul de sigur ca starea trista a lucrurilor este vina
noastra. Noi suntem cei care stiu mai bine, noi suntem cei care am macelarit Trupul lui Hristos de secole. Nu vad vreun
motiv de ce am scapa de consecinte pentru ce am facut. El are sa ne bata tare, ceea ce meritam. Sa nu crezi ca ai sa
eviti suferinta, nu ai sa o eviti.

Singura noastra speranta este sa plangem si sa ne pocaim si sa jelim inaintea altarului. Trebuie sa ne cerem iertare si
sa fim sinceri - iar apoi trebuie sa ne intoarcem de la caile noastre rele si sa ne punem sub conducerea LUI. Gata cu
structurile si sistemele si traditiile omului. Daca nu incepem sa ne comportam ca Un Singur Trup cu vointa noastra,
atinci Tatal are sa omoare toate partile trupului care nu vor sa se joace frumos impreuna. Atunci el va altoi bucati care
vor aprecia asta. Cum ar fi prostituate si vanzatori de droguri si oamenii strazii si cei pierduti si copii cu parul mov si
oameni raniti care vor apara Trupul Sau pana la moarte si vor refuza sa asculte de toti inafara de EL.

Arde-o in creierul tau. Am trecut Trupul lui Isus printr-un malaxor de carne. Am trimis oameni la seminare ca sa
invete cum sa taie Trupul lui Hristos in bucati din ce in ce mai mici. I-am platit sa o faca. Am avut placere cu
neprihanire de sine in a ne separa de alti oameni care au avut Duhul Sfant in ei. Ne-am luptat pentru hainele Lui. Am
pus un semn deasupra capului Lui care spune mandru lumii ca ACEST dezastru batut si sangeros este o reprezentare
cu acuratete a Regelui Regilor. Suntem hoti si mincinosi si ucigasi de prima clasa.

Exista doar un singur standard simplu. Daca Duhul Sfant este in mine si Duhul Sfant este in tine, atunci suntem Un
Singur Trup si va trebui sa ne dam seama cum sa ne intelegem fara sa ne omoram reciproc. Va trebui sa incetam pana
nu este prea tarziu.

Te rog? Daca-L iubesti pe Isus, ai putea te rog sa nu mai chinui Trupul Sau? I-ai putea spune ca esti dispus sa porti
din suferintele Lui si sa-L ajuti sa-si poarte povara pana ce se sfarseste treaba asta? Ai putea marturisi partea ta in
aceasta, indiferent de cat de mica, si sa te opresti? Ai putea sa insisti pe armonie de acum incolo? Ai putea sa-i ceri
Tatalui sa te lase sa simti durerea ce o simte Isus? Ai putea sa-I ceri Tatalui sa te faca sa vezi prin ochii Lui? Eu stiu ca
vrea asta.

Te rog fa-o sa se opreasca.
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Ioan 15 - Afirmatii Daca/Atunci
Dumnezeu nu se schimba. Ce l-a deranjat atunci, inca il deranjeaza acum. Ce I-a facut placere si ce L-a onorat atunci,
inca Ii face placere si-L onoreaza acum. Aceste afirmatii Daca/Atunci sunt garantari! DACA faci lucrurile astea, atunci El
VA FACE ce a spus ca va face - mai devreme sau mai tarziu, intr-un fel sau altul. El are dreptul sa o faca sa se manifeste
cum vrea El, dar O VA FACE.

Este ecuational. Ca in matematica. Doar introdu cantitatea.

DACA vei face Comportamentul X ATUNCI Consecinta Y va rezulta. Cantitatea N este singura variabila.

Comportament Pozitiv = Consecinta Pozitiva SAU Comportament Negativ = Consecinta Negativa

Ai inteles? Nici nu este nevoie de credinta. Sunt doar garantari de la Dumnezeu. Acum, s-ar putea sa nu se
manifeste cum astepti tu sau cand astepti tu, dar SE VA intampla deoarece promisiunile lui Dumnezeu sunt bune. El
este credincios si drept.

Hai sa incepem. Sa ne uitam la garantari. (Citari din scriptura din RMNN)

Ioan 15
1 „Eu sunt adevărata viţă şi Tatăl Meu este vierul.
Doar ca sa fie clar cine este cine. Dumnezeu este acela care taie din mladite, cu orice unelte vrea El sa o faca.

2 Pe orice mlădiţă care este în Mine şi n-aduce rod, El o taie, şi pe orice mlădiţă care aduce rod, o curăţă, ca să
aducă şi mai mult rod.
Daca sunteti caldicei, Tatal meu va va varsa din gura Lui. El taie in mod repetitiv de pe FIECARE mladita. Sa nu credeti
ca sunteti scutiti si sa nu credeti ca taierea prin care ati trecut a fost ultima! Si sa stiti ca SINGURUL motiv pentru care
o face este ca voi si Via sa aduceti mai multa roada.

3 Acum voi sunteţi curaţi din pricina cuvântului pe care vi l-am spus.
Ucenicii cu care vorbeam erau intr-o stare destul de buna. Asta nu era cazul in totdeauna. Petru, in mod specific, a
avut nevoie de taieri mai tarziu. Apoi mai era si Iuda.

4 Rămâneţi în Mine, şi Eu voi rămâne în voi. După cum mlădiţa nu poate aduce rod de la sine, dacă nu rămâne în
viţă, tot aşa nici voi nu puteţi aduce rod dacă nu rămâneţi în Mine.
Aici ar trebui sa incepi sa vezi cartea de retete a afirmatiilor conditionale care vor urma. Este foarte important sa
vedeti ca “ramanand” nu este de loc la fel cu “crezand in”. Nu este o acceptare a adevarului intr-o data, este o relatie
constanta. Din a ramanea deducem o relatie constanta si simbiotica cu Mine, nu doar o marturisire.

DACA ramaneti in MINE, ATUNCI Eu voi ramanea in voi.

5 Eu sunt Viţa, voi sunteţi mlădiţele. Cine rămâne în Mine şi în cine rămân Eu aduce multă roadă, căci, despărţiţi de
Mine, nu puteţi face nimic.
Doar ca sa fie clar cine este cine. Eu sunt Sursa. Voi sunteti mladitele. Voi sunteti cei care aduc roada, dar NU PUTETI
fara o relatie constanta cu Mine. Daca CEVA intrerupe cursul de hranire de la Mine, NU veti fi capabili sa aduceti roada
buna. Doar ca sa fie clar.

DACA un om ramane in Mine SI Eu in el, ATUNCI el va aduce multa roada.
DACA sunteti separati de Mine, ATUNCI nu puteti face nimic.

6 Dacă nu rămâne cineva în Mine, este aruncat afară, ca mlădiţa neroditoare, şi se usucă, apoi mlădiţele uscate sunt
strânse, aruncate în foc şi ard.
{Nota de editor: Este posibil ca sa fii o mladita aducatoare de rod, sa nu mai faci rod si sa fii aruncat in foc. Asta ar
trebui sa ne inspaimante!! De ce altceva ar trebui sa ne ducem mantuirea cu frica si cutremur?! Daca acceptarea
noastra a lui Isus a rezultat in salvare permanenta, neschimbatoare, cum ar fi asta posibil? Aceste nu sunt mladite care
stau atasate de Vita si sunt rafinate prin foc iar apoi sunt facute folositoare din nou. Implica clar ca acestea sunt taiate,
aruncate si arse. Nu este nimic aici care indica ca ar fi pentru valoare medicinala si ca se reintorc la Vita. Stiu ca asta
perturba teologia multor oameni. Chiar mi-ar placea sa-mi spuna cineva cum altfel sa interpretez asta! Observa ca
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astea nu sunt un alt fel de mladite care care sunt taiate jos. Acestia nu sunt non-Crestini. Acestia sunt oameni care
ERAU conectati la Vita si au incetat in a mai da roada.}

DACA incetati in a mai sta in Mine, ATUNCI veti fi taiati, aruncati si arsi in foc.

7 Dacă rămâneţi în Mine şi dacă rămân în voi cuvintele Mele, cereţi oriceveţi vrea, şi vi se va da.
Atata vreme cat suntem intr-o relatie si produceti rod bun voi asculta de voi si va voi raspunde.

DACA ramaneti in Mine SI cuvintele Mele in voi SI ele continua sa traiasca in inimile voastra
(active si operative, nu pasive), ATUNCI cereti orice veti vrea si voi face pentru voi.

8 Dacă aduceţi multă roadă, prin aceasta Tatăl Meu va fi proslăvit şi voi veţi fi astfel ucenicii Mei.
Vierul este multumit de voi cand impliniti efectiv ceea pentru care ati fost facuti. Sunteti ca Vita cand luati ceea cu ce
va hraneste Vita si produceti ceea ce defineste Vita. Daca nu produceti nimic SAU produceti masline pe o vita de vie,
atunci nu sunteti placut Vierului. Trebuie sa faceti cum ati fost meniti si cum vor Via si Vierul. Trebuie sa va supuneti
menirii impuse de EI, nu propriilor voastre planuri si obiective.

9 CumM-a iubit pe Mine Tatăl, aşa v-am iubit şi Eu pe voi. Rămâneţi în dragostea Mea.
Vierul are grija cu dragoste de Mine iar eu am sa am grija cu dragoste de voi. Va rog sa nu faceti nimic s-o incurcati.
Va rog sa aduceti roada buna ca nimica rau sa nu se intample.

10 Dacă păziţi poruncile Mele, veţi rămâne în dragostea Mea, după cum şi Eu am păzit poruncile Tatălui Meu şi
rămân în dragostea Lui.
Vierul este multumit de Mine, asa ca va fi multumit si cu voi daca sunteti ca Mine si faceti ce va spun. Sa faceti roada
in timpul si in felul si in proportiile in care va spun eu, sau..

DACA pastrati poruncile Mele, ATUNCI veti ramanea in dragostea mea si veti trai.

11 V-am spus aceste lucruri pentru ca bucuria Mea să rămână în voi şi bucuriavoastră să fie deplină.
Vreau ca la toti sa le fie clar asteptarile si cerintele. Nu vreau sa ghiciti ce astept Eu de la voi. Asta ar trebui sa fie clar.
Daca incurcati tot mai tarziu, sa nu-Mi spuneti ca nu v-am avertizat. Nu veti avea bucurie si veselie pe deplin, complete
si dand pe de-asupra, numai daca operati cu instructiunile mele. Eu si voi trebuie sa o facem cum a menit-o Vierul.

12 Aceasta este porunca Mea: Să vă iubiţi unii pe alţii cum v-am iubit Eu.
Doar ca sa fie clar. Daca nu tineti poruncile Mele, Eu nu voi ramanea in voi iar voi sunteti in pericol de a fi taiati,
aruncati si arsi. Asa ca va rog sa Ma ascultati aici. Iubiti-va unii pe altii, cum v-am iubit Eu. Ceea ce va hraneste via ar
trebui sa curga PRIN voi si la toate celelalte membrele fara intrerupere. Sa nu blocati cursul si sa nu adaugati
interpretarea sau gustul sau virusul vostru. Lasa doar ceea ce fac Eu pentru voi sa curga mai departe prin voi la altii.
Daca nu atunci sunteti neguri si cancer si impiediati pe altii in a face rod iar Vierul NU va fi fericit. Nimic personal. Va
iubesc. Doar spun ca sa fim clar si sa nu fie nici o surpriza. Daca incercati sa taiati membre din voi, veti fi in mare
pericol. Asta nu este treaba voastra. Trebuie sa iubiti si sa hraniti toate membrele voastre si sa lasati pe Vier sa se
ocupe de restul.

13 Nu este mai mare dragoste decât să-şi dea cineva viaţa pentru prietenii săi.
Asta fac eu pentru voi. Servesc si sustin si hranesc si sacrific ca VOI sa aduceti roada. Pentru putina vreme am fost si
Vie SI Mladitele, dar a fost numai un spectacol cu o singura persoana pentru un fragment mic de timp cat a crescut.
Acum eu sunt mecanismul de suport ca voi sa cresteti si sa prosperati. Si Mie Imi place sa fac lucrul acesta! Ar fi chiar
grozav daca ati vrea sa o faceti, deasemenea. Sa lasati dorintele voastre si sa hraniti si sa iubiti membrele voastre in
timp ce ele cresc. Si daca ele produc mai multa roada ca voi, este BINE, acesta a fost planul. Ceea ce nu intelegeti este
chiar daca Eu sunt Vita, cand o mladita este taiata, ea este o parte din mine - iar eu sunt voitor sa las acea parte din
Mine sa moara pentru restul grupului. Sa fi dispus sa lasati jos orice este necesar pentru Mine sau pentru cei din jurul
vostru. Daca veti face asta, Vierul va fi FOARTE bucuros de voi.

14 Voi sunteţi prietenii Mei dacă faceţi ce vă poruncesc Eu.
O reamintire asupra versetului 10. Nu doar roditori, nu doar mladite, ci PRIETENI daca CONTINUATI sa faceti ce va
este poruncit. Aceasta este activ si continuu. Recunoastere constanta, ascultare si supunere rezulta in prietenie. Vreau
ca voi sa fiti prietenii Mei. Va rog sa fiti prietenii Mei.
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DACA vreti sa fiti prietenii Mei, ATUNCI sa faceti constant ce va poruncesc Eu.

15 Nu vă mai numesc robi, pentru că robul nu ştie ce face stăpânul său, ci v-am numit prieteni, pentru că v-am făcut
cunoscut tot ce am auzit de la Tatăl Meu.
Nu zbori orb aici - Ti-am dat destule informatii despre care este planul. Voi sunteti parteneri si membrii de echipa,
atata vreme cat nu Ma negati prin facand ce vreti.

16 Nu voi M-aţi ales pe Mine, ci Eu v-am ales pe voi şi v-amrânduit să mergeţi şi să aduceţi roadă, şi roada voastră
să rămână, pentru ca orice veţi cere de la Tatăl, în Numele Meu, să vă dea.
Va aleg, va altoiesc, va cresc, va hranesc, va instruiesc, toate cu un obiectiv - ca voi sa aduceti rod bun constant care
dureaza SI ca orice veti cere Vierului, El sa va ofere. Avem un cer deschis asupra noastra cand noi nu o facem despre
noi - ramanem, suntem supusi si aducem mult rod durabil.

17 Vă poruncesc aceste lucruri, ca să vă iubiţi unii pe alţii.
Va amintiti versetul 12? Nu glumeam. Fa asta sau... NU putetii sa ramaneti in mine fara asta. Cu siguranta veti fi taiati
mai devreme sau mai tarziu daca nu faceti asta. Iar eu nu definesc cine inseamna “unii pe altii”, dar este o sfera mai
mare decat credeti. Cu siguranta include pe TOTI cei conectati la Vita. Vorbesc voua tuturor. Daca ORICINE din voi nu
iubeste pe TOTI ceilalti, veti fii in mare necaz si va trebui sa va intrebati daca raman in voi. Vierul s-ar putea sa va taie
in orice moment.

18 Dacă vă urăşte lumea, ştiţi că pe Mine M-a urât înaintea voastră.
Nu sunteti singuri. Cu cat incepeti sa semanati mai mult cu Mine, cu cat va trebui sa va asteptati la aceste lucruri.

DACA lumea va uraste, ATUNCI sa fiti mangaiati stiind ca Ma urat pe mine mai intai.

19 Dacă aţi fi din lume, lumea ar iubi ce este al ei, dar, pentru că nu sunteţi din lume şi pentru că Eu v-am ales din
mijlocul lumii, de aceea vă urăşte lumea.
Este destul de clar, asa-i? Daca lumea va iubeste, trebuie sa va intrebati cat de mult sunteti ca Mine. Daca va potriviti
bine cu ei, atunci sunteti mai mult ca si ei decat ca si Mine. Lumea nu poate produce roada pe care o produce Via Mea,
asa ca sunteti in pericol in a fi taiati in orice moment. Mai bine intoarceti-va.

DACA ati apartine lumii, ATUNCI lumea v-ar iubi ca unul de-al ei.
DACA nu mai sunteti din lume pentru ca v-am ales, ATUNCI lumea va uraste.

20 Aduceţi-vă aminte de vorba pe care v-am spus-o: ‘robul nu este mai mare decât stăpânul său’. Dacă M-au
prigonit pe Mine, şi pe voi vă vor prigoni; dacă au păzit cuvântul Meu, şi pe al vostru îl vor păzi.
Veti suferi ce am suferit eu daca veti cauta sa fiti ca si Mine. Nu ma veti depasi, dar ar trebui sa va asteptati sa fiti
tratati la fel. Asta ar trebui sa fie una dintre cele mai depresive propozitii din Biblie. Pentru ca NU au tinut cuvantul
Meu si NU Mi s-au supus, ar trebui sa va asteptati nici pe voi sa nu va asculte nimeni! Sa fiti surprinsi si multumitori
daca asculta chiar putin.

DACA M-au persecutat, ATUNCI au sa va persecute si pe voi (asumand ca sunteti ca Mine).
DACA Mi s-au supus, ATUNCI au sa va asculte si pe voi.

21 Dar vă vor face toate aceste lucruri pentru Numele Meu, pentru că ei nu cunosc pe Cel ce M-a trimis.
Sa nu fiti rusinati, ei fac asta pentru ca sunteti ca si Mine! Asta-i minunat! V-ar iubi daca ati fi aratat ca si ei. Ei nu-L
inteleg pe Vier si cum lucreaza El - sau inteleg si urasc toata ideea - nu este vina voastra ca sunt suparati pe voi.

22 Dacă n-aş fi venit şi nu le-aş fi vorbit, n-ar avea păcat, dar acum n-au nicio dezvinovăţire pentru păcatul lor.
Fara vocea mea si ordinile mele, nu se poate astepta de la ei sa produca roada de loc sau nu ar produce soiul corect.
Dar acum ei nu au nici o scuza. Daca se asteapta sa ramana in Mine, trebuie sa Ma asculte.

DACA nu le-as fi explicat ce inseamna pacatul, ATUNCI ei nu ar fi fost vinovati.

23 Cine Mă urăşte pe Mine urăşte şi pe Tatăl Meu.

DACA ma urati, ATUNCI urati si pe Tatal Meu.
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24 Dacă n-aş fi făcut între ei lucrări pe care nimeni altul nu le-a făcut, n-ar avea păcat, dar acum le-au şi văzut şi M-
au urât şi pe Mine, şi pe Tatăl Meu.

Au vazut miracole. Au vazut dovezi de netagaduit ca sunt cine spun Eu ca sunt. Nu mai au nici o scuza sa tagaduiasca
ci trebuie sa Ma asculte. Eu sunt mai mare ca voi si asta-i tot. Dar in schimb au vazut si au urat si pe Vie si pe Vier.

DACA nu as fi facut miracole, ATUNCI ar fi avut o scuza sa nu Ma asculte
- dar o fac totusi - si prin asta isi arata ura fata de Mine si de Tatal.

25 Dar lucrul acesta s-a întâmplat ca să se împlinească vorba scrisă în Legea lor: ‘M-au urât fără temei’.
Am prevazut asta. Ei au prevazut asta. Nu se poate evita. A trebuit sa se intample.

26 Cândva veni Mângâietorul, pe care-L voi trimite de la Tatăl, adică Duhul adevărului, care purcede de la Tatăl, El
va mărturisi despre Mine.
Duhul Sfant va explica totul mai tarziu si va va ajuta sa auziti vocea Mea ca sa puteti aduce roada buna, abundenta,
trainica pe veci. Stati bine, este pe drum. El va fi invatatorul vostru, nu omul.

27 Şi voi de asemenea veţi mărturisi, pentru că aţi fost cu Mine de la început.”
Veti spune lumii. Veti fi martori (martureo de la martus - insemnand martiri) pentru ca Ma puteti auzi, ramaneti in

Mine si Ma ascultati. Mare roada vine cand sunteti martori, indiferent cata persecutie ar veni, indiferent cat de mult
va uraste lumea, chiar pana la moarte.

REZUMAT
Dedesupt este o lista despre Daca/Atunci ale acestui capitol minunat. Acestea sunt direct din gura lui Isus. Acestea
sunt afirmatiile conditionale si promisiunile. Este o reteta pentru succes si aducere de roade si o harta de drum pentru
a stii ce sa astepti. Deasemenea este o condamnare a acelora care nu fac aceste lucruiri si ar trebui sa nu se astepte la
NICI O binecuvantare! Lucrul pe care trebuie sa-l vezi este natura ecuationala a acestora. Nu sunt doar Intrerupatoare
pornit/oprit, sunt Cadrane de volum. Ar trebui sa fie clar ca unii oameni aduc mai multa roada decat altii. De ce?
Pentru ca au facut acestea pe o scala mai mare, au turnat mai mult din ei insisi, au ridicat volumul mai sus. Au invatat
cum sa-L lase pe Isus sa curga prin ei fara sa-i stea in cale. Au un pahar mai mare de Isus. Oricum vrei sa te gandesti la
asta. Totul este matematica. Doar introdu cantitatile.

DACA ramaneti in MINE, ATUNCI Eu voi ramanea in voi.
DACA ramaneti 20%, ATUNCI Eu voi ramanea in voi 20%

DACA ramaneti in Mine TOTAL, ATUNCI Eu voi ramanea in voi TOTAL.

DACA un om ramane in Mine SI Eu in el, ATUNCI el va aduce multa roada.

DACA sunteti separati de Mine, ATUNCI nu puteti face nimic.
DACA nu mai primiti de la Mine, ATUNCI NU veti mai creste.

DACA rotiti valva pana la 50% din capacitate, ATUNCI veti creste 50% din capacitate.
DACA incercati sa cresteti pe puterea voastra, ATUNCI va rezulta nimic care arata ca roada MEA.

DACA incetati in a mai sta in Mine, ATUNCI veti fi taiati, aruncati si arsi in foc.
DACA inchideti valva si plecati, ATUNCI o sa aveti mari probleme.

DACA ramaneti in Mine SI cuvintele Mele in voi SI ele continua sa traiasca in inimile voastra
(active si operative, nu pasive), ATUNCI cereti orice veti vrea si voi face pentru voi.
DACA faci asa ceva doar putin, ATUNCI puteti cere ajutor cu durerea voastra de cap.

DACA faceti asta total, ATUNCI puteti cere sa invie mortii.

DACA pastrati poruncile Mele, ATUNCI veti ramanea in dragostea mea si veti trai.
DACA tineti unele din poruncile mele, ATUNCI ramaneti PUTIN.

DACA vreti sa fiti prietenii Mei, ATUNCI sa faceti constant ce va poruncesc Eu.
DACA nu vreti sa fiti prietenii mei, ATUNCI ascultati numai de unele din ele uneori.

DACA lumea va uraste, ATUNCI sa fiti mangaiati stiind ca Ma urat pe mine mai intai.
DACA lumea va uraste numai uneori, ATUNCI sunteti ca si mine doar putin.

DACA lumea va fierbe in ulei si va omoara, ATUNCI sunteti probabil ca si mine tot timpul.
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DACA ati apartine lumii, ATUNCI lumea v-ar iubi ca unul de-al ei.
DACA lumea va iubeste 40%, ATUNCI este probabil 40% din voi care nu Ma asculta.

DACA lumea nu poate sa va distinga din ai ei, ATUNCI probabil ca nu sunteti prea mult ca si Mine.

DACA nu mai sunteti din lume pentru ca v-am ales, ATUNCI lumea va uraste.
DACA v-am ales SI voi M-ati ales, ATUNCI va voi face cineva care sa fiti dispretuiti de lume.

DACA M-au persecutat, ATUNCI au sa va persecute si pe voi (asumand ca sunteti ca Mine).

DACA Mi s-au supus, ATUNCI au sa va asculte si pe voi.
DACA vasta majoritate M-au ignorat, ATUNCI sa nu va asteptati la ceva diferit.

DACA nu le-as fi explicat ce inseamna pacatul, ATUNCI ei nu ar fi fost vinovati.
DACA intelegeti natura ecuationala a acestui capitol, ATUNCI trebuie sa dati TOTUL.

DACA ramaneti si ma ascultati 50%, ATUNCI celalalt 50% este pacat si sunteti vinovati.

DACA ma urati, ATUNCI urati si pe Tatal Meu.
DACA lumea ma uraste si nu vrea sa ia de la Mine, ATUNCI nu vor primi nici de la Tatal.

DACA ramaneti in mine 70%, ATUNCI ma urati 30% - si pe Tatal deasemenea.

DACA nu as fi facut miracole, ATUNCI ar fi avut o scuza sa nu Ma asculte
- dar o fac totusi - si prin asta isi arata ura fata de Mine si de Tatal.

DACA M-ati vazut VREODATA lucrand, vindecand sau transformand sau mantuind, ATUNCI nu aveti nici o scuza - si
orice neascultare este ura fata de Mine si Tatal.

Canta sincer de data aceasta.

Predau tot
de Judson W. Van DeVenter, 1896:

1. Toate lui Isus I le predau, toate i le dau în mod liber; Îl voi iubi și voi avea încredere în elmereu, în prezenţa lui voi
trăi zi cu zi.

Refren: Predau tot, predau tot, toate pentru tine, Mântuitorul meu binecuvântat, predau tot.
2. Toate lui Isus i le predau; cu umilinţă la picioarele lui mă aplec, plăcerile lumeşti toate (au fost) uitate; ia-mă, Isus,

ia-mă acum.
Refren: Predau tot, predau tot, toate pentru tine, Mântuitorul meu binecuvântat, predau tot.

3. Toate lui Isus I le predau; fă-mă, Mântuitorule, în întregime al tău; umple-mă cu dragostea şi puterea ta; ştiu cu
adevărat că eşti al meu.

Refren: Predau tot, predau tot, toate pentru tine, Mântuitorul meu binecuvântat, predau tot.
4. Toate lui Isus I le predau; Doamne, ție mă dăruiesc; umple-mă cu dragostea şi puterea ta; lasă să cadă

binecuvântarea Ta asupra mea.
Refren: Predau tot, predau tot, toate pentru tine, Mântuitorul meu binecuvântat, predau tot.

5. Toate lui Isus I le predau; acum simt flacăra sacră. O bucuria mântuirii depline! Slavă, slavă, într-u numele lui!
Refren: Predau tot, predau tot, toate pentru tine, Mântuitorul meu binecuvântat, predau tot.

Deci ce are sa fie? Cat de departe esti dispus sa mergi? Ce trebuie inca sa lasi jos?
Ai putea s-o faci acum?

Poate roaga-te rugaciunea aceasta, daca ai curaj -

Doamne, chiar VREAU sa predau TOTUL. Chear vreau, dar nu stiu cum. Stiu ca nu sunt acolo si imi cer scuze ca
am tinut ceva deoparte. Te rog sa ma ajuti. Te rog? Daca este ceva care sta intre mine si Tine, orice iubesc mai

mult decat pe Tine, indiferent ca mi-am dat seama de aceasta sau nu, indiferent ca-mi place sau nu, indiferent de
unde a venitsau de cand o am, ai vrea sa o rupi, faramitezi, arzi, spargi, omori, smulgi din mana mea chiar daca
imi place. Orice ai face, SA NU te opresti spargandu-ma pana nu ai terminat, indiferent de cat m-as plange. Sa nu
cobori volumul la focul Tau rafinator. Voia TA sa se faca cu mine. Da-mi din Duhul Tau intr-o masura atat de mare

cat pot eu duce. Am incredere in Tine. Te rog nu ma lasa asa, put. Imi cer iertare ca nu m-am rugat asta mai devreme.
Te iubesc, Isuse. Fa-o acum! Amin.
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Asa Vorbeste Domnul
Ezechiel 34:1-31 (RMNN)

1 Cuvântul Domnului mi-a vorbit astfel:
2 „Fiul omului, proroceşte împotriva păstorilor sufleteşti ai lui Israel! Proroceşte şi spune-le lor, păstorilor: ‘Aşa
vorbeşte Domnul, Dumnezeu: «Vai de păstorii lui Israel, care se pasc pe ei înşişi! Nu trebuie păstorii să pască turma?
3 Voi mâncaţi grăsimea, vă îmbrăcaţi cu lâna, tăiaţi ce e gras, dar nu paşteţi oile.
4 Nu întăriţi pe cele slabe, nu vindecaţi pe cea bolnavă, nu legaţi pe cea rănită; n-aduceţi înapoi pe cea rătăcită, nu
căutaţi pe cea pierdută, ci le stăpâniţi cu asuprire şi cu asprime!
5 Astfel, ele s-au risipit, pentru că n-aveau păstor; au ajuns prada tuturor fiarelor câmpului şi s-au risipit.
6 Turma Mea rătăceşte pe toţi munţii şi pe toate dealurile înalte; oile Mele sunt risipite pe toată faţa ţării şi nimeni nu
îngrijeşte de ele, nici nu le caută!
7 De aceea, păstorilor, ascultaţi Cuvântul Domnului!
8 Pe viaţa Mea, zice Domnul, Dumnezeu, pentru că oile Mele au ajuns de jaf şi sunt prada tuturor fiarelor câmpului din
lipsă de păstor, pentru că păstorii Mei n-au nicio grijă de oile Mele, ci se păşteau numai pe ei înşişi, şi nu păşteau oile
Mele,
9 de aceea, păstorilor, ascultaţi Cuvântul Domnului!»’
10 ‘Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: «Iată, am necaz pe păstori! Îmi voi lua înapoi oile din mâinile lor, nu-i voi mai
lăsa să-Mi pască oile şi nu se vor mai paşte nici pe ei înşişi; căci Îmi voi izbăvi oile din gura lor şi nu le vor mai sluji ca
hrană!»’

11 Căci aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Iată, mă voi îngriji Eu Însumi de oile Mele şi le voi cerceta!
12 Cum îşi cercetează un păstor turma când este în mijlocul oilor sale împrăştiate, aşa Îmi voi cerceta Eu oile şi le voi
strânge din toate locurile pe unde au fost risipite în ziua plină de nori şi negură.
13 Le voi scoate dintre popoare, le voi strânge din felurite ţări şi le voi aduce înapoi în ţara lor; le voi paşte pe munţii
lui Israel, de-a lungul râurilor şi în toate locurile locuite ale ţării.
14 Le voi paşte pe o păşune bună şi stâna lor va fi pe munţii cei înalţi ai lui Israel; acolo se vor odihni într-un staul
plăcut şi vor avea păşuni grase pe munţii lui Israel.
15 Eu Însumi Îmi voi paşte oile, Eu le voi duce la odihnă, zice Domnul, Dumnezeu.
16 Voi căuta pe cea pierdută, voi aduce înapoi pe cea rătăcită, voi lega pe cea rănită şi voi întări pe cea slabă. Dar voi
păzi pe cele grase şi pline de vlagă: vreau să le pasc cum se cade.’
17 Şi voi, oile Mele, aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Iată, voi judeca între oaie şi oaie, între berbeci şi ţapi.
18 Este prea puţin pentru voi că paşteţi în păşunea cea bună, de mai călcaţi în picioare şi cealaltă parte a păşunii
voastre? Că beţi o apă limpede, de mai tulburaţi şi pe cealaltă cu picioarele?
19 Şi oile Mele trebuie apoi să pască ce aţi călcat voi cu picioarele voastre şi să bea ce aţi tulburat voi cu picioarele
voastre!’
20 De aceea, aşa le vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Iată că voi judeca între oaia grasă şi oaia slabă.

21 Pentru că aţi izbit cu coasta şi cu umărul şi aţi împuns cu coarnele voastre toate oile slabe până le-aţi izgonit,
22 voi veni în ajutorul oilor Mele, ca să nu mai fie jaf şi voi judeca între oaie şi oaie.
23 Voi pune peste ele un singur păstor, care le va paşte, şi anume pe Robul Meu David; El le va paşte, El va fi păstorul
lor.
24 Eu, Domnul, voi fi Dumnezeul lor, şi Robul Meu David va fi voievod în mijlocul lor. Eu, Domnul, am vorbit!
25 Voi încheia cu ele un legământ de pace şi voi îndepărta din ţară toate fiarele sălbatice; ele vor locui în linişte în
pustie şi vor putea dormi în mijlocul pădurilor.
26 Le voi face, pe ele şi împrejurimile dealului Meu, o pricină de binecuvântare; le voi trimite ploaie la vreme, şi
aceasta va fi o ploaie binecuvântată!
27 Pomul de pe câmp îşi va da roada şi pământul îşi va da roadele. Ele vor fi liniştite în ţara lor şi vor şti că Eu sunt
Domnul când voi rupe legăturile jugului lor şi când le voi izbăvi din mâna celor ce le asupresc.
28 Nu vor mai fi de jaf între neamuri, nu le vor mânca fiarele din ţară, ci vor locui în linişte şi nu le va mai tulbura
nimeni.
29 Le voi pune un răsad căruia i se va duce faima; nu vor mai fi mistuite de foame în ţară şi nu vor mai purta ocara
neamurilor.
30 Şi vor şti astfel că Eu, Domnul, Dumnezeul lor, sunt cu ele şi că ele sunt poporul Meu, ele, casa lui Israel, zice
Domnul, Dumnezeu.
31 Voi sunteţi oile Mele, oile păşunii Mele, şi Eu sunt Dumnezeul vostru, zice Domnul, Dumnezeu.’ ”
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Declaratie de Razboi
Impotriva Fortelor Intunericului
www.FellowshipOfTheMartyrs.com/declaration_of_war.htm

Acum, inainte sa incepi sa crezi ca vorbim despre TINE, asta este despre RAU - nu despre oameni. Sigur, unii oameni sunt nasoli,
dar noi trebuie sa iubim oamenii si sa uram raul. Intunericul de la natura noastra pacatoasa este in noi toti. Nu suntem mai buni,

este doar Hristos in noi care ne ajuta sa fim rascumparati. Oricum, asta este despre MAREA pictura, nu o persoana anume,
organizatie, conducator, etc.

Destul. Se termina acum.

Pentru prea mult timp am ignorat ce se intampla in biserica. Pentru prea mult timp am stat deoparte sau am si negat
ca era un razboi. Am fost infiltrati. Am fost sabotati. Am fost prostiti. Am avut ridiculizate cele mai arme ale noastre si
injosite pana cand nimeni nu le mai vrea. Asta nu este nici un fel de a lupta un razboi.

Ne-am lasat sa fim ingrasati si am sadit radacini. Am fost adunati impreuna ca si animalele si ne impingem unii in altii
facand zgomote inutile. Au intrat lupi iar noi i-am primit. Am acceptat ajutor din partea inamicilor lui Dumnezeu. Am
luat sfatul inamicului despre cum sa mergem la razboi. Am angajat consultanti sa ne arate cum sa fim mai mult ca
lumea.

Am ignorat planul propriului nostru Rege. Am trimis cateva grupuri de lupta sa faca lucrul misiunilor pentru noi si i-
am huiduit cand au venit acasa raniti si flamanzi. Am dat toata munitia functionarilor de provizii inapoi acasa si am
lipsit infanteria de ce aveau nevoie ca sa impinga inapoi intunerecul. Totul despre ce facem noi este cu susul in jos.

Nu vom mai lua numele si filozofiile oamenilor ca sa ne defineasca si sa ne identifice. Nu o sa mai permitem
fractiunilor din cauza lucrurilor secundare sa ne divida. Noi trebuie sa fim AI LUI Isus si numai ai Lui. Numai El poate sa-
si puna semnul Lui pe noi. Numai El poate sa ne dirijeze. Numai El este adevarul. Asta este razboi! Nimic altceva nu
este de incredere. Al lui este cifrul de nespart. Adevarul pur, plin si netaiat nu poate fi vorbit de inamic. Adevarul si
dragostea sunt uniforma noastra, codul nostru de conduita, caracteristica noastra definitiva. Numai Adevarul si
Dragostea vor fi indeajuns pentru batalie impotriva principalitatilor si puterilor intunerecului.

Nu vom mai pierde timp pe propriile noastre placeri si indulgente. Nu vom mai da voie ego-urilor si mandriilor si
traditiilor si filozofiilor omului sa ne divida. Vom iubi Adevarul si nu vom accepta altceva. Vom invata sa detectam si sa
eradicam compromisul si adevaruri pe jumatate. Vom forta afara din noi orice lucru rau si intunecat prin a fi umpluti
complet cu Painea Vietii. Vom fi hraniti de Adevar. Vom fi blindati de Adevar. Vom invarti Sabia Adevarului in cercuri
mari si late si vom strapunge inimile tuturor din preajma. Vom lupta si nu vom obosi. Vom ataca inainte si nu ne vom
retrage. Daca va aluneca cineva, altii il vor ridica. Daca va pica cineva, altii ii vor lua locul.

Destul. Se termina acum. Sunt aceia care sunt deja echipati sa lupte iar noi ii vom inrola, organiza sii ii vom trimite
inapoi ca sa recruteze si mai multi. Vom lupta cu dragoste ca sa ne trezim fratii care sunt adormiti si ii vom pune in
conditia pentru lupta. Vom impinge inapoi intunericul vorbind numai ADEVARUL. Este rar si pretios - si numai Isus este
sursa. Orice lucru facut de om va arde in foc. Numai Isus este de incredere.

Ca si Ghideon, ne vom restaura prima data altarele voit cat altii dorm. Atunci vom putea aduna un popor restaurat si
treaz ca sa se lupte cu fortele intunericului. Cei de pe liniile de front care s-au dovedit servitori si ispravnici buni si
credinciosi cu talantii lor vor avea provizii de o suta de ori mai mult decat nevoiile lor ca sa poata sa hraneasca pe cel
flamand si sa dea de baut celor insetati cum vad vreo nevoie. Ne vom ruga pentru ei si ii vom incuraja si ii vom sprijini
si vom recruta si mai multi. Intotdeauna vom incerca sa crestem in Isus, care este Capul.

In vederea marii mile pe care ne-a aratat-o Isus Hristos, ne vom da trupurile ca si jertfe vii, sfinte si placute lui
Dumnezeu. Nu ne vom mai conforma standardului lumii acestei. Vom fi transformati prin innoirea mintii noastre ca sa
fim in stare sa testam si sa agreem care este voia cea buna, placuta si perfecta a lui Dumnezeu. Atunci vom merge si o
vom infaptui.

1 Corinteni 14:8 “Şi dacă trâmbiţa dă un sunet încurcat, cine se va pregăti de luptă?”
Destul. Se termina acum. Cat de clar se poate spune, asta este razboi.
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Care este solutia?

Avem nevoie de Burdufuri Noi. Trebuie sa fim transformati corporativ prin reinnoirea mintii noastre. (Romani 12:1-2)
Nu trebuie sa inventam un sistem nou. Un Burduf Nou adevarat nu este o mega-biserica cu ingrijire a copiilor
excelenta si spectacole specializate. Asta nu rezulta in transformare radicala a economiilor si a ecologiilor si nu ia
inapoi cultura. Cresterea de transfer si cheltuieli bugetare masive pe lucruri discretionare nu au sa faca asta.

Trebuie sa fim reporniti. Trebuie sa fim in-NOI-iti. Inapoi la setarile de baza. Inapoi la dragostea noastra dintai.
Lucrurile trebuie sa fie puse inapoi in ordinea divina, modul in care au fost concepute de la inceput. Iar asta inseamna
Bisericile de Oras. Acela este Burduful Nou. Acesta este cea mai mare provocare care trebuie sa o infruntam, va fi
nevoie de cel mai mult din Duhul Sfant, este cel mai periculos lucru impotiva inamicului si va demonstra lumii
dragostea noastra unii fata de altii in moduri in care nici nu putem intelege deocamdata. ACEST gen de comunitate si
impartind unul cu altul dupa nevoie este un martor adevarat a ceea ce este si ar trebui Crestinismul sa fie. Divizarile si
fracturile noastre nu sunt.

Din nou, o Biserica a Orasului NU inseamna a face o organizatie noua. Daca sunt Crestini in oras, atunci exista o
“Biserica a OrasuluiTau” si a existat tot timpul. Sansele sunt ca Trupul din orasul tau este plin cu tot felul de lucruri
care il intristeaza pe Dumnezeu si va va tine corporativ acum in a mosteni imparatia. (Galateni 5:19-21, Deuteronom
28) Este in schimb doar o chestiune in a urma prescriptiile Biblice si de a o curati iar apoi in a o uple cu Isus. Este o
chestiune de marturisire a pacatelor tale si a parintilor tai si a stramosilor tai si in a-l ruga pe El sa faca tot ce este
necesar ca sa apara si sa directioneze treburile oamenilor acestora tari la cerbice. Trebuie sa-I te rogi sa restaureze
Sfesnicul pentru ca este aproape sigur ca l-ati pierdut cu generatii in urma. America a fost in intuneric de MULT timp.

Apocalipsa 2:1-7 (RMNN)
1 Îngerului Bisericii din Efes scrie-i: ‘Iată ce zice Cel ce ţine cele şapte stele în mâna dreaptă şi Cel ce umblă prin
mijlocul celor şapte sfeşnice de aur: 2 «Ştiu faptele tale, osteneala ta şi răbdarea ta şi că nu poţi suferi pe cei răi,
că ai pus la încercare pe cei ce zic că sunt apostoli şi nu sunt şi i-ai găsit mincinoşi. 3 Ştiu că ai răbdare, că ai
suferit din pricina Numelui Meu şi că n-ai obosit. 4 Dar ce am împotriva ta este că ţi-ai părăsit dragostea dintâi.
5 Adu-ţi dar aminte de unde ai căzut, pocăieşte-te şi întoarce-te la faptele tale dintâi. Altfel, voi veni la tine şi-ţi
voi lua sfeşnicul din locul lui, dacă nu te pocăieşti. 6 Ai însă lucrul acesta bun: că urăşti faptele nicolaiţilor, pe
care şi Eu le urăsc.» 7 Cine are urechi să asculte ce zice Bisericilor Duhul: «Celui ce va birui, îi voi da să mănânce
din pomul vieţii, care este în raiul lui Dumnezeu».’

“Dragostea” mentionata acolo este “agape”. Dragostea lor agape cea din urma a fost rece. Cu siguranta aceasta
afecta legaturile lor de harmonie. Cu siguranta unii dintre ei faceau ce voiau. Ei au fost laudati pentru ca au fost
rabdatori si nu au lesinat si pentru ca urau faptele Nicolaitilor. Dar totusi si-au pierdut dragostea dintai. Poate atentia
lor a fost deviata la toate lucrurile care le veneau impotriva si nu pe dragostea pentru Domnul lor si pentru frati. Dar
macar urau faptele Nicolaitilor (NU pe oamenii in sine, ci faptele lor). (Vezi Psalmul 141:5-6)

Dar cine erau Nicolaitii? Unii spuneau ca erau un cult format in jurul liderului Nicolaus - daca acela era diaconul
Nicholas sau nu, nimeni nu stie. S-ar putea sa nu fie un nume ci o descriptie a teologiei primare a grupului - ca a fost
transliterata, nu tradusa. Cuvantul in sine vine din Greaca nikao, care inseamna “a cuceri sau a trece peste,” iar laos,
care inseamna “popor” din care vine cuvantul “laica”. Impreuna inseamna distrugerea poporului si se refera la cea mai
de devreme forma de o clasa de preoti sau preotime care “au domnit” peste popor. Asta a divizat oamenii si a ridicat
cativa care aveau “misterele adanci” ca mai sfinti sau mai puternici sau responsabili sa directioneze treburile altora.
Asta este decisiv impotriva adevarului ca noi toti suntem preoti si regi si nimeni nu este mai mare decat celalalt. Noi
trebuie sa nu ne sprijinim pe intelepciunea noastra - sau pe a unui alt om. (Proverbe 3:5-6) Numai Isus trebuie sa ne
directioneze toate caile!

O translatie buna a cuvantului Nicolaitean ar fi “cei ce au victorie asupra poporului.” Sistemul de preotie va deveni
mai tarziu in ierarhia papala a biserici Catolice. Conciliul Tridentin a spus, “Daca cineva va spune ca nu este in biserica
Catolica o ierarhie stabilita de hirotonisirea divina continand episcopi, presbiteri si slujitori, sa fie anatema.” (Asta
inseamna blestemat si excomunicat.) “Reformatorii” poate au schimbat unele lucruri in legatura cu biserica Catolica,
dau au avut grija sa nu disrupa ierarhia care le dadea putere, la fel si Catolicii! A fost o “reformare” care sa adresat
tuturor lucrurilor fara consecinte si au lasat in pace lucrurile care chiar ar fi facut pagube fortelor intunericului. A adus
mai multa divizie, nu a restaurat Bisericile Oraselor si nu a eliminat clasa preoteasca. (Dar a fost intotdeauna cei din
paduri care au ramas adevarati - si care erau vanati activ de biserica Catolica si fiicele sale. Stii cati oameni au ars pe
rug Luter si Calvin? Cauta.)
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Cei care sunt pusi de Dumnezeu sa slujeasca (apostoli, profeti, evanghelisti, pastori/invatatori) NU au voie sa
“domneasca” peste popor!! Sunt DARURI bisericii ca sa slujeasca. Ca sa conduca prin exemplu de vietiile lor sfinte si
frante si submise - nu sa faca pe sefii si sa legistleze comportament. Asta ar insemna intre in rolul lui Dumnezeu si
numai al Lui. Nu omul ar trebui sa ne directioneze caile. Numai Dumnezeu poate sa ne directioneze, prin Duhul Sau!
Pana cand Biserica invata asta si sistemul ierarhic piramidal se prabuseste si este inversat la forma lui potrivita, nu
putemmarsalui umar la umar fara a ne impinge unul pe altul. (Vezi pagina 72.)

Uite ce spune comentariul lui Matthew Henry Concise despre acest pasaj:

Aceste biserici erau in stari asa de diferite de puritatea doctrinei si de puterea sfinteniei, ca cuvintele lui
Hristos pentru ei intotdeauna se potrivea altor biserici, si profesori. Hristos cunoaste si vede satarea lor; char
daca in cer, el merge prin mijlocul bisericilor Lui pe pamant, observa ce este gresit in ele, si ce vor ele. Biserica
din Efes este laudata pentru diligenta in datorie. Hristos tine in vedere lucrul fiecarei ore facut pentru El de
servitorii Lui, iar stradania lor in Domnul nu va fi zadarnica. Dar nu este suficient ca suntem harnici; trebuie sa
fie rabdare care tine, si trebuie sa fie rabdare care asteapta. Si chiar daca trebuie sa aratam toata smerenia
tuturor oamenilor, totusi trebuie sa aratam zel impotriva pacatelor lor. Pacatul acuzat de Hristos acestei
biserici, este, nu a fi lasat si uitat obiectul dragostei, ci pierderea graduluiindi fierbinte al ei cum a aparut prima
oara. Hristos este nemultumit de poporul Sau, cand ii vede ca cresc nepasatori si reci fata de El. Cu siguranta
mentiunea aceasta in Scriptura, a Crestinilor parasind prima lor dragoste, mustra pe cei ce vorbesc de aceasta
cu nepasare, asa ca incearca sa scuze indiferenta si lenea din ei si din altii; Mantuitorul nostru considera
pacatoasa aceasta indiferenta. Ei trebuie sa se pocaiasca: ei trebuie sa fie intristati si rusinati de acest declin
pacatos, si sa marturiseasca umil in fata lui Dumnezeu. Ei trebuie să se străduiască să-și recupereze primul zel,
blandete, si seriozitate, si trebuie sa se roage staruitor, si sa priveasca cu sarguinta, ca si atunci cand au inceput
sa mearga in caile lui Dumnezeu. Daca prezenta harului si a Duhului lui Hristos sunt nerespectate, am putea sa
asteptam prezenta nemultumirii Lui. O mentionare incurajatoare este facuta cu ce a fost bun intre ei.
Indiferenta fata de adevar si greseala, bine si rau, poate fi numita dragoste si smerenie, dar nu este asa; si este
neplacuta lui Hristos. Viata Crestina este un razboi impotriva pacatului, Satanei, a lumii, si a carnii. Nu trebuie
niciodata sa ne dam batuti in fata inamicilor nostri spirituali, apoi o sa avem un triumf glorios si o rasplata. Toti
cei ce persevereaza, vor primi de la Hristos, ca Pom al vietii, perfectionare si confirmare in sfintenie si fericire,
nu in paradisul pamantesc, ci in cel ceresc. Aceasta este o expresie figurativa, luata din istorisirea gradinii
Edenului, denotand, purele, satisfacatoarele, si eterne bucurii ceresti; si asteptarea pentru ele din lumea
aceasta, prin credinta, comuniunea cu Hristos, si consolarile Duhului Sfant. Credinciosilor, sa aveti viata voastra
de lupta aici, si sa asteptati sa traiti dupa aceia o viata pasnica; dar nu pana atunci: cuvantul lui Dumnezeu nu
ne promite niciodata liniste si libertate completa fata de conflict aici. -Matthew Henry Concise

Inamicul sufletelor noastre ne convinge ca atunci cand este conflict trebuie sa ne subdivizam in bucati care vor avea
pace. Biserici si denominatii se despart din cauza conflictului. Si totusi, nu este cale sa faci muschi spirituali - sa practici
rabdare, bunatate, indelunga rabdare, dragoste frateasca, sfintenie, etc. - fara conflict! Daca fugim de prima oara cand
Dumnezeu ia smirglu ca sa ne finiseze marginile (prin intermediul altui Crestin) undeva unde nu este smirglu,
rezultatul final este mii de denominatii pline de oameni grasi, moi, hraniti cu lapte, lenesi, legati, amagiti singuri si
imaturi care sunt siguri ca merg in cer, chiar daca nu au Roada adevarata. Si cam asta avem acum. Si inamicul castiga.
(Si Dumnezeu insusi ne-a dat si ne-a orbit starii noastre pentru ca am facut ce am vrut.)

Dumnezeu vrea ca noi sa fim Un Singur Trup si ca sa fim cunoscuti de dragostea noastra extravaganta, de ne oprit,
neschimbabila si sacrificiala pentru El si pentru frati. Prin abilitatea noastra in a ierta orice greseala, sa iubin in ciuda
oricarei insulte, sa induram prin orice incercare, sa iubim neconditionat in ciuda a orice ar veni. Dar asta nu este acum
de loc pentru ce este cunoscuta Biserica din America. Suntem cunoscuti pentru implicarile noastre politice, pentru
cladirile noastre imense, pentru divizarile noastre fara sfarsit, pentru standardul nostru de imbracaminte, pentru
spectacolele noastre specializate, pentru atitudinile noastre legaliste. Dar cu siguranta nu pentru dragostea noastra
infricosata pentru TOTI Fratii si dorinta de a ne vinde totul si sa impartim cu altii dupa nevoie. Nu suntem cunoscuti
pentru dragostea noastra disperata fara-de-gresi pentru comunitate si armonie si respect pentru rugaciunea finala cu
ultimele dorinte a lui Isus din Ioan 17.

Eu cred ca se poate schimba, dar nu pana ce orasul tau nu primeste inapoi un Sfesnic. Nu pana nu este aprins un foc.
Asta sa intamplat in Efes. Asa au primit pentru prima data un Sfesnic. Pavel a fost trimis de Antiohia (care a fost
aprinsa de Ierusalim - care a fost aprins de Dumnezeu insusi in camera de sus in ziua Cincizecimii), si a mers in Efes si a
gasit acolo niste Crestini. Ei au fost botezati de Ioan si s-au pocait, dar nu au primit Duhul Sfant. Asa ca Pavel l-a
explicat, a pus mainile pe ei si i-a aprins cu foc de la Dumnezeu. Aceasta a fost prima “spirala”. Prima data, persoane
trebuie sa fie aprinse.
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Fapte 19:1-7 (RMNN) - 1 Pe când era Apolo în Corint, Pavel, după ce a trecut prin ţinuturile de sus ale Asiei, a
ajuns la Efes. Aici, a întâlnit pe câţiva ucenici 2 şi le-a zis: „Aţi primit voi Duhul Sfânt când aţi crezut?” Ei i-au
răspuns: „Nici n-am auzit măcar că a fost dat un Duh Sfânt”. 3 „Dar cu ce botez aţi fost botezaţi?” le-a zis el. Şi
ei au răspuns: „Cu botezul lui Ioan”. 4 Atunci, Pavel a zis: „Ioan a botezat cu botezul pocăinţei şi spunea
norodului să creadă în Cel ce venea după el, adică în Isus”. 5 Când au auzit ei aceste vorbe, au fost botezaţi în
Numele Domnului Isus. 6 Când şi-a pus Pavel mâinile peste ei, Duhul Sfânt S-a pogorât peste ei şi vorbeau în
alte limbi şi proroceau. 7 Erau cam doisprezece bărbaţi de toţi.

Atunci pavel a intrat in sinagogi timp de trei luni, vorbind cu curaj si dovedind prin Srcripturi (asta a fost Vechiul
Testament) ca Isus este Cristosul.

Fapte 19:8-12 (RMNN) - 8 În urmă, Pavel a intrat în sinagogă, unde vorbea cu îndrăzneală. Timp de trei luni a
vorbit cu ei despre lucrurile privitoare la Împărăţia lui Dumnezeu şi căuta să înduplece pe cei ce-l ascultau. 9
Dar, fiindcă unii rămâneau împietriţi şi necredincioşi şi vorbeau de rău Calea Domnului înaintea norodului,
Pavel a plecat de la ei, a despărţit pe ucenici de ei şi a învăţat în fiecare zi pe norod în şcoala unuia numit Tiran.
10 Lucrul acesta a ţinut doi ani, aşa că toţi cei ce locuiau în Asia, iudei şi greci, au auzit Cuvântul Domnului. 11 Şi
Dumnezeu făcea minuni nemaipomenite prin mâinile lui Pavel, 12 până acolo că peste cei bolnavi se puneau
basmale sau şorţuri care fuseseră atinse de trupul lui, şi-i lăsau bolile şi ieşeau din ei duhurile rele.

A plecat din “bisericile institutionale” si a mers in spatiul public si a discutat si invatat zilnic in scoala lui Tiran. A lucrat
ani ca cei ce locuiau in Asia sa auda cuvantul Domnului. Iar Dumnezeu a confirmat prin minuni prin mainile lui Pavel.
Chiar si batistele care au atins trupul lui Pavel vindecau oameni si-i elibera de demoni! Si inca orasul nu se aprindea.
Pana cand...

Fapte 19:13-20 (RMNN) - 13 Nişte exorcişti iudei, care umblau din loc în loc, au încercat să cheme Numele
Domnului Isus peste cei ce aveau duhuri rele, zicând: „Vă jur pe Isus, pe care-L propovăduieşte Pavel, să ieşiţi
afară!” 14 Cei ce făceau lucrul acesta erau şapte feciori ai lui Sceva, un preot iudeu din cei mai de seamă. 15
Duhul cel rău le-a răspuns: „Pe Isus Îl cunosc şi pe Pavel îl ştiu, dar voi cine sunteţi?” 16 Şi omul, în care era
duhul cel rău, a sărit asupra lor, i-a biruit pe amândoi şi i-a schingiuit în aşa fel că au fugit goi şi răniţi din casa
aceea. 17 Lucrul acesta a fost cunoscut de toţi iudeii, de toţi grecii care locuiau în Efes, şi i-a apucat frica pe
toţi, şi Numele Domnului Isus era proslăvit. 18Mulţi din cei ce crezuseră veneau să mărturisească şi să spună
ce făcuseră. 19 Şi unii din cei ce făcuseră vrăjitorii şi-au adus cărţile şi le-au ars înaintea tuturor; preţul lor s-a
socotit la cincizeci de mii de arginţi. 20 Cu atâta putere se răspândea şi se întărea Cuvântul Domnului.

Ai vazut ce a trebuit sa se intample? A trebuit ilustrata diferenta intre lucrurile contrafacute si lucrurl adevarat.
Oamenii au trebuit sa inteleaga ca cei falsi vor fi batuti de puterile satanei! Nu este doar folosirea Numelui, ci a avea
autoritatea dupa acesta ca sa se ocupe de orice ar veni - si aceasta necesita sfintenie. Oamenii nu s-au intors pana ce
falsul a fost dezbracat si trimis tipand in noapte - apoi oamenii au realizat cat de disperata era sitarea lor. ATUNCI a
cazut frica peste ei - iar Frica de Domnul este inceputul intelepciunii, nu poti merge nicaieri fara asta. Ei au proslavit
numele lui Isus. Si multi care erau credinciosi au venit si au marturisit si si-au aratat faptele. Erau MAI MULTI Crestini
decat poate credea Pavel - MULT mai multi! Dar se ascundeau. Erau caldicei. Erau nepocaiti de vrajitoria si idolatria lor.
Dar acum primesc putina frica si se aduna si fac un foc mare in mijlocul orasului.

Pavel a adus un foc din Antiohia (care era un Oras cu Felinar) ca sa aprinda Efesul. El a inceput langa rau, dar nu se
manifesta intr-un fel mare decat doi ani mai tarziu. Ceva percoleaza si se aranjeaza lucrurile si armele spirituale de
razboi sunt intoarse impotriva orasului - iar Dumnezeu confirma cu miracole - dar nu se aprinde cu adevarat pana in
acest moment. Atunci in lumea fizica Trupul lui Hristos se aduna, se pocaieste si aprinde un foc - arzand toate
obiectele idolatriei lor! Iar vrajitoria si vrajile lor si alte lucruri aruncate in acel foc s-au ridicat la cinci zeci de mii de
bucati de argint! Asta ar fi aproximativ 150 de ani din venitul personal la salariul de baza in acea vreme! Asta este cu
MULT mai mult decat aceia de langa rau! Asta este un LUCRU MARE! In termeni Americani, asta ar fi un foc cam de
$4,000,000! ($27,000 x 150)

Ce crezi ca s-ar intampla daca s-ar strange Trupul lui Cristos dintr-un oras din America si ar arde toate cartiile lor cu
Harry Potter si de New Age si pornografia si toate celelalte lucruri care au devenit idoli in vietile lor care L-a intristat pe
Dumnezeu - poate si televizoarele lor si platformele lor Playstation si unditele lor si colectia lor de Momente Pretioase?
Crezi ca ar fi difuzat la stiri un foc de $4,000,000? Crezi ca ar capta atentia lui Dumnezeu? Crezi ca ar turna din Duhul
Lui peste un oras care ar veni impreuna asa si care s-ar pocai de toate lucrurile pe care le-au pus inaintea Lui si voiei
Lui? Te intrebi ce ar putea face Dumnezeu sa binecuvanteze asa un loc?!
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Pai, in Efes, economia incepe sa se schimbe cam instant. Este o capitala pagana si are temple dedicate multor zei, in
primul rand lui Diana (Artemis). Templul lui Diana a fost una dintre cele 7 minuni ale lumii antice, cea mai marge
cladire de pe planeta in vremea aceea si o atractie turistica MAJORA. Argintarii (si liderii lor demonici) din Efes si-au
dat seama cat de mult le va rani aceasta marturie si pocainta felul lor de vietuire asa ca au pornit o revolta. Au dat vina
pe Pavel pentru oamenii convertiti - care este un compliment si o confirmare intr-un fel circular. Revolta care a
rezultat si oamenii care au strigat pentru doua ore sigur ar aparea la stiri in zilele de azi!! Si de ce se revoltau? Pentru
ca nu le place schimbarea si pentru ca AVUTIA lor era in primejdie.

Fapte 19:21-41 (RMNN) - 21 După ce s-au petrecut aceste lucruri, Pavel şi-a pus de gând să se ducă la
Ierusalim, trecând prin Macedonia şi Ahaia. „După ce voi merge acolo”, îşi zicea el, „trebuie să văd şi Roma”. 22
A trimis în Macedonia pe doi din ajutoarele lui, pe Timotei şi Erast, iar el a mai rămas câtăva vreme în Asia. 23
Pe vremea aceea, s-a făcut o mare tulburare cu privire la Calea Domnului. 24 Un argintar, numit Dimitrie, făcea
temple de argint de-ale Dianei şi aducea lucrătorilor săi nu puţin câştig cu ele. 25 I-a adunat la un loc, împreună
cu cei de aceeaşi meserie, şi le-a zis: „Oamenilor, ştiţi că bogăţia noastră atârnă de meseria aceasta 26 şi vedeţi
şi auziţi că Pavel acesta, nu numai în Efes, dar aproape în toată Asia, a înduplecat şi a abătut mult norod şi zice
că zeii făcuţi de mâini nu sunt dumnezei. 27 Primejdia care vine din acest fapt nu este numai că meseria noastră
cade în dispreţ, dar şi că templul marii zeiţe Diana este socotit ca o nimica, şi chiar măreţia aceleia care este
cinstită în toată Asia şi în toată lumea este nimicită.” 28 Cuvintele acestea i-au umplut de mânie şi au început
să strige: „Mare este Diana efesenilor!” 29 Toată cetatea s-a tulburat. Au năvălit cu toţii într-un gând în teatru
şi au luat cu ei pe macedonenii Gaius şi Aristarh, tovarăşii de călătorie ai lui Pavel. 30 Pavel voia să vină
înaintea norodului, dar nu l-au lăsat ucenicii. 31 Chiar şi unii din mai-marii Asiei, care-i erau prieteni, au trimis la
el să-l roage să nu se ducă la teatru. 32 Unii strigau una, alţii alta, căci adunarea era în învălmăşeală şi cei mai
mulţi nici nu ştiau pentru ce se adunaseră. 33 Atunci, au scos din norod pe Alexandru, pe care iudeii îl
împingeau înainte. Alexandru a făcut semn cu mâna şi voia să se apere înaintea norodului. 34 Dar când l-au
cunoscut că este iudeu, au strigat toţi într-un glas, timp de aproape două ceasuri: „Mare este Diana efesenilor!”
35 Totuşi logofătul a potolit norodul şi a zis: „Bărbaţi efeseni, cine este acela care nu ştie că cetatea efesenilor
este păzitoarea templului marii Diane şi a chipului ei căzut din cer? 36 Fiindcă nimeni nu poate să tăgăduiască
lucrul acesta, trebuie să vă potoliţi şi să nu faceţi nimic cu pornire nechibzuită. 37 Căci aţi adus aici pe oamenii
aceştia, care nu sunt vinovaţi nici de jefuirea templului, nici de hulă împotriva zeiţei noastre. 38 Deci, dacă în
adevăr, Dimitrie şi meşterii lui au să se plângă împotriva cuiva, sunt zile de judecată şi sunt dregători; să se
pârască unii pe alţii. 39 Dar, dacă umblaţi după altceva, se va hotărî într-o adunare legiuită. 40 Noi, de fapt,
suntem în primejdie să fim învinuiţi de răscoală pentru cele întâmplate astăzi, căci n-avem niciun temei, ca să
putem îndreptăţi zarva aceasta.” 41 După aceste cuvinte, a dat drumul adunării.

In final logofatul a trebuit s-o calmeze si sa le faca sa plece din cauza fricii ca Romanii au sa spuna ca este o adunare
nelegiuita si sa pedepseasca orasul pentru ca s-a revoltat. Majoritatea din ei nici nu stiau de ce erau acolo, dar
aminteste-ti, aceasta este o batalie SPIRITUALA si fortele intunericului soptesc mintilor celor slabi si fara aparare ca sa-
i faca sa asculte de ele. Fara ca Isus sa ne ajute sa luam captiv orice gand si sa-l aducem in ascultare de Hristos,
conducatorii intunericului ne soptesc iar noi de multe ori ascultam de ei. Inamicului MULT nu i-a placut ce facea
Dumnezeu in Efes. Cred ca pentru mult timp credea ca castiga iar ca Pavel nu ajungea nicaieri, dar apoi cu totul odata
Dumnezeu se foloseste de fii lui Sceva ca sa-Si glorifice Numele Lui si sa intoarca fluxul in reflux. Rezultatul este ca
Efesul devine un oras Crestinizat si in timp Templul Dianei este jefuit in mod repetat si in majoritate se scufunda intr-o
mlastina!

http://en.wikipedia.org/wiki/Ephesus
http://en.wikipedia.org/wiki/Temple_of_Artemis

Dar in timpul in care Ioan primeste de la Isus Scrisoarea spre Biserica din Efes cam in AD 100, Trupul lui Hristos din
Efes a pierdut majoritatea focului ei. A ramas un grup veghetor, fiind in mijlocul unui oras plin de idolatrie - si ura
“clasa preoteasca” care a incerrcat sa se ridice deasupra oamenilor. Cu siguranta cei din orasul acesta ar vedea
pericolele acesteia. Cu siguranta multi au alergat LA Crestinism din cauza abuzurilor clasei preotesti ai fostei lor religii.
Dar au pierdut dragostea lor agape - pentru Isus si pentru frati. Nu poti sa pierzi ori una ori alta, pentru ca dragostea
noastra dintai conduce drumul si ne imputerniceste dragostea noastra agape pentru toti ceilalti oameni.

Ce este Biserica Orasului?

http://en.wikipedia.org/wiki/Ephesus
http://en.wikipedia.org/wiki/Temple_of_Artemis
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Stiu ca asta ar putea deveni putin detaliat si ai putea fi tentat sa sari peste unele din astea fara sa fi prea atent, dar
daca cauti cu adevarat ADEVARUL, te rog sa stai aici cu mine. Vreau sa conduc cu Cuvantul lui Dumnezeu, ca sa vezi
pentru tine, cum mi-a explicat El mie.

Biblic, “biserica” sau “ekklesia” este una din trei variante.

1) Ori este Trupul lui Hristos cel universal - care consista din toti care “au fost chemati”:

1 Corinteni 15:9 Căci eu sunt cel mai neînsemnat dintre apostoli; nu sunt vrednic să port numele de apostol,
fiindcă am prigonit Biserica lui Dumnezeu.

Efeseni 5:27 ca să înfăţişeze înaintea Lui această Biserică, slăvită, fără pată, fără zbârcitură sau altceva de felul
acesta, ci sfântă şi fără prihană.

Si MAI MULTE exemple despre acesta. Nu am sa petrec timp cu asta. Acesta ar trebui sa fie evident.

Acestea doua sunt singurele doua instante ale cuvantului “ekklesia” in Evanghelii:

Matei 16:18 Şi Eu îţi spun: tu eşti Petru[a], şi pe această piatră[b] voi zidi Biserica Mea, şi porţile Locuinţei
morţilor nu o vor birui.

Matei 18:17 Dacă nu vrea să asculte de ei, spune-l Bisericii şi, dacă nu vrea să asculte nici de Biserică, să fie
pentru tine ca un păgân şi ca un vameş.

Acestea din Matei sunt amandoua din gura lui Isus - unul se refera la biserica universala - Trupul Lui - iar cealalta la
adunarea locala (sigur nu poti sa zici ceva adunarii universale intregi). Toate celelalte folosiri ale cuvantului “ekklesia”
sunt in Fapte si in epistole (si din nou din gura lui Isus in Apocalipsa).

2) Sau consista din aceia care sunt chemati care traiesc intr-o municipalitate in particular:

Fapte 8:1 Saul se învoise la uciderea lui Ştefan. În ziua aceea, s-a pornit o mare prigonire împotriva Bisericii din
Ierusalim. Şi toţi, afară de apostoli, s-au împrăştiat prin părţile Iudeii şi ale Samariei.

Fapte 11:22 Vestea despre ei a ajuns la urechile Bisericii din Ierusalim, şi au trimis pe Barnaba până la Antiohia.

Fapte 13:1 În Biserica din Antiohia erau nişte proroci şi învăţători: Barnaba, Simon, numit Niger, Luciu din Cirene,
Manaen, care fusese crescut împreună cu cârmuitorul Irod, şi Saul.

Fapte 15:4 Când au ajuns la Ierusalim, au fost primiţi de biserică, de apostoli şi de prezbiteri şi au istorisit tot ce
făcuse Dumnezeu prin ei. {din Ierusalim}

Fapte 15:22 Atunci, apostolii şi prezbiterii[a] şi întreaga biserică au găsit cu cale să aleagă vreo câţiva dintre ei şi
să-i trimită la Antiohia, împreună cu Pavel şi Barnaba. Şi au ales pe Iuda, zis şi Barsaba, şi pe Sila, oameni cu vază
între fraţi. {din Ierusalim}

Fapte 20:17 Însă din Milet, Pavel a trimis la Efes şi a chemat pe prezbiterii bisericii. {a Efesului}

Romani 16:1 Vă dau în grijă pe Fivi, sora noastră, care este diaconiţă[a] a Bisericii din Chencrea; {un oras
suburban din Corint}

1 Corinteni 11:18 Mai întâi de toate, aud că, atunci când veniţi la adunare, între voi sunt dezbinări. Şi în parte o
cred, {Corint}

1 Corinteni 1:2 către Biserica lui Dumnezeu care este în Corint, către cei ce au fost sfinţiţi în Hristos Isus, chemaţi
să fie sfinţi, şi către toţi cei ce cheamă în vreun loc Numele lui Isus Hristos, Domnul lor şi al nostru:

2 Corinteni 1:1 Pavel, apostol al lui Isus Hristos, prin voia lui Dumnezeu, şi fratele Timotei, către Biserica lui
Dumnezeu care este în Corint şi către toţi sfinţii, care sunt în toată Ahaia: {Ahaia este o regiune, nu un oras.}

Coloseni 4:16 După ce va fi citită această epistolă la voi, faceţi aşa ca să fie citită şi în Biserica laodiceenilor; şi
voi, la rândul vostru, să citiţi epistola care vă va veni din Laodiceea.

2 Tesaloniceni 1:1 Pavel, Silvan şi Timotei, către Biserica tesalonicenilor, care este în Dumnezeu, Tatăl nostru, şi
în Domnul Isus Hristos:

Apocalipsa 2:1 Îngerului Bisericii din Efes scrie-i: ‘Iată ce zice Cel ce ţine cele şapte stele în mâna dreaptă şi Cel ce
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umblă prin mijlocul celor şapte sfeşnice de aur: {Nota: in acestea din Apocalipsa vorbeste numai Isus}

Apocalipsa 2:8 Îngerului Bisericii din Smirna scrie-i: ‘Iată ce zice Cel dintâi şi Cel de pe urmă, Cel ce a murit şi a
înviat:

Apocalipsa 2:12 Îngerului Bisericii din Pergam scrie-i

Apocalipsa 3:1 Îngerului Bisericii din Sardes scrie-i: ‘Iată ce zice Cel ce are cele şapte Duhuri ale lui Dumnezeu şi
cele şapte stele: «Ştiu faptele tale: că îţi merge numele că trăieşti, dar eşti mort.

Apocalipsa 3:7 Îngerului Bisericii din Filadelfia scrie-i: ‘Iată ce zice Cel Sfânt, Cel Adevărat, Cel ce ţine cheia lui
David, Cel ce deschide şi nimeni nu va închide, Cel ce închide şi nimeni nu va deschide:

Apocalipsa 3:14 Îngerului Bisericii din Laodiceea scrie-i: ‘Iată ce zice Cel ce este Amin, Martorul credincios şi
adevărat, Începutul zidirii lui Dumnezeu:

3) A treia optiune este un segment a bisericii locale care s-ar putea aduna intr-un loc anume:

Romani 16:5 Spuneţi sănătate şi bisericii {adunarii} care se adună {Greaca: kata} în casa lor. Spuneţi sănătate lui
Epenet, preaiubitul meu, care a fost cel dintâi rod al Asiei pentru Hristos. {Adu-ti aminte ca Ahaia (/Asia) este o
regiune}

1 Corinteni 16:19 Bisericile din Asia vă trimit sănătate. Aquila şi Priscila, împreună cu biserica {adunarea} din
{kata} casa lor, vă trimit multă sănătate în Domnul.

Coloseni 4:15 Spuneţi sănătate fraţilor din Laodiceea şi lui Nimfa şi bisericii {adunarea} din {kata} casa lui.

Filimon 1:2 către sora Apfia şi către Arhip, tovarăşul nostru de luptă, şi către Biserica din {kata} casa ta:

(Traducerile mo-ta-mo au tradus “biserica” in aceste contexte ca “adunare” cum face si versiunea King James in Fapte
19:22 unde se refera la o adunare de revolta - care nu era nimic)

Cuvantul “kata” este numarul grec 2596 din Concordanta lui Strong si poti sa citesti mai mult aici (sau sa mergi la
www.BlueLetterBible.com) Pe scurt, acel cuvant - kata - nu este asa de simplu ca si “care este in.” Este tradus in multe
feluri in Biblie si are o intelegere de a creste sau de a incepe, nu doar ca stateau acolo. Asa ca aceste versete ar putea
sa insemne ca Biserica Orasului a incoltit din adunarea care a inceput in casele lor. Nu sunt un scolar de Greaca, dar
stiu ca acest cuvant nu este asa de simplu pe cat sa faca traducerea absolut sigura. Cerceteaza tu insuti.

Chiar daca este tradus corect si inseamna ca ekklesia se intalnea in casele lor, asta nu indica ca era TOATA ekklesia
din acel oras sau ca este OK sa separi in grupuri de casa neconectate - iar cuvintele clare ale lui Isus erau ori catre
Biserica Universala sau catre Biserica de Oras.

Aceste patru listate deasupra sunt referintele pe care le-am putut gasi despre orice mai mic ca un oras si in acestea
nu este nici o implicatie ca aceasta adunare este o unitate de sine statatoare, ci numai ca UNII din ekklesia acelui oras
se adunau particular in aceste case. Este clar ca sunt cu mult mai multe referinte despre Biserica Universala si la
Biserica de Oras.

Aceste cateva versete sunt folosite deseori pentru a justifica miscarea “biserica de casa” care vrea sa se intoarca la
radaciniile apostolice ale bisericii - dar le scapa ca acestea nu sunt SINGURELE locuri in care se aduna ekklesia - s-au
mai adunat si in Veranda lui Solomon si in locuri inchiriate si in Scoaa lui Tiran. (Fapte 5:12, Fapte 28:30, Fapte 19:9)
Dumnezeu este mai creativ decat sa foloseasca numai case. Daca faci un idol din intalnirea in case, atunci ceea ce ai
este sistemul programatizat pe care-l avem deja, dar cu cladiri cu mult mai mici. Isus se intalnea de multe ori in aer
liber si langa fantani si pe strazi si chiar si in sinagogi - SI in case. Si a predicat pocainta la orase intregi.

Luca 4:43 Dar El le-a zis: „Trebuie să vestesc Evanghelia Împărăţiei lui Dumnezeu şi în alte cetăţi, fiindcă pentru
aceasta am fost trimis”.

Matei 10:23 Când vă vor prigoni într-o cetate, să fugiţi într-alta. Adevărat vă spun că nu veţi isprăvi de străbătut
cetăţile lui Israel până va veni Fiul omului.

El vrea ca ORASE intregi sa se pocaiasca!

Matei 11:20 Atunci, Isus a început să mustre cetăţile în care fuseseră făcute cele mai multe din minunile Lui,
pentru că nu se pocăiseră.

Luca 10:13 Vai de tine, Horazine! Vai de tine, Betsaido! Căci, dacă ar fi fost făcute în Tir şi Sidon lucrările
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puternice care au fost făcute în voi, de mult s-ar fi pocăit, stând în sac şi cenuşă.

Ceea ce incerc sa arat este ca trebuie sa deconectam cuvantul “biserica” de toate bagajele pe care le-am atasat de el
prin sistemele si structurile noastre. Va trebui sa lasi deoparte pentru un moment ceea ce crezi ca “biserica” ar trebui
sa arate sau arata din totdeauna si sa te focusezi pe ce AR TREBUI sa fie in economia lui Dumnezeu.

Iata si mai multe dovezi ca Biserica de Oras este ceea ce trebuie. Nu este nici o biserica regionala in biblie. Nu este
nici o structura sau lider care are supraveghere sau control peste un oras. Nu sunt denominatii sau sediu national. Iata
versete in care Cuvantul se refera la mai multe biserici {ekklesia}:

2 Corinteni 1:1 Pavel, apostol al lui Isus Hristos, prin voia lui Dumnezeu, şi fratele Timotei, către Biserica lui
Dumnezeu care este în Corint şi către toţi sfinţii, care sunt în toată Ahaia: {Ahaia este o regiune, nu un oras. Asa
ca TOTI sfintii de acolo sunt salutati, nu “biserica” singulara din Ahaia.}

1 Corinteni 16:19 Bisericile din Asia vă trimit sănătate. Aquila şi Priscila, împreună cu biserica din casa lor, vă
trimit multă sănătate în Domnul. {Asia este o regiune cu mai multe Biserici de Oras.}

Fapte 9:31 Biserica se bucura de pace în toată Iudeea, Galileea şi Samaria, se întărea sufleteşte şi umbla în frica
Domnului şi, cu ajutorul Duhului Sfânt, se înmulţea. {Iudeea, Galileea si Samaria sunt regiuni cu mai multe
Biserici de Oras.}

Fapte 15:41 El a străbătut Siria şi Cilicia, întărind bisericile. {Amandoua sunt regiuni cu Biserici de Oras multiple.}

Fapte 16:4 Pe când trecea prin cetăţi, învăţa pe fraţi să păzească hotărârile apostolilor şi prezbiterilor din
Ierusalim. Fapte 16:5 Bisericile se întăreau în credinţă şi sporeau la număr din zi în zi. {Au mers prin ORASE dand
mesajul si asa BISERICILE au crescut}

Romani 16:4 care şi-au pus capul în joc, ca să-mi scape viaţa. Le mulţumesc nu numai eu, dar şi toate bisericile
ieşite dintre neamuri. {Asta este o referinta la toate orasele inafara Israelului care sunt populate primar de
Neamuri. Nu era nici o ekklesia care erau NUMAI pentru Neamuri si care excludeau Crestinii Evrei - asta ar fi fost
impotriva tuturor lucrurilor pe care le invatau! (1 Corinteni 12:12-14, etc.) Asta este o referinta la orasele
Neamurilor in care erau adunari.}

1 Corinteni 14:33 căci Dumnezeu nu este un Dumnezeu al neorânduielii, ci al păcii, ca în toate bisericile sfinţilor.

1 Corinteni 16:1 Cât priveşte strângerea de ajutoare pentru sfinţi, să faceţi şi voi cum am rânduit Bisericilor
Galatiei. {Galatia este o regiune cu Biserici de Oras multiple.}

1 Corinteni 16:19 Bisericile din Asia vă trimit sănătate. Aquila şi Priscila, împreună cu biserica din casa lor, vă
trimit multă sănătate în Domnul. {Asia este o regiune cu Biserici de Oras multiple}

2 Corinteni 8:1 Fraţilor, voim să vă aducem la cunoştinţă harul pe care l-a dat Dumnezeu în Bisericile Macedoniei.
{Macedonia este o regiune cu Biserici de Oras multiple}

2 Corinteni 8:18 Am trimis cu el şi pe fratele a cărui laudă în Evanghelie este răspândită prin toate bisericile.

2 Corinteni 8:19 Mai mult, el a fost ales de biserici să meargă împreună cu noi în această lucrare de binefacere,
pe care o săvârşim spre slava Domnului şi ca o dovadă de bunăvoinţa noastră.

2 Corinteni 8:23 Astfel, fie având în vedere pe Tit, care este părtaşul şi tovarăşul meu de lucru în mijlocul vostru,
fie având în vedere pe fraţii noştri, care sunt trimişii bisericilor şi fala lui Hristos,

2 Corinteni 8:24 daţi-le înaintea bisericilor dovadă de dragostea voastră şi arătaţi-le că avem dreptul să ne
lăudăm cu voi.

2 Corinteni 11:28 Şi, pe lângă lucrurile de afară, în fiecare zi mă apasă grija pentru toate bisericile.

2 Corinteni 12:13 În adevăr, în ce aţi fost voi puşi mai prejos decât celelalte biserici, afară doar că numai eu
singur nu v-am fost o sarcină? O, iertaţi-mi nedreptatea aceasta!…

Galateni 1:2 şi toţi fraţii care sunt împreună cu mine, către Bisericile Galatiei: {Galatia este o regiune}

Galateni 1:22 Şi eram încă necunoscut la faţă Bisericilor lui Hristos, care sunt în Iudeea. {Iudeea este o regiune}

1 Tesaloniceni 2:14 Căci, fraţilor, voi aţi călcat pe urmele Bisericilor lui Dumnezeu, care sunt în Hristos Isus, în
Iudeea; pentru că şi voi aţi suferit din partea celor de un neam cu voi aceleaşi rele pe care le-au suferit ele din
partea iudeilor. {Iudeea este o regiune.}
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2 Tesaloniceni 1:4 De aceea ne lăudăm cu voi în Bisericile lui Dumnezeu pentru statornicia şi credinţa voastră în
toate prigonirile şi necazurile pe care le suferiţi.

Apocalipsa 1:4 Ioan, către cele şapte Biserici care sunt în Asia: Har şi pace vouă din partea Celui ce este, Celui ce
era şi Celui ce vine şi din partea celor şapte duhuri care stau înaintea scaunului Său de domnie {Asia este o
regiune}

Sunt aceia care spun ca Biserica este una si este pur spiritual si ca este deja un trup si ca nu trebuie sa fie restaurata.
Bine, in lumile spirituale, Trupul este una. Destul de adevarat. Dar in lumea fizica - in lumea aceasta - sunt la plural -
biserici. Nu poti sa spui ca “Biserica” este un singur trup si sa explici separand toate acele versetele unde Cuvantul lui
Dumnezeu spun ca sunt mai mult de una. Este ambele. In duh suntem una, dar in lumea fizica, suntem un trup pe oras.
Aceasta este cea mai mica divizie pe care o da voie Domnul. Asta este singurul lucru pe care-l pot gasi in Cuvant.
Problemele pe care le avem nu sunt cu trupul eteric, spiritual si universal. Toate problemele pe care le avem sunt un
rezultat al neascultarii si rebeliunii in Trupul lui Hristos care se manifesta in lumea fizica. Daca putem sa-l atingem, nu
putem da gresi!

Considerat diferit, in TOATE aceste versete care se refera la “biserici” - nu doar ODATA, nici o singura data nu se
refera in Cuvantul lui Dumnezeu la “Bisericile din Ierusalim” sau “Bisericile din Roma” sau la “Bisericile din Corint”. Pur
si simplu nu este acolo. Niciodata. Un singur oras, o singura ekklesia. Punct.

Domnul deja mi-a explicat asta inainte sa dam de Watchman Nee, dar il citez aici pentru ca multi recunosc ca a fost
un mare stalp al Bisericii si a facut deja asa de mult lucru la aceasta aproape acum 90 de ani. Iata un citat din capitolul
4 din cartea lui Watchman Nee “Viata Crestina Bisericeasca Normala.” (Te-as incuraja sa citesti intraga lui carte. Este
valabila gratuita pe site-ul FOTM sau la www.MinistryBooks.org.)

Watchman Nee, Capitolul 4 {Ingrosarile sunt ale mele.}
Cele sapte biserici din Asia, referite in cartea Apocalipsa, cuprinse din biserica din Efes, biserica din Smirna,
biserica din Pergam, biserica din Tiatira, biserica din Sardis, biserica din Filadelfia, si din biserica din Laodicea.
Erau sapte biserici, nu una. Fiecare era distincta de celalalte pe baza diferentei de localitate. Era numai datorita
faptului ca credinciosii nu stateau intr-un singur loc ca nu apartineau unei singure biserici. Erau sapte biserici
diferite simplu pentru ca credinciosii traiau in locuri diferite. Efes, Smirna, Pergam, Tiatira, Sardis, Filadelfia si
Laodicea erau clar nume de locuri. Nu numai ca cele sapte biserici din Asia erau infiintate pe baza localitatii, dar
toate bisericile mentionate in Scriptura au fost infiintate pe aceeasi baza. Nici unde in Cuvantul lui Dumnezeu nu
vedem vreun nume atasat unei biserici inafara de nume de un loc anume, de exemplu, biserica din Ierusalim,
biserica din Listra, biserica din Derbe, Biserica din Colose, biserica din Troas, biserica din Tesalonica, biserica din
Antiohia. Acest fapt nu poate fi supraaccentuat, ca in Scriptura nici un alt nume inafara de numele unei
localitati este conectat vreodata cu o biserica, iar divizia biserici in biserici este numai pe baza diferentei de
localitate.

Nu vezi ca daca ar fi fost vreodata trebuinta sa fie mai multe biserici intr-un oras, cineva odata in Cuvant ar fi trebuit
sa mentioneze? Pavel ar fi salutat bisericile din Roma sau din alte orase. Dar nu a facut-o - nici macar odata.

Asta este pentru ca adunarea celor care traiesc intr-un oras trebuie sa fie Un Singur Trup. Asta nu inseamna ca toti se
aduna intr-un singur loc, ci ca toti sunt sub conducerea lui Hristos si lucreaza impreuna. Asa ca, Biblic vorbind, in ochii
lui Dumnezeu, de cand erau Crestini in orasul tau, era o “Biserica a Orasului Tau.”
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Ce NU este Biserica Orasului.
Este in final despre mandrie, asa-i? Cu siguranta asa am ajuns la 37,000+ de denominatii. Asta NU putea sa fie dorinta
lui Dumnezeu pentru noi, asa-i? Pentru dezastrul ASTA S-a rugat Isus in gradina Ghetimani? (Ioan 17) Nu. Planul Lui
este pentru un trup la un oras. Planul Lui nu include retele gigante autocrate dirijate de o conducere regionala sau
nationala - fie printr-un consiliu sau un “papa” si nici prin vot democratic.

Watchman Nee, Capitolul 4
“Tocmai am vazut ca marginea unei biserici nu poate fi mai ingusta de localitatea careia ii apartine. Pe de alta
parte, marginea ei nu poate fi mai lata decat localitatea. In Cuvantul lui Dumnezeu niciodata nu am citit de
biserica din Macedonia, sau de biserica din Galatia, sau de biserica din Iudeea, sau de biserica din Galileea. De ce?
Pentru ca Macedonia si Galileea sunt provincii, si Iudeea si Galatia sunt districte. O provincie nu este o unitate
scripturala ale unei localitati; nici districtul nu este. Amandoua includ un numar de unitati; asa ca, includ un
numar de biserici separate si nu constituie o singura biserica. O biserica de provincie sa u o biserica de district
nu este in acord cu Scriptura, deoarece nu se divizeaza pe baza localitatii, ci combina un numar de localitati.
Nu sunt mentionate in Cuvantul lui Dumneze biserici de stat, biserici de provincie, sau biserici de district datorita
faptului ca toate bisericile scripturale sunt biserici locale.

Nu a fost planul lui Dumnezeu sa unifice biserici din locuri diferite intr-o singura biserica, ci sa fie o biserica
separata in fiecare loc. Erau pe atat de multe biserici cat erau locuri.

“El a trecut prin Siria si Cilicia, confirmand bisericile” (Fapte 15:41). Din nou referinta nu este la o singura
biserica, pentru ca Siria si Cilicia erau districte vaste, fiecare cuprinzand un numar de locuri diferite. Este permis
in cercuri politice sa uneasca multe locuri diferite intr-un district si sa-l numeasca Siria sau Cicilia, dar Dumnezeu
nu uneste credinciosii dintr-un numar de locuri si nu-i numeste biserica din Siria, sau biserica din Cicilia. Poate ca
sunt unificari sau adunatori in lumea comerciala sau politica, dar Dumnezeu sanctioneaza combinarea
bisericilor. Fiecare loc separat trebuie sa aiba o biserica separata.

Dumnezeu sanctioneaza divizia bisericilor din orice localitate, iar El sanctioneaza combinarea
denominationala a bisericilor dintr-un numar de localitati. In scriptura este intotdeauna o singura biserica intr-
un singur loc, niciodata mai multe biserici intr-un singur loc, nici o singura biserica in mai multe locuri.
Dumnezeu nu recunoaste vreo adunare a copiilor Lui pe o baza mai ingusta, sau mai lata, de aceea a unei
localitati.

Nanking si Soochow sunt unitati la fel de separate ca si Nanking si Glasgow. In divizia bisericilor nu se ridica
intrebarea tarii sau de provincie; este doar o intrebare de oras. Doua orase din aceeasi tari, sau din aceeasi
Provincie, sa nu fie o relatie mai apropiata decat doua orase din tari diferite sau provincii diferite. Intentia lui
Dumnezeu este ca o biserica in orice localitate ar trebui sa fie o singura unitate, iar relatia lor bisericile diferite
trebuie sa-si pastreze caracterul lor local.

Cand oamenii lui Dumnezeu de pe pamant vad cu adevarat caracterul local al bisericilor, atunci vor aprecia
unitatea lor in Hristos cum nu au mai facut-o. Bisericile lui Dumnezeu sunt locale, intens de locale. Daca vreun
factor intra casa le distruga caracterul lor local, atunci inceteaza in a mai fi biserici scripturale.

Intelegi pagubele care sunt pricinuita cand oamenii se strang sa sisteme din ce in ce mai mari? Vezi ca puterea
jocurilor si banii si politicile se maresc exponential ce un sistem al omului incorporeaza zece sau o suta sau zece mii de
adunari? Indiferent ca zici da sau nu, indiferent daca o numesti asa sau nu, in cele din urma ajungi cu o papa si cu un
consiliu de cardinali. Ajungi cu o aristocratie care controleaza si o administreaza si o da in continuare celor pe care ii
vad vrednici. Ajungi iar la Turnul Babel - construind ceva ce nu este din Dumnezeu - si Domnul trebuie sa va separe din
nou. Nu asta a facut El cu toate denominatiile noastre? Sunt oare vreuna care nu s-a separat? Poate disensiunea,
divizia, fracturarea, ambitia egoista, invidia, pofta, mandria, lacomia de bani sa fie orice altceva decat faptele naturii
pacatoase care ne impiedica sa mostenim Imparatia lui Dumnezeu? (Galateni 5:19-21) Cum desparti o denominatie
sau o adunare fara macar UNA din acestea sa fie in joc?

Punctul este ca sistemul pe care l-am construit este construit pe fundatia gresita pana jos de tot. Nu ar fi trebuit sa fie
vreodata o clasa separata de preoti care dominau toate oile. Sintem toti preoti si regi si toti suntem templul lui
Dumnezeu. Duhul sfant trebuie sa fie invatatorul nostru - nu vreo dogma sau doctrina a omului. Aceia care insista cel
mai mult ca este responsabilitatea LOR sa ne ghideze in tot adevarul sunt probabil cei care aud vocea Domnului cel
mai putin. (Ioan 16:13-15, Ezechiel 34)
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Asculta-ma, nu este nici o structura ierarhica, autocrata, administrativa sau vreo alta structura in Cuvantul lui
Dumnezeu care se extinde peste vreun oras. Nu exista vreo conglomeratie de biserici, cu exceptia Trupului universal al
lui Hristos ca o totalitate care este sub domnia Lui. Daca ar fi existat un “ Episcop al Asiei Mici” atunci scrisoriile date
Apostolului Ioan din cartea Apocalipsa s-ar fi putut adresa lui. Dar nu a fost si nu ar fi trebui sa fie. Da, acele lucruri au
venit mai tarziu, dar nu este nici o justificare scipturala pentru vreun asemenea lucru si ar trebui sa fie evident ca NU
sunt de la Dumnezeu din cauza roadelor lor in ultimii 1900 si ceva de ani!

Nu poti sa vezi intelepciunea lui Dumnezeu in toate asta? Daca Biserica Orasului este cea mai mare SI cea mai mica
unitate admisibila a bisericii, atunci erezia este limitata, este eliminat controlul global sau regional a unei singure
persoane, dragostea de bani este minimalizata, este eliminata inertia masiva a unei organizatii masive, pot sa
raspunda mult mai bine la nevoi locale si crize, este mult mai grea persecutia masiva si eliminarea Crestinilor - su
multe altele. O sa discutam despre asta mai tarziu.

Biserica orasului nu este despre o “asociatie ministeriala” unde se aduna toti pastorii denominationali. Prin natura lor
proprie, asta este doar un efort la politete, dar nu un Trup guvernant reprezentativ in acel oras. Sunt prea multi
Crestini care nu mai sunt in bisericile institutionale. Sunt prea multi pastori care nici nu vor sa socializeze cu alti pastori.
Daca ar trebui sa chemam toate trupele pentru razboi si am pune un anunt pe toate buletinele “bisericii institutionale”,
cati am atinge din adevaratii luptatori? Jumatate?

Restaurarea Bisericii de Oras nu inseamna a avea un concert de Craciun de un oras intreg sau o rugaciune de mic
dejun in fiecare cateva luni. Ci inseamna a ne pocai pentru ca am facut ce am vrut, a ne pocai pentru ca nu am fost un
singur trup deja. Inseamna a ne pune sub conducerea lui Isus si numai a lui. Si va necesita ceva diferit si se manifesta
diferit in fiecare oras. Mai mult despre asta sub sectiunea “Cum”.

Una dintre erorile care a facut mari pagube reputatiei si nevoii de Biserica de Oras este un anume grup de curent care
este pus sa “restaureze” rolul de Apostoli si Profeti, dar ei o descriu in termeni de cativa oameni stand in autaritate
PESTE toate bisericile din orase locale si dirijandu-le miscarile. Asta-i PREA aproape de Un Guvern si O Biserica
Mondiala pentru comfort! Este probabil ca orice strategie despre controlul autocratic sub orice conducere inafara de a
lui Isus sa fie foarte periculos de sabotabila. Asta ar trebui sa fie impotrivita foarte tare - deoarece un guvern si o
biserica mondiala sunt prezise in cartea Apocalipsa - iar liderii nu sunt in echipa noastra.

Clar, bisericile de oras TREBUIE sa ramana independente si ar trebui sa se lupte PE DEPLIN impunerii de modele
autoritare autocratice externe. Aceasta este o alta defensiva impotriva Unei Biserici Mondiale (ce va fi), deoarece
orasele sunt corpurile autonome fara dependente externe pentru programe sau procese sau fonduri sau conducere.
Ele nu pot fi sabotate si resursele lor nu pot fi trimise la o conducere centrala de control cu niste lideri care nu pot fi cu
adevarat responsabili cuiva. Greseala lui C. Peter Wagner si a altora nu este ca vor sa unifice trupul lui Hristos, ci este
ca nu inteleg natura autoritatii si a ierarhiei si a slujirii din Biserica lui Dumnezeu. (Si ca ei cred ca pot avea atata
autoritate fara ca sa le sparga capetele.)

Adevaratii profeti si apostoli chemati de Dumnezeu nu au nevoie de restaurare. Ei sunt undeva afara facand ce li se
spune fara ca sa atraga prea multa atentie spre ei insisi. Ei sunt cunoscuti dupa faptele lor, nu dupa titlurile si conturile
lor bancare sau dupa bugetele lor de slujire. Iar ei stiu suficient ca sa nu doreasca control autocratic asupra vreunui
lucru. Cei adevarati sunt slujitori cu inima si stiu ca puterea absoluta corupe absolut. Ei nici in ei insisi nu au incredere,
numai in Isus.

Doar ca sa fim intelesi, in caz ca ai ratat-o sau ca am fost prea subtil. Sunt convins ca comform cu Cuvantul lui
Dumnezeu, este o erezie in a lua numele oamenilor si a ne diviza in fractiuni. Promovarea fractiunilor si a disensiunilor
si invatarea oamenilor ca este OK sa marginalizeze sau sa ignore alte parti ale Trupului este una din faptele naturii
pacatoase care te va impiedeca (si pe oile tale) in a mosteni imparatia cerului. Acoper-o in zahar si numeste-o o
“demominatie” daca vrei, dare esti o secta si, in final, un cult. Nu poti merge in puterea Lui in timp ce faci lucruri de
genul. Cuvantul lui Dumnezeu spune ca daca ai ceva impotriva fratelui tau, ar trebui sa-ti lasi jertfa la altar si sa te duci
mai intai sa te impaci. (Matei 5:23-24) Spune ca te vei imbolnavi si vei muri daca iei Cina in mod nevrednic si daca ai
neiertare in inima ta si nu discerni corect trupul Domnului. (1 Corinteni 11:27-30) Avem oameni care se imbolnavesc si
mor peste tot in adunarile din America si nu este semn ca Domnul sa-i vindece pe vreo scara larga. Poate pentru ca
luam cina in mod nevrednic. Cum poti sa separi o adunare sau o denominatie si sa nu ai ceva impotriva unui frate?
Poate asta sa fie discernerea trupului Domnului? Ar putea asta sa fie? Oare de asta oamenii sunt vindecati in mod
supranatural in Africa si in India, dar nu aici? Pentru ca in Deuteronom 28 spune ca toate bolile Egiptului se va lipi de
noi si nimeni nu ne va vindeca daca nu ascultam cu grija de Domnului Dumnezeului nostru in timpul prosperitatii. Boli
devastatoare si bube si orbire si confuzie a mintii - si spune si ca Domnul va INVENTA boli noi ca sa ne chinuie pentru
ca am facut ce am vrut. (Cum ar fi SIDA si Ebola si Variola si gripa aviara si boala vacii nebune si ...) Citeste! Spune si ca
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Ii va placea sa ne vada distrusi cat de mult I-a placut sa ne vada ca prosperam!! Nu cred ca invatam asta in Scoala
Duminicala!

Daca nu crezi ca Dumnezeu este suparat pe ce am facut Trupului lui Hristos, atunci trebuie sa crezi ca Dumnezeu se
schimba si ca ce obisnuia sa-l supere nu-L mai supara, Pentru ca nu avea nici o problema lovindui cu un bat mare si ca-
i dadea pe mana mintilor lor depravate atunci cand copii lui erau rebeli in Osea si in Ieremia si in Ezechiel si in alte
locuri. Sunt destul de sigur ca asta a facut El cu noi. Noi am vrut sa facem ce vrem, asa ca ne-a lasat. Am vrut sa punem
un rege peste noi, iar El ne-a lasat. Iar noi meritam tot ce am primit si chiar mai mult. Dar este o sansa in a schimba
starea aceasta. El ne-a dat o reteta simpla cu un singur pas ca sa restauram tot - sa ne POCAIM. Catre toate bisericile
de oras in Apocalipsa 2 si 3 care au fost criticate, solutia a fost aceeasi - pocainta. Si trebuie sa fi serios. Si cu cat mai
multi fac asta, cu atat mai bine.

Dar numai un singur om este in deajuns ca sa-L faca sa se intoarca. (Ezechiel 22)

_______________________________________________________

Si trebuie sa specific asta, doar pentru ca afecteaza gradina noastra aici. Acum 20 de ani era un om aici in orasul
Kansas care avea o mare chemare sa aduca trezire si sa restaureze Trupul - prin intermediul bisericii de oras. Nu ma
insel cand zic ca aceasta chemare era adevarata, sunt multe confirmari ai acesteia. Nu am dubii in ce priveste inima lui.
Nu am dubii ca Dumnezeu i-a spus sa restaureze biserica inafara zidurilor denominationale. (De fapt, pot sa gasesc
dovezi ca Dumnezeu a ridicat oameni sa faca asta chiar si acum aproimativ 200 de ani!)

Dar pun intrebari modului cat de bine il auzea pe Dumnezeu si cat de bine interpreta ce auzea. Viziunea cestui om a
bisericii de oras era sa adune o gramada de adunari “umplute de Duh” sa raporteze la EL si asta ar fi “Biserica
restaurata al Orasului Kansas.” Asta merge impotriva indicarii clare a scripturii ca biserica orasului ESTE deja si consista
din TOTI care il au pe Isus. Nu este nevoie sa CONSTRUIM una, ci doar sa crestem pe cea care era deja acolo!

Modelul lui era autocratic si cu susul in sus in natura cu el ca si cap. Care merge impotriva indicatiei clare din scriptura
ca batranii trebuie sa fie slujitorii tuturor, nu papi. Si, cand pastori din niste adunari anume nu au vrut sa stea jos si sa
se alature marii miscari a lui Dumnezeu, “profetii” din aceasta slujire mergeau si predicau public dezastru asupra lor si
asupra adunarilor lor. Care este doar manipulare si control - si ultim, vrajitorie.

Am crescut in biserica Baptista din Orasul Kansas in timpul acela si nu am auzit vreodata de el pana in Toamna din
2004. Evident, nimeni nu s-a obosit sa considere ca poate Baptistii din Northland faceau si ei parte din Trupul lui
Cristos si ca poate ar trebui sa ne includa si pe noi in marea miscare a lui Dumnezeu. Pe scurt, aceasta miscare (si
slujire) a bisericii de oras a esuat chiar dramatic si public si a ranit multi oameni in acest fel. Inca sunt pastori in oras
care au fost raniti SUBSTANTIAL si care au acum o reactie naturala la orice discutie despre o biserica de oras. Daca
Dumnezeu iti da sa faci un lucru foarte mare care ar putea afecta MILIOANE de oameni - iar tu o faci despre TINE si
conferintele tale si DVD-urile tale si profetii tai - atunci Domnul te va da mintii tale depravate si nici nu vei sti ca a
facut-o. Acum tot ce a ramas este doar un lant mare de rugaciune, care era UNUL din cele patru lucruri pe care le-a
spus ingerul sa le faca. Si poti sa trasezi tot excesul de manifestari de “Carismanie” care au afectat biserica in ultimii
doua zeci de ani la acea perioada in Orasul Kansas cand a facut totul implozie.

Imi sunt cunoscuti cativa oameni care au fost ridicati dupa asta ca sa faca acelasi lucru in Orasul Kansas. Uni nu au
vrut sa-si lase banii sau meseria lor sau “eul” lor. Ochiul Domnului merge inncolo si incoace cautand pe cei care vor
asculta. Si daca ochiul Sau ajunge la tine, atunci te va testa - si daca vei cadea, va merge la urmatorul. Suspectez ca au
fost sute si sute de oameni doar in Orasul Kansas pe care Dumnezeu a incercat sa-i cheme sa faca asta in decursul
anilor.

Si chiar daca rezisti la toate testele si incercarile si la razboiul spiritual, daca timpul nu este perfect, nu va merge. Asa
ca trebuie sa aratam multa mila, caci daca nu era timpul lui Dumnezeu, nu ar fi putut oricum sa o fi facut corect.
Dumnezeu insusi o va face sa esueze daca El nu este pregatit inca pentru aceasta. Dar cred ca acum este momentul.

Doar pentru ca cineva a incercat inainte si a esuat, nu inseamna ca nu poate fi facut. Doar pentru ca cineva care a fost
un eretic pe alte lucruri spuse despre biserica orasului, nu inseamna ca nu este lucrul corect ce trebuie facut. Doar
pentru ca Benny Hinn poarta o camasa ca sa predice si ia colecta, nu inseamna ca acele lucruri sunt automat gresite.
Asa-i?
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Si, in caz ca nu ai facut-o, lasa-ma sa-ti sugerez din nou sa citesti cartea “Dragonul Rosu”. Daca Domnul iti da un lucru
mare de facut, cum ar fi sa resstaurezi Biserica Orasului si sa faci sa se opreasca sangerarea din Trupul lui Isus - si o faci
despre TINE - o sa primesti un Dragon Rosu mare si rau si nici nu o sa sti. Cu cat mai aproape esti de a o rezolva inainte
ca s-o dai in bara, cu cat mai mult ce ai auzit si vazut din Dumnezeu inainte sa treci de pe drum, cu atat mai rau are sa
fie pentru tine. Acel om acum doua zeci de ani in urma nu a primit cel mai rau Dragon Rosu pe care l-am vazut. Si
Joseph Smith a fost trimis catre zona Orasului Kansas (de fapt, era in LIBERTY!) si i sa spus sa restaureze Trupul si
Biserica Orasului. El a facut-o despre el si templuri, a inceput sa auda de la ingeri falsi - si a crescut tot intr-un cult
foarte mare (sau denominatie, aceeasi diferenta) cu un Dragon Rosu RAU!
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Cine face parte din Biserica Orasului?
Oricine are Duhul Sfant in el si care locuieste in acel oras este parte din Trup. Punct. Nu trebuie sa “te alaturi” ceva
sau sa fi un “membru” sau sa iei ceva ore. Ori faci parte din Trupul lui Hristos ori nu. Orice efort facut ca sa divida sau
sa elimine oameni sau in a refuza partasia cu aceia care sunt ai Lui este diviziva si inafara hotarelor scripturii.

Watchman Nee, Capitolul 4
Ce este corect atunci? Toate excluderile sunt gresite. Toate includerile (ai adevaratilor copii ai lui Dumnezeu)
sunt corecte. Denominatiile nu sunt conform scripturii, si ar trebui sa nu avem nimic deaface cu ele, dar daca
adoptam o atitudine de criticism si credem ca, “Ei sunt denominationali; eu sunt nedenominational. Ei apartin
de secte; Eu apartin numai lui Hristos” - asemenea diferentieri sunt cu siguranta sectariene.

Da, laudat sa fie Dumnezeu ca apartin lui Hristos, dar partasia mea nu este doar cu aceia care spun, “apartin lui
Hristos,” ci cu toti cei care sunt ai lui Hristos. Ceea ce este vital nu este confesiunea, ci faptul. Chiar daca acesti
alti credinciosi spun ca sunt ai lui Pavel, ai lui Chifa, si ai lui Apolo, ei sunt de fapt ai lui Hristos. Nu prea imi pasa
de ce spun, dari imi pasa mai degraba de ce sunt. Nu intreb daca sunt denominationali sau nedenominationali,
sectari sau nesectari; eu intreb doar, “Sunt ei ai lui Hristos?” Daca sunt ai lui Hristos, atunci ei sunt fratii mei.

A spune, “eu sunt al lui Pavel,” sau “eu sunt al lui Chifa,” este evident sectarian; dar a spune, “eu sunt al lui
Hristos,” este deasemenea sectarian, chiar daca mai putin evident. Marturisirea, “eu sunt al lui Hristos,” este
buna ca marturie, dar nu este o baza adecvabila pentru a separa o biserica separata, pentru ca exclude pe unii
din copii lui Dumnezeu dintr-o anume localitate prin includerea numai sectiunii care spune, “eu sunt ai lui
Hristos.” Este un fapt ca fiecare credincios ii apartine lui Hristos, fie ca faptul este declarat sau nu; si ca sa fie
diferentiat intre cei care proclama asta si cei care nu, este condamnat de Dumnezeu ca si carnal. Este faptul
care conteaza, nu declararea acestuia. Sfera unei biserici din orice loc nu include doar pe cei din acea zona care
spun, “eu sunt al lui Hristos,” ci pe toti din acea zona care sunt ai lui Hristos. Se extinde peste toata zona
localitatii, si include numarul total al Crestinilor din localitate.

A spune cineva ca apartine lui Hristos este perfect corect, dar este gresit a diviza intre Crestinii care spun asa
ceva si intre Crestinii care nu. A marca ca si sectarieni pe ce cei care spun, “eu sunt al lui Pavel,” sau “eu sunt al
lui Chifa,” si a te simti superior spiritual in timp ce ne separam de ei si a avea partasie doar cu cei care spun, “eu
sunt al lui Hristos,” ne face vinovati de acelasi pacat condamnat in altii. Daca facem non sectarianismul baza
partasiei noastre, atunci facem divizie in biserica pe o alta baza de cea lasata de Dumnezeu, facand astfel o alta
secta. Baza spirituala pentru o biserica este o localitate nu non sectarianism. Orice adunare care nu este atat de
lata cat este localitatea este sectariana. Toti crestinii care traiesc in aceiasi zona ca si mine, sunt in aceiasi
biserica ca si mine, iar eu indraznesc sa nu exclud pe nimeni. Eu accept ca si frate, si ca si membru al bisericii
mele, pe fiecare fiu al lui Dumnezeu care traieste in localitatea mea.

Ar trebui sa fim dedicati total acesteia! Nu chem oamenii sa-si paraseasca denominatiile ca sa fie parte din Trupul lui
Hristos. Asta ar fi aiurea! Ori faci parte ori nu din Trupul lui Hristos. Este irelevant ce cladire vizitezi Sambata dimineata.
NU putem continua sa divizam Trupul lui Hristos, nici din cauza unei insistente ca doar cei care sunt de acord cu noi in
legatura cu ASTA pot fi parte din ce facem! Unii din cei care au incercat sa restaureze Bisericile de Orase in trecut au
cazut in aceasta capcana - “noi suntem biserica adevarata iar voi nu sunteti.” Neaga doar realitatea starii. Am sa
continui sa o spun - daca Duhul Sfant este in tine si Duhul Sfant este in mine, atunci noi suntem UNA si cam atat!
Acum trebuie sa gasim o modalitate de a ne comporta ca atare.

Dar cum stim ca Duhul Sfant este in cineva? Cum stim ca ar trebui sa fim una cu ei?

Watchman Nee, Capitolul 5
Duhul care este in inima fiecarui credincios este un singur Duh; asa ca, El face pe toti in care sta el sa fie una, asa
cum El insusi este una. Crestini pot sa difere unii de altii in multe feluri, dar toti Crestinii din toate secolele, cu
diferentele lor fara numar, au aceasta asemanare fundamentala - ca Duhul lui Dumnezeu locuieste in fiecare
din ei. Acesta este secretul unitatii credinciosilor, si secretul separarii lor de lume. Motivul unitatii si a separarii
Crestinului este unul singur.

Este aceasta unitate innascuta care face una pe toti credinciosii, si este aceasta unitate innascuta care imposibila
divizia intre credinciosi, cu exceptia motivelor geografice. Aceia care nu au aceasta sunt straini; cei care o au
sunt fratii nostri. Daca tu ai Duhul lui Hristos si eu am Duhul lui Hristos, atunci amandoi apartinem aceiasi
Biserici. Pavel a implorat pe toti credinciosii sa se straduiasca “sa pastreze unitatea in Duh” (Efeseni 4:3); nu ne-
a indemnat sa avem unitatea, ci doar sa o pastram. O avem deja, pentru ca evident nu putem pastra ceea ce nu
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avem. Dumnezeu nu ne-a spus vreodata sa fim una cu alti credinciosi; suntem deja una. Asa ca, nu trebuie sa
facem unitate; trebuie doar sa o mentinem.

Nu putem sa creem aceasta unitate, pentru ca prin Duhul suntem deja una in Hristos, si nu putem sa o rupem,
pentru ca este un fapt etern in Hristos; dar putem distruge efectele acesteia, asa ca expresia acesteia in Biserica
este pierduta. Vai! Ca nu am dat gresi numai sa mentinem aceasta unitate pretioasa, ci am si distrus roadele
acesteia, ca sunt putine urme externe a unitatii printre copii lui Dumnezeu.”

Ai inteles? Noi trebuie sa PASTRAM Unitatea. Ce faci in situatia sau adunarea ta prezenta care lucreaza activ sa
asigure PASTRAREA Unitatii in Duhul printre credinciosii din orasul tau? Cati ajungi sa atingi? Cat ierti si treci cu
vederea ca pacea sa domneasca?

Nu suntem oare cea mai hipersensitivi cautatori de greseli de pe planeta? Pana si cel mai mic indiciu a unei diferente
de opinie, si o numim erezie, ne aruncam mainile in sus si ne separam. Am putea sa si separam o biserica pentru ca nu
ne-a placut cum a decurs o intalnire de afaceri. Sau sa tinem o parte intr-o discutie personala si sa permitem sa separe
Trupul.

Daca nu ar fi asa de dureros pentru milioane si nu L-ar insulta pe Dumnezeu, ar fi si amuzant cum credem atat de
mult despre noi ca putem sa facem ce vrem si sa spunem restul Trupului sa faca o saritura inalta.

Watchman Nee, Capitolul 5
“Cum o sa determinam cine sunt fratii nostri si membrii ai Bisericii lui Dumnezeu? Nu prin punand intrebari daca
tin aceleasi doctrine ca si noi, sau daca au avut aceleasi experiente spirituale; nici prin a vedea daca obiceiurile,
felul lor de vietuire, interesele si preferintele lor sunt ca ale noastre. Ci intrebam doar, Sunt ei insufletiti de
Duhul lui Dumnezeu sau nu? Nu putem insista pe unitate in opinii, sau unitate in experiente, sau orice alta
unitate intre frati, exceptand numai unitatea in Duhul. Acea unitate poate sa fie, si trebuie tot timpul sa fie,
intre fii lui Dumnezeu. Toti care au aceasta unitate sunt din Biserica.

Nu s-a intamplat sa intalnesti un strain vreodata in calatoriile tale pe o barca sau un tren, dupa care sa gasesti
printr-o conversatie dragoste curata in inima ta pentru el? Acea miscare spontana de dragoste sa datorat
Duhului din ambele inimi. O asemenea unitate spirituala trece peste toate diferentele sociale, rasiale si
nationale.

Cum putem sa stim daca o persoana are aceasta unitate a Duhului? In versetul imediat dupa indemnarea lui
Pavel ca sa pastreze unitatea in Duhul, explica ce au in comun cei care au aceasta unitate. Nu putem astepta ca
si credinciosii sa fie la fel in toate, dar sunt sapte lucruri pe care le au toti credinciosii adevarati, si prin
prezenta sau absenta acestora putem cunoaste daca o persoana are unitatea in Duhul. Multe alte lucruri sunt
importante, dar aceste sapte sunt vitale. Acestea sunt esentiale partasiei spirituale, si sunt si minimul si maximul
numar de nevoi care pot fi cerute oricarei persoane care spune ca este un credincios.

SAPTE FACTORI IN UNITATEA SPIRITUALA
“Un singur Trup si un singur Duh, cum ati fost chemati si voi intr-o singura speranta a chemarii voastre; un
singur Domn, o singura credinta, un singur botez; un singur Dumnezeu si Tata a tuturora, care este peste
toate si prin toate in toate” (Efeseni 4:4-6). O persoana este facuta membra a Bisericii pe baza ca poseda
unitatea in Duhul, si care va rezulta in a fi una cu toti credinciosii in toate cele sapte puncte de mai sus. Acestea
sunt cele sapte elemente a unitatii in Duhul, care sunt o mostenire comuna a tuturor copiilor lui Dumnezeu. In
trasarea unei linii de demarcare intre cei care apartin Bisericii si cei care nu, trebuie sa nu cerem ceva mai mult
de aceste sapte sau excludem pe toti care apartin familiei lui Dumnezeu; si nu indraznim sa cerem ceva mai
Putin, sau includem pe cei care nu apartin familiei divine. Toti in care sunt gasite aceste sapte apartin Bisericii;
toti care nu au vreuna din acestea nu apartin Bisericii.

(1) UN SINGUR TRUP. Intrebarea asupra unitatii incepe cu cea a apartenentei Trupului lui Hristos. Sfera partasiei
noastre este sfera Trupului. Cei care sunt inafara acesteia nu au nici o relatie spirituala cu noi, dar cei care sunt
Inauntrul acesteia sunt toti in partasie cu noi. Nu putem face vreo alegere de partasie in Trup, acceptand pe unii
membri si respingand pe altii. Toti facem parte din Trup,si nimic nu ne poate separa de acesta, sau de uni de altii.
Toti care L-au primit pe Hristos apartin Trupului, si el si noi suntem una. Daca nu dorim sa extindem partasia cu
cineva, trebuie sa fim siguri mai intai ca nu apartine Trupului; daca apartine, nu avem nici un motiv sa-l
respingem (numai daca este vorba de actiuni disciplinare lasate din Cuvantul lui Dumnezeu)
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(2) UN SINGUR DUH. Daca cauta cineva partasie cu noi, avand in vedere faptul ca are acelasi Duh ca si noi,
trebuie sa fie primit ca si frate, chiar daca poate sa difere fata de noi in experienta si in perspectiva. Daca a
primit Duhul lui Hristos, si noi am primit Duhul lui Hristos, atunci suntem una in Domnul, si nimic nu trebuie
sa ne separe.

(3) O SINGURA SPERANTA. Aceasta speranta, care este comuna fiilor lui Dumnezeu, nu este o speranta generala,
ci speranta chemarii noastre, care este, speranta chemarii noastre ca si Crestini. Ce este speranta noastra ca si
Crestini? Speram sa fim cu Domnul pe veci in cer. Nu exista vreun suflet care sa fie al Domnului si inima caruia sa
nu fie aceasta speranta, caci a avea pe Hristos in noi inseamna a avea “speranta mantuirii” (Coloseni 1:27). Daca
spune cineva ca este al Domnului, dar nu are speranta in cer sau glorie, marturisirea lui este una goala. Toti care
au aceasta speranta sunt una, si cum putem fi divizati in timp daca avem speranta de a fi impreuna in glorie
pe vecie? Nu ar trebui sa impartim cu bucurie acelasi prezent daca vom avea acelasi viitor?

(4) UN SINGUR DOMN. Nu este decat un singur Domn, Domnul Isus, si toti sunt una in El care recunosc ca
Dumnezeu a facut pe Isus din Nazaret sa fie si Domn si Hristos. Daca cineva marturiseste pe Isus ca Domn,
atunci Domnul lui este Domnul nostru, si daca slujim aceluiasi Domn, nimic nu ne poate separa.

(5) O SINGURA CREDINTA. Credinta aceasta este este credinta - nu a crezurilor noastre legate de interpretarea
Scripturii, ci credinta prin care am fost mantuiti, care este posesiunea comuna a tuturor credinciosilor; care este,
credinta ca Isus este Fiul lui Dumnezeu (care a murit pentru mantuirea pacatosilor si care traieste iarasi ca sa
dea viata celor morti). Oricine nu are aceasta credinta vitala nu apartine Domnului, dar oricine o are este al
Dumnului. Copii lui Dumnezeu pot sa urmeze multe linii de interpretare ale scripturii, dar in legatura cu
aceasta credinta fundamentala, sunt una. Cei care nu au aceasta credinta nu au nici o parte in familia lui
Dumnezeu, dar noi ii recunoastem ca frati in Domnul pe toti cei ce o au.

(6) UN SINGUR BOTEZ. Se face prin scufundare sau stropire? Este singur sau trinitar? Sunt diverse feluri de
Botez acceptate de fii lui Dumnezeu, asa ca daca facem forma de botez linia de divizare intre cei ce apartin
bisericii si cei care nu, vom exclude multi credinciosi adevarati din partasie cu noi. Sunt unii copii ai lui
Dumnezeu care cred ca un botez material nu este necesar, dar fiindca ei sunt copii lui Dumnezeu, nu indraznim
sa-i excludem din partasie pe baza aceasta. Care este atunci semnificatia acelui singur botez mentionat in acest
pasaj? Pavel face lumina pe acest subiect in prima lui scrisoare catre Corinteni. “Hristos a fost împărţit? Pavel a
fost răstignit pentru voi? Sau în numele lui Pavel aţi fost voi botezaţi?” (1:13). Accentul nu este pe forma de
botez, ci pe numele in care am fost botezati. Prima intrebare nu este daca ai fost stropit sau scufundat,
scufundat odata sau de trei ori, botezat fizic sau spiritual; punctul important este acesta: In numele cui ai fost
botezat? Calificarea ta ca si membru al bisericii este daca ai fost botezat in numele Domnului. Daca cineva
este botezat in numele Domnului, il primesc ca si frate al meu, indiferent de forma botezului lui. Prin asta noi
nu spunem ca nu are nici o consecinta daca suntem stropiti sau scufundati, sau daca botezul nostru este
spiritual sau fizic. Cuvantul lui Dumnezeu spune ca botezul este fizic, si prin scufundare, dar ideea este ca felul
botezului nu este baza partasiei noastre, ci numele in care am fost botezati. Toti care au fost botezati in numele
Domnului sunt una cu El.

(7) UN SINGUR DUMNEZEU. Credem noi in acelasi Dumnezeu personal si supranatural ca si Tatal nostru? Daca
da, atunci apartinem unei singure familii, si nu este nici un motiv adecvat pentru ca sa fim divizati.

Cele sapte puncte de mai sus sunt sapte factori in acea unitate divina care este posesiunea tuturor membrilor
familiei divine, si acestea constituie sungurul test ale profesiei Crestine. Acestea sunt posesiunile fiecarui
Crestin adevarat, indiferent de a carui loc sau timp apartine. Ca si o funie impletita in sapte a unitatii Duhului
care leaga pe toti credinciosii din lume; si indiferent de cat de diverse sunt caracterele sau circumstantele lor,
daca au aceste sapte expresii ale unitatii interne, nimic nu poate sa-i separe.

Daca impunem vreo conditie mai mult de aceste sapte - care sunt rezultatul vietii spirituale unice, atunci
suntem vinovati de sectarianism, pentru ca facem divizie intre cei care sunt fii ai lui Dumnezeu manifestati.
Daca aplicam orice alt test inafara de aceste sapte, cum ar fi botezul prin scufundare, sau anumite interpretari
ale profetiei, sau o linie anume ale invataturii despre sfintenie, sau o anume experienta Penticostala, sau
abandonarea unei biserici denominationale - atunci noi impunem conditii inafara celor stipulate in Cuvantul lui
Dumnezeu. Toti care au in comun aceste sapte puncte cu noi sunt fratii nostri, indiferent de experientele lor
spirituale, sau crezuri doctrinale, sau anume relatii bisericesti. Unitatea noastra nu este bazata pe aprecierea
noastra adevarului unitatii noastre, nici pe iesirea noastra din tot ce lumea contrazice unitatea noastra, ci pe
faptul adevarat al unitatii noastre, care este facut real in experienta noastra prin prezenta Duhului lui Hristos.
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Deci, uite-o. Poti sa-mi spui ce nu este scriptural? Poti sa-mi arati unde in Cuvantul lui Dumnezeu spune ca este ok sa
nu ai partasie cu unii pentru diferente legate de lucruri secundare? Defapt, nu spune in Cuvant sa nu fim prinsi de
certuri inutile si discute fara rost? (Vezi referintele mai jos.) Sunt destul de sigur.

Deci daca biserica face parte din cei care sunt chemati - ekklesia - in acel oras local, si toti cei ce au Duhul Sfant in ei
sunt o parte din aceasta, atunci cat de bine manifestam acea unitate in orasele noastre? Este oare VREUN oras in
America unde cu adevarat, Domnul este in controlul Trupului si acel oras este sub conducerea Lui? Cu siguranta
inamicul a muncit din greu ca sa fie sigur ca si in cele mai mici orase in America sunt de obicei doi sau trei sau mai
multe adunari de denominatii diferite care refuza sa vorbeasca unii cu altii.

Daca este un razboi intre Bine si Rau, cine beneficiaza mai mult daca Crestinii refuza sa lucreze impreuna? Daca este
un razboi intre Bine si Rau, a cui strategie sa divida si sa cucereasca lucreaza cel mai bine? Ale lor sau ale noastre?

1 Timotei 6:20-21 Timotee, păzeşte ce ţi s-a încredinţat; fereşte-te de flecăriile lumeşti şi de împotrivirile ştiinţei,
pe nedrept numite astfel, pe care au mărturisit-o unii şi au rătăcit cu privire la credinţă.

2 Timotei 2:14 Adu-le aminte de aceste lucruri şi roagă-i fierbinte înaintea lui Dumnezeu să se ferească de
certurile de cuvinte, care nu duc la alt folos decât la pieirea celor ce le ascultă.

Tit 1:10-11 În adevăr, mai ales printre cei tăiaţi împrejur, sunt mulţi nesupuşi, flecari şi amăgitori, cărora trebuie
să li se astupe gura. Ei buimăcesc familii întregi, învăţând pe oameni, pentru un câştig urât, lucruri, pe care nu
trebuie să le înveţe.

Tit 3:9-11 Dar de întrebările nebune, de înşirările de neamuri, de certuri şi ciorovăieli privitoare la Lege, fereşte-
te, căci sunt nefolositoare şi zadarnice. După întâia şi a doua mustrare, depărtează-te de cel ce aduce dezbinări,
căci ştim că un astfel de om este un stricat şi păcătuieşte, de la sine fiind osândit.

Iacob 1:26-27 Dacă crede cineva că este religios, şi nu-şi înfrânează limba, ci îşi înşală inima, religia unui astfel
de om este zadarnică. Religia curată şi neîntinată, înaintea lui Dumnezeu, Tatăl nostru, este să cercetăm pe
orfani şi pe văduve în necazurile lor şi să ne păzim neîntinaţi de lume.

Coloseni 2:8 Luaţi seama ca nimeni să nu vă fure cu filozofia şi cu o amăgire deşartă după datina oamenilor,
după învăţăturile începătoare ale lumii, şi nu după Hristos.

1 Timotei 1:3-5 După cum te-am rugat, la plecarea mea în Macedonia, să rămâi în Efes ca să porunceşti unora
să nu înveţe pe alţii altă învăţătură şi să nu se ţină de basme şi de înşirări de neamuri fără sfârşit, care dau
naştere mai mult la certuri de vorbe decât fac să înainteze lucrul lui Dumnezeu prin credinţă, aşa fac şi acum.
Ţinta poruncii este dragostea, care vine dintr-o inimă curată, dintr-un cuget bun şi dintr-o credinţă neprefăcută.

Marcu 7:6-8 Isus le-a răspuns: „Făţarnicilor, bine a prorocit Isaia despre voi, după cum este scris: ‘Norodul
acesta Mă cinsteşte cu buzele, dar inima lui este departe de Mine. Degeaba Mă cinstesc ei, dând învăţături care
nu sunt decât nişte porunci omeneşti.’ Voi lăsaţi porunca lui Dumnezeu şi ţineţi datina aşezată de oameni,
precum spălarea urcioarelor şi a paharelor, şi faceţi multe alte lucruri de acestea.”
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Cine NU este.
Asta nu este despre imobiliare. Nu este vorba de orasul insusi. Si nu este vorba despre membrii “lumii” din acel oras.
Este vorba despre cei ce fac parte Trupului lui Hristos si traiesc intr-un anumit oras.

Dar cum ramane cu aceia care traiesc inafara orasului? Pai, in zilele lui Isus cam nimeni nu apartineau unui anume
oras. Ar fi putut fi fermieri in afara orasului, dar cand se apropia vreun inamic, toti intrau dupa ziduri si aparau orasul.
In america in zilele noastre nu este asa de clar.

Ce am invatat cand am inceput sa aplicam aceste lucruri in Liberty, Missouri este ca Domnul isi trimite trupele in
diverse locuri in liniile de batalie de acei ai inamicului. La un moment dat, Domnul ne-a spus sa mergem cu masina prin
oras de sapte ori in diminetile a sapte Duminici. Ne-am luat o harta si ne-am dat seama cum sa mergem cel mai bine
prin limitele orasului, dar Domnul ne-a oprit si ne-a trimis sa mergem pe circumferinta districtului scolar. In cazul
nostru, asta a inclus cateva orase mici ca si Orasul Missouri si Mosby si Roosterville. (Da, asa-i, asta-i un oras.)

L-am intrebat pe Domnul de ce districtul scolar in loc de limitele orasului. Nu au si celelalte orase propriile lor biserici
de oras? Nu sunt ele autonome? Raspunsul era clar. Daca pui un gard (sau o sfera) de protectie in jurul orasului Liberty
si te duci Luni dimineata si aduci vanzatori de droguri si vrajitori si tot felul de alte probleme din orasele inlaturate in
scoli, scutul tau are sa fie bun de nimic. Domnul a vrut sa ne aliniem fortele in jurul sistemului omenesc (satanei) ca sa
cauzeze cat mai multe probleme. Si, gandeste-te, ce are cel mai mult impact in viata unui oras in cel mai mult timp -
guvernul orasului sau districtul scolar? Deci in Liberty, inseamna ca suntem orase sora co celelalte orase pentru ca
impartim un sistem al omului care ne impacteaza copii. Asta nu inseamna ca batranii Orasului Liberty trebuie sa
asculte de batranii din Liberty pentru ca copii lor se duc la scoliile din Liberty. Ci inseamna ca trebuie sa lucram
impreuna pe aceasta problema in special pentru ca impartim un interes comun. Dar Orasul Missouri este autonom si
auto directionat si ar putea sa aleaga sa nu faca parte din ce face Liberty. Asta-i bine, dar Liberty are totusi o
responsabilitate primara pentru protectia spirituala si razboi pentru districtul scolar.

Liberty este deasemenea scaunul judetului si ar trebui sa se coordoneze cu celelalte biserici de oras la initiative de
rugaciune si alte lucruri pe o scara de judet. S-ar putea sa vina o vreme cand toate bisericil de oras in zona
metropolitana a Orasului Kansas sau tot Missouri sa se stranga la conferinta sau rugaciune sau sa se pocaiasca pentru
o zona mai mare sau sa coordoneze resurse legat de ceva anume. Dar asta nu inseamna ca batranii din orice oras ar
putea sa spuna batranilor din orice alt oras ce sa faca. Dumnezeu va ridica lideri in fiecare oras si ii va numi si unge el
insusi. Ei nu trebuie sa fie chemati sau recrutati sau transferati din alt oras. Daca Dumnezeu vede ca este o nevoie intr-
un anume oras care este sub conducerea Lui - El o va inplini. El va trimite sau va ridica pastorii si invatatorii si
evanghelistii si profetii si apostolii care sunt necesari ca sa slujeasca Trupului in acel oras. Si va fi probabil uneori
cineva foarte putin probabil - pentru ca Dumnezeu intotdeauna foloseste lucrurile nebune ale lumii, ca să facă de
ruşine pe cele înţelepte.

Am intalnit multi batrani adevarati in orase peste tot prin tara. Si sunt rar (daca vreodata) pastorii adunarilor
denominationale din oras. Dar sunt cei mai umili, si cei mai buni slujitori si cei mai buni iubitori de oameni pe care i-ai
cunoscut vreodata. La asta se uita Dumnezeu intr-un batran, nu numarul de grade pe un perete din biroul lor. Cine are
cel mai mare pahar de Isus cu cel mai putin “eu” in el sunt probabil cei care sunt cel mai periculosi satanei.

Sa nu lasi titlurile sa te infoaie. Pentru a fi un “batran,” trebuie sa fi un copil de patru an intr-o camera cu copii de trei
ani. Pavel a intrat intr-un oras si i-a gasit pe cei care erau putin mai maturi decat ceilalti, i-a pus in loc ca si slujitorii
tuturora si a venit inapoi in cativa ani sa vada daca inca mai stateau in picioare. Sunt sigur ca nu era vorba despre
grade, ci despre maturitate spirituala, credinciosie, sfintenie, sacrificiu si o inima de servitor umila.
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De ce? De Ce sa Restaurezi Bisericile Oraselor?
Deci, Biblic vorbind, in ochii lui Dumnezeu, cata vreme au fost Crestini in orasul tau, a fost o “Biserica a OrasuluiTau.”

Deci cum merge treaba?

Asta este intrebarea pe care mi-a pus-o Domnul iar eu am privit bine prin orasul meu - Liberty, Missouri - si a trebuit
sa ajung la concluzia ca stateam rau la a fi ca si un singur trup. Avem in oras in jur de 28,000 de oameni si 40+ de
adunari - nu incluzand bisericile de casa sau orice alt grup care poate fi greu de gasit. Avem pastori care se urasc intre
ei. Avem grupuri care refuza sa aiba partasie cu orice alt grup - sub NICIO circumstanta. Avem oameni care flamanzesc
si care sunt fara adapost. Avem erezii rampante. Avem o asociatie ministeriala care nici nu reprezinta pe toti si este
inutila. (Imi cer scuze, daca faci parte din aceasta si citesti asta. Pur si simplu esti. Oamenii sunt pierduti si flamanzi si
goi iar tu faci cam nimic in comparatie cu resursele la dispozitia ta si expectarile Domnului nostru. Te iubesc, dar nu
incerci suficient de tare.)

Ai citit Galateni 5:19-21?

Galateni 5:19-21 19 Şi faptele firii pământeşti sunt cunoscute şi sunt acestea: preacurvia, curvia, necurăţia,
desfrânarea, 20 închinarea la idoli, vrăjitoria, vrăjbile, certurile, zavistiile, mâniile, neînţelegerile, dezbinările,
certurile de partide, 21 pizmele, uciderile, beţiile, îmbuibările şi alte lucruri asemănătoare cu acestea. Vă spun
mai dinainte, cum am mai spus, că cei ce fac astfel de lucruri nu vor moşteni Împărăţia lui Dumnezeu.

Ai vreuna din acestea in trupul lui Hristos in orasul tau? Da. Si, noi. Asta nu poate sa fie bine, asa-i? Cum ne putem
astepta sa mostenim tot ce are Dumnezeu pentru noi, cum ne putem astepta sa mergem in puterea lui Dumnezeu,
cand suntem plini de lucruri de genul ALA?! Nu poti. Esti in neascultare directa de Dumnezeu iar blestemele din
Deuteronom 28 se vor alipi de tine - si sunt. Oamenii nostri nu sunt vindecati, copii nostri sunt dati tarilor straine (si
demonilor) iar noi semanam mult si seceram foarte putin.

Hmmm... Am crezut ca daca eram ai lui si eram supusi nimic nu are sa stea impotriva noastra? Am crezut ca el are sa
ne ridice peste toate natiuniile si o sa fim capul si nu coada? Deci cum de aratam ca si coada? Poate pentru ca nu
suntem chiar supusi. Nu pot veni la vreo alta concluzie.

Cum ramane cu astea:

Proverbele 6:16-19 16 Şase lucruri urăşte Domnul şi chiar şapte Îi sunt urâte: 17 ochii trufaşi, limba mincinoasă,
mâinile care varsă sânge nevinovat, 18 inima care urzeşte planuri nelegiuite, picioarele care aleargă repede la
rău, 19 martorul mincinos, care spune minciuni, şi cel ce stârneşte certuri între fraţi.

Sa incercam una pe rand:

1) Ochi trufasi - a ridica sau a mari sau a exalta eul, a promova sau a ridica in mod prezumtiv. Dap. Cu
siguranta facem asta in adunarile din America.

2) Limba mincinoasa - vorbind lucruri zadarnice, false si inselatoare. Dap. Multa vanitate. Si daca spunem
oamenilor ca nu trebuie sa fim una cu toti ceilalti din trup, atunci spunem minciuni la toti. Probabil ca sa nu
ne impartim lucrurile sau sa nu fim incomfortabili intr-o privinta.

3) Maini care varsa sange nevinovat - luand pe cei care nu au nicio vina si fortand greseli si pacate peste ei.
Ca si Fariseii in Matei 23, mergem in toata lumea sa facem un singur convertit dupa care il facem de doua ori
fiul denominational al iadului pe cat suntem noi. Citeste Matei 23 si vezi daca nu facem fiecare lucru de
acolo. Isus a spus sapte vai-uri peste ei. Iar eu cred ca le meritam pe fiecare.

4) Inima care urzeşte planuri nelegiuite - asta vorbeste despre emotiile inimii si despre natura sufleteasca si
cum folosin propriile noastre emotii ca sa generam programe si sisteme si procese care sunt placute si care
in van ne implinesc scopurile noastre. Daca Dumnezeu trebuie sa ne directioneze pe toate cararile, dar noi
ne directionam pe carari, atunci tot ce facem sunt planuri nelegiuite si lucrari proprii.

5) Picioarele care aleargă repede la rău - nu suntem noi cei mai senzitivi la eroare vanatori de erezii de pe
planeta? Nu cautam constant un motiv ca sa excomunicam sau sa eliminam pe cineva din adunarea noastra?
Cuvantul acela in ebraica, “rau”, inseamna calamitate. Ca intotdeauna sarim din tigaie in foc. Nu este
“sistemul” din America pe care l-am construit in flacari?

6) Martorul mincinos, care spune minciuni - asta pare sa fie un duplicat a limbii mincinoase, dar Dumnezeu
nu numai ca uraste limba mincinoasa, ci uraste persoana care se lasa ca sa vorbeasca minciuni. El o pune
acolo de doua ori pentru accent si ca sa arate ce valoare pune El pe Adevar. Iar adevarul este ca suntem cu
mult inafara modelului armoniei care l-a pus noua.

https://www.biblegateway.com/passage/?search=Galateni+5%3A19-21&version=RMNN
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7) Cel ce stârneşte certuri între fraţi - cum am putut ajunge la 37,000+ de denominatii fara sa fim experti la
asta?! Poate sa fie vreun dubiu in legatura cu vinovatia noastra? Poate sa fie vreo intrebare despre cum se
simte Dumnezeu la ce am facut?

De ce este Biserica Orasului? Pentru ca este singurul lucru pe care-l poti gasi in Cuvantul lui Dumnezeu. Pentru ca
este singurul lucru stabilit de catre Isus. Pentru ca este singurul lucru care poate sa functioneze. Pentru ca ii place lui
Dumnezeu

Tot nu vrei sa crezi?

Glumesti?! Dupa toate astea, inca nu ma crezi? Pai, am sa continui sa incerc.

Ce zici de asta? Biserica de oras este singurul lucru care poate sa stea vreo sansa persecutiei intinse. Cu singuranta
vad niste intelepciune adanca aici pentru ca se aplica posibilitatii persecutiei intr-o anume localitate. Daca liderii locali,
fondurile locale si bunurile locale sunt folosite, atunci este mult mai greu sa elimini Crestinismul in larg dintr-o singura
lovitura. Acest tip de “compartimentalizare” nu numai ca limiteaza sansele acumularii bunurilor si controlul de un
singur individ, dar face foarte greu ca un inamic sa scoata lucrarea Bisericii. Cand va veni persecutia larga a Crestinilor
in America (care VA VENI cand crestinii se vor comporta ca si Isus), modelul de biserica locala va da multe sisteme
bogate si conducere si oameni care poate sa ia conducerea intr-un moment si sa schimbe localitatea daca este necesar.
O biserica condusa de stat poate sa fie sabotata. Cativa lideri de mega denominatii pot sa fie asasinati sau mituiti sau
amenintati. Infrastructurile mari pot sa fie distruse sau incorporate intr-o Biserica Mondiala. Dar bunurile locale,
controlate de lideri locali, condusi de Dumnezeu sunt FOARTE greu de oprit.

Daca este un razboi, ce este mai greu a tintii? Un Pentagon unde toata conducerea si controlul este centralizata - sau
o mie de grupuri auto continute, auto directionate si auto suportate care sunt imprastiate peste tot in lume? Si chiar si
in orasul tau, care va fi mai usor de eliminat de catre inamicii lui Dumnezeu? Bisericile institutionale cu cladirile lor
mari si cu numele pastorului pe un semn in fata acesteia? Sau grupuri mici care se intalnesc in case si la servicii si in
subteran daca trebuie? Nu le-ar trece prin cap vreodata Crestinilor de biserici de casa din China sa faca un fisier sau sa
raporteze guvernului cati bani au dat unei biserici!! Daca vine persecutia in america, vom regreta ca am facut asa usor
pentru ei sa ne prinda! Un model de biserica locala ar putea eficient sa se fereasca de multe din acestea.

Este imperativ biblic sa mergem in Ierusalim, Iudeea, Samaria si la marginile pamantului. Dar daca ignori Ierusalimul,
de ce crezi ca esti calificat sa mergi pana la marginile pamantului? Ai grija de casa ta mai intai! Sunt oameni flamanzi si
goi si asupriti in orasul tau? Sunt oameni chiar in Trupul local care sangereaza peste tot pe care-i ignoram? Cat de mult
cheltuim din buget pe noi sau trimitem peste mari in timp ce aratam “lumii” in orasele noastre ca nu ne pasa de ei? Un
model de Biserica a Orasului locala ar aduce atentia inapoi la vindecarea zonei locale mai intai si in aducerea de
pocainta si unitate si armonie Trupului si comunitatii locale, ATUNCI am putea iesi afara si sa realizam obiectivele Lui in
puterea tariei Lui. Pana atunci, nu putem mosteni acum Imparatia lui Dumnezeu cum ar vrea El sa se manifeste pe
pamant.

Acest model mai este ideal si pentru managementul de urgente generale. Daca un cataclism natural loveste un oras,
si daca Trupul lui Hristos in acel oras comunica intre ei si despre nevoile si resursele la dispozitie, probabil nu este
nimic ce nu ar putea face. Foarte sus pe lista de prioritati ale lui Dumnezeu este crearea si aplicarea unui portal pe
internet care sa conecteze Trupul lui Hristos in fiecare oras la el si toate celelalte biserici locale. (Cunosc cateva
persoane care au fost trimise de Dumnezeu sa faca asta si incearca mult sa o termine.) Daca este un razboi intre bine
si rau, nu ar trebui sa avem un tip de retea de comunicatie centrala care este accesibila tuturora? Dap. Dumnezeu a
proiectat-o si este in procesul de a fi construita.

Watchman Nee, Capitolul 4
“Este un balans frumos in invataturile din Cuvantul lui Dumnezeu legat de relatia dintre diverse biserici. Pe de-o
parte, ele sunt total independente una fata de alta in responsabilitati, guvernare si organizare. Pe de-o alta
parte, ele trebuie sa invete una de la cealalta si sa tina pasul una cu cealalta. Dar in toate este esential sa aiba si
calauzirea Duhului Sfant si modelul din Cuvantul Sfant al lui Dumnezeu.

Imagineaza-ti daca ar fi fost o retea de comunicare intre tot trupul lui Hristos inainte ca sa loveasca uraganul in
Misisipi. Biserica din New Orleans (si celelalte orase din Golf) ar fi putut sa trimita o alerta pe internet la toate celelalte
orasele si sa faca cerinte pentru adaposturi si provizii si voluntari si ar fi putut sa fie coordonare nationala si globala si
comunicare fara pierderi sau duplicare de resurse. Daca nu am fi divizati, atunci fiecare biserica ar putea inventaria
bunurile lor si sa se roage sa-L intrebe pe Dumnezeu cum sa ajute. Cei cu multe ar putea imprumuta cu fiecare dupa
nevoie.
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Viata crestinilor din primul secol descrisa in Fapte 2:42-47 este sa fie acelasi tip de relatie ca si cea a bisericilor locale
una cu alta. In cele din urma este o relatie unu la unu cu Hristos, dar suntem cunoscuti dupa dragostea noastra si
sacrificiul de sine intre noi. Fiecare oras cu o comunitate adevarata. Fiecare conectata la cealalta comunitate, dar
fiecare raporteaza direct la Dumnezeu. Participare totala si distribuire de resurse eficienta si aptitudini. Lumea ar fi
transformata in cateva saptamani daca Crestinii ar incepe sa lucreze perfect impreuna! Asta-i obiectivul. Nu despre
autoritate si control, totul despre dragoste si a fi sub conducerea Lui. Iar el NU este un Dumnezeu al confuziei - noi
insine am facut dezastrul asta!

Modelul de biserica a orasului locala deasemenea minimalizeaza imprastierea de erezii in Trupul mai mare. Daca un
oras merge dupa cum vrea si greselile sunt rampante (cum era in Corint), atunci celelalte orase pot opri curgerea
acesteia in orasele lor. In cele din urma, trebuie sa testam si sa aprobam. Ca si Corint sau Sardis sau Laodicea, pot sa
fie in necaz mare cu Dumnezeu si sa nu afecteze Filadelfia sau Smirna sau Ierusalimul. Dar in modelul nostru prezent,
daca (de exemplu) Conventia Baptistilor de Sud in Nashville merge de capul ei, va afecta slujirea si eficienta a zeci de
mii de adunari de peste tot din tara (si din lume). Vedem asta cu Roma si cu Episcopalienii si cu Luteranii si cu toate
celelalte monolituri ale omului. Decizii administrative sunt date de sus de cativa “Cardinali” care au repercursiuni
masive peste un public foarte mare. Media o devoreaza si face de rusine Trupul lui Hristos. Dar cui ii pasa daca orasul
acesta mic sau celalalt decide sa faca ceva aiurea care afecteaza numai cativa oameni? Asta nu ar fi probabil sa ajunga
la stiri.

Aditional, daca un stalp de foc ar veni peste o “biserica” denominationala va dura probabil vreo 12 secunde ca acea
denominatie sa trimita rapoarte de presa laudandu-se cum aceasta dovedeste ca ei erau cei ce aveau dreptate. Daca
un stalp de foc ar veni peste un oras intreg, atunci nimeni nu ar putea sa o revendice si sa o imbutelieze si sa incerce sa
o vanda. Dumnezeu NU va da voie cuiva sa o promoveze si sa impacheteze individual ceea ce va veni. Trupul lui Hristos
dintr-un oras intreg care lucreaza impreuna va face foarte greu ca o singura adunare, lider sau denominatie sa ia
creditul pentru vreo minune, semn sau o alta binecuvantare.

Nu pot gasi vreun alt model care sa functioneze. Nu pot gasi vreun alt model care sa corespunda cu Cuvantul lui
Dumnezeu. Nu pot gasi vreun alt model care sa arate atata intelepciune divina si care sa minimalizeze toate
problemele pe care le vedem acum. De fapt, ar trebui sa fie clar ca pe cat de repede a putut imperiul Roman, au facut
inafara legii bisericile de casa, a stabilit temple, a facut o clasa de preoti si a inceput sa ceara sacrificii. Au luat Cuvantul
lui Dumnezeu de la oameni cat de repede au putut ca nimeni sa nu poata sa verifice ca ceea ce faceau ei era impotriva
Bibliei. Chiar si acum, multi din clasa de preoti spun oamenilor care ii intreaba sa nu-si citeasca Bibliile pentru ca “este
prea greu pentru ei” sau ca nu ar putea sa o inteleaga fara un grad de seminar.

Reformarea a functionat in a reforma unele greseli pe care biserica Romana le-a stabilit ca si doctrine si traditii, dar
nu a schimbat structura fundamentala. A ramas o clasa de preoti bine asezata cu lauda in templu si cu o dorinta sa
omoare pe toti care nu agreau cu conducerea. Nu prea vorbim de cati oameni a ars pe rug Martin Luther pentru ca
erau impotriva botezului pruncilor (sau altceva). (Stiai asta despre el?) Sistemul nu a fost restabilit la mudul de baza,
doar a fost peticit.

De ce sa o facem? Petru ca este singurul lucru care a functionat VREODATA. Toate marile treziri erau despre orase
intregi. Fie Finney sau Etter sau Wesley sau Armata Salvarii,marile miscari ale lui Dumnezeu a implicat orase intregi.
Nu doar adunarea de la intersectia intre Main si Broadway. Locurile din lume unde erau treziri majore si care se
imprastiau si orase erau schimbate (si economii si chiar si ecologii!) erau despre miscarea peste tot Trupul din acel loc,
nu doar o anume denominatie sau alta. Cali, Columbia sa schimbat cand Trupul sa pocait. Fiji se schimba pentru ca
Trupul sa pocait.

Ai vrea sa vezi cat de fain ar putea sa fie daca Trupul s-ar aduna si s-ar pocai si Dumnezeu ar intra la actiune? Citeste
despre ce sa intamplat in Manchester, Kentucky cand Trupul sa adunat petru problema legata de droguri (si ma intreb
ce s-ar putea intampla daca s-ar aduna pentru TOATE problemele, nu doar asta!) -
www.FellowshipOfTheMartyrs.com/manchester.htm

Un alt beneficiu major este ca ne forteaza nu numai sa FIM On Singur Trup, dar si sa STAM ca Un Singur Trup. Nu este
scapare. Daca nu-ti place ce se intampla in Trup in orasul tau, atunci or rapara-l sau muta-te in alt oras. Nu poti sa te
separi si sa incepi ce vrei doar pentru ca nu ai putut sa faci ce ai vrut sau culoarea noului covor. Dumnezeu uraste
divortul iar noi asta facem cand divizam un trup.

http://www.fellowshipofthemartyrs.com/manchester.htm
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Cum altfel o sa practicam acele lucruri din 2 Petru 1:5-8 (credinta, bunatatea, stiinta, auto controlul, perseverenta,
sfintenia, iubirea de frati, dragostea) si sa le avem in masuri crescatoare daca nu avem situatii dificile si oameni cu care
sa avem de aface? Cum o sa practicam pacea si toleranta si indelunga rabdare (Romani 2:4, Efeseni 4:2, 2 Timotei
3:10-12) daca nu o sa fim vreodata in situatii in care sa trebuiasca indelunga rabdare? Daca continuam sa cautam
adunari calme si pasnice fara conflicte si fara “frecatul” unul de altul, atunci o sa continuam sa fim slabi spirituali care
nu au vreodata antrenament de rezistenta ca sa ne intareasca muschii spirituali in Isus.

Cum altfel o sa aratam roada Duhului daca nu trecem prin situatii dificile si rezistam?

Galateni 5:22-26 22 Roada Duhului, dimpotrivă, este: dragostea, bucuria, pacea, îndelunga răbdare, bunătatea,
facerea de bine, credincioşia, 23 blândeţea, înfrânarea poftelor. Împotriva acestor lucruri nu este lege. 24 Cei ce
sunt ai lui Hristos Isus şi-au răstignit firea pământească împreună cu patimile şi poftele ei. 25 Dacă trăim prin
Duhul, să şi umblăm prin Duhul. 26 Să nu umblăm după o slavă deşartă, întărâtându-ne unii pe alţii şi pizmuindu-
ne unii pe alţii.

Ai inteles? De cate versete ai nevoie ca sa vezi ca daca ne provocam intre noi si daca aven dorinte de slava desarte
poate ca NU umblam in Duhul. Asta nu poate sa fie bine!

Coloseni 3:12-15 12 Astfel dar, ca nişte aleşi ai lui Dumnezeu, sfinţi şi preaiubiţi, îmbrăcaţi-vă cu o inimă plină de
îndurare, cu bunătate, cu smerenie, cu blândeţe, cu îndelungă răbdare. 13 Îngăduiţi-vă unii pe alţii şi, dacă unul
are pricină să se plângă de altul, iertaţi-vă unul pe altul. Cum v-a iertat Hristos, aşa iertaţi-vă şi voi. 14 Dar mai
presus de toate acestea, îmbrăcaţi-vă cu dragostea, care este legătura desăvârşirii. 15 Pacea lui Hristos, la care
aţi fost chemaţi ca să alcătuiţi un singur trup, să stăpânească în inimile voastre şi fiţi recunoscători.

Cam cat inseamna de sapte zeci de ori cate sapte? Cam de atatea ori trebuie sa ne iertam unii pe altii pana sa ne
decidem sa separam biserica? De ce trebuie sa fim un singur trup? Pentru ca ar trebui sa fim deja un singur trup, dar
am facut ce am vrut. Pentru ca il intristam pe Dumnezeu si chinuim Trupul lui Hristos. Trupul lui fizic a fost chinuit
pentru douazeci si patru de ore. Dar trupul lui spiritual a fost chinuit incontinuu aproape de 1800 de ani. Am taiat
trupul Lui in bucati din ce in ce mai mici si il privim cum sangereaza - si am pus un semn peste acest dezastru
insangerat care proclama mandru, “Iata pe Regele Evreilor.” “Lumea” stie ca asta-i aiurea. Am putea sa o si admitem.
Asta nu este posibil sa fie despre Isus si despre ce vrea EL. Trebuie sa fie despre noi si despre ce voim NOI.

De ce trebuie sa facem asta? Pentru ca este lucrul corect si suntem cu mult in urma. Pentru ca este ce vrea Domnul.
Si, sincer, pentru ca are sa vina fie ca-ti place sau nu iar daca te lupti impotriva, te vei gasi luptandu-te impotriva lui
Dumnezeu.

PAUZA MUZICALA

Canta daca cunosti melodia. Cere unui copil sa ti-o cante daca nu o sti.

Aceasta este porunca mea ca sa va iubiti unii pe altii ca bucuria voastra sa fie deplina.

Ca bucuria voastra sa fie deplina. Ca bucuria voastra sa fie deplina.

Aceasta este porunca mea ca sa va iubiti unii pe altii ca bucuria voastra sa fie deplina.
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Spiralele Sfesnicului
Cuvantul lui Dumnezeu nu vine si spune sa faci asta, dar sunt multe spirale. Care sunt, ecouri repetitive si crescatoare
a acesteia si nevoia de ea. Am privit modelele din scriptura, nu doar instructiunile directe.

De exemplu, noi credem ca Pastele a fost vizibil prima data cand Fii lui Israel a pus sangele pe stalpii de usa si ingerul
mortii a omorat intaii nascuti ai Egiptenilor. Cand Noe si familia lui a inchis usa in spatele lor si au fost salvati de potop,
atunci au fost Pastele (Geneza 7) Cand Avraam a vrut sa-l sacrifice pe Isac si Isac a fost salvat si berbecul a fost dat in
schimb, acela a fost un tip de Paste. (Geneza 22) Cand Asirienii erau sa distruga Ierusalimul si Ezechia se pocaieste
dupa care acestia pleaca, asta este un fel de paste (1 Imparati 19). Cand Evreii au fost in pericol de distrugere iminenta
sub Haman, dar Estera a intors fluxul, acela a fost un Paste. (Estera 8) Cand Isus ca si copil a evitat sa fie ucis de Irod,
acela a fost un fel de Paste. Traditia evreiasca instituita de Dumnezeu ca sa celebreze Pessach (Pastele) a fost o
reamintire a tuturor acelor vremuri in care Dumnezeu i-a acoperit si ei au scapat de o moarte sigura. Dar implinirea
cea mare a acesteia era cand Isus, Mielul Lumii care a fost omorat iar Sangele lui a fost pus pe inimile noastre ca noi sa
nu murim. Toate acele mini spirale erau indreptate inspre El. Iar noi inca nu intelegem pe deplin ce a facut El pentru
noi pentru ca nu este complet. Mai este inca o restaurare a tuturor lucrurilor si un cer si un pamant nou inca sa vina.

In acelasi fel, sunt multe exemple a spiralei botezului in apa si a spalatului ritualistic si nevoia de a fi spalat si curatit
ca Domnul sa te poate folosi. Fii lui Israel trebuiau sa puna sangele pe usiorii lor ca sa fie salvat, dar atunci tot trebuiau
sa asculte si sa lase totul in urma si sa mearga, si au trebuit sa mearga prin apele Marii Rosii si sa ajunga pe celalalt mal.
Acesta este un tip de botez care i-a spalat - iar urmaritorii lor Egipteni au fost prinsi sub apa. Au iesit din apa ca si
oameni liberi. Ungerea regelui Saul care l-a facut un om nou a fost un fel de botez. (1 Samuel 10:1) Curatarea
ritualistica a preotilor inainte ca sa fie folositori lui Dumnezeu este un alt exemplu (Exod 29:4).

Intelegi asta? Spirale. Ca si unde pe un lac cand arunci o piatra. Aceste
modele repetitive ajuta in a explica si a intelege ce face si ce va face
Dumnezeu. Consistenta cu spiralele este FOARTE important pentru El.
Daca ceva Il supara atunci, inseamna ca inca Il mai supara. Daca ceva Ii
placea, inseamna ca inca Ii mai place. Este vorba numai despre cantitatea
implicata. Daca America face ceva asemanator cu ce a facut Israel si care a
adus judecata mare peste ei, atunci ar trebui sa nu ne asteptam sa fie mai
diferit cu noi. Trebuie doar sa pui cantitatea ca sa vezi mai exact
severitatea. Pentru ca noi suntem entitati cu trei parti - Trup, Suflet si Duh
- aceste spirale pot avea aplicatii pe mai multe nivele deodata. Unele pot fi
manifestari fizice, altele spirituale - uneori ambele deodata.

Citeste asta pentru mai multe informatii - www.fellowshipofthemartyrs.com/big_picture_one.htm

Oricum, vreau sa ilustrez doar cateva spirale despre aprinderea unui foc care cred eu ca are aplicatii la intelegerea
Sfesnicului. Sper ca iti va arata ca este un model consistent despre aceasta in Cuvantul lui Dumnezeu. Nu astept ca sa
ma crezi pe cuvant - si cu siguranta sunt spirale pe care nu le-am vazut.

Un exemplu mai din timp este focul sacrifuciului pe care a vrut Avraam sa-l aprinda, chiar daca-l costa fiul sau. Acel
foc a transformat lumea. Fara voia lui in a aprinde focul, cine stie ce s-ar fi putut intampla. (Geneza 22)

Domnul a aprins focul tufisului aprins care nu il consuma. Asta a captivat atentia lui Moise ca sa vina la Dumnezeu si a
fost inscris in servici. Nu a fost asa de luminos ca un stalp de foc , dar a fost doar pentru o aplicatie personala, nu la
nivel de natiune. Totusi, este o spirala.

Domnul a aprins focul care a condus afara pe Fii lui Israel si i-a protejat de Egipteni. Domnul Insusi a facut un nor pe
timpul zilei si un stalp de foc pe timpul noptii. Acest felinar directional i-a protejat, a fost un martor a puterii lui
Dumnezeu inamicilor lor , le lumina calea si le amintea de prezenta constanta a lui Dumnezeu. (Exod 13)

La poala muntelui Sinai, oamenii se uitau la Moise cum a mers sa-l intalneasca pe Dumnezeu. Dumnezeu nu trebuie
sa aprinda un foc, El ESTE focul!

Exod 19:18 (RMNN) -Muntele Sinai era tot numai fum, pentru că Domnul Se pogorâse pe el în mijlocul focului.
Fumul acesta se înălţa ca fumul unui cuptor, şi tot muntele se cutremura cu putere.

http://www.fellowshipofthemartyrs.com/big_picture_one.htm
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Sfesnicele cu sapte brate din Cort si din Templu sunt o spirala si o prevestire a celor sapte sfesnice aurii independente
din Apocalipsa. (Exod 25; Apocalipsa 2-3) Era un singur sfesnic cand era un singur popor care Il slaveau pe Dumnezeu
intr-un singur loc, dar acum NOI suntem “biserica” si suntem independenti unul fata de altul din cauza localitatii. Si
totusi, Hristos merge printre noi si printre toate Sfesnicele. In Levitic, preotii trebuiau sa aiba grija te sfesnice tot
timpul si sa se asigure ca nu se opresc arzand.

Chivotul Legamantului in sine este un tip de spirala pentru ca este un simbol al puterii si prezentei lui Dumnezeu intr-
un loc. Cand Chivotul mergea inaintea lor, nici un inamic nu putea sa stea impotriva lor. Si era de neatins, sau cineva
putea sa moara. (2 Samuel 6:6-7) Focul lui Dumnezeu este real, dar puterea dar puterea lui este ceva prea mult ca
vreun om sa poata sa o valorifice - mai putin sa faca DVD-uri si carti si sa incerce sa profite de pe el. VA veni si te va
omora - si s-ar putea sa nici sa nu stii ca esti mort. Sa fi avertizat.

Cand Fii lui Israel merg mai intai in Tara Promisa, primul lucru pe care-l pune Domnul sa o faca este sa aprinda toti un
foc. El i-a trimis impotriva unei capitale pagane, Ierihon, le-a spus cum sa o distruga, si dupa aceea i-a pus sa o aprinda
ca si un sacrificiu mare. (Judecatori 6) Asta este cam ca si focul Efesenilor din Fapte 19 unde isi ard toti idolii pagani. Au
fost multe lucruri bune acolo de care s-ar fi putut folosi, dar a fost un fel de sacrificiu de Primelel Roade lui Dumnezeu,
asa ca totul era in afara limitei si trebuia sa fie sacrificat. Aceasta este o ceremonie comuna si la nivel de natiune de
aprindere a Sfesnicului care sa mearga inaintea Fiilor lui Israel in Tara Promisa. Si a functionat, a speriat tare pe toti
care traiau in tara!

Un alt exemplu bun este Ghedeon in Judecatori 6. Domnul a trimis pe Madianiti sa asupreasca pe Israel pentru ca toti
aveau altare lui Baal in curtea lor din spatele casei. Dar El aude plansul lor si decide sa-i elibereze (dupa ce a trimis un
profet fara nume sa le spuna sa se pocaiasca), si il ridica pe Ghedeon ca sa o faca. Dar inainte ca Ghedeon sa
porneasca, trebuie sa scoata din curtea lui din spate altarul lui Baal. Dumnezeu nu-l va trimite sa cucereasca 150,000
de oameni cand el inca are un altar al unui Zeu strain in curtea lui din spate! Asa ca Dumnezeu nu ii cere lui Ghedeon
sa mearga si sa predice la tot Israelul sa se scape de TOATE altarele lor, numai sa aprinda UN foc. Sa faca un altar lui
Dumnezeu ceea ce ar trebui sa faca dupa care MARILE arme de razboi ale lui Dumnezeu la care ai acces pornesc la
lupta dupa ce Dumnezeu este ocrotitorul tau. Asa ca Ghedeon si zece slujitori merg in intuneric si darama altarul,
folosesc resursele lor si ard stalpii Astarteei (simboluri de fertilitate mari si ascutite care sunt urate de Dumnezeu -
cam ca si turnurile bisericilor) dupa care sacrifica taurul al doilea cel mai bun al tatalui sau.

Judecatori 6:25-31 (RMNN)
25 În aceeaşi noapte, Domnul a zis lui Ghedeon: „Ia viţelul tatălui tău şi un alt taur de şapte ani. Dărâmă altarul
lui Baal, care este al tatălui tău, şi taie parul închinat Astarteei, care este deasupra. 26 Să zideşti apoi şi să
întocmeşti pe vârful acestei stânci un altar Domnului, Dumnezeului tău. Să iei taurul al doilea şi să aduci o
ardere-de-tot, cu lemnul din stâlpul idolului pe care-l vei tăia”. 27 Ghedeon a luat zece oameni dintre slujitorii lui
şi a făcut ce spusese Domnul, dar, fiindcă se temea de casa tatălui său şi de oamenii din cetate, a făcut lucrul
acesta noaptea, nu ziua. 28 Când s-au sculat oamenii din cetate dis-de-dimineaţă, iată că altarul lui Baal era
dărâmat, parul închinat idolului deasupra lui era tăiat şi al doilea taur era adus ca ardere-de-tot pe altarul care
fusese zidit. 29 Ei şi-au zis unul altuia: „Cine a făcut lucrul acesta?” Şi au întrebat şi au făcut cercetări. Li s-a spus:
„Ghedeon, fiul lui Ioas, a făcut lucrul acesta”. 30 Atunci, oamenii din cetate au zis lui Ioas: „Scoate pe fiul tău ca
să moară, căci a dărâmat altarul lui Baal şi a tăiat parul sfânt care era deasupra lui”. 31 Ioas a răspuns tuturor
celor ce s-au înfăţişat înaintea lui: „Oare datoria voastră este să apăraţi pe Baal? Voi trebuie să-i veniţi în ajutor?
Oricine va lua apărarea lui Baal să moară până dimineaţă. Dacă Baal este un Dumnezeu, să-şi apere el pricina,
fiindcă i-au dărâmat altarul”.

Imediat dupa asta, Ghedeon sufla in trambita pentru razboi si tot tribul vine in ajutor. Acum, uita-te la asta, ei au vrut
sa-l omoare, dar de ce au vrut asta? De ce nu au convertit altarul la loc? Tot ce a spus Ioas a fost “O, haideti acum,
lasati-l pe Baal sa-si lupte singur bataliile lui.” Iar ei au plecat. Iar APOI au raspuns trambitei lui Ghedeon pentru razboi
intr-un verset mai tarziu! Raspunsul este ca, ei URASC schimbarea. Reactia lor instanta era sa omoare pe cine le
distrugea altarul de care erau asa de obisnuiti. Dar ceva dinauntrul lor stia ca acel copil avea dreptate. Yahve este
Dumnezeul lor si acest altar este mai bun oricum. Asa ca il lasa in pace. Nu merg acasa si-si darama altarele lor, ci stau
si asteapta. Cand Dumnezeu ii da victorie lui Ghedeon cu 300 de oameni si cel mai aiurea plan de razboi din istorie,
atunci TOATE altarele lui Baal din tot Israelul sunt rasturnate si oamenii traiesc in pace cu Dumnezeu - pana ce moare
Ghedeon.

Domnul a inceput sa-mi vorbeasca acum doi ani in urma, “Da-mi UN SINGUR altar. Aprinde UN SINGUR foc si eu am
sa-ti dau victorie asupra lumii. Repara altarul din curtea ta din spate si sa vez ce are sa se intample>” Curtea mea din
spate este Liberty. Acel singur foc care trebuie sa fie aprins. Si a fost - Laudat sa fie Dumnezeu - in Octombire 31, 2005.
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Alte exemple ar fi momente cand Domnul Insusi aprindea focuri de pocainta si restaurare. Ca si confruntarea intre Ilie
si profetii lui Baal. (1 Regi 18) Intreaga natiune a putut sa vada pe Dumnezeu aprinzand un foc iar ei s-au pocait
substantial si au omorat pe profetii lui Baal.

Cand Solomon construieste si dedica Templul, Domnul Insusi il aprinde.

2 Cronici 7:1-3 (RMNN)
7 Când şi-a isprăvit Solomon rugăciunea, s-a pogorât foc din cer şi a mistuit arderea-de-tot şi jertfele, şi slava
Domnului a umplut casa. 2 Preoţii nu puteau să intre în Casa Domnului, căci slava Domnului umplea Casa
Domnului. 3 Toţi copiii lui Israel au văzut pogorându-se focul şi slava Domnului peste casă; ei şi-au plecat faţa la
pământ pe pardoseală, s-au închinat şi au lăudat pe Domnul, zicând: „Căci este bun, căci îndurarea Lui ţine în
veac!”

Mai este practic nici un sfarsit la numarul de dati din Biblie cand Dumnezeu a fost FOARTE suparat pe toate datile
cand am aprins focuri zeilor pagani. Pana si cand am avut locuri inalte Domnului care nu erau unde El a vrut sa fie sau
nu au fost facute cum trebuie! Daca te plangi si mormai prea mult, El ar putea sa trimita focul Sau dupa TINE! (Numeri
11, 16)

Dar Dumnezeu este credincios iar El spune ca nu va ingadui sa mearga prea departe. Si totusi, chiar in acest verset
este un simbolism care face referinta la spiralele despre care vorbim - botezul cu apa si cu foc.

Isaia 43:2 (RMNN)
2 Dacă vei trece prin ape, Eu voi fi cu tine şi râurile nu te vor îneca; dacă vei merge prin foc, nu te va arde şi
flacăra nu te va aprinde.

Aici este spus specific. Nu o poti nega - este chiar aici in Cuvant. (Ai inteles partea cu “focul”? Inca mai astepti?)

Luca 3:16 (RMNN)
16 Ioan, drept răspuns, a zis tuturor: „Cât despre mine, eu vă botez cu apă; dar vine Acela care este mai puternic
decât mine şi Căruia eu nu sunt vrednic să-I dezleg cureaua încălţămintelor. El vă va boteza cu Duhul Sfânt şi cu
foc.

Domnul Insusi a aprins Sfesnicul primei Biserici de Oras cand a trimis limbi de foc peste oameni.

Fapte 2:1-4 (RMNN)
2 În Ziua Cincizecimii, erau toţi împreună în acelaşi loc. 2 Deodată, a venit din cer un sunet ca vâjâitul unui vânt
puternic şi a umplut toată casa unde şedeau ei. 3 Nişte limbi ca de foc au fost văzute împărţindu-se printre ei şi
s-au aşezat câte una pe fiecare din ei. 4 Şi toţi s-au umplut de Duh Sfânt şi au început să vorbească în alte limbi,
după cum le dădea Duhul să vorbească.

Aceasta a fost o schimbare in spirala a aprinderii focului pe sacrificii si obiecte la pusul focului direct in toti oamenii.
Acum NOI suntem templele, focul in sine nu se schimba, dar vehiculul s-a schimbat. El nu s-a schimbat. Duhul Sfant nu
s-a schimbat. Dar pentru ca noi eram pregatiti, focul a putut sa se manifeste in noi. Nu este vreun motiv ca sa credem
ca acest foc din noi nu a mai fost necesar cand Biblia a fost completata. Acestea sunt spirale care cresc cu aplicatii
crescatoare peste grupuri din ce in ce mai mari si in feluri mai puternice. Vezi?

Matei 5:13-16 (RMNN)
13 Voi sunteţi sarea pământului. Dar, dacă sarea îşi pierde gustul, prin ce îşi va căpăta iarăşi puterea de a săra?
Atunci nu mai este bună la nimic, decât să fie lepădată afară şi călcată în picioare de oameni. 14 Voi sunteţi
lumina lumii. O cetate aşezată pe un munte nu poate să rămână ascunsă. 15 Şi oamenii n-aprind lumina ca s-o
pună sub obroc, ci o pun în sfeşnic şi luminează tuturor celor din casă. 16 Tot aşa să lumineze şi lumina voastră
înaintea oamenilor, ca ei să vadă faptele voastre bune şi să slăvească pe Tatăl vostru, care este în ceruri.

In Fapte 19, Dumnezeu foloseste o intalnire cu un demon sa motiveze Trupul lui Hristos din Efes sa vina impreuna, sa
fie curatit si sa aprinda un foc care schimba orasul pentru totdeauna.

Fapte 19:16-20 (RMNN)
16 Şi omul, în care era duhul cel rău, a sărit asupra lor, i-a biruit pe amândoi şi i-a schingiuit în aşa fel că au fugit
goi şi răniţi din casa aceea. 17 Lucrul acesta a fost cunoscut de toţi iudeii, de toţi grecii care locuiau în Efes, şi i-a
apucat frica pe toţi, şi Numele Domnului Isus era proslăvit. 18 Mulţi din cei ce crezuseră veneau să
mărturisească şi să spună ce făcuseră. 19 Şi unii din cei ce făcuseră vrăjitorii şi-au adus cărţile şi le-au ars
înaintea tuturor; preţul lor s-a socotit la cincizeci de mii de arginţi. 20 Cu atâta putere se răspândea şi se întărea
Cuvântul Domnului.
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Ultima aplicatie a acestei spirale este cand suntem toti Un Singur Oras cu Un Singur Sfesnic - si este Domnul Insusi.

Apocalipsa 21:23 (RMNN)
23 Cetatea n-are trebuinţă nici de soare, nici de lună ca s-o lumineze, căci o luminează slava lui Dumnezeu şi
făclia ei este Mielul.

Nu ar fi minunat! Toti impreuna intr-un singur Nou Ierusalim cu un Sfesnic - si este EL!! Tot ce trebuie sa facem ca sa
vedem ce vrea El de la noi este sa mergem la ultima spirala - cea mai mare aplicatie a Bisericii de Oras si a Sfesnicelor -
iar apoi sa dam inapoi prin spirale si sa vedem cum ni se aplica noua. Ceea ce trebuie sa facem este sa luam tot ce
avem acum sa ne comportam cat de mult posibil acum cum va fi atunci in cer. Suna rezonabil, asa-i?

Daca te rogi rugaciunea Tatal nostru, “facă-se voia Ta, precum în cer şi pe pământ.” - atunci nu ai vrea sa fim Un
Singur Trup sub conducerea Lui cu focul Lui arzand chiar acuma, cum o sa fim mai tarziu? Vom avea denominatii in cer?
Vom avea cearta si vrajba si divizii si secte? Vom incerca sa ascundem lumina LUI sub obroc?! Atunci de ce este OK sa
facem asta acuma?

Daca nu te poti ruga asta si sa o spui serios, ar fi mai bine sa nu te mai rogi rugaciunea Tatal nostru de loc.

Ajutor Vizual
Muzica cineva?

Cand conditiile erau
Potrivite o anume nota
este data - oricare ar fi
tensiunea corzii sau
pozitionarea notei sau
volumul infasurarii.
Unele conditii numai
rezulta in aceeasi note,
singura diferenta este
octava (frecventa).

Oamenii nu pricep complexitatea
lui Dumnezeu!! Abilitatea lui de a spune Ne luptam si ne luptam pentru
UN lucru si sa aiba MULTE aplicatii! cine loveste “C”-ul corect si

este total posibil ca vrea sa zica
toate “C”-urile! Toate pot sa fie
corecte, doar octave diferite!
Ne luptam pentru care “C” este
cel mai ca un “C”!

Inainte de a mai continua, acum ar fi
un timp potrivit pentru un semn de ATENTIONARE.
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ATENTIE!
PERICOL! PERICOL!

Continua pe riscul tau!
NU vom fi responsabili pentru NIMICA ce se intampla de aici in continuare.
Ai fost avertizat. Inamicul NU vrea Trupul restaurat. Iar Dumnezeu poate sa

foloseasca numai vase sparte si pocaite.
Noi vrem ca tu sa fi ABSOLUT de sigur ca asta va durea

CU SIGURANTA, FARA NICI UN DUBIU, MULT.

Poti sa conduci cu 20 de mile pe ora si probabil nu vei fi prea ranit intr-un accident.
Daca conduci cu 200 de mile pe ora si faci o greseala, va deveni foarte urat.

Asta NU ESTE pentru lasi!
Daca ai VREO dorinta in tine sa menti statu quo-ul, OPRESTE-TE ACUM!

NU VENI PE AICI!! NU ne lua sfatul pe acestea!!
Iti va transforma total viata si lucrurile pe care le-ai iubit vor fi smulse de la tine.

Nimic - NIMIC - din ce ai nu va mai fi al tau.
Asa ca sa te reconstruiasca in felul Lui, Dumnezeu IMEDIAT va incepe sa rupa bucati din tine.

Probabil lucruri care ti-au placut. Cum ar fi meseria ta si familia ta si sanatatea ta
Si bucati din TINE care pareau sa fie bine. Focul va deveni FOARTE fierbinte!

Daca ai INCERCA macar sa faci asta in propriile tale puteri, ai sa fi prajit!

NUMAI Isus din tine poate sa te treaca prin asta.
Ultima sansa. Pleaca acuma! TOT intunericul VA VENI dupa tine!

Am vazut-o din nou si din nou. NU glumim de loc!
Daca ratezi un pas sau o faci despre TINE, ai putea sa ajungi drogat sau

batandu-ti sotia sau band ca un peste sau in puscarie - sau mai rau, pastorul
unei mega biserici care o duce bine cu banci pline cu trupuri moarte iar tu sa
crezi ca sunteti cel mai fierbinte bilet vreodata! Am vazut-o cum s-a intamplat
cu oameni buni care-l iubeau pe Isus care nu erau dati pana la capat. Dumnezeu
Te va trece prin, dar va durea si mai mult daca te dai batut. Ar FI BINE sa fi serios!

Suntem seriosi.
Te iubim foarte mult. Vreau sa te vad rafinat si purificat si FOARTE periculos inamicului,

Dar vrem ca tu sa fi TOTAL PREGATIT inainte ca sa treci pe Linia Rapida!
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De Cati Oameni Este Nevoie?
Asta poate-i un soc pentru tine, dar Domnului nu-i trebuie o adunare mare pentru pocainta intr-un stadion de fotbal.
Daca se intampla, minunat, dar asta nu este minimul necesar. Daca astepti pana gasesti 1,000 de oameni sa se roage
cu tine pentru ca nu crezi ca ar conta doar cativa - sau numai UN om - atunci treci peste si incepe sa te rogi.

Ezechiel 22:23-31 (RMNN)
23 Cuvântul Domnului mi-a vorbit astfel: 24 „Fiul omului, spune Ierusalimului: ‘Eşti o ţară necurăţită şi neudată
de ploaie în ziua mâniei.’ 25 Mai-marii lui uneltesc în mijlocul lui ca să înghită sufletele, ca un leu care răcneşte şi
îşi sfâşie prada; pun mâna pe bogăţii şi lucruri scumpe şi măresc numărul văduvelor în mijlocul lui. 26 Preoţii lui
calcă Legea Mea şi Îmi pângăresc lucrurile Mele sfinte, nu fac nicio deosebire între ce este sfânt şi ce nu este
sfânt, nici nu învaţă pe oameni să facă deosebire între ce este necurat şi ce este curat, îşi întorc ochii de la
Sabatele Mele şi sunt pângărit în mijlocul lor. 27 Căpeteniile lui sunt în mijlocul lui ca nişte lupi care îşi sfâşie
prada; varsă sânge, pierd sufletele, numai ca să-şi potolească lăcomia de bani. 28 Prorocii lui au pentru ei
tencuieli de ipsos, vedenii înşelătoare, prorocii mincinoase. Ei zic: ‘Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu!’ Şi Domnul
nu le-a vorbit! 29 Poporul din ţară se dedă la silnicie, fură, asupreşte pe cel nenorocit şi pe cel lipsit, calcă în
picioare pe străin împotriva oricărei dreptăţi! 30 Caut printre ei un om care să înalţe un zid şi să stea în mijlocul
spărturii înaintea Mea pentru ţară, ca să n-o nimicesc, dar nu găsesc niciunul! 31 Îmi voi vărsa urgia peste ei, îi
voi nimici cu focul mâniei Mele şi le voi întoarce faptele asupra capului lor, zice Domnul, Dumnezeu.”

Vezi? Cauta un om, chiar si un om singur, care sa stea in spartura si sa faca un gard (un zid, o defensiva, un scut, o
sfera). El cauta activ una. Iar asta nu era doar despre Ierusalim. Este la fel acum ca si in fiecare oras. El cauta activ pe
cineva care sa stea in locul focului original pe care l-a inceput Domnul, cineva care sa ceara un Sfesnic si care sa-l tina
peste capul lor sfidator si sa refuze sa fie miscat. Ca si Sadrac, Mesac si Abed-Nego - cineva care sa atace orice ar veni,
stiind ca Dumnezeu il va proteja. Si chiar daca nu, tot nu se va inchina unor idoli.

Daniel 3:17-18 (RMNN)
17 Iată, Dumnezeul nostru, căruia îi slujim, poate să ne scoată din cuptorul aprins şi ne va scoate din mâna ta,
împărate. 18 Şi, chiar de nu ne va scoate, să ştii, împărate, că nu vom sluji dumnezeilor tăi şi nici nu ne vom
închina chipului de aur pe care l-ai înălţat!”

Avem nevoie de niste Davizi care sa doreasca neinfricat sa mearga impotriva Goliat-ilor din Tara - singuri daca este
necesari. El intotdeauna a avut un punct moale pentru aventurieri nezdraveni si radicali care au credinta ca un copil si
care STIU doar ca El ii va sustine chiar si impotriva a 10,000 de Filisteni sau 1,000,000 de demoni zbieratori. El vrea
oameni ca si Elisei care sa vada aparatorii pusi de El in jurul nostru - nu de lasi ca si servitorul lui Elisei care se
focuseaza numai pe lumea fizica.

2 Împăraţilor 6:13-17 (RMNN)
13 Şi împăratul a zis: „Duceţi-vă şi vedeţi unde este, ca să trimit să-l prindă.” Au venit şi i-au spus: „Iată că este la
Dotan.” 14 A trimis acolo cai, care şi o oaste puternică. Au ajuns noaptea şi au înconjurat cetatea. 15 Slujitorul
omului lui Dumnezeu s-a sculat dis-de-dimineaţă şi a ieşit. Şi iată că o oaste înconjura cetatea cu cai şi care. Şi
slujitorul a zis omului lui Dumnezeu: „Ah, domnul meu, cum vom face?” 16 El a răspuns: „Nu te teme, căci mai
mulţi sunt cei cu noi decât cei cu ei.” 17 Elisei s-a rugat şi a zis: „Doamne, deschide-i ochii să vadă.” Şi Domnul a
deschis ochii slujitorului, care a văzut muntele plin de cai şi de care de foc împrejurul lui Elisei.

Elisei a mers si a avut grija de toata armata aceasta de unul singur. A mers sa-i intalneasca si prin rugaciunile lui a
capturat intreaga forta Siriana fara varsare de sange cand Dumnezeu i-a orbit. Elisei i-a dus inauntrul zidurilor Samariei
unde au fost impresurati iar APOI ochii lor au fost deschisi - si au incetat sa mai atace Israelul cand au vazut puterea lui
Dumnezeu si cat de fara de speranta este sa-l atace pe Elisei.

Deci cat de multa credinta in Dumnezeu trebuie sa CUNOSTI ca rugaciunea ta a fost deja ascultata si sa treci de ziduri
ca sa-i intalnesti pe cei care au vrut personal sa te omoare? Nu crezi ca Domnul va ajuta pe cineva care are incredere
in el atat de mult? Un singur om este suficient. Va fi FOARTE greu si va fi o batalie lunga sus pe deal si ar trebui sa fi
curatit total si gata sa pierzi orice - dar un singur om poate sa intoarca un oras. De fapt, pentru bine sau rau, fiecare
lucru mare din istorie a fost pentru ca UN SINGUR om si-a indreptat fata ca si sageata si nu a vrut sa fie miscat
indiferent de cost. Alege unul: Martin Luther, Tyndale, Gutenberg, George Whitefield, Charles Finney, John Wesley,
Alexandru cel Mare, Napoleon, Adolf Hitler, Carl Marx, Regele Solomon, Elvis. O singura persoana POATE sa aiba un
impact major. (OK, Elvis este o intindere. Doar am vrut sa vad daca asculti.)
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Dar Poti sa Te Rogi Rugaciunea MARE?
Ideea este ca, atunci cand ne comportam ca si Isus, Dumnezeu o onoreaza. Iar Isus a avut ajutoare MASIVE. Armata
lui a inclus atatia ingeri cat sa APLATIZEZE planeta instant! Dar nu i-a chemat vreodata. A stat singur, stiind ca
Dumnezeu il va sustine. El a stat in spartura pentru toti oamenii din tot dimpul impotriva a TOT Iadul si povara
TUTUROR pacatelor. El stia doar ca stia ca stia ca Dumnezeu Il va sustine. El a stiut ca Tatal SAU este mai mare decat
tatal Lor. De aceea Domnul il iubea pe David - si altii din trecut care au mers impotriva unor circumstante imposibile
de ei insisi (dar cu Dumnezeu alaturi de ei) si au vrut sa lase totul jos pentru altii. De aceea l-a iubit pe Moise si pe
Pavel. Poti sa te rogi rugaciunea MARE?

Exod 32:30-32 (RMNN)
30 A doua zi, Moise a zis poporului: „Aţi făcut un păcat foarte mare. Am să mă sui acum la Domnul: poate că voi
căpăta iertare pentru păcatul vostru.” 31 Moise s-a întors la Domnul şi a zis: „Ah, poporul acesta a făcut un
păcat foarte mare! Şi-au făcut un dumnezeu de aur. 32 Iartă-le acum păcatul! Dacă nu, atunci şterge-mă din
cartea Ta pe care ai scris-o!”

Romani 9:1-5 (RMNN)
9 Spun adevărul în Hristos, nu mint; cugetul meu, luminat de Duhul Sfânt, îmi este martor 2 că simt o mare
întristare şi am o durere necurmată în inimă. 3 Căci aproape să doresc să fiu eu însumi anatema, despărţit de
Hristos, pentru fraţii mei, rudele mele trupeşti. 4 Ei sunt israeliţi, au înfierea, slava, legămintele, darea Legii,
slujba dumnezeiască, făgăduinţele, 5 patriarhii, şi din ei a ieşit, după trup, Hristosul, care este mai presus de
toate lucrurile, Dumnezeu binecuvântat în veci. Amin!

Clar, ca si ultim Apostol, acesta este modelul care ni l-a dat noua Isus cand s-a dat pe Sine ca si tap ispasitor pentru
toate pacatele a tuturor oamenilor din toate timpurile. El a trebuit sa stie ca nu ar putea vreodata sa se infatiseze
inaintea Tatalui vreodata cu tot pacatul acela pe El! Poti sa te gandesti la ce sacrificiu a putut acesta sa fie? Nu doar ca
trupul sau fizic a fost batut, dar cum era pentru Fiul lui Dumnezeu sa fie separat total de Tatal de povara TUTUROR
pacatelor?

Ai vrea sa te rogi ca Dumnezeu sa TE stearga din cartea vietii numai ca sa trimita El oameni in Tara Promisa? Care este
Tara Promisa acum pentru noi, decat o adevarata comunitate sub conducerea lui Dumnezeu, in unitate si armonie si in
impartirea cu fiecare dupa nevoie? Ce este Tara Promisa decat “biserica” inafara zidurilor, toata ziua, in fiecare zi, fiind
Un Singur Trup? Nu ar suna grozav?! Ce inseamna pentru tine ca Trupul lui Hristos sa fie restaurat si ca ultima
rugaciune a Lui Isus din Gradina Ghetimani (Ioan 17:21) sa fie ascultata? Cat ai implorat si plans si gemut ca asta sa se
intample? Poti sa te rogi rugaciunea lui Moise? CE te-ai rugat tu?

Ioan 15:12-13 (RMNN)
12 Aceasta este porunca Mea: Să vă iubiţi unii pe alţii cum v-am iubit Eu. 13 Nu este mai mare dragoste decât
să-şi dea cineva viaţa pentru prietenii săi.

Nu am sa tocesc niste cuvinte. (De ce sa fiu subtil acum dintr-o data?) Ce este mai valoros? Viata ta fizica sau cea
eterna? Tu esti un fir de iarba care se vestejeste. (Iov 14:1-2) Dar viata ta eterna este acolo unde iti sunt comorile.

Ioan 10:27-28 (RMNN)
27 Oile Mele ascultă glasul Meu; Eu le cunosc şi ele vin după Mine. 28 Eu le dau viaţa veşnică, în veac nu vor
pieri şi nimeni nu le va smulge din mâna Mea.

Daca esti unul de-al Lui, nimeni nu ti-o poate lua - dar POTI sa o lasi jos. Ti-am dat trei exemple de oameni care au
facut-o (Moise, Pavel si Isus). Este dreptul tau din nastere, dar poti sa o oferi in schimbul altuia. Daca ai prea mult din
TINE in paharul tau, nu poti sa te rogi asta. Dar daca este foarte putin din tine ramas acolo si esti asa de umplut de Isus
ca nimic altceva nu poate sa incape, nu ai nici o problema - pentru ca El se roaga acea rugaciune foarte bine.

Nu am sa fac nici o scuza pentru asta. Scopul meu este sa ridic sau sa adun (sau ceva) oameni care inteleg asta si sa ii
pun sa se roage impreuna cele mai mari rugaciuni pe care le pot face si sa vedem ce are sa cedeze. Cunosc multi din ei.
Am ajutat sa cresc multi din ei. NIMIC nu este mai iubitor decat sa vrei sa lasi TOTUL jos. Este bine ca oamenii dau 10%
la “biserica”. Este si mai bine daca unii oameni isi ofera masina sau isi vand barca sau invita straini in casele lor. Este
grozav daca cineva isi sacrifica viata pentru Evanghelie. Dar TOATE forteler IADULUI tremura de frica inaintea celor ce
sunt destul de sparti si destul de sinceri si destul de neinfricati si atat de plini cu Isus ca pot sa-si ofere eterna lor
mantuire numai ca rudele lui sa intre in Tara Promisa - indiferent ce ar putea acea “tara” sa insemne.

Acestia sunt oameni care iubesc pe Dumnezeu asa de mult si au incredere in El asa de mult ca daca-i aduce mai multa
glorie si ii inainteaza imparatia Lui - sau vindeca o doamna mica si in varsta sau restaureaza o casatorie - ar fi dispusi
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sa mearga in Iad pe vecie. Si asta nu este o auto deziluzie nesabuita sau bravado sau o oferta goala. Acestia nu sunt
oameni care nu stiu ce fac. Acestia sunt oameni care poate au si vazut Iadul. Acestia sunt oameni care au ochii complet
deschisi si TOTUSI sunt dispusi sa mearga.

Asculta-ma, SA NU te rogi acea rugaciune numai daca esti serios!! Poate CREZI DOAR ca esti serios, dar Dumnezeu te
va corecta FOARTE REPEDE daca tii ceva in spate! Am vazut-o intamplanduse si doare!

Scopul meu este sa ridic genul de oameni care iubesc pe frati destul incat sa lase jos totul - inclusiv sa se roage
Rugaciunea Mare - numai ca Evanghelia sa fie predicata in putere si sa schimbe lucrurile. Acest gen de oameni nu vor
sa se certe despre dogma sau doctrina sau vreun lucru facut de om. Nu tin strans de banii lor sau de lucrurile lor sau sa
aiba idoli. Vor lasa jos si familia lor, casatoria lor, hobby-urile lor, meseria lor - totul daca Dumnezeu le spune sa o faca.
Ei aud vocea Sa si nu vor sa se lase pentru mai putin decat El directionandu-le TOATE cararile TOT timpul. Ei NU vor
mai asculta de om. Ei cunosc vocea lui Isus - chiar si cand vine din alta persoana - si nu se vor lasa pentru mai putin.

Nu conteaza teleportarea prin ziduri sau a fi anti glont sau suflatul de foc pe gura sau alte lucruri care sunt predicate
de unii. Acesti oameni pe care i-am descris sunt “Fii lui Dumnezeu Manifestati” pentru care striga pamantul! (Romani 8)
Aceia care sunt morti fata de sine, au un pahar urias plin de Isus, merg in sfintenie si sunt dezlegati de lumea aceasta.
Aceia care dragostea lor fata de frati este asa de mare, asa de sacrificiala, asa de total nu ca lumea ca nimeni nu poate
sa-i descifreze. Ei sunt condusi de Duhul si Il aud - si merg si fac ce spune El. “Glorioasa libertate a filiatiei” este
ascultarea totala! “Fii lui Dumnezeu Manifestati” sunt cei care inteleg insemnatatea cuvantului “TOTUL”.

Proverbele 3:5-6 (RMNN)
5 Încrede-te în Domnul din toată inima ta şi nu te bizui pe înţelepciunea ta! 6 Recunoaşte-L în toate căile tale, şi
El îţi va netezi cărările.

TOATE caile tale si TOATE cararile tale. Punct. Tot inseamna totul - ce sa mananci, ce sa porti, ce sa spui, unde sa
mergi, cum sa cheltuiesti fiecare dolar, ce sa te rogi - totul in fiecare moment. Numai daca crezi ca “TOTUL” inseamna
altceva? Cat liber arbitru are un Slujitor? Cred ca ai avut atat liber arbitru cat sa decizi sa fi un Slujitor. Acum numai esti
al tau. Slujitorii nu au nevoie de patruzeci de zile sa se decida care este “scopul lor personal”. Nu au voie sa se decida
ce vor ei sa faca pentru Stapan si Rege. Ei se incred si se supun - TOT timpul. (Uite un sfat: Nu este alta cale sa fi fericit
in Isus, decat sa ai incredere si sa te supui.)

Acestia sunt oamenii care merg umar la umar fara sa se impinga unii in altii pentru ca nu se uita unii la altii pentru
indicatii, ei se uita la Comandantul Suprem - iar El le este Capul. (Ioel 2) Ei isi tin ochii drept inainte si continua sa
marsaluiasca. Si daca pica unul, ceilalti nu se opresc ca sa-l ridice, ci doar continua sa marsaluiasca si altul ii ia locul. Si
totusi, sunt o comunitate adevarata si au o dragoste adevarata unii pentru altii. Este un mister mare cum ambele se
pot intampla - iar intelepciunea lui Dumnezeu va fi dezvaluita in ei. Cand au sa vina impreuna, lumea nu a mai vazut
asa ceva casi ei inainte. Dar ei sunt doar primele roade a ceea ce va urma sa vina.

Spus in alt fel, este total posibil ca ai facut mersul in cer un idol. Ai considerat vreodata asta?! Slavim noi mai mult
salvarea decat pe Salvator? Dam oare oamenilor o metoda “scurtatura” sa fie salvati si sa scape de Iad, dar sa-i lase sa
faca din ACEASTA totul din drumul lor spiritual? Asta ar face din cer un idol. Si este la fel de periculos ca si a face un
idol din lemn sau piatra si a te inchina la acesta in fiecare zi in camera de zi. Nu avem voie sa ne inchinam la NICIUN
lucru creat - iar cerul si sufletul nostru etern sunt lucruri create - suntem sa i ne inchinam Creatorului si Lui numai.
Daca tii de ceva prea strans, este un idol. Trebuie sa tinem totul intr-o mana deschisa. Sunt toate ale Lui oricum, si
daca o vrea, poate sa o ia.

Extinsa la extrem, asta se aplica si mantuirii noastre. Daca vrea sa ma trimita in Iad, as merita-o total. De o mie si o
mie de ori as merita-o. Este numai datorita harului Sau si milei Sale ca nu sunt deja acolo. Iar El este foarte mare si eu
nu sunt, asa ca daca vrea sa se razgandeasca sau sa-mi ia sufletul sa salveze pe altcineva, cine sunt eu sa ma cert cu el?
Orice ii aduce Lui mai multa glorie este bine cu mine.

Daca-l auzi pe Dumnezeu, intreaba-l daca mint - sau daca este bravado sau stupiditate oarba. Sunt foarte serios cu
asta. Cum I-mi este Domnul martor. “Nu mint, cugetul deasemenia imi este martor in Duhul Sfant.”

Asta este liga cea mare. Daca vei incerca sa restaurezi Trupul lui Hristos, ar fi bine sa fi doritor PANA LA CAPAT sa lasi
jos orice ti-ar cere El. El va lasa pe inamic sa te testeze - ca si cu Iov. Sau cu dorinta lui Avraam sa-l sacrifice pe Isac, fiul
promisiunii. Acestia sunt genul de oameni care schimba lucruri. (Iar daca o vei face despre TINE, El te va zdrobi.)

Zaharia 2:5 (RMNN)
5 Eu Însumi, zice Domnul, voi fi un zid de foc de jur împrejurul lui şi voi fi slava lui în mijlocul lui!
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O Retea Autocrata Condusa De Super Apostoli?
Biserica de Oras NU este o retea mare de apostoli si profeti organizati intr-un fel de sediu sa faca razboi spiritual
peste o regiune mai mare de UN ORAS. NU este o piramida ierarhica condusa de cativa Super Apostoli pusi de ei insisi
sa spuna tuturor celorlalti ce sa faca. Acela este modelul lui C. Peter Wagner si este FOARTE periculos si ignora totul
despre rolul unui apostol. Nu pot sa spun mai tare distanta intre ce vorbesc eu si ce vorbeste el. Doar pentru ca doi
oameni vorbesc despre Biserica de Oras si restaurare si chiar si “transformare” NU inseamna ca sunt in acord! Acesta
ESTE lucrul corect de facut, dar MULTI au venit in trecut si au facut-o intr-un mod gresit. Doar pentru ca cineva a
incercat si a esuat, nu inseamna ca nu poate fi facut (sau nu ar trebui). C. Peter Wagner este unul din aceia care a
facut-o substantial intr-un mod gresit. Si Mike Bickle a gresit-o, si a recunoscut asta. Chiar si Joseph Smith a incercat si
a facut-o gresit! Ma rog ca C. Peter Wagner sa se pocaiasca si ca structurile si contractele pe care le-a facut sa fie
rascumparate si folosite spre gloria lui Dumnezeu si nu a lui insusi. Nu am cunoscut niciodata omul, nu am citit
niciodata ceva de-al lui si sunt sigur ca nu-i va placea ca spun asta. Dar astept ca Dumnezeu sa ma sustina daca am
dreptate. Ce construieste el este drumul spre flirtari ecumenice si o religie mondiala, nu Biserica Orasului.

Aceasta este despre biserica de oras LOCALA si nevoia ei sa se pocaiasca si sa fie restaurata. Va avea liderii locali si
batranii de care are nevoie. Va avea tot antrenamentul si educatia de care are nevoie. Duhul Sfant va fi invatatorul lor
si daca au o nevoie care nu o pot indeplini intern, Duhul Sfant va trimite resursele de care au nevoie. Dumnezeu se va
asigura ca Steaua orasului are toate resursele necesare sa indeplineasca planurile lui Dumnezeu. NU poate sa fie un
sistem autocrat controlor care sa fie mai mare - sau mai mic - decat orasul insusi. Trebuie sa rezistam cu orice pret
impunerea de controluri legistlative dintr-o structura religioasa de afara. Nu poate Laodicea sa-i spuna ce sa faca
Filadelfiei. Ierusalimul poate wsa dea sfaturi pentru ca sunt mai in varsta, dar doar sfaturi, nu control dictatorial peste
vreun oras. Pavel nu a intrat vreodata intr-un oras ca sa se puna ca nou papa si sa le spuna ce sa faca - sau sa-i forteze
sa stea sub sediul national. El a intrat cu o echipa ca sa antreneze si sa invete si sa ridice batranii din oras. Dupa care a
plecat si i-au lasat sa stea singuri, daca puteau. Uneori mai venea sa-i verifice si sa faca corectii de curs - si ar fi
implorat sau stat de vorba sau ar lingusi sau ar ruga, dar nu avea nici un control autocrat peste Bisericile de Oras pe
care le-a plantat. El era tatal lor spiritual, dar asta nu a insemnat ca a putut sa faca pe seful cu ei. In final Corint sau
Sardis sau Smirna sau Laodicea sau Antiohia stau sau cad pe cont propriu. Domnul le judeca indipendent de altele.
(Vezi Apocalipsa 2-3)

Modelul de Biserica de Oras arata intelepciunea divina a lui Dumnezeu si este singurul lucru in care El isi va turna
Duhul. Este Burduful Nou - care este, in ceea ce trebuie sa fim reinnoiti. A fost primul burduf, si functiona si
transforma lumea, pana cand am intrat in pat cu statul, ei au facut ilegale bisericile de casa si am mers inapoi la
inchinarea in vechiul templu pagan/sinagoga cu o clasa de preoti. Asta voia satan de la bun inceput; sa ia imprastierea
Evangheliei din mainile celor multi si sa o puna in mainile unor elite putine - care pot sa fie indoctrinati, propagandizati,
mituiti, controlati si/sau institutionalizati. Eu nu am incredere in om. Mai putin in niste super apostoli cu control
autocrat peste sute sau mii sau milioane de oameni (si banii lor). Cel mai mare dintre voi ar trebui sa fie cel mai bun
slujitor.

Modelul de Biserica de Oras este modelul cel mai bun anti persecutie. Va fi mult mai greu sa fie oprit Crestinismul
cand are 30,000 de grupuri independente de batrani in fiecare localitate in America care sunt auto suficienti si
indeplinesc nevoile locale. Imprastierea de erezie este limitata daca sunt compartimentalizate asa. Daca Pittsburg
devine incorect, atunci toate celelalte orase pot doar sa aleaga sa nu mai primeasca mesaje de la Pittsburg si sa-i
indemne si sa-i incurajeze sa se indrepte. Daca zidurile denominationale se prabusesc, atunci toate membrele Trupului
in acea localitate pot sa lucreze impreuna si sa elimine duplicarea resurselor si sa implineasca eficient nevoile locale.
Modelul de Biserica de Oras imputerniceste pe cel mic sa fie creativ, sa-L auda pe Dumnezeu si sa aiba un impact mare.
Nici nu am sti care au fost toate costurile oportunitatilor pierdute prin inabusirea celor mici prin retelele noastre
masive in care le dam materiale si programe si sifonarea fondurilor pentru agentii de misiuni globale cu costuri masive
si impact minim. Dolar pentru dolar, sunt MULTE slujiri de o persoana sau doua care au un impact mult mai mare - si
nu au dragostea de bani stapana pe ei. Bisericile de Oras locale ar avea libertatea sa identifice si sa sustina aceste
slujiri pe care le arata Dumnezeu unde ar putea sa aiba un profit maxim in bogatii ceresti per dolar. Daca vine un
dezastru raspandit economic sau natural, Biserica de Oras locala care functioneaza complet impreuna si care
implineste nevoile fiecarora fara divizii sau ziduri este cea mai capabila sa supravietuiasca. Sunt multe alte motive
pentru care intelepciunea lui Dumnezeu va fi clara in asta. Ideea este ca, nimic nu va functiona mai bine si nu este
altceva (niciun alt model) pe care am putut sa gasesc in Biblie.
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Declara un Post Sfant

Isaia 58
Dumnezeu nu se schimba. Ce Il supara atunci, Il supara inca si acum. Ce Ii placea si-L onora atunci, Ii place si Il
onoreaza acum. Aceste afirmatii Daca/Atunci sunt garantari! DACA vei face aceste lucruri, atunci El VA face ce a spus
ca va face - mai devreme sau mai tarziu, intr-un fel sau altul. El mentine dreptul de a o manifesta in ce fel doreste El,
dar o VA face.

Este ecuational. Ca si in matematica. Doar introdu cantitatea.

DACA faci Comportamentul X ATUNCI Conseciinta Y va rezulta. Cantitatea N este singura variabila.
ComX(N) = ConY(N)

Comportament Pozitiv = Conseciinte Pozitive SAU Comportament Negativ = Conseciinte Negative

Ai inteles? Nici nu este nevoie de credinta. Este doar o garantare de la Dumnezeu. Acum, s-ar putea sa nu se
manifeste cum o astepti tu sau cand o astepti, dar SE VA intampla pentruca promisiuniile lui Dumnezeu sunt bune. El
este credincios si drept.

Deci sa incepem. Sa ne uitam la garantari.

Isaia 58 (RMNN)

1 „Strigă în gura mare, nu te opri! Înalţă-ţi glasul ca o trâmbiţă şi vesteşte poporului Meu nelegiuirile lui, casei lui
Iacov păcatele ei!

Cred ca este serios in legatura cu asta. Cred ca trebuie sa scoatem problema in evidenta cat de tare posibil. Aceasta
este incercarea mea sa implinesc aceasta comanda.

2 În toate zilele Mă întreabă şi vor să afle căile Mele, ca un neam care ar fi înfăptuit neprihănirea şi n-ar fi părăsit
Legea Dumnezeului său. Îmi cer hotărâri drepte, doresc să se apropie de Dumnezeu.

Deci, nu este din lipsa de rugaciune sau evident o dorinta de a sti ce vrea Dumnezeu. Ei sunt o natiune intreaga care
se roaga si par doritori. Este posibil ca bisericile noastre din America sa fie doritoare, dar sunt deraiate de pe drum? Ar
putea sa fie? Ca doar se fac ca asculta si ca fac ce este corect?

3 ‘La ce ne foloseşte să postim – zic ei – dacă Tu nu vezi? La ce să ne chinuim sufletul, dacă Tu nu ţii seama de lucrul
acesta?’ Pentru că – zice Domnul – în ziua postului vostru vă lăsaţi în voia pornirilor voastre şi asupriţi pe simbriaşii
voştri.

Nu par sa poata sa treaca. Dumnezeu nu pare sa le raspunda prea mult sau de loc. Se roaga zilnic, mai si postesc chiar
- si totusi se pare ca nu sunt multumiti cu raspunsul lui Dumnezeu pentru ei.

4 Iată, postiţi ca să vă ciorovăiţi şi să vă certaţi, ca să bateţi răutăcios cu pumnul; nu postiţi cum cere ziua aceea, ca
să vi se audă strigătul sus.

Aici primim raspunsul lui Dumnezeu pentru ei. Postesc, dar mai si exploateaza oameni - ca voluntarii din biserici? Sau
lucratori straini ilegali? Sau lucratori cu plata mica si munca de inchisoare in alte tari ca noi sa ne cumparam lucruri
ieftine de la Walmart? Ar putea fi. O, da, si noi postim, dar intotdeauna se sfarseste in cearta si in conflict si lovind unii
pe altii. Poate asta sa fie si rupturi de biserici si lupte pentru putere si divizii denominationale? Poate sa fie divizarea
Trupului lui Hristos in bucati mici pentru ca nu vrem sa ne jucam frumos unii cu altii? Da, ar putea fi. Poate ignoram pe
Fratii care mor de foame in alte tari ca noi sa avem o cladire noua si frumoasa? Ar putea fi. Evident postul si
rugaciunea cum am facut-o pana acum si inca fiind egoisti puturosi nu lasa rugaciuniile noastre sa treaca la Dumnezeu.
Evident El nu da prea multa atentie petitiilor noastre cand nu ne comportam ca si Isus.

5 Oare aceasta este postul plăcut Mie: să-şi chinuiască omul sufletul o zi? Să-şi plece capul ca un pipirig şi să se culce
pe sac şi cenuşă? Acesta numeşti tu post şi zi plăcută Domnului?

Cred ca ar fi chiar socant daca ai vedea pe cineva intr-o “biserica” in sac in zilele de astazi! Nu putem sa ne smerim
macar si sa ne rugam in public fara ca sa aratam ca si niste ciudati! Dar, multumitor, aici Il auzim spunandu-ne ce a
vrut in tot timpul acesta. Acum tot ce trebuie sa facem este sa o implementam si vom fi bine. El nu a vrut un spectacol.
Nu a vrut sac si cenusa cand inimile noastre sunt neplacute si era doar pentru efect. Daca ne certam si lovim intre noi,
cata frica de Domnul avem noi macar? Cat suntem de mult ca si Isus? Cat de mult ne iubim unii pe altii? El spune ca
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daca-l Iubim, o sa ascultam de El - iar El ne-a poruncit sa-L punem pe EL pe primul loc si fiecare pe locul doi. (Matei
22:37-40) Cat de in serios ar trebui sa ia El postul nostru cand nu facem nici una din acestea?

6 Iată postul plăcut Mie: dezleagă lanţurile răutăţii, deznoadă legăturile robiei, dă drumul celor asupriţi şi rupe orice
fel de jug;

Ok, trebuie sa dezlegam lanturile rautatii sa deznodam legaturile, sa dam drumul celor asupriti si sa rupem orice fel
de jug. Ce inseamna asta? Pai, sunt trei dimensiuni - Trup, Suflet si Duh. Trebuie sa oprim problemele a rautatii si sa
luptam petru cei care sunt asupriti (ca si copii si lucratorii de inchisoare si de locuri cu plata mica) iar noi trebuie sa-i
eliberam si apoi trebuie sa rupem jugurile ca sa nu se mai aplice altora. Pentru suflet trebuie sa rupem lanturile care-i
leaga pe oameni de legalism si dogma si de legile doctrinale ale Omului. Trebuie sa-i dezlegam de Pomul Cunostiintei
Binelui si Raului ca sa mearga sa manance din Pomul Vietii. Iar apoi trebuie sa rupem legatura permanent, ca sa nu mai
fie prinsi iar. Asta este primar in zona mintii - in invatare si antrenare si discipolizare. Pentru Duh, trebuie sa
identificam asupririle spirituale care au trecut in vietile Crestinilor, iar noi trebuie sa le dam drumul de acele legaturi,
sa-i eliberam, sa-i invatam sa mearga si sa tina jugul rupt. Asta inseamna eliberare de intarituri demonice, blesteme
generationale, adictii, pofte, frici, abuzuri si altele. Cu cat mai mult facem asta, la toate trei nivelele, cu atat mai mult
vom implini instructiunile Domnului. NOTA: Daca lasam una din aceste trei, nu suntem in ascultare totala.

7 împarte-ţi pâinea cu cel flămând şi adu în casa ta pe nenorociţii fără adăpost; dacă vezi pe un om gol, acoperă-l, şi
nu întoarce spatele semenului tău.

Din nou, trei nivele. Trebuie sa dam de mancare si sa gazduim si sa imbracam pe ai nostri. Pentru Suflet, trebuie sa
impartim adevarata carne a Evangheliei Vietii, sa le-o dam sa manance si sa bea. Trebuie sa-i acoperim si sa-i
imbracam in armura protectoare si in robele albe care sunt dreptul lor de nastere. Trebuie in mod special sa slujim
fratilor in nevoi. (Romani 12) In Duh, trebuie sa-i hranim din ce avem. Trebuie sa ne turnam si sa dam tot ce avem in
Duh in mod sacrificial din bogatiile abundente ale mostenirii noastre sa cunoastem nevoile celor care sunt saraci in
duh. Noi in mod special trebuie sa ne asiguram ca am bandaja, vindecat si imputernicit pe sfintii in nevoi. El promite ca
daca sacrifici pentru Imparatia Sa, El va inlocui in mod abundent in viata aceasta si in cealalta. Daca dai in mod
sacrificial, asta ar fi asa de mult ca si Isus, El iti va da intotdeauna mai mult. Cu atata vrema cat te torni, El te va umple
si-ti va da un pahar mai mare cu Isus.

8 Atunci lumina ta va răsări ca zorile şi vindecarea ta va încolţi repede; neprihănirea ta îţi va merge înainte şi slava
Domnului te va însoţi.

Aici vedem primele consecinte. DACA faci aceste lucruri din versetele 6 si 7, ATUNCI lumina ta va rasari ca zorile si
vindecarea TA va incolti repede, neprihanirea ta iti va merge inainte (pentru ca-L asculti pe Dumnezeu) si slava
Domnului te va insoti SI cand Il vei chema El iti va raspunde, “Iata-Ma”. Asta-i fain! La inceputul capitolului, ei se plang
ca nu par sa treaca si sa ajunga la tron. Acum el spune daca veti face aceste lucruri, El INTOTDEAUNA iti va raspunde si
va fi prezent. Ce zici de asta?! Si tot ce a trebuit sa facem este sa nu o mai facem despre noi si sa ne pese de alti
oameni. Cine a stiut?

9 Atunci tu vei chema, şi Domnul va răspunde, vei striga, şi El va zice: ‘Iată-Mă!’ Dacă vei îndepărta jugul din
mijlocul tău, ameninţările cu degetul şi vorbele de ocară,

Da, vai, asta ar fi fain, asa-i? Deci trebuie sa indepartam jugul asupririi (Trup, Suflet, si Duh). Probabil ca trebuie sa o
facem noi insine deasemenea, pentru ca nu este cale sa se poata opri amenintarile cu degetul si vorbele de ocara cata
vreme avem lucruri care ne asupresc. (Iar noi nu am ameninta cu degetul si vorbi de ocara DACA nu avem lucruri care
ne asupresc, asa ca sa nu crezi ca nu. Lucruri cum ar fi gelozia, controlul, invidia, mandria, frica, amaraciunea - sunt
toate intariri ale inamicului.) Poti sa fi sigur ca lumina noastra NU se va ridica cata vreme amenintam cu degetul si
vorbim cu ocara unul despre altul! De ce nu se intampla mai multe miracole in America? Poate pentru ca suntem cea
mai amenintatoare cu degetul cu vorbe de ocara ramura a bisericii de pe planeta. Ar putea fi. De ce sa apara
Dumnezeu si sa ne insoteasca si sa ne raspunda chemarii si sa aduca vindecare repede daca suntem asa de imputiti?
Daca copilul tau de sase ani ii da in cap fratelui sau cu un camion de jucarie, il pui deoparte sa se gandeasca la ce a
facut pana cand este gata sa-si ceara iertare. “Dar mi-e foame.” Uit-o. “Dar vreau sa ma uit la televizor.” Uit-o! Nu ai sa
iesi din time-out pana nu ai sa-ti ceri IERTARE pentru ca i-ai dat fratelui tau in cap - si sa fie serios - si dupa aceea
astept sa nu o mai faci! Ce fel de parinte ii lasa sa-si dea in cap fratelui sau fara consecinte?

10 dacă vei da mâncarea ta celui flămând, dacă vei sătura sufletul lipsit, atunci lumina ta va răsări peste întunecime
şi întunericul tău va fi ca ziua namiaza mare!

Ce crezi ca inseamna sa ne “a ne lipsi” Asta pare sa insemne “lipsit pana la capat.” Versiunea Noua Traducere in
Limba Romana spune “daca te vei lipsi pe tine in folosul celui flamand.” Pare practic sacrificial! Probabil substantial
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mai mult decat media de cei 2% care dau Americanii la biserica si la caritati. Sa nu mai vorbim de cei mai putin de 5%
din venitul bisericilor insora care este cheltuit pe cei flamanzi si nevoiasi. (Asta este 5% din cei 2% care hranesc pe cei
flamanzi. Hmmm. Asta-i 0.1%!) Marea majoritate a banilor care sunt cheltuiti pe noi insine, pe programele noastre si
pe cladiri si slujitori. In fine, deci DACA ne lipsim pe noi - cu adevarat lipsi - pe cei saraci (Trup, Suflet si Duh) si
indeplinim nevoile celor asupriti (Trup, Suflet si Duh), ATUNCI lumina noastra va rasari peste intunecime si intunericul
nostru va fi ca ziua in amiaza mare. Asa de luminosi vom fi! Chiar si la miezul noptii va fi ca ziua in amiaza mare. Chiar
si in mijlocul intunericului dens (ca si America), umbrele vor fugi de slava lui Dumnezeu care lumineaza in noi si care se
reflecta de peste noi. Si tot ce a trebuit sa facem este sa ne oprim sa o mai facem despre noi. Wow. Este totul asa de
usor - cum am stricat-o asa de rau? De fapt aceasta este o formula compusa - “DACA si DACA/ATUNCI si ATUNCI” dar
formula functioneaza la fel.

11 Domnul te va călăuzi neîncetat, îţi va sătura sufletul chiar în locuri fără apă şi va da din nou putere mădularelor
tale; vei fi ca o grădină bine udată, ca un izvor ale cărui ape nu seacă.

Aceasta este continuarea la ATUNCI/ATUNCI. El promite sa ne calauzeasca (Proverbe 3:5-6). El promite sa ne satisfaca
nevoile si sa ne faca puternici. El promite sa aduca fructe in gradina ta. Asta inseamna ca apa si lumina va veni ca sa ne
creasca zarzavaturile. El spune ca rauri de apa vie vor curge dinauntrul nostru si care nu vor fi inchise - chiar daca
suntem intr-o tara arida si arsa de soare.

12 Ai tăi vor zidi iarăşi pe dărâmăturile de mai înainte, vei ridica din nou temeliile străbune; vei fi numit Dregător de
spărturi, Cel ce drege drumurile şi face ţara cu putinţă de locuit.

Si mai multe conseciinte pozitive din devotamente atente si ascultare. Vom putea reconstrui pe temeliile strabune -
care este Isus. Vom putea sa stam in spartura si sa reconstruim zidurile vechi - defensivemle si protectiile oamenilor
dinauntru (care clar acum nu functioneaza). Si vom putea sa restauram strazi cu locuinte. Oamenii vor veni acasa si vor
fi siguri. Oamenii vor inverzi inauntrul zidurilor si vor fi protejati iarasi. Vezi ca asta este despre un oras. El vrea sa
reconstruim si sa restauram zidurile de protectie in jurul oraselor. Asta inseamna Trup, Suflet si Duh. Ca noi sa
devenim o comunitate adevarata din nou si sa indeplinim nevoile pentru protectia fizica si spirituala. Ce este o
comunitate adevarata? Ne putem macar reaminti cum era? A fost Mayberry lui Andy Griffith ultima din America? Este
posibil sa avem asta din nou in aceasta lume post moderna? Dumnezeu spune ca este. Cel putin cu Trupul lui Hristos la
un nivel local.

13 Dacă îţi vei opri piciorul în ziua Sabatului, ca să nu-ţi faci gusturile tale în ziua Mea cea sfântă; dacă Sabatul va fi
desfătarea ta, ca să sfinţeşti pe Domnul, slăvindu-L, şi dacă-l vei cinsti, neurmând căile tale, neîndeletnicindu-te cu
treburile tale şi nededându-te la flecării,

Asta inseamna sa ne odihnim cand ne spune El sa ne odihnim. Asta inseamna si sa onoram ziua de Sabat (si pe Isus,
care este Odihna noastra de Sabat) prin a NU mergem pe caile noastre prinascultarea de El implicit. (Evrei 4:9-10)
Aducem toate aceste binecuvantari peste noi prin a NU urma caile noastre si a nu spune cuvinte degeaba. Ce sunt
aceste cuvinte degeaba? Cu siguranta sunt vorbele de ocara din v.9, dar si TOT ce ne iasa pe gura pe care ISUS nu le-a
pus acolo. Toate certurile inutile si argumente despre doctrine ale demonilor si genealogii si toate lucrurile care nu
intaresc imparatia sau care nu rup juguri, ridica lanturi, elibereaza captivi - dar ne face sa aratam destepti oamenilor
care sunt impresionati de astfel de lucruri. Nu doar Duminica (sau Sambata), ci IN FIECARE zi incetezi cuvintele
degeaba si inutile si nu te duci pe caile tale. FIECARE zi este a Lui. Tot inseamna tot.

14 atunci te vei putea desfăta în Domnul, şi Eu te voi sui pe înălţimile ţării, te voi face să te bucuri de moştenirea
tatălui tău Iacov”, căci gura Domnului a vorbit.

Amin!

Vezi cum toate inversurile acestora functioneaza la fel? De ce ne-ar binecuvanta cand noi PUNEM juguri din ce in ce
mai grele pe oameni? De ce ne-ar urca pe inaltimile tarii cand America este producatorul si exportatorul principal de
vorbe fara valoare si amenintat cu deget de pe intreaga planeta? De ce ne-ar face sa construim pe fundatii vesnice
daca vom face totul despre NOI?!

Aceste binecuvantari vin cand faci aceste lucruri. Focul tau, Sfesnicul tau, NU se va aprinda numai daca te pocaiesti si
incepi sa o faci in modul corect. Cati trebuie? Cu cat mai multi cu atat mai bine, dar chiar si cu UN OM poate sa
functioneze. (Ezechiel 22) Dar daca este doar un om, s-ar putea sa fie o lupta foarte, foarte lunga si grea sus pe deal!
Cu cat mai multi cu atat mai bine.
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Romani 12
Romani 12:1-2 (RMNN)
1 Vă îndemn dar, fraţilor, pentru îndurarea lui Dumnezeu, să aduceţi trupurile voastre ca o jertfă vie, sfântă,
plăcută lui Dumnezeu; aceasta va fi din partea voastră o slujbă duhovnicească.
2 Să nu vă potriviţi chipului veacului acestuia, ci să vă prefaceţi prin înnoirea minţii voastre, ca să puteţi deosebi
bine voia lui Dumnezeu: cea bună, plăcută şi desăvârşită.

Acesta este planul simplu cu trei pasi: 1) Fiti curatit (sfant) si oferiti-va trupurile ca si sacrificii vii. Ce trupuri? Trupul
tau? Da. Familia ta? Da. Trupul lui Hristos din orasul tau? Da. Toate trebuie sa fie sfinte ca sa fie jertfe acceptate de
Dumnezeu. Aceasa este rezonabilul tau - minimul - serviciu pentru multumire pentru mila Lui si rabdarea Sa cu tine.
2) urca-te pe altar si stai acolo gol - care cu siguranta nu se comformeaza “lumii”. 3) Cand este gata pregatit, El va lua o
sabie mare si-ti va taia capul si-L va coase pe al Lui. ATUNCI vei sti care este voia perfecta si desavarsita a lui
Dumnezeu.

Pana nu te cureti si dai tot ce ai ca si o jertfa, sa nu te mai conformezi lumii, si sa cresti in El care este capul (Efeseni
4:15), atunci nu vei sti exact ce vrea El. Va trebui doar sa ghicesti - sau sa te increzi in intelepciunea ta (Proverbe 3:5-6),
care este un lucru rau, asa-i? Poate ai putea sa angajezi consultanti si sa faci studii demografice. Poate ai putea sa vezi
ce pare sa functioneze in lumea afacerilor si sa o aplici “bisericii”. Orice ai face, esti pe puterea ta pana ce inveti care
este voia Lui placuta si desavarsita. Si NU POTI sa o cunosti pana ce mintea ta nu este reinoita si nu va fi reinoita pana
cand NU TE VEI MAI CONFORMEZI LUMII! Trebuie sa o spun din nou? Te rog asculta-ma. Este foarte simplu. Daca
iubesti lumea si arati ca si ei si felul lor de a face lucruri, atunci esti o curva si esti un inamic al lui Dumnezeu. Punct.

Ti s-a parut prea dur? Pentru ca nu am nascocit-o. Este chiar acolo in Cuvantul lui Dumnezeu.

Iacob 4:4 (RMNN) - Suflete preacurvare! Nu ştiţi că prietenia lumii este vrăjmăşie cu Dumnezeu? Aşa că cine
vrea să fie prieten cu lumea se face vrăjmaş cu Dumnezeu.

Noi ar trebui sa fim straini intr-un pamant strain. (1 Petru 2:11) Aceasta NU este casa noastra. Omul natural nu poate
intelege vreodata lucrurile duhului. Nu ar trebui sa ne potrivim. Nu ar trebui sa fim ca ei. (Ioan 15)

3 Prin harul care mi-a fost dat, eu spun fiecăruia dintre voi să nu aibă despre sine o părere mai înaltă decât se cuvine,
ci să aibă simţiri cumpătate despre sine, potrivit cu măsura de credinţă pe care a împărţit-o Dumnezeu fiecăruia.
Umilinta este o evaluare precisa a cine esti tu in Hristos si care este rolul tau in marea pictura. Este intelegerea ca cel
mai mare dintre voi este cel care este cel mai bun slujitor. Cel care cauta sa castige - sii caruia ii place lauda si puterea
si atentia publicului - traieste in rasplata lui acum si nu ar trebui sa se astepte la ceva mai mult in cer. Cel care spala
picioarele, cel care sta la capatul mesei, cel care ridica pe toti inaintea lui Dumnezeu in loc sa atraga oameni la el insusi
- acela este cel pe care-l iubeste Isus. Daca ne vedem prin ochii lui Isus, vom fi incurajati intens de mostenirea pozitiei
ca si fii adoptati, dar vom fi deasemenea, dar vom fi deasemenea mult smeriti sa vedem cum stam noi in economia LUI.
Sa nu faci asta despre TINE! Este totul despre Isus.

4 Căci, după cum într-un trup avem mai multe mădulare, şi mădularele n-au toate aceeaşi slujbă, 5 tot aşa şi noi,
care suntem mulţi, alcătuim un singur trup în Hristos, dar fiecare în parte suntem mădulare unii altora.
Trebuie sa intelegem precis cine este cine in Hristos si ce aduc fiecare. Nu sa slujim pastorului sau institutiei, ci sa
slujim Trupului. Fiecare oras va avea ce va avea nevoie. Toate darurile vor fi prezente cand Trupul in acel oras este sub
conducerea lui Hristos si se duc unde directioneaza El. El va fi sigur fiecare nevoie este implinita si toti oamenii potriviti
sunt pregatiti ca sa implineasca obiectivele Lui. Cand incepem sa iubim si sa respectam cu adevarat toate Partile
diferite si unice ale Corpului, nu se poate spune ce s-ar putea intampla!

6 Deoarece avem felurite daruri după harul care ne-a fost dat, cine are darul prorociei să-l întrebuinţeze după
măsura credinţei lui. 7 Cine este chemat la o slujbă să se ţină de slujba lui. Cine învaţă pe alţii să se ţină de
învăţătură. 8 Cine îmbărbătează pe alţii să se ţină de îmbărbătare. Cine dă să dea cu inimă largă. Cine cârmuieşte să
cârmuiască cu râvnă. Cine face milostenie s-o facă cu bucurie.
Astea sunt toate Daruri ale Duhului care sunt inca active si necesare in ziua de azi. Nu alegi tu care sunt terminate
cand Biblia a fost completata! Inca avem nevoie de mila si de indemnare si de invatatura - si deasemenea inca mai
avem nevoie de profetie. Nu sa adauge la Biblie, ci sa ajute pe oameni sa fie ziditi si completi in Hristos. Toate trebuie
sa fie operationale decent si in ordine si ca sa putem creste.



FellowshipOfTheMartyrs.com Fa-o Singur Restaurarea Bisericii Orasului56

9 Dragostea să fie fără prefăcătorie. Fie-vă groază de rău şi lipiţi-vă tare de bine. 10 Iubiţi-vă unii pe alţii cu o
dragoste frăţească. În cinste, fiecare să dea întâietate altuia.
Fara prefacatorie. Trebuie sa iubim pana la capat nu doar sa fim politicosi cu o fatada de a ne suporta unii pe altii.
Cum se suportau Fariseii si Saducheii - pana ce Pavel a spus ceva despre invierea din morti, atunci a inceput lupta!
(Fapte 23:6-10) Ma intreb ce s-ar intampla la un mic de al Asociatiei Ministeriale daca cineva s-ar ridica si ar spune,
“Darurile Duhului sunt reale si vii si Dumnezeu vorbeste oamenilor si toti care spun contrarul este un eretic si un
mincinos!” Fac pariu ca asta ar jupui fatada politetii! Ceea ce vrea Domnul este ca noi sa ne iubim cu ADEVARAT, nu
doar sa ne toleram. Trebuie sa avem dragoste frateasca unul fata de celalalt, punand nevoile celeilalte persoane mai
intai. Asta avem noi in Trupul lui Hristos in America? Asa ne-am ales cu 37,000+ de denominatii?

11 În sârguinţă, fiţi fără preget. Fiţi plini de râvnă cu duhul. Slujiţi Domnului. 12 Bucuraţi-vă în nădejde. Fiţi
răbdători în necaz. Stăruiţi în rugăciune. 13 Ajutaţi pe sfinţi când sunt în nevoie. Fiţi primitori de oaspeţi.
14 Binecuvântaţi pe cei ce vă prigonesc: binecuvântaţi şi nu blestemaţi. 15 Bucuraţi-vă cu cei ce se bucură; plângeţi
cu cei ce plâng.
Trebuie sa intelegi ca toate astea sunt despre un post sfant. Asta este despre a da din lucruri care ne plac. Ne punem
pe altar ca si jertfa. Ii iubim pe altii cand vrem sa-i strangem de gat. Ne luam din timpul nostru pentru rugaciune. Ne
impartim lucrurile cu sfintii. Ne deschidem casele pentru straini. Plangem cu cei ce plang, chiar daca nu o simtim.
Acesta este despre acelasi tip de post sfant despre care vorbeste Isaia 58. Este despre ceea ce vrea Domnul sa
renuntam - nu doar mancare - dar la tot ce avem si suntem, asa ca altii sa poata sa fie ziditi si ca Dumnezeu sa fie
glorificat de armonia si cooperarea Trupului Sau.

16 Aveţi aceleaşi simţăminte unii faţă de alţii. Nu umblaţi după lucrurile înalte, ci rămâneţi la cele smerite. Să nu vă
socotiţi singuri înţelepţi.
Nu va trebui sa agreem toti la toate. Dar am putea sa agreem la acest lucru - toti vedem ca printr-o oglinda, in chip
intunecos. NIMENI din noi nu are toate raspunsurile. Daca crezi ca le ai, atunci te socotesti singur intelept. Legat de
anumite lucruri, poate vad mai putin intunecat ca si tine. La altele, vad mai clar. Indiferent, toti suntem pacatosi si
eretici si poate avem ceva la care tinem care il intristeaza pe Dumnezeu. De ce sa ne certam despre a cui teologie este
mai nasoala? De ce sa aruncam cu pietre in cei pe care ii consideram eretici mai mari? Daca faci parte dintr-o secta din
Crestinism, atunci ti-ai facut propria ta religie si ai decupat din Biblie toate partile in care zice sa nu faci asta. Nu putem
sa agreem cu totii ca TOTI nu suntem cum trebuie? Poate ar trebui sa cadem in genunchi in acord si sa ne pocaim
pentru CEVA. Sa nu ne mai luptam despre cine este cel mai nasol. Care-i rostul? Daca crezi ca ai toate raspunsurile
atunci te socotesti singur intelept.

17 Nu întoarceţi nimănui rău pentru rău. Urmăriţi ce este bine înaintea tuturor oamenilor.
Noi trebuie sa intoarcem celalalt obraz si sa iertam de sapte zeci de ori cate sapte. Asta-i un post greu. A renunta la
ce vrem noi sa spunem sau sa lovim inapoi este unul greu. Mult mai usor este sa nu mananci pentru o zi sau doua
decat sa te injunghie un prieten in spate si sa zambesti in schimb. Dar Domnul are asteptari foarte inalte de la copii Lui
care spun ca vor sa fie ca si Isus.

18 Dacă este cu putinţă, întrucât atârnă de voi, trăiţi în pace cu toţi oamenii.
Facem noi asta? Sau doar traim in pace cu oamenii care sunt ca noi? Ar trebui sa traim in pace si cu cei care sunt cei
mai dificili, dezagreabili, care te trag de par si care injunghie pe la spate. Nu trebuie sa divizam Trupul in bucati ca sa-i
evitam. Noi trebuie sa le dam sa manance si sa-i imbracam si sa ne rugam pentru ei si sa-L lasam pe Isus din noi sa se
vada pentru dragostea noastra pentru frati - in mod special CEI mai dificili oameni de iubit.

19 Preaiubiţilor, nu vă răzbunaţi singuri, ci lăsaţi să se răzbune mânia lui Dumnezeu, căci este scris: „Răzbunarea
este a Mea; Eu voi răsplăti”, zice Domnul.
Nu am putea sa asteptam doar si sa avem incredere ca El o va repara? Necredinta este ca si pacatul vrajitoriei iar El
uraste MULT vrajitoria. De ce este necredinta ca si vrajitoria? Pentru ca nu credem ca el va face lucrurile in felul in care
vrem noi, asa ca incercam sa-L ajutam prin a forta miscare. Nu credem ca daca vrem ceva sa fie diferit, El ar fi putut sa
o schimbe deja. Nu asteptam ca el sa-Si faca treaba, ci incercam noi insine cu intelepciunea noastra. Iar asta este
vrajitorie si manipulare - iar El uraste asta. El va avea grija de lucruri. Doar odihneste-te.

20 Dimpotrivă, „dacă îi este foame vrăjmaşului tău, dă-i să mănânce; dacă-i este sete, dă-i să bea; căci, dacă vei face
astfel, vei grămădi cărbuni aprinşi pe capul lui.”
Uite strategia inversa de razboi a lui Dumnezeu. Daca vor sa-si ia carbunii incinsi de pe capetele lor, atunci trebuie sa
fie un prieten nu un inamic. Asta are aplicatii naturale si spirituale. Ii hranim fizic si spiritual, cun directioneaza El.
Impartem cu toti dupa nevoie, din abundenta pe care ne-a dat-o. Si vedem ce se intampla.

21 Nu te lăsa biruit de rău, ci biruieşte răul prin bine.
Cum facem aceasta? Cine castiga? Poate nu o facem cum trebuie.
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Asa Vorbeste Domnul

1 Vă sfătuiesc dar eu, cel întemniţat pentru Domnul, să vă purtaţi într-un chip vrednic de chemarea pe care aţi primit-o,
2 cu toată smerenia şi blândeţea, cu îndelungă răbdare; îngăduiţi-vă unii pe alţii în dragoste 3 şi căutaţi să păstraţi
unirea Duhului prin legătura păcii.

4 Este un singur trup, un singur Duh, după cum şi voi aţi fost chemaţi la o singură nădejde a chemării voastre. 5 Este un
singur Domn, o singură credinţă, un singur botez. 6 Este un singur Dumnezeu şi Tată al tuturor, care este mai presus
de toţi, care lucrează prin toţi şi care este în toţi.

7 Dar fiecăruia din noi harul i-a fost dat după măsura darului lui Hristos. 8 De aceea este zis: „S-a suit sus, a luat robia
roabă şi a dat daruri oamenilor”. 9 Şi acest: „S-a suit”, ce înseamnă decât că înainte Se pogorâse în părţile mai de jos
ale pământului? 10 Cel ce S-a pogorât este acelaşi cu Cel ce S-a suit mai presus de toate cerurile, ca să umple toate
lucrurile.

11 Şi El a dat pe unii apostoli, pe alţii proroci, pe alţii evanghelişti, pe alţii păstori şi învăţători 12 pentru desăvârşirea
sfinţilor, în vederea lucrării de slujire, pentru zidirea trupului lui Hristos, 13 până vom ajunge toţi la unirea credinţei şi
a cunoştinţei Fiului lui Dumnezeu, la starea de om mare, la înălţimea staturii plinătăţii lui Hristos; 14 ca să nu mai fim
copii, plutind încoace şi încolo, purtaţi de orice vânt de învăţătură, prin viclenia oamenilor şi prin şiretenia lor în
mijloacele de amăgire, 15 ci, credincioşi adevărului, în dragoste, să creştem în toate privinţele, ca să ajungem la Cel ce
este Capul, Hristos. 16 Din El, tot trupul, bine închegat şi strâns legat prin ceea ce dă fiecare încheietură, îşi primeşte
creşterea potrivit cu lucrarea fiecărei părţi în măsura ei şi se zideşte în dragoste.

17 Iată dar ce vă spun şi mărturisesc eu în Domnul: să nu mai trăiţi cum trăiesc păgânii, în deşertăciunea gândurilor lor,
18 având mintea întunecată, fiind străini de viaţa lui Dumnezeu, din pricina neştiinţei în care se află în urma împietririi
inimii lor. 19 Ei şi-au pierdut orice pic de simţire, s-au dedat la desfrânare şi săvârşesc cu lăcomie orice fel de necurăţie.

20 Dar voi n-aţi învăţat aşa pe Hristos; 21 dacă, cel puţin, L-aţi ascultat şi dacă, potrivit adevărului care este în Isus, aţi
fost învăţaţi 22 cu privire la felul vostru de viaţă din trecut, să vă dezbrăcaţi de omul cel vechi care se strică după
poftele înşelătoare 23 şi să vă înnoiţi în duhul minţii voastre 24 şi să vă îmbrăcaţi în omul cel nou, făcut după chipul lui
Dumnezeu, de o neprihănire şi sfinţenie pe care le dă adevărul.

25 De aceea, lăsaţi-vă de minciună: „Fiecare dintre voi să spună aproapelui său adevărul”, pentru că suntem mădulare
unii altora.

26 „Mâniaţi-vă şi nu păcătuiţi.” Să n-apună soarele peste mânia voastră 27 şi să nu daţi prilej diavolului. 28 Cine fura să
nu mai fure, ci mai degrabă să lucreze cu mâinile lui la ceva bun, ca să aibă ce să dea celui lipsit.

29 Niciun cuvânt stricat să nu vă iasă din gură, ci unul bun, pentru zidire, după cum e nevoie ca să dea har celor ce-l
aud.

30 Să nu întristaţi pe Duhul Sfânt al lui Dumnezeu prin care aţi fost pecetluiţi pentru ziua răscumpărării.

31 Orice amărăciune, orice iuţime, orice mânie, orice strigare, orice clevetire şi orice fel de răutate să piară din
mijlocul vostru. 32 Dimpotrivă, fiţi buni unii cu alţii, miloşi şi iertaţi-vă unul pe altul, cum v-a iertat şi Dumnezeu pe voi
în Hristos.



FellowshipOfTheMartyrs.com Fa-o Singur Restaurarea Bisericii Orasului58

Cheama o Adunare de Sarbatoare si Sfinteste Oamenii

Cand lacustele au mancat totul si ai declarat un post sfant, urmatorul pas este sa aduni oamenii si sa aeti o adunare
solemna cu cei care sunt consacrati/sfintiti.

Ioel 1:14 (RMNN)
14 Vestiţi un post, chemaţi o adunare de sărbătoare; strângeţi pe bătrâni, pe toţi locuitorii ţării, în Casa
Domnului, Dumnezeului vostru, şi strigaţi către Domnul.

Ioel 2:12-17 (RMNN)
12 „Dar chiar acum, zice Domnul, întoarceţi-vă la Mine cu toată inima, cu post, cu plânset şi bocet!” 13 Sfâşiaţi-
vă inimile, nu hainele, şi întoarceţi-vă la Domnul, Dumnezeul vostru. Căci El este milostiv şi plin de îndurare,
îndelung răbdător şi bogat în bunătate şi-I pare rău de relele pe care le trimite. 14 Cine ştie dacă nu Se va
întoarce şi nu Se va căi? Cine ştie dacă nu va lăsa după El o binecuvântare, daruri de mâncare şi jertfe de băutură
pentru Domnul, Dumnezeul vostru? 15 Sunaţi cu trâmbiţa în Sion! Vestiţi un post, chemaţi o adunare de
sărbătoare! 16 Strângeţi poporul, ţineţi o adunare sfântă! Aduceţi pe bătrâni, strângeţi copiii şi chiar pruncii de
la ţâţă! Să iasă mirele din cămara lui şi mireasa din odaia ei! 17 Preoţii, slujitorii Domnului, să plângă între tindă
şi altar şi să zică: „Doamne, îndură-Te de poporul Tău! Nu da de ocară moştenirea Ta, n-o face de batjocura
popoarelor! Pentru ce să se zică printre neamuri: ‘Unde este Dumnezeul lor?’ ”

Dar ce inseamna? Cine se califica ca si “batran” sau “preot”? Cum “sfintesti adunarea”? Daca aduni tot orasul
impreuna intr-un stadion de fotbal, ar fi bine?

Cu siguranta, cel mai bun lucru este sa punem pe toti la bord. Acest verset indica ca si cei in luna de miere trebuie sa
opreasca totul. Si hranitul la san a bebelusilor ar trebui sa fie acolo! Comunitatea ar trebui sa arate un nivel de
dedicare acesteia care sa arate intelegerea prioritatii care trebuie pusa pe pocainta. Dar asta nu inseamna ca toti sunt
la un nivel la care se pot ruga cu autoritate. Cand se aduna toti, doar “preotii, slujitori lui Iehova” sunt care plang
public si striga catre Dumnezeu. Ei sunt cei cu autoritate si drept legal.

Oricine aduna, trebuie sa fie sfintit. Cum faci asta? Pai, in primul rand trebuie sa fi sigur ca sunt curatiti personal, ca
sunt taiati imprejur la inima si ca s-au pocait total pentru ei insisi. Ai nevoie de oameni care au interiorul paharului lor
curat - si nu doar exteriorul. (Matei 23:25-26) Spui clar ca prima ordine a lucrurilor este sa curete orice pacat personal
pentru care nu sunt pocaiti. Asta inseamna ca trebuie sa fie acoperiti si curatiti in Sangele lui Isus. Care nu poti sa o faci
daca nu esti al Lui. Asa ca primul lucru nu este ca vine “lumea” sa se roage cu noi, asta este despre cei care-l iubesc pe
Isus.

Si cine sunt “batranii” si “slujitorii lui Iehova”? Pai, sa nu ti se faca capul mare. Tot ce trebuie sa faci ca sa fi un batran
este sa fi un copil de patru ani intr-o camera cu copii de trei ani! Ideea este, astia NU POT fi lideri denominationali
care refuza sa-si lase diviziile si dogmele facute de om. Ei nu sunt sfintiti si nu pot sa se roage pentru unitate si armonie
cu vreo credibilitate fara sa-si lase bagajele. Cel mai probabil acestia sunt oamenii din oras cu cel mai mare pahar cu
Isus care sunt inafara cutiilor. Acestia sunt oameni pe care Dumnezeu insusi i-a pus in locuri ca sa slujeasca lui si
oamenilor. Probabil ca deja dau de mancare la cei flamanzi si imbraca pe cei goi si sunt ca si Isus. Au un dar de
pocainta si pot sa se pocaiasca in duh si in adevar cand Ii cer sa faca pe oameni Un Singur Trup. Poate ca sunt fie femei
in varsta in scaune cu rotile, poate ca sunt copii, poate ca sunt apostolii si profetii si pastorii pe care Domnul Insusi i-a
ridicat si nimeni nu stie ca sunt acolo. NU exista vreo indicatie ca acestia sa fie membrii Asociatiei Ministeriale. S-ar
putea sa nici sa nu faca parte din Trupul lui Hristos. Nu spun ca unii din ei s-ar putea sa nu fie “batrani” si “preoti”
peste oras - am intalnit pe cativa care sunt - dar este rar ca seminarienii sa poata sa lase totul si sa fie un trup.

Astia trebuie sa fie oameni care au drept legal sa se pocaiasca pentru oras. Trebuie sa fie rezidenti ai orasului sau care
au fost trimisi de Dumnezeu in oras pentru aceasta. Pavel avea drept legal sa se pocaiasca pentru Efes pentru ca
Dumnezeu l-a trimis acolo ca si apostol. Dar oamenii din urmatorul oras nu vor fi de ajutor in a trece aceste rugaciuni.
Ei trebuie sa se duca pentru Trupul lui Hristos in propriul lor oras. Confesiunea identificationala este importanta aici.
Moise a putut sa marturieseasca pe Sinai pentru oameni, pentru ca ei erau poporul lui. Eu pot sa marturisesc pentru
pacatele Trupului lui Hristos in orasul meu, inclusiv pentru Americanii Africani si alte grupuri care locuiesc aici. Dar nu
pot sa marturisesc si sa ma pocaiesc pentru toata comunitatea Americana Africana, pentru ca nu sunt un membru si
nu am drept legal aici. Dumnezeu a ridicat pe altcineva pentru asta. Nu pot sa ma rog pentru toate femeile care au
lasat duhul Izabelei sa conduca si sa ia conducerea spirituala de la sotii lor. Dar pot sa ma pocaiesc pentru Trupul lui
Hristos in Liberty ca nu i-a invatat mai devreme. Dumnezeu este FOARTE tehnic despre liniile de autoritate si
autoritate legala. Daca vom marsalui umar la umar fara sa ne impingem unul in altul, trebuie sa fim foarte clari despre
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importanta a nu incerca sa facem treaba altcuiva pentru ei - sau sa sarim peste granitele noastre de autoritate.
Trebuie sa intelegem foarte clar de la Domnul care este sfera noastra de autoritate. S-ar putea sa fie casa ta - sau
serviciul tau.

Ipocritii trebuie sa stea acasa. Cei ce nu vor sa se pocaiasca, cei ce cred ca totul este bine, cei ce cred ca trebuie sa
avem denominatii si ca sunt un lucru bun. Toti acestia trebuie sa stea acasa. Tot ce au sa faca ei este sa stinga Duhul si
sa infunde linia. Inimile lor sunt tari iar Domnul evident nu este gata sa le dea drumul de Dragonii Rosii. Asa ca un dar
de pocainta nu poate sa fie turnat pe ei si nu sunt buni pentru o astfel de rugaciune. Cei care pot trebuie sa se roage
pentru ei - si sa se roage in jurul lor - dar este mai bine daca stau acasa.

Daca faci tot Trupul lui Hristos din oras sa se adune intr-un stadion de fotbal sau intr-un cort mare sa se roage, cu
siguranta ai sa aduni si vrajitoare si vrajitori si altii care incearca disperat sa opreasca asta. Vei aduce lideri
denominationali care cred ca asta-i aiurea si nenecesar si care ar vrea sa o opreasca. Deci in adaos la rezistenta
spirituala masiva de la inamic care nu vrea sa vada un oras aprins, vei avea oameni (care asculta de inamic) care vor
rezista la fiecare pas. Poate chiar incercand sa o opreasca legal sau ilegal. Nu am nici o idee cat de urat ar putea sa fie.
Ofiterii Armatei Salvarii la inaltimea zilelor lor de trezire erau asaltati, batuti, amenintati si chiar omorati regular.
Majoritatea din marii oameni ale trezirilor spirituale aveau razboi constant spiritual si fizic. Multi au murit tineri.

Nu-ti spun sa nu o faci in felul acela. Nu-ti spun sa o faci intr-un anume fel. Trebuie sa iei totul din cale, sa-L auzi pe
Dumnezeu foarte bine si sa faci orice iti spune. Ceea ce iti spun este ca cei care plang si jelesc cu adevarat intre partea
din fata templului si altarul trebuie sa fie foarte sinceri si sa aiba autoritate. Nimeni nu ar trebui sa fie acolo pentru
spectacol pentru ca si ceilalti o fac sau pentru vreun alt motiv decat o inima adevarat franta si o dorinta pentru a
vedea pe Dumnezeu ca restaureaza tara. Daca este vreun motiv egoist in aceasta, Duhul Sfant va sti ca nu este pur.
Anania si Safira a incercat sa minta pe Duhul Sfant si El i-a omorat pe loc. (Fapte 5:1-11) Sa nu te joci cu Dumnezeu.

Cand Domnul ne-a spus sa facem asta in Liberty in August din 2005, am invitat pe toti pe care am crezut ca s-ar putea
sa fie batrani (peste 60 de persoane, inclusiv pastorii a 40+ de adunari din oras) si am lasat-o Domnului sa aduca
oamenii care trebuie aici. Trei oameni de afacere au aparut. Dar ei erau inafara “cutiilor” si au avut drept legal si s-au
pocait personal si in oranduire divina. Domnul s-a asigurat ca are oamenii potriviti aici sa se pocaiasca pentru oras.

Oricati s-ar aduna, prima ordine a lucrurilor este pocainta personala totala, apoi pentru familiile si casele noastre,
APOI pentru oras. Trebuie sa lucrezi printr-o progresie. Ca si spirale sau unde intr-o balta. Luand fiecare bucata de
pamant si fiind sigur ca este curat. Inainte ca marele preot sa mearga in templu sa ofere jertfele pentru oameni in
fiecare an, trebuia sa ofere sacrificii pentru el si casa lui, dupa care sa se spele pe maini, sa puna haine consacrate iar
APOI putea sa intre in sfanta sfintelor si sa ofere sacrificii pentru oamenii din Israel. Ii legau o sfoara de brau in cazul in
care nu era destul de curat cand intra - iar Dumnezeu il omora. Astfel puteau sa-i scoata trupul mort si se decideau
cine sa intre urmatorul!

Dumnezeu este foarte motivat sa vada asta facuta, asa ca va ajuta mult. Doar cauta-l si fa orice iti spune. Se va
asigura ca toti care trebuie sa fie acolo. Doar sa fi sigur ca-ti tii atentia pe marturisire si pocainta, nu pe lauda si
inchinare cand esti inca pana la genunchi de adanc in pacatele tale de care nu te-ai pocait si idolatrie facuta de om. El
uraste asta.

Psalmi 106:1-48 (RMNN)
34 Ei n-au nimicit popoarele pe care le poruncise Domnul să le nimicească. 35 Ci s-au amestecat cu neamurile şi
au învăţat faptele lor, 36 au slujit idolilor lor, care au fost o cursă pentru ei. 37 Şi-au jertfit fiii şi fiicele la idoli, 38
au vărsat sânge nevinovat, sângele fiilor şi fiicelor lor, pe care i-au jertfit idolilor din Canaan, şi ţara a fost
spurcată astfel prin omoruri. 39 S-au spurcat prin faptele lor, s-au desfrânat prin faptele lor. 40 Atunci, Domnul
S-a aprins de mânie împotriva poporului Său şi a urât moştenirea Lui. 41 I-a dat în mâinile neamurilor, cei ce îi
T-urau au stăpânit peste ei, 42 vrăjmaşii lor i-au asuprit şi au fost smeriţi sub puterea lor. 43 El de mai multe ori
U-i-a izbăvit, dar ei s-au arătat neascultători în planurile lor şi au ajuns nenorociţi prin nelegiuirea lor. 44 Dar El
V-le-a văzut strâmtorarea când le-a auzit strigătele. 45 Şi-a adus aminte de legământul Său şi a avut milă de ei
W-după bunătatea Lui cea mare: 46 a stârnit pentru ei mila tuturor celor ce-i ţineau prinşi de război. 47 Scapă-ne,
X-Doamne, Dumnezeul nostru, şi strânge-ne din mijlocul neamurilor, ca să lăudăm Numele Tău cel sfânt şi să ne
Y-fălim cu lauda Ta! 48 Binecuvântat să fie Domnul, Dumnezeul lui Israel, din veşnicie în veşnicie! Şi tot poporul
Z-să zică: „Amin! Lăudaţi pe Domnul!”
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Pocaieste-te si Plange si Jeleste Inaintea Altarului

Traducerile (in engleza) a Cuvantului lui Dumnezeu cam foloseste cuvintele “pocainta” si “marturisire”
interschimbabil uneori, dar este foarte important sa fim specifici aici despre ce vorbim. Am avut pastori (niciodata
laitate) care s-au plans ca nu putem sa ne pocaim pentru altcineva. Ca pocainta publica pentru un oras este gresit si
nebiblic. Ok, iata ideea, cuvantul “pocainta” inseamna sa te intorci de la pacatul tau. Este o actiune pe care eu nu o pot
lua pentru altcineva. Nu pot sa nu mai pacatuiesc pentru sotia sau copii mei sau ekklesia mea. Dar cu siguranta pot sa
marturisesc pacatele mele si pe cele ale casei mele. Sunt multe exemple Biblice - si chiar si porunci - despre asta.
Trebuie sa intelegi ca iertarea pacatelor nu vine prin pocainta, ci vine prin marturisire. In primul rand o cureti prin
marturisire si darea unei jertfe (in cazul nostru Sangele Mielului lui Dumnezeu), iar apoi nu o mai faci (te intorci de la
aceasta). Nu esti iertat cand nu o mai faci. Esti iertat cand o marturisesti si sa iti ceri iertare. Ai nevoie de dovada
Biblica?

1 Ioan 1:8-10 (RMNN)
8 Dacă zicem că n-avem păcat, ne înşelăm singuri şi adevărul nu este în noi. 9 Dacă nemărturisim păcatele, El
este credincios şi drept ca să ne ierte păcatele şi să ne cureţe de orice nelegiuire. 10 Dacă zicem că n-am
păcătuit, Îl facem mincinos şi Cuvântul Lui nu este în noi.

Numeri 5:6-7 (RMNN)
6 „Spune copiilor lui Israel: ‘Când un bărbat sau o femeie va păcătui împotriva aproapelui său, făcând o călcare
de lege faţă de Domnul, şi se va face astfel vinovat, 7 să-şi mărturisească păcatul şi să dea înapoi în întregime
preţul lucrului câştigat prin mijloace necinstite, adăugând a cincea parte; să-l dea aceluia faţă de care s-a făcut
vinovat.

Psalmi 32:5-6 (RMNN)
5 Atunci Ţi-am mărturisit păcatul meu şi nu mi-am ascuns fărădelegea. Am zis: „Îmi voi mărturisi Domnului
fărădelegile!” Şi Tu ai iertat vina păcatului meu. 6 De aceea, orice om evlavios să se roage Ţie la vreme potrivită!
Şi chiar de s-ar vărsa ape mari, pe el nu-l vor atinge de loc.

Psalmi 38:18 (RMNN)
18 Îmi mărturisesc fărădelegea, mă doare de păcatul meu.

Vezi? Trebuie sa admitem ca avem o problema iar apoi trebuie sa ne cerem scuze. Iar El ne va ierta. Dar APOI El se
asteapta ca noi sa aratam rod prin a ne tine de pocainta. (Matei 3:8) Trebuie sa ne oprim sa nu mai mergem inapoi la
pacat ca si un caine la voma lui. (2 Petru 2:22) Trebuie sa facem recompensa sau sa fim de acord cu pedeapsa noastra
cea dreapta.

Esti cu mine? NU spun ca te poti pocai pentru altcineva. Dar POTI sa marturisesti pentru altcineva DACA ai autoritate.
Daca esti un batran, esti liderul spiritual, sau esti pus si uns de Dumnezeu pentru acest scop. Mai POTI sa transferi
pacatele oamenilor - sau sa le iei pe tine daca esti dispus.

Levitic 16:21-22 (RMNN)
21 Aaron să-şi pună amândouă mâinile pe capul ţapului celui viu şi să mărturisească peste el toate fărădelegile
copiilor lui Israel şi toate călcările lor de lege cu care au păcătuit ei; să le pună pe capul ţapului, apoi să-l
izgonească în pustie printr-un om care va avea însărcinarea aceasta. 22 Ţapul acela va duce asupra lui toate
fărădelegile lor într-un pământ pustiit; în pustie să-i dea drumul.

Exod 32:30-32 (RMNN)
30 A doua zi, Moise a zis poporului: „Aţi făcut un păcat foarte mare. Am să mă sui acum la Domnul: poate că voi
căpăta iertare pentru păcatul vostru.” 31 Moise s-a întors la Domnul şi a zis: „Ah, poporul acesta a făcut un
păcat foarte mare! Şi-au făcut un dumnezeu de aur. 32 Iartă-le acum păcatul! Dacă nu, atunci şterge-mă din
cartea Ta pe care ai scris-o!”

Aici vedem doua exemple ale Vechiului Testament despre transferul de pacate. Marele preot Aron, mergea in templu
in fiecare an, dupa ce facea ispasire pentru pacatele lui, si marturisea toate pacatele lui Israel si le punea pe capul
tapului care era dus dupa aceea in pustietate sa nu mai fei vazut. Aceasta este o “spirala,” o prevestire a Mielului lui
Dumnezeu care trebuia sa ia pacatele intregii lumi. Isus Hristos era tapul pentru noi toti. Tatal a transferat pe El toate
pacatele omenirii pentru tot timpul.

Ioan 1:29 (RMNN)
29 A doua zi, Ioan a văzut pe Isus venind la el şi a zis: „Iată Mielul lui Dumnezeu, care ridică păcatul lumii!
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1 Ioan 2:1-2 (RMNN)
2 Copilaşilor, vă scriu aceste lucruri ca să nu păcătuiţi. Dar, dacă cineva a păcătuit, avem la Tatăl un Mijlocitor[a],
pe Isus Hristos, Cel neprihănit. 2 El este jertfa de ispăşire pentru păcatele noastre; şi nu numai pentru ale
noastre, ci pentru ale întregii lumi.

Noi nu mai trebuie sa oferim animale ca jertfe, pentru ca Sangele lui Isus este bun pentru tot timpul. Dar totusi
TREBUIE sa ne folosim noi insisi de Sange. Uneori trebuie sa ne marturisim pacatele specific si sa-i cerem Tatalui sa le
acopere in Sange si sa ne spele de ele - sa le trimita in pustietatea uitarii Lui. Si uneori ne cheama sa marturisim
pacatele poporului nostru sau pentru tara. Nu o nascocesc. Este cu totul Biblic.

Levitic 26:40-42 (RMNN)
40 Îşi vor mărturisi fărădelegile lor şi fărădelegile părinţilor lor, călcările de Lege pe care le-au săvârşit faţă de
Mine şi împotrivirea cu care Mi s-au împotrivit, păcate din pricina cărora 41 şi Eu M-am împotrivit lor şi i-am dus
în ţara vrăjmaşilor lor. Şi atunci, inima lor netăiată împrejur se va smeri şi vor plăti datoria fărădelegilor lor. 42
Atunci Îmi voi aduce aminte de legământul Meu cu Iacov, Îmi voi aduce aminte de legământul Meu cu Isaac şi de
legământul Meu cu Avraam şi Îmi voi aduce aminte de ţară.

(Este o alta garantare DACA/ATUNCI. O vezi? Daca marturisesti pentru tine si stramosii tai, ATUNCI Eu imi voi aduce
aminte de tine.)

2 Cronici 7:12-14 (RMNN)
12 Domnul S-a arătat lui Solomon noaptea şi i-a zis: „Îţi ascult rugăciunea şi aleg locul acesta drept casa unde va
trebui să Mi se aducă jertfe. 13 Când voi închide cerul şi nu va fi ploaie, când voi porunci lăcustelor să mănânce
ţara, când voi trimite ciuma în poporul Meu, 14 dacă poporul Meu, peste care este chemat Numele Meu, se va
smeri, se va ruga şi va căuta Faţa Mea, şi se va abate de la căile lui rele, îl voi asculta din ceruri, îi voi ierta
păcatul şi-i voi tămădui ţara.

Iacob 5:15-16 (RMNN)
15 Rugăciunea făcută cu credinţă va mântui pe cel bolnav şi Domnul îl va însănătoşi şi, dacă a făcut păcate, îi vor
fi iertate. 16 Mărturisiţi-vă unii altora păcatele şi rugaţi-vă unii pentru alţii, ca să fiţi vindecaţi. Mare putere are
rugăciunea fierbinte a celui neprihănit.

Inafara de Moise (listat mai sus rugandu-se rugaciunea MARE), iata cateva exemple specifice a unor oameni care fac
acest lucru.

Neemia 1:5-9 (RMNN) - (Aici Neemia se roaga pentru poporul lui.)
5 şi am zis: „Doamne, Dumnezeul cerurilor, Dumnezeule mare şi înfricoşat, Tu care ţii legământul Tău şi eşti plin
de îndurare faţă de cei ce Te iubesc şi păzesc poruncile Tale! 6 Să ia aminte urechea Ta şi ochii să-Ţi fie deschişi:
ascultă rugăciunea pe care ţi-o face robul Tău acum, zi şi noapte, pentru robii Tăi, copiii lui Israel, mărturisind
păcatele copiilor lui Israel, păcatele făcute de noi împotriva Ta, căci eu şi casa tatălui meu am păcătuit. 7 Te-am
supărat şi n-am păzit poruncile Tale, legile şi orânduirile pe care le-ai dat robului Tău Moise. 8 Adu-Ţi aminte de
cuvintele acestea pe care le-ai dat robului Tău Moise să le spună: ‘Când veţi păcătui, vă voi risipi printre popoare,
9 dar, dacă vă veţi întoarce la Mine şi dacă veţi păzi poruncile Mele şi le veţi împlini, atunci, chiar dacă veţi fi
izgoniţi la marginea cea mai depărtată a cerului, de acolo vă voi aduna şi vă voi aduce iarăşi în locul pe care l-am
ales ca să locuiască Numele Meu acolo.’

Daniel 9:1-19 (RMNN) - (Aici Daniel se roaga pentru poporul lui.)
3 Şi mi-am întors faţa spre Domnul Dumnezeu ca să-L caut cu rugăciune şi cereri, postind în sac şi cenuşă. 4 M-
am rugat Domnului, Dumnezeului meu, şi I-am făcut următoarea mărturisire: ‘Doamne, Dumnezeule mare şi
înfricoşat, Tu, care ţii legământul şi dai îndurare celor ce Te iubesc şi păzesc poruncile Tale! 5 Noi am păcătuit,
am săvârşit nelegiuire, am fost răi şi îndărătnici, ne-am abătut de la poruncile şi orânduirile Tale. 6 N-am
ascultat pe robii Tăi prorocii, care au vorbit în Numele Tău împăraţilor noştri, căpeteniilor noastre, părinţilor
noştri şi către tot poporul ţării. 7 Tu, Doamne, eşti drept, iar nouă ni se cuvine astăzi să ni se umple faţa de ruşine,
nouă, tuturor oamenilor lui Iuda, locuitorilor Ierusalimului şi întregului Israel, fie ei aproape, fie departe, în toate
ţările în care i-ai izgonit din pricina fărădelegilor de care s-au făcut vinovaţi faţă de Tine! 8 Doamne, nouă ni se
cuvine să ni se umple faţa de ruşine, da, nouă, împăraţilor noştri, căpeteniilor noastre şi părinţilor noştri, pentru
că am păcătuit împotriva Ta! 9 La Domnul, Dumnezeul nostru, însă este îndurarea şi iertarea, căci împotriva Lui
ne-am răzvrătit! 10 N-am ascultat glasul Domnului, Dumnezeului nostru, ca să urmăm legile Lui pe care ni le
pusese înainte prin robii Săi prorocii, 11 ci tot Israelul a călcat Legea Ta şi s-a abătut astfel ca să n-asculte de
glasul Tău. De aceea, ne-au şi lovit blestemele şi jurămintele scrise în Legea lui Moise, robul lui Dumnezeu,
pentru că am păcătuit împotriva lui Dumnezeu. 12 El a împlinit astfel cuvintele pe care le rostise împotriva
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noastră şi împotriva căpeteniilor noastre care ne-au cârmuit şi a adus peste noi o mare nenorocire, aşa cum
niciodată şi nicăieri sub cer nu s-a mai întâmplat o nenorocire ca aceea care a venit acum asupra Ierusalimului.
13 După cum este scris în Legea lui Moise, toată nenorocirea aceasta a venit peste noi, şi noi n-am rugat pe
Domnul, Dumnezeul nostru, nu ne-am întors de la nelegiuirile noastre şi n-am luat aminte la adevărul Tău. 14 De
aceea, şi Domnul a îngrijit ca nenorocirea aceasta să vină peste noi; căci Domnul, Dumnezeul nostru, este drept
în toate lucrurile pe care le-a făcut, dar noi n-am ascultat glasul Lui. 15 Şi acum, Doamne, Dumnezeul nostru, Tu,
care ai scos pe poporul Tău din ţara Egiptului prin mâna Ta cea puternică şi Ţi-ai făcut un Nume, aşa cum este şi
astăzi: noi am păcătuit, am săvârşit nelegiuire. 16 Dar, Doamne, după toată îndurarea Ta, abate mânia şi urgia
Ta de la cetatea Ta, Ierusalimul, de la muntele Tău cel sfânt, căci din pricina păcatelor noastre şi din pricina
nelegiuirilor părinţilor noştri sunt Ierusalimul şi poporul Tău de ocara tuturor celor ce ne înconjoară. 17 Ascultă
dar, acum, Dumnezeul nostru, rugăciunea şi cererile robului Tău şi, pentru dragostea Domnului, fă să
strălucească Faţa Ta peste Sfântul Tău Locaş pustiit! 18 Pleacă urechea, Dumnezeule, şi ascultă! Deschide ochii şi
priveşte la dărâmăturile noastre şi la cetatea peste care este chemat Numele Tău! Căci nu pentru neprihănirea
noastră Îţi aducem noi cererile noastre, ci pentru îndurările Tale cele mari. 19 Ascultă, Doamne! Iartă, Doamne!
Ia aminte, Doamne! Lucrează şi nu zăbovi, din dragoste pentru Tine, Dumnezeul meu! Căci Numele Tău este
chemat peste cetatea Ta şi peste poporul Tău!’

Plângerile 2:10-19 (RMN) - (Aici batranii Ierusalimului se roaga pentru poporul lor.)
10 Bătrânii fiicei Sionului şed pe pământ şi tac; şi-au presărat ţărână pe cap, s-au încins cu saci; fecioarele
Ierusalimului îşi pleacă la pământ capul. 11 Mi s-au stors ochii de lacrimi, îmi fierb măruntaiele, mi se varsă
ficatul pe pământ, din pricina prăpădului fiicei poporului meu, din pricina copiilor şi pruncilor de ţâţă leşinaţi pe
uliţele cetăţii. 12 Ei ziceau către mamele lor: „Unde este pâine şi vin?” Şi cădeau leşinaţi ca nişte răniţi pe uliţele
cetăţii, îşi dădeau sufletul la pieptul mamelor lor. 13 „Cu ce să te îmbărbătez şi cu ce să te asemăn, fiica
Ierusalimului? Cu cine să te pun alături şi cu ce să te mângâi, fecioară, fiica Sionului? Căci rana ta este mare ca
marea. Cine va putea să te vindece? 14 Prorocii tăi ţi-au prorocit vedenii deşarte şi amăgitoare, nu ţi-au dat pe
faţă nelegiuirea ca să abată astfel robia de la tine, ci ţi-au făcut prorocii mincinoase şi înşelătoare. 15 Toţi
trecătorii bat din palme asupra ta, şuieră şi dau din cap împotriva fiicei Ierusalimului şi zic: ‘Aceasta este cetatea
despre care se zicea că este cea mai frumoasă şi bucuria întregului pământ?’ 16 Toţi vrăjmaşii tăi deschid gura
împotriva ta, fluieră, scrâşnesc din dinţi şi zic: ‘Am înghiţit-o!’ ‘Da, aceasta este ziua pe care o aşteptam, am
ajuns-o şi o vedem!’ 17 Domnul a înfăptuit ce hotărâse, a împlinit cuvântul pe care-l sorocise de multă vreme, a
nimicit fără milă; a făcut din tine bucuria vrăjmaşului, a înălţat tăria asupritorilor tăi! 18 Inima lor strigă către
Domnul… Zid al fiicei Sionului, varsă zi şi noapte şiroaie de lacrimi! Nu-ţi da niciun răgaz şi ochiul tău să nu aibă
odihnă! 19 Scoală-te şi gemi noaptea când încep străjile! Varsă-ţi inima ca nişte apă înaintea Domnului! Ridică-ţi
mâinile spre El pentru viaţa copiilor tăi, care mor de foame la toate colţurile uliţelor!

Chiar ne va ierta si pe noi si pe popor daca ne rugam serios?

Mica 7:18-19 (RMNN)
18 Care Dumnezeu este ca Tine, care ierţi nelegiuirea şi treci cu vederea păcatele rămăşiţei moştenirii Tale? El
nu-Şi ţine mânia pe vecie, ci Îi place îndurarea! 19 El va avea iarăşi milă de noi, va călca în picioare nelegiuirile
noastre şi va arunca în fundul mării toate păcatele lor.

El va ierta si pe cei mai rai daca se vor smeri!

1 Împăraţilor 21:25-29 (RMNN) - (Asta-i Ahab, cel mai rau rege pe care l-a avut Israel!)
25 N-a fost nimeni care să se fi vândut pentru ca să facă ce este rău înaintea Domnului ca Ahab, pe care nevastă-
sa Izabela îl aţâţa la aceasta. 26 El a lucrat în chipul cel mai urâcios mergând după idoli, cum făceau amoriţii, pe
care-i izgonise Domnul dinaintea copiilor lui Israel. 27 După ce a auzit cuvintele lui Ilie, Ahab şi-a rupt hainele, şi-
a pus un sac pe trup şi a postit: se culca cu sacul acesta şi mergea încet. 28 Şi cuvântul Domnului a vorbit lui Ilie,
Tişbitul, astfel: 29 „Ai văzut cum s-a smerit Ahab înaintea Mea? Pentru că s-a smerit înaintea Mea, nu voi aduce
nenorocirea în timpul vieţii lui, ci în timpul vieţii fiului său voi aduce nenorocirea casei lui!”

Iona 3:5-10 (RMNN) - (Asta-i Ninive, cel mai rau oras in acea perioada!)
5 Oamenii din Ninive au crezut în Dumnezeu, au vestit un post şi s-au îmbrăcat cu saci, de la cei mai mari până la
cei mai mici. 6 Lucrul a ajuns la urechea împăratului din Ninive; el s-a sculat de pe scaunul lui de domnie, şi-a
scos mantia de pe el, s-a acoperit cu un sac şi a şezut în cenuşă. 7 Şi a trimis să se dea de ştire în Ninive, din
porunca împăratului şi mai-marilor lui, următoarele: „Oamenii şi vitele, boii şi oile să nu guste nimic, să nu pască
şi nici să nu bea apă deloc! 8 Ci oamenii şi vitele să se acopere cu saci, să strige cu putere către Dumnezeu şi să
se întoarcă de la calea lor cea rea şi de la faptele de asuprire de care le sunt pline mâinile! 9 Cine ştie dacă nu Se
va întoarce Dumnezeu şi Se va căi şi dacă nu-Şi va opri mânia Lui aprinsă, ca să nu pierim!” 10 Dumnezeu a văzut
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ce făceau ei şi că se întorceau de la calea lor cea rea. Atunci, Dumnezeu S-a căit de răul pe care se hotărâse să li-l
facă şi nu l-a făcut.

Alte exemple includ cand Dumnezeu a avut mila de Nebucadnetar, sau de Saul, sau de David, sau de Samson si multi
altii.

Dar ce se intampla daca trebuie sa ne pocaim si sa plangem si sa jelim pentru starea trista a lucrurilor dar refuzam?

O, trebuia sa intrebi asta, asa-i. Pai, devine foarte urat.

Isaia 22:12-14 (RMNN)
12 Şi totuşi Domnul, Dumnezeul oştirilor, vă cheamă în ziua aceea să plângeţi şi să vă bateţi în piept, să vă radeţi
capul şi să vă încingeţi cu sac. 13 Dar iată, în schimb, veselie şi bucurie! Se junghie boi şi se taie oi, se mănâncă la
carne şi se bea la vin: ‘Să mâncăm şi să bem, căci mâine vom muri!’ 14 Domnul oştirilor mi-a descoperit şi mi-a
zis: ‘Nu, nelegiuirea aceasta nu vi se va ierta până nu veţi muri’, zice Domnul, Dumnezeul oştirilor.”

Aici Domnul cere pocainta, dar dar ei continua cu petrecerea lor. De fapt, petrec si mai mult ca vor muri oricum. Dar
El s-ar fi intors daca I-ar fi auzit vocea si s-ar fi supus. In schimb, El ii va aplatiza. Citeste Plangerile sa vezi rezultatul
acestui gen de lucruri. Femeile gatesc si mananca proprii lor bebelusi. Cum spune in Deuteronom 28 ca se va intampla
daca nu te supui.

Isaia 1:18-20 (RMNN)
18 Veniţi totuşi să ne judecăm, zice Domnul. De vor fi păcatele voastre cum e cârmâzul, se vor face albe ca
zăpada; de vor fi roşii ca purpura, se vor face ca lâna. 19 De veţi voi şi veţi asculta, veţi mânca cele mai bune
roade ale ţării, 20 dar de nu veţi voi şi nu veţi asculta, de sabie veţi fi înghiţiţi, căci gura Domnului a vorbit.”

AU! Crezi ca asta-i rau? Uita-te la asta!

Ezechiel 9:1-11 (RMNN)
9 Apoi a strigat cu glas tare la urechile mele: „Apropiaţi-vă voi, care trebuie să pedepsiţi cetatea, fiecare cu
unealta lui de nimicire în mână!” 2 Şi iată că au venit şase oameni de pe drumul porţii de sus dinspre
miazănoapte, fiecare cu unealta lui de nimicire în mână. În mijlocul lor era un om îmbrăcat într-o haină de in şi
cu o călimară la brâu. Au venit şi s-au aşezat lângă altarul de aramă. 3 Slava Dumnezeului lui Israel s-a ridicat de
pe heruvimul pe care era şi s-a îndreptat spre pragul casei, şi el a chemat pe omul acela care era îmbrăcat cu
haina de in şi care avea călimara la brâu. 4 Domnul i-a zis: „Treci prin mijlocul cetăţii, prin mijlocul Ierusalimului,
şi fă un semn pe fruntea oamenilor care suspină şi gem din pricina tuturor urâciunilor care se săvârşesc acolo.”

5 Iar celorlalţi le-a zis în auzul meu: „Treceţi după el în cetate şi loviţi; ochiul vostru să fie fără milă şi să nu vă
înduraţi! 6 Ucideţi şi nimiciţi pe bătrâni, pe tineri, pe fecioare, pe copii şi pe femei, dar să nu vă atingeţi de
niciunul din cei ce au semnul pe frunte! Începeţi însă cu Locaşul Meu cel Sfânt!” Ei au început cu bătrânii care
erau înaintea Templului. 7 Şi El le-a zis: „Spurcaţi casa şi umpleţi curţile cu morţi!… Ieşiţi…” Ei au ieşit şi au
început să ucidă în cetate. 8 Pe când ucideau ei astfel, şi eu stăteam încă singur acolo, am căzut cu faţa la
pământ şi am strigat: „Ah, Doamne, Dumnezeule, vrei să nimiceşti oare tot ce a mai rămas din Israel, vărsându-
Ţi urgia asupra Ierusalimului?” 9 El mi-a răspuns: „Nelegiuirea casei lui Israel şi Iuda este mare, peste măsură de
mare! Ţara este plină de omoruri şi cetatea este plină de nedreptate, căci ei zic: ‘Domnul a părăsit ţara şi
Domnul nu vede nimic!’ 10 De aceea, şi Eu voi fi fără milă şi nu Mă voi îndura, ci voi face să cadă asupra capului
lor faptele lor.” 11 Şi iată că omul cel îmbrăcat în haina de in şi care avea călimara la brâu a adus următorul
răspuns: „Am făcut ce mi-ai poruncit!”

Aici vedem ramasita care plange si jeleste pentru pacatele Ierusalimului primind semnul. Slava Domnului paraseste
Templul si toti care nu au semnul sunt macelariti fara mila! Si toate trupurile lor moarte sunt stranse in Templu. Cred
ca suntem FOARTE in urma pentru plans si jelit. Cred ca Dumnezeu trimitea profeti sa predice urgenta aceasta
oamenilor pentru mult timp. Dar nimeni nu vrea sa asculte.

Intr-o zi Domnul m-a adus inapoi la pasajul acesta. Dupa ce l-am citit, din senin, Domnul mi-a spus incet, “Stii, deja
am facut asta. Templele voastre sunt pline de cadavre.” AU!! Are dreptate! Am fost la multe din ele si trebuie sa admit
ca majoritatea oamenilor sunt morti spiritual, dar cred ca sunt bine! Cred ca suntem cu MULT in urma. Daca nu
incepem sa plangem si sa jelim intr-un mod mare in curand, s-ar putea sa nu mai ramana nimeni.
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Asa Vorbeste Domnul
Ieremia 3:12-25 (RMNN)
12 Du-te de strigă aceste cuvinte spre miazănoapte şi zi: «Întoarce-te, necredincioasa Israel», zice Domnul. Nu voi
arunca o privire întunecoasă împotriva voastră, căci sunt milostiv, zice Domnul şi nu ţin mânie pe vecie. 13
Recunoaşte-ţi numai nelegiuirea, recunoaşte că ai fost necredincioasă Domnului, Dumnezeului tău, că ai alergat
încoace şi încolo la dumnezei străini, sub orice copac verde, şi că n-ai ascultat glasul Meu, zice Domnul. 14 Întoarceţi-
vă, copii răzvrătiţi, zice Domnul, căci Eu sunt Stăpânul vostru, Eu vă voi lua pe unul dintr-o cetate, pe doi dintr-o familie
şi vă voi aduce înapoi, în Sion. 15 Vă voi da păstori după inima Mea şi vă vor paşte cu pricepere şi cu înţelepciune. 16
Când vă veţi înmulţi şi veţi creşte în ţară, în zilele acelea, zice Domnul, nu se va mai vorbi de chivotul legământului
Domnului şi nu-i va mai veni nimănui în gând, nu-şi vor mai aduce aminte de el, nu-i vor mai simţi lipsa şi nici nu vor
mai face altul. 17 În vremea aceea, Ierusalimul se va numi scaunul de domnie al Domnului; toate neamurile se vor
strânge la Ierusalim în Numele Domnului şi nu vor mai urma pornirile inimii lor rele. 18 În zilele acelea, casa lui Iuda va
umbla cu casa lui Israel şi vor veni împreună din ţara de la miazănoapte în ţara pe care am dat-o în stăpânire părinţilor
voştri. 19 Eu ziceam: «Cum să te pun printre copiii Mei şi să-ţi dau o ţară plăcută, o moştenire, podoabă între
podoabele neamurilor?» Mă gândeam căMă vei chema: «Tată!» şi nu te vei mai abate de la Mine.

20 Dar, cum este necredincioasă iubitului său o femeie, aşa Mi-aţi fost necredincioşi voi, casa lui Israel, zice Domnul!
21 Un vuiet se aude pe înălţimi: sunt plânsetele şi rugăminţile de iertare ale copiilor lui Israel, căci şi-au sucit calea şi
au uitat pe Domnul, Dumnezeul lor. 22 Întoarceţi-vă, copii răzvrătiţi, şi vă voi ierta abaterile’.

‘Iată-ne, venim la Tine, căci Tu eşti Domnul, Dumnezeul nostru. 23 În adevăr, zadarnic se aşteaptă mântuire de la
dealuri şi de la mulţimea munţilor; în adevăr, în Domnul, Dumnezeul nostru, este mântuirea lui Israel. 24 Idolii,
dimpotrivă, au mâncat rodul muncii părinţilor noştri din tinereţea noastră: oile şi boii lor, fiii şi fiicele lor. 25 Să ne
culcăm în ruşinea noastră şi să ne învelim cu ocara noastră, căci am păcătuit împotriva Domnului, Dumnezeului
nostru, noi şi părinţii noştri, din tinereţea noastră şi până în ziua de azi, şi n-am ascultat glasul Domnului,
Dumnezeului nostru.’

Osea 4:1-10 (RMNN)
1 Ascultaţi Cuvântul Domnului, copiii lui Israel! Căci Domnul are o judecată cu locuitorii ţării, pentru că nu este adevăr,
nu este îndurare, nu este cunoştinţă de Dumnezeu în ţară. 2 Fiecare jură strâmb şi minte, ucide, fură şi preacurveşte,
năpăstuieşte şi face omoruri după omoruri. 3 De aceea, ţara se va jeli, toţi cei ce o locuiesc vor tânji împreună cu
fiarele câmpului şi păsările cerului; chiar şi peştii mării vor pieri. 4 Dar nimeni să nu certe pe altul, nimeni să nu mustre
pe altul, căci poporul tău este ca cei ce se ceartă cu preoţii. 5 Te vei poticni ziua, prorocul se va poticni şi el împreună
cu tine noaptea şi pe mama ta o voi nimici.

6 Poporul Meu piere din lipsă de cunoştinţă. Fiindcă ai lepădat cunoştinţa, şi Eu te voi lepăda şi nu-Mi vei mai fi
preot. Fiindcă ai uitat Legea Dumnezeului tău, voi uita şi Eu pe copiii tăi! 7 Cu cât s-au înmulţit, cu atât au păcătuit
împotriva Mea. De aceea, le voi preface slava în ocară. 8 Ei se hrănesc din jertfele pentru păcatele poporului Meu şi
sunt lacomi de nelegiuirile lui. 9 Dar şi preotului i se va întâmpla ca şi poporului; îl voi pedepsi după umbletele lui şi-l
voi răsplăti după faptele lui. 10 Vor mânca şi tot nu se vor sătura, vor curvi şi tot nu se vor înmulţi, pentru că au părăsit
pe Domnul şi poruncile Lui.

Isaia 58:1-5 (RMNN)
58 „Strigă în gura mare, nu te opri! Înalţă-ţi glasul ca o trâmbiţă şi vesteşte poporului Meu nelegiuirile lui, casei lui
Iacov păcatele ei! 2 În toate zilele Mă întreabă şi vor să afle căile Mele, ca un neam care ar fi înfăptuit neprihănirea şi
n-ar fi părăsit Legea Dumnezeului său. Îmi cer hotărâri drepte, doresc să se apropie de Dumnezeu.

3 ‘La ce ne foloseşte să postim – zic ei – dacă Tu nu vezi? La ce să ne chinuim sufletul, dacă Tu nu ţii seama de lucrul
acesta?’ Pentru că – zice Domnul – în ziua postului vostru vă lăsaţi în voia pornirilor voastre şi asupriţi pe simbriaşii
voştri. 4 Iată, postiţi ca să vă ciorovăiţi şi să vă certaţi, ca să bateţi răutăcios cu pumnul; nu postiţi cum cere ziua aceea,
ca să vi se audă strigătul sus. 5 Oare aceasta este postul plăcut Mie: să-şi chinuiască omul sufletul o zi? Să-şi plece
capul ca un pipirig şi să se culce pe sac şi cenuşă? Acesta numeşti tu post şi zi plăcută Domnului?

Ezechiel 7:3-27 (RMNN)
3 Acum vine sfârşitul peste tine; Îmi voi trimite mânia împotriva ta, te voi judeca după faptele tale. Şi te voi pedepsi
pentru toate urâciunile tale. 4 Ochiul Meu va fi fără milă pentru tine şi nu Mă voi îndura, ci te voi pedepsi după faptele
tale, cu toate că urâciunile tale vor fi în mijlocul tău şi ar trebui să te ajute. Şi veţi şti că Eu sunt Domnul.’ 5 Aşa
vorbeşte Domnul Dumnezeu: ‘Iată, vine o nenorocire, o nenorocire nemaipomenită! 6 Vine sfârşitul, vine sfârşitul; se
trezeşte împotriva ta! Iată că a şi venit! 7 Îţi vine rândul, locuitor al ţării! Vine vremea, se apropie ziua de necaz, şi nu
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de bucurie, pe munţi! 8 Acum Îmi voi vărsa în curând urgia peste tine, Îmi voi potoli mânia peste tine; te voi judeca
după faptele tale şi te voi pedepsi pentru toate minciunile tale. 9 Ochiul Meu va fi fără milă şi nu Mă voi îndura; te voi
pedepsi după faptele tale, măcar că urâciunile tale vor fi în mijlocul tău şi ar trebui să te ajute. Şi veţi şti că Eu sunt
Domnul, Cel ce loveşte! 10 Iată ziua! Iată-o că vine! Îţi vine rândul! Înfloreşte toiagul, odrăsleşte mândria! 11 Silnicia s-
a înălţat ca să slujească de toiag răutăţii; nu mai rămâne nimic din ei, nici din gloata lor gălăgioasă, nici din bogăţia lor!
Şi nimeni nu-i boceşte! 12 Vine vremea, se apropie ziua! Să nu se bucure cumpărătorul, să nu se mâhnească
vânzătorul! Căci izbucneşte mânia împotriva întregii lor mulţimi. 13 Nu, vânzătorul nu va mai căpăta înapoi ce a vândut,
chiar dacă ar mai fi printre cei vii; căci prorocia împotriva întregii lor mulţimi nu va fi schimbată şi din pricina nelegiuirii
lui niciunul nu-şi va păstra viaţa. 14 Sună trâmbiţa, totul este gata, dar nimeni nu merge la luptă, căci urgia Mea
izbucneşte împotriva întregii lor mulţimi. 15 Afară bântuie sabia, în casă ciuma şi foametea! Cine este la câmp va muri
de sabie, iar cine este în cetate va fi mâncat de foamete şi ciumă.

16 Fugarii lor, când scapă, stau pe munţi, ca nişte porumbei ai văilor, văitându-se toţi, fiecare de nelegiuirea lui. 17
Mâinile tuturor au slăbit şi genunchii tuturor se topesc ca apa. 18 Se încing cu saci şi-i apucă groaza. Toate feţele sunt
acoperite de ruşine şi toate capetele sunt rase. 19 Îşi vor arunca argintul pe uliţe şi aurul lor le va fi o scârbă. Argintul
sau aurul lor nu poate să-i scape în ziua urgiei Domnului; nu poate nici să le sature sufletul, nici să le umple
măruntaiele, căci el i-a aruncat în nelegiuirea lor. 20 Se făleau cu podoaba lor măreaţă şi cu ea au făcut icoanele
urâciunilor lor, ale idolilor lor. De aceea le-o voi preface în scârbă pentru ei. 21 O voi da de jaf în mâinile străinilor şi ca
pradă nelegiuiţilor pământului ca s-o pângărească. 22 Îmi voi întoarce faţa de la ei şi Mi se va pângări Locaşul Meu cel
Sfânt; da, prădătorii vor pătrunde în el şi-l vor pângări.

23 Pregătiţi lanţurile! Căci ţara este plină de omoruri şi cetatea este plină de silnicie. 24 Voi aduce popoarele cele mai
rele ca să pună mâna pe casele lor; voi pune capăt mândriei celor puternici şi sfintele lor locaşuri vor fi pângărite. 25
Vine prăpădul! Ei caută scăpare, dar scăpare nu-i! 26 Vine nenorocire peste nenorocire, zvon după zvon. Ei cer vedenii
prorocilor, dar preoţii nu mai cunosc Legea, şi bătrânii nu mai pot da sfaturi. 27 Împăratul jeleşte, voievodul se
înspăimântă şi mâinile poporului ţării tremură. Le voi face după umbletele lor, îi voi judeca după cuviinţă, şi vor şti că
Eu sunt Domnul.’ ”

Ezechiel 16:3-63 (RMNN)
3 Şi spune-i: ‘Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu, către cetatea Ierusalimului: Prin obârşia şi naşterea ta eşti din ţara
canaaniţilor; tatăl tău era amorit şi mama ta, hetită. 4 La naştere, în ziua când te-ai născut, buricul nu ţi s-a tăiat, n-ai
fost scăldată în apă, ca să fii curăţită, nici n-ai fost frecată cu sare şi nici n-ai fost înfăşată în scutece. 5 Ochiul nimănui
nu s-a îndurat de tine ca să-ţi facă măcar unul din aceste lucruri din milă pentru tine, ci ai fost aruncată pe câmp, aşa
de scârbă le era de tine în ziua naşterii tale. 6 Atunci, Eu am trecut pe lângă tine, te-am văzut tăvălită în sângele tău şi
am zis: «Trăieşte chiar şi în sângele tău!» Da, ţi-am zis: «Trăieşte chiar şi în sângele tău!» 7 Te-am înmulţit cu zecile de
mii, ca iarba de pe câmp. Şi ai crescut, te-ai făcut mare, ai ajuns de o frumuseţe desăvârşită, ţi s-au rotunjit ţâţele, ţi-a
crescut părul. Dar erai tot goală, goală de tot. 8 Când am trecut Eu pe lângă tine, M-am uitat la tine, şi iată că îţi venise
vremea, vremea dragostei. Atunci am întins peste tine poala hainei Mele, ţi-am acoperit goliciunea, ţi-am jurat
credinţă, am făcut legământ cu tine, zice Domnul, Dumnezeu, şi ai fost a Mea! 9 Te-am scăldat în apă, te-am spălat de
sângele de pe tine şi te-am uns cu untdelemn. 10 Ţi-am dat haine cusute cu fir şi o încălţăminte de piele de viţel de
mare, te-am încins cu in subţire şi te-am îmbrăcat în mătase. 11 Te-am împodobit cu scule scumpe, ţi-am pus brăţări la
mână şi o salbă la gât; 12 ţi-am pus o verigă în nas, cercei în urechi şi o cunună minunată pe cap. 13 Astfel, ai fost
împodobită cu aur şi cu argint şi ai fost îmbrăcată cu in subţire, cu mătase şi cusături cu fir. Ai mâncat floarea făinii,
miere şi untdelemn. Erai de o frumuseţe desăvârşită, ba ajunseseşi chiar împărăteasă. 14 Ţi s-a dus vestea printre
neamuri pentru frumuseţea ta, căci era desăvârşită de tot datorită strălucirii cu care te împodobisem, zice Domnul,
Dumnezeu.

15 Dar te-ai încrezut în frumuseţea ta şi ai curvit la adăpostul numelui tău celui mare; ţi-ai revărsat curviile înaintea
tuturor trecătorilor şi te-ai dat lor. 16 Ai luat şi din hainele tale, ţi-ai făcut înălţimi pe care le-ai împodobit cu toate
culorile şi ai curvit pe ele – aşa cum nu s-a întâmplat şi nici nu se va mai întâmpla vreodată. 17 Ţi-ai luat până şi
minunatele tale podoabe de aur şi de argint pe care ţi le dădusem şi ţi-ai făcut nişte chipuri de bărbaţi cu care ai curvit.
18 Ţi-ai luat şi hainele cusute la gherghef, le-ai îmbrăcat cu ele şi ai adus acestor chipuri untdelemnul Meu şi tămâia
Mea. 19 Pâinea pe care ţi-o dădusem, floarea făinii, untdelemnul şi mierea cu care te hrăneam, le-ai adus înaintea lor,
ca nişte tămâie cu un miros plăcut. Iată ce s-a întâmplat, zice Domnul, Dumnezeu! 20 Apoi ţi-ai luat fiii şi fiicele pe care
Mi-i născuseşi şi i-ai jertfit lor, ca să le slujească de mâncare. Nu erau oare de ajuns curviile tale, 21 de Mi-ai mai
junghiat fiii şi i-ai dat, trecându-i prin foc în cinstea lor? 22 Şi, în mijlocul tuturor urâciunilor şi curviilor tale, nu ţi-ai
adus aminte de vremea tinereţii tale, când erai goală, goală de tot, şi te zbăteai în sângele tău!
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23 După toate aceste răutăţi ale tale (vai, vai de tine! zice Domnul, Dumnezeu), 24 ţi-ai zidit case de curvie, ţi-ai făcut
înălţimi în toate pieţele. 25 La toate colţurile uliţelor ţi-ai făcut înălţimi, ţi-ai necinstit frumuseţea, ţi-ai desfăcut
picioarele înaintea tuturor trecătorilor, ai făcut tot mai multe curvii. 26 Ai curvit cu egiptenii, vecinii tăi, cu trupul plin
de vlagă, şi ţi-ai înmulţit curviile, ca să Mă mânii. 27 Dar iată că Mi-am întins mâna împotriva ta, am micşorat partea
de întreţinere pe care ţi-o rânduisem, te-am lăsat în voia vrăjmaşelor tale, fiicele filistenilor, care au roşit de purtarea
ta nelegiuită. 28 Apoi ai curvit cu asirienii, pentru că erai fără saţ; ai curvit cu ei, şi tot nu te-ai săturat. 29 Ţi-ai înmulţit
curviile cu ţara Canaanului şi până în Haldeea, dar nici acolo nu te-ai săturat. 30 Ce slăbiciune de inimă ai avut, zice
Domnul, Dumnezeu, de ai făcut toate aceste lucruri, care sunt fapta unei ibovnice dedate la curvie, 31 zidindu-ţi case
de curvie la toate colţurile uliţelor şi făcându-ţi înălţimi în toate pieţele! N-ai fost nici măcar ca o curvă care-şi cere
plata. 32 Ai fost femeia preacurvă, care primeşte pe străini în locul bărbatului ei! 33 Tuturor curvelor li se plăteşte o
plată, dar tu ai dat daruri tuturor ibovnicilor tăi, i-ai câştigat prin daruri, ca să-i tragi la tine din toate părţile şi să
curveşti cu ei. 34 Ai fost cu totul altfel decât celelalte curve, întrucât nimeni nu umbla după tine, ci tu plăteai celor ce
veneau la tine, în loc ca tu să fii plătită de ei. De aceea ai fost cu totul altfel decât altele.’
35 De aceea, ascultă, curvo, Cuvântul Domnului! 36 Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Pentru că ţi-ai risipit banii în
felul acesta şi ţi-ai descoperit goliciunea în curviile tale cu ibovnicii tăi şi cu toţi idolii tăi urâcioşi şi din pricina sângelui
copiilor tăi, pe care li i-ai dat, 37 de aceea, iată, voi strânge pe toţi ibovnicii cu care te dezmierdai, pe toţi aceia pe
care i-ai iubit şi pe toţi aceia pe care i-ai urât, da, îi voi strânge împotriva ta din toate părţile, îţi voi dezveli
goliciunea înaintea lor şi îţi vor vedea toată goliciunea. 38 Te voi judeca aşa cum se judecă femeile preacurve şi
ucigătoare de copii şi voi face din tine o jertfă sângeroasă a urgiei şi geloziei. 39 Te voi da în mâinile lor; îţi vor surpa
casele de curvie şi îţi vor nimici înălţimile; te vor dezbrăca de hainele tale, îţi vor lua toată podoaba de pietre scumpe
şi te vor lăsa goală, goală de tot. 40 Vor aduce gloata împotriva ta, te vor ucide cu pietre şi te vor străpunge cu
lovituri de sabie. 41 Îţi vor arde casele cu foc şi se vor răzbuna pe tine înaintea unei mulţimi de femei. Voi face să
înceteze astfel curvia ta şi nu vei mai da plată de curvă.
42 Îmi voi potoli mânia împotriva ta şi nu voi mai fi gelos pe tine; Mă voi linişti, nu voi mai fi supărat. 43 Pentru că nu
ţi-ai adus aminte de vremea tinereţii tale, ci M-ai aţâţat prin toate aceste lucruri, iată, voi face ca purtarea ta să cadă
asupra capului tău, zice Domnul, Dumnezeu, ca să nu mai săvârşeşti alte nelegiuiri cu toate urâciunile tale! 44 Iată că
toţi cei ce spun zicători vor spune despre tine zicătoarea aceasta: «Cum este mama aşa şi fata!» 45 Tu eşti fata mamei
tale, care s-a dezgustat de bărbatul şi copiii ei. Tu eşti sora surorilor tale care s-au dezgustat de bărbaţii şi copiii lor.
Mama voastră era o hetită şi tatăl vostru, un amorit. 46 Sora ta cea mai mare, care locuieşte la miazănoapte de tine,
este Samaria, ea şi fiicele ei, şi sora ta cea mai mică este Sodoma, şi fiicele ei, şi locuieşte la miazăzi de tine. 47 Tu nu
numai că ai umblat pe căile lor şi ai săvârşit aceleaşi urâciuni, ci, ca şi cum atât ar fi fost prea puţin, ai fost mai stricată
decât ele în toate purtările tale. 48 Pe viaţa Mea, zice Domnul, Dumnezeu, că sora ta Sodoma şi fiicele ei n-au făcut ce
aţi făcut voi, tu şi fiicele tale. 49 Iată care a fost nelegiuirea surorii tale Sodoma: era îngâmfată, trăia în belşug şi într-o
linişte nepăsătoare, ea şi fiicele ei, şi nu sprijinea mâna celui nenorocit şi celui lipsit. 50 Ele s-au semeţit şi au făcut
urâciuni blestemate înaintea Mea, de aceea le-am şi nimicit când am văzut lucrul acesta. 51 Samaria n-a făcut nici
jumătate din păcatele tale; urâciunile tale au fost mai multe decât ale ei, aşa că ai uşurat vina surorilor tale prin toate
urâciunile pe care le-ai făcut acum. 52 Tu, care uşurai vina surorilor tale prin purtarea ta, suferă acum urmările răutăţii
tale; prin păcatele tale, prin care te-ai făcut mai urâcioasă decât ele, acum le faci mai uşoară vina decât a ta, de
aceea acoperă-te de ruşine şi poartă-ţi ocara, fiindcă ai uşurat vina surorilor tale! 53 Voi aduce înapoi pe prinşii lor de
război, pe prinşii de război ai Sodomei şi ai fiicelor ei, pe prinşii de război ai Samariei şi ai fiicelor ei şi pe prinşii tăi de
război în mijlocul lor, 54 ca să-ţi suferi ocara şi să roşeşti pentru tot ce ai făcut, slujindu-le ca o pricină de mângâiere.
55 Astfel, surorile tale: Sodoma şi fiicele ei se vor întoarce iarăşi la starea lor de mai înainte şi Samaria şi fiicele ei se
vor întoarce iarăşi la starea lor de mai înainte, şi tu şi fiicele tale vă veţi întoarce iarăşi la starea voastră de mai înainte.
56 Nu vorbeai deloc despre sora ta Sodoma în vremea mândriei tale, 57 mai înainte de vădirea răutăţii tale, când ai
primit batjocurile fiicelor Siriei, ale tuturor vecinilor tăi şi ale fiicelor filistenilor, care te dispreţuiesc de jur împrejur! 58
Trebuie să-ţi porţi, în adevăr, nelegiuirile şi urâciunile, zice Domnul.’ 59 Căci aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Îţi voi
face întocmai cum ai făcut şi tu, care ai nesocotit jurământul, rupând legământul! 60 Dar Îmi voi aduce aminte de
legământul Meu făcut cu tine în vremea tinereţii tale şi voi face cu tine un legământ veşnic. 61 Atunci îţi vei aduce
aminte de purtarea ta, te vei ruşina când vei primi la tine pe surorile tale, mai mari şi mai mici, pe care ţi le voi da ca
fiice, dar nu pe temeiul legământului făcut cu tine. 62 Voi face legământul Meu cu tine şi vei şti că Eu sunt Domnul, 63
ca să-ţi aduci aminte de trecut şi să roşeşti şi să nu mai deschizi gura de ruşine când îţi voi ierta tot ce ai făcut’, zice
Domnul, Dumnezeu.”
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Si ATUNCI El se va Intoarce
Inteleg pedeapsa daca nu o facem, dar cu ce ne alegem daca o facem?

Pai, in primul rand, o faci pentru ca El ti-a spus sa o faci, nu pentru rasplata. S-ar putea intoarce, s-ar putea sa nu. Dar
tu o faci oricum pentru ca este lucrul corect. Dar daca decide sa se intoarca, El are dreptul sa o manifeste cum vrea El,
dar sunt multe sanse sa fie GLORIOS!

Ioel 2:18-29 (RMNN)
18 Domnul a fost plin de râvnă pentru ţara Lui şi S-a îndurat de poporul Său. 19 Domnul a răspuns şi a zis
poporului Său: „Iată, vă trimit grâu, must şi untdelemn proaspăt, ca să vă săturaţi de ele, şi nu vă voi mai face de
ocară între neamuri. 20 Voi depărta de la voi pe vrăjmaşul de la miazănoapte, îl voi izgoni spre un pământ fără
apă şi pustiu, îi voi împinge partea dinainte a oştirii lui în marea de răsărit şi coada oştirii în marea de apus, iar
duhoarea lui se va ridica în sus şi mirosul lui de putregai se va înălţa în văzduh, căci s-a crezut grozav. 21 Nu te
teme, pământule, ci bucură-te şi veseleşte-te, căci Domnul face lucruri mari! 22 Nu vă temeţi, fiare de pe câmp,
căci izlazurile pustiei iarăşi vor înverzi, pomii îşi vor da roadele, smochinul şi viţa îşi vor da rodul lor. 23 Şi voi,
copii ai Sionului, bucuraţi-vă şi veseliţi-vă în Domnul, Dumnezeul vostru, căci El vă va da ploaie la vreme, vă va
trimite ploaie timpurie şi târzie, ca odinioară. 24 Ariile se vor umple de grâu, vor geme tocitoarele şi teascurile de
must şi de untdelemn, 25 vă voi răsplăti astfel anii pe care i-au mâncat lăcustele Arbeh, Ielec, Hasil şi Gazam,
oştirea Mea cea mare pe care am trimis-o împotriva voastră. 26 Veţi mânca şi vă veţi sătura, şi veţi lăuda
Numele Domnului, Dumnezeului vostru, care va face minuni cu voi şi poporul Meu niciodată nu va mai fi de
ocară! 27 Şi veţi şti că Eu sunt în mijlocul lui Israel, că Eu sunt Domnul, Dumnezeul vostru, şi nu este altul afară
de Mine. Şi poporul Meu niciodată nu va mai fi de ocară. 28 După aceea, voi turna Duhul Meu peste orice
făptură; fiii şi fiicele voastre vor proroci, bătrânii voştri vor visa visuri şi tinerii voştri vor avea vedenii. 29 Chiar şi
peste robi şi peste roabe voi turna Duhul Meu în zilele acelea.

Isaia 1:18-20 (RMNN)
18 Veniţi totuşi să ne judecăm, zice Domnul. De vor fi păcatele voastre cum e cârmâzul, se vor face albe ca
zăpada; de vor fi roşii ca purpura, se vor face ca lâna. 19 De veţi voi şi veţi asculta, veţi mânca cele mai bune
roade ale ţării, 20 dar de nu veţi voi şi nu veţi asculta, de sabie veţi fi înghiţiţi, căci gura Domnului a vorbit.”

Zaharia 10:3-9 (RMNN)
3 Mânia Mea s-a aprins împotriva păstorilor şi voi pedepsi pe ţapi. Căci Domnul oştirilor Îşi cercetează turma,
casa lui Iuda, şi o va face ca pe calul Său de slavă în luptă. 4 Din el va ieşi Piatra din capul unghiului, din el va ieşi
ţăruşul, din el va ieşi arcul de război; din el vor ieşi toate căpeteniile laolaltă. 5 Ei vor fi ca nişte viteji care calcă în
picioare noroiul de pe uliţe; în luptă, se vor lupta, pentru că Domnul va fi cu ei; iar călăreţii vor fi acoperiţi de
ruşine. 6 Voi întări casa lui Iuda şi voi izbăvi casa lui Iosif; îi voi aduce înapoi, căci Mi-este milă de ei şi vor fi ca şi
când niciodată nu i-aş fi lepădat, căci Eu sunt Domnul, Dumnezeul lor, şi-i voi asculta. 7 Efraim va fi ca un viteaz;
inima lor se va bucura ca de vin; fiii lor vor vedea lucrul acesta şi se vor veseli, inima lor se va bucura în Domnul. 8
Le voi fluiera şi-i voi aduna, căci i-am răscumpărat, şi se vor înmulţi cum se înmulţeau odinioară. 9 Îi voi risipi
printre popoare şi îşi vor aduce aminte de Mine în ţări depărtate; vor trăi împreună cu copiii lor şi se vor întoarce.

Deuteronom 28:1-14 (RMNN)
28 Dacă vei asculta de glasul Domnului, Dumnezeului tău, păzind şi împlinind toate poruncile Lui pe care ţi le
dau astăzi, Domnul, Dumnezeul tău, îţi va da întâietate asupra tuturor neamurilor de pe pământ. 2 Iată toate
binecuvântările care vor veni peste tine şi de care vei avea parte dacă vei asculta de glasul Domnului,
Dumnezeului tău: 3 Vei fi binecuvântat în cetate şi vei fi binecuvântat la câmp. 4 Rodul pântecelui tău, rodul
pământului tău, rodul turmelor tale, fătul vacilor şi oilor tale, toate acestea vor fi binecuvântate. 5 Coşniţa şi
postava ta vor fi binecuvântate. 6 Vei fi binecuvântat la venirea ta şi vei fi binecuvântat la plecarea ta. 7 Domnul
îţi va da biruinţă asupra vrăjmaşilor tăi care se vor ridica împotriva ta; pe un drum vor ieşi împotriva ta, dar pe
şapte drumuri vor fugi dinaintea ta. 8 Domnul va face ca binecuvântarea să fie cu tine în grânarele tale şi în
toate lucrurile pe care vei pune mâna. Te va binecuvânta în ţara pe care ţi-o dă Domnul, Dumnezeul tău. 9 Vei fi
pentru Domnul un popor sfânt, cum ţi-a jurat El, dacă vei păzi poruncile Domnului, Dumnezeului tău, şi vei
umbla pe căile Lui. 10 Toate popoarele vor vedea că tu porţi Numele Domnului şi se vor teme de tine. 11
Domnul te va copleşi cu bunătăţi, înmulţind rodul trupului tău, rodul turmelor tale şi rodul pământului tău, în
ţara pe care Domnul a jurat părinţilor tăi că ţi-o va da. 12 Domnul îţi va deschide comoara Lui cea bună, cerul, ca
să trimită ţării tale ploaie la vreme şi ca să binecuvânteze tot lucrul mâinilor tale: vei da cu împrumut multor
neamuri, dar tu nu vei lua cu împrumut. 13 Domnul te va face să fii cap, nu coadă; totdeauna vei fi sus, şi
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niciodată nu vei fi jos, dacă vei asculta de poruncile Domnului, Dumnezeului tău, pe care ţi le dau astăzi, dacă le
vei păzi şi le vei împlini 14 şi nu te vei abate nici la dreapta, nici la stânga de la toate poruncile pe care vi le dau
astăzi, ca să vă duceţi după alţi dumnezei şi să le slujiţi.

Isaia 57:1-21 (RMNN)
57 Piere cel neprihănit, şi nimănui nu-i pasă; se duc oamenii de bine, şi nimeni nu ia aminte că din pricina[a]
răutăţii este luat cel neprihănit. 2 El intră în pace în groapa lui: cel ce umblă pe drumul cel drept se odihneşte în
culcuşul lui. 3 Dar voi, apropiaţi-vă încoace, fii ai vrăjitoarei, sămânţa precurvarului şi a curvei! 4 De cine vă
bateţi voi joc? Împotriva cui vă deschideţi voi gura larg şi scoateţi limba? Nu sunteţi voi nişte copii ai păcatului, o
sămânţă a minciunii, 5 care se încălzeşte pentru idoli sub orice copac verde, care junghie pe copii în văi, sub
crăpăturile stâncilor? 6 În pietrele lustruite din pâraie este partea ta de moştenire, ele sunt soarta ta; lor le torni
şi jertfe de băutură şi le aduci daruri de mâncare. Pot Eu să fiu nesimţitor la lucrul acesta? 7 Pe un munte înalt şi
ridicat îţi faci culcuşul; tot acolo te sui să aduci jertfe. 8 Îţi pui pomenirea în dosul uşii şi uşorilor, căci, departe de
Mine, îţi ridici învelitoarea şi te sui în pat, îţi lărgeşti culcuşul şi faci legământ cu ei; îţi place legătura cu ei şi iei
seama la semnul lor. 9 Te duci la împărat cu untdelemn, îţi înmulţeşti miresmele, îţi trimiţi solii departe şi te
pleci până la Locuinţa morţilor. 10 Oboseşti mergând şi nu zici: „Încetez!” Tot mai găseşti putere în mâna ta, de
aceea nu te doboară întristarea. 11 Şi de cine te sfiai, de cine te temeai, de nu Mi-ai fost credincioasă, de nu ţi-ai
adus aminte şi nu ţi-a păsat de Mine? Şi Eu tac, şi încă de multă vreme, de aceea nu te temi tu de Mine. 12 Dar
acum îţi voi da pe faţă neprihănirea, şi faptele tale nu-ţi vor folosi! 13 Şi atunci să strigi şi să te izbăvească
mulţimea idolilor tăi! Căci îi va lua vântul pe toţi, o suflare îi va ridica. „Dar cel ce se încrede în Mine va moşteni
ţara şi va stăpâni muntele Meu cel sfânt.” – 14 Şi El zice: „Croiţi, croiţi drum, pregătiţi calea, luaţi orice piedică
din calea poporului Meu!” 15 Căci aşa vorbeşte Cel Preaînalt, a cărui locuinţă este veşnică şi al cărui Nume este
sfânt: „Eu locuiesc în locuri înalte şi în sfinţenie, dar sunt cu omul zdrobit şi smerit, ca să înviorez duhurile
smerite şi să îmbărbătez inimile zdrobite. 16 Nu vreau să cert în veci, nici să ţin o mânie necurmată, când
înaintea Mea cad în leşin duhurile şi sufletele pe care le-am făcut. 17 Din pricina păcatului lăcomiei lui M-am
mâniat şi l-am lovit, M-am ascuns, în supărarea Mea, şi cel răzvrătit a urmat şi mai mult pe căile inimii lui. 18 I-
am văzut căile, şi totuşi îl voi tămădui; îl voi călăuzi şi-l voi mângâia, pe el şi pe cei ce plâng împreună cu el. 19
Voi pune lauda pe buze: ‘Pace, pace celui de departe şi celui de aproape! – zice Domnul – Da Eu îl voi tămădui!’
20 Dar cei răi sunt ca marea înfuriată, care nu se poate linişti şi ale cărei ape aruncă afară noroi şi mâl. 21 Cei răi
n-au pace”, zice Dumnezeul meu.

Ieremia 30:1-24 (RMNN)
30 Iată Cuvântul rostit lui Ieremia din partea Domnului: 2 „Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeul lui Israel: ‘Scrie într-
o carte toate cuvintele pe care ţi le-am spus. 3 Iată, vin zile, zice Domnul, când voi aduce înapoi prinşii de război
ai poporului Meu Israel şi Iuda, zice Domnul; îi voi aduce înapoi în ţara pe care am dat-o părinţilor lor şi o vor
stăpâni’.” 4 Iată însă cuvintele pe care le-a rostit Domnul asupra lui Israel şi asupra lui Iuda: 5 „Aşa vorbeşte
Domnul: ‘Auzim strigăte de groază; e spaimă, nu este pace! 6 Întrebaţi şi vedeţi dacă nu cumva naşte vreun
bărbat! Pentru ce văd pe toţi bărbaţii cu mâinile pe coapse, ca o femeie la facere? Pentru ce s-au îngălbenit
toate feţele? 7 Vai, căci ziua aceea este mare. Niciuna n-a fost ca ea? Este o vreme de necaz pentru Iacov, dar
Iacov va fi izbăvit din ea. 8 În ziua aceea, zice Domnul oştirilor, voi sfărâma jugul de pe grumazul lui, îi voi rupe
legăturile, şi străinii nu-l vor mai supune. 9 Ci vor sluji Domnului, Dumnezeului lor, şi împăratului lor David, pe
care li-l voi scula. 10 De aceea, nu te teme, robul Meu Iacov, zice Domnul, şi nu te speria, Israele! Căci te voi
izbăvi din ţara cea depărtată şi îţi voi izbăvi sămânţa din ţara în care este roabă; Iacov se va întoarce iarăşi, va
avea odihnă şi linişte şi nu-l va mai tulbura nimeni. 11 Căci Eu sunt cu tine, zice Domnul, ca să te izbăvesc; voi
nimici pe toate neamurile printre care te-am risipit, dar pe tine nu te voi nimici; te voi pedepsi cu dreptate, nu pot
să te las nepedepsit’.” 12 „Aşa vorbeşte Domnul: ‘Lovitura ta este de nevindecat şi rana ta este usturătoare. 13
Niciunul nu-ţi apără pricina, ca să-ţi lege rana; nu-i niciun leac, niciun mijloc de vindecare! 14 Toţi cei ce te
iubeau te uită, niciunuia nu-i pasă de tine, căci te-am lovit cum lovesc pe un vrăjmaş, te-am pedepsit cu putere
din pricina mulţimii nelegiuirilor tale şi a marelui număr al păcatelor tale. 15 De ce te plângi de rana ta, de
durerea pe care ţi-o pricinuieşte boala ta? Pentru mulţimea nelegiuirilor tale, pentru marele număr al păcatelor
tale, te-am făcut să suferi aceste lucruri! 16 Totuşi toţi cei ce te mănâncă vor fi mâncaţi şi toţi vrăjmaşii tăi, toţi,
vor merge în robie; cei ce te jefuiesc vor fi jefuiţi şi voi da pradă pe toţi cei ce te pradă. 17 Dar te voi vindeca şi îţi
voi lega rănile, zice Domnul. Căci ei te numesc: «Cel izgonit, Sionul acela de care nimănui nu-i pasă».’ ” 18 „Aşa
vorbeşte Domnul: ‘Iată, aduc înapoi pe prinşii de război ai corturilor lui Iacov şi Mi-e milă de locaşurile lui;
cetatea va fi zidită iarăşi pe dealurile ei şi casa împărătească va fi locuită iarăşi cum era. 19 Din mijlocul lor se
vor înălţa mulţumiri şi strigăte de bucurie; Îi voi înmulţi şi nu se vor împuţina; îi voi cinsti şi nu vor fi dispreţuiţi. 20
Fiii lui vor fi ca altădată, adunarea lui va rămâne înaintea Mea şi voi pedepsi pe toţi asupritorii lui. 21 Căpetenia
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lui va fi din mijlocul lui şi stăpânitorul lui va ieşi din mijlocul lui; îl voi apropia, şi va veni la Mine, căci cine ar
îndrăzni să se apropie din capul lui de Mine? zice Domnul. 22 Voi veţi fi poporul Meu, şi Eu voi fi Dumnezeul
vostru’.” 23 „Iată furtuna Domnului, urgia izbucneşte, se năpusteşte vijelia şi cade peste capul celor răi! 24
Mânia aprinsă a Domnului nu se va potoli până ce va împlini şi va înfăptui gândurile inimii Lui. Veţi înţelege în
totul lucrul acesta în cursul vremurilor.”

Vrei niste referinte din Noul Tewstament? (Nu esti unul din aceia care spune ca “Vechiul Testament nu mai conteaza”,
Asa-i?

Iacob 4:7-10 (RMNN)
7 Supuneţi-vă dar lui Dumnezeu. Împotriviţi-vă diavolului, şi el va fugi de la voi. 8 Apropiaţi-vă de Dumnezeu, şi El
Se va apropia de voi. Curăţiţi-vă mâinile, păcătoşilor; curăţiţi-vă inima, oameni cu inima împărţită! 9 Simţiţi-vă
ticăloşia; tânguiţi-vă şi plângeţi! Râsul vostru să se prefacă în tânguire, şi bucuria voastră, în întristare: 10
Smeriţi-vă înaintea Domnului, şi El vă va înălţa.

Efeseni 5:25-27 (RMNN)
25 Bărbaţilor, iubiţi-vă nevestele cum a iubit şi Hristos Biserica şi S-a dat pe Sine pentru ea, 26 ca s-o sfinţească,
după ce a curăţit-o prin botezul cu apă prin Cuvânt, 27 ca să înfăţişeze înaintea Lui această Biserică, slăvită,
fără pată, fără zbârcitură sau altceva de felul acesta, ci sfântă şi fără prihană.

Apocalipsa 2:5,7 (RMNN)
5 Adu-ţi dar aminte de unde ai căzut, pocăieşte-te şi întoarce-te la faptele tale dintâi. Altfel, voi veni la tine şi-ţi
voi lua sfeşnicul din locul lui, dacă nu te pocăieşti. 7 Cine are urechi să asculte ce zice Bisericilor Duhul: «Celui ce
va birui, îi voi da să mănânce din pomul vieţii, care este în raiul lui Dumnezeu».’

Apocalipsa 2:11 (RMNN)
11 Cineare urechi să asculte ce zice Bisericilor Duhul: ‘Cel ce va birui nicidecum nu va fi vătămat de a doua
moarte.’

Apocalipsa 2:16-17 (RMNN)
16 Pocăieşte-te dar. Altfel, voi veni la tine curând şiMă voi război cu ei cu sabia gurii Mele.»’ 17 Cine are urechi
să asculte ce zice Bisericilor Duhul: ‘Celui ce va birui, îi voi da să mănânce din mana ascunsă şi-i voi da o piatră
albă, şi pe piatra aceasta este scris un nume nou, pe care nu-l ştie nimeni, decât acela care-l primeşte’.

Apocalipsa 2:22-23,26-28 (RMNN)
22 Iată că am s-o arunc bolnavă în pat şi, celor ce preacurvesc cu ea, am să le trimit un necaz mare, dacă nu se
vor pocăi de faptele lor. 23 Voi lovi cu moartea pe copiii ei. Şi toate Bisericile vor cunoaşte că «Eu sunt Cel ce
cercetez rărunchii şi inima» şi voi răsplăti fiecăruia din voi după faptele lui. 26 Celui ce va birui şi celui ce va păzi
până la sfârşit lucrările Mele, îi voi da stăpânire peste neamuri. 27 Leva cârmui cu un toiag de fier, şi le va
zdrobi ca pe nişte vase de lut, cum am primit şi Eu putere de la Tatăl Meu. 28 Şi-i voi da luceafărul de
dimineaţă.»

Apocalipsa 3:3,5 (RMNN)
3 Adu-ţi aminte dar cum ai primit şi auzit! Ţine şi pocăieşte-te! Dacănu veghezi, voi veni ca un hoţ şi nu vei şti în
care ceas voi veni peste tine. 5 Cel ce va birui va fi îmbrăcat astfel în haine albe. Nu-i voi şterge nicidecum
numele din cartea vieţii şi voi mărturisi numele lui înaintea Tatălui Meu şi înaintea îngerilor Lui.»

Apocalipsa 3:11-12 (RMNN)
11 Eu vin curând. Păstreazăce ai, ca nimeni să nu-ţi ia cununa. 12 Pe cel ce va birui, îl voi face un stâlp în
Templul Dumnezeului Meu şi nu va mai ieşi din el. Voi scrie pe el Numele Dumnezeului Meu şi numele cetăţii
Dumnezeului Meu, Noul Ierusalim, care are să se pogoare din cer de la Dumnezeul Meu, şiNumele Meu cel
nou.»

Apocalipsa 3:15-22 (RMNN)
15 «Ştiu faptele tale: că nu eşti nici rece, nici în clocot. O, dacă ai fi rece sau în clocot! 16 Dar, fiindcă eşti căldicel,
nici rece, nici în clocot, am să te vărs din gura Mea. 17 Pentru că zici: «Sunt bogat, m-am îmbogăţit şi nu duc
lipsă de nimic», şi nu ştii că eşti ticălos, nenorocit, sărac, orb şi gol, 18 te sfătuiesc săcumperi de la Mine aur
curăţit prin foc, ca să te îmbogăţeşti, şi hainealbe, ca să te îmbraci cu ele şi să nu ţi se vadă ruşinea goliciunii tale,
şi doctorie pentru ochi, ca să-ţi ungi ochii şi să vezi. 19 Eu mustruşi pedepsesc pe toţi aceia pe care-i iubesc. Fii
plin de râvnă dar şi pocăieşte-te! 20 Iată Eu stau la uşă şi bat. Dacă aude cineva glasul meu şi deschide uşa, voi
intra la el, voi cina cu el, şi el cu Mine. 21 Celui ce va birui, îi voi da să şadă cu Mine pe scaunul Meu de domnie,
după cum şi Eu am biruit şi am şezut cu Tatăl Meu pe scaunul Lui de domnie.» 22 Cine are urechi, să asculte ce
zice Bisericilor Duhul’.”
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Aprinde Sfesnicul
Aprinderea sau restaurarea Sfesnicului nu este atat de mult o actiune in sine, cat este un produs secundar facand
lucrurile de mai sus si a pregati terenul pentru ca sa fie restaurat si aprins. Cred ca cineva dintr-un oras trebuie sa te
ajute sa aprinda pe al tau, dar asta ar putea sa fie doar un lucru de a citii cartea aceasta. Cu siguranta nu este despre
MINE personal si nu stiu daca trebuie sa fie cineva prezent. S-ar putea sa fie doar o chestiune de cineva sa-ti spuna sa
o ceri. Nu te focusa pe aprinderea Sfesnicului cat pe pregatirea terenului. In Isaia 58 spune ca SE VA intampla cand vei
face aceste lucruri care-I plac - incluzand a nu te departa de propria ta carne si sange si a te opri in a vorbi rau si a
ameninta cu degetul. Continua sa-I ceri Lui sa il aprinda - dar sa-ti arate ce trebuie sa faci ca sa se intample. Si orice ti-
ar spune, FA-O!

Ce ar trebui sa se intemple ca sa functioneze?

Watchman Nee, “Viata Crestina Bisericeasca Normala” - Capitolul 5
Nu a fost niciodata scopul lui Dumnezeu ca un numar de biserici din zone diferite sa fie combinate sub vreo
denominatie sau organizatie, dar mai degraba ca fiecare sa fie independente de celelalte. Responsabilitatile lor
erau sa fie independente si guvernarea lor la fel. Cand Domnul nostru a trimis mesaje catre copii Sai din Asia, nu
li s-a adresat ca si “biserica din Asia,” ci “cele sapte biserici care sunt in Asia.” Mustrarea lui catre Efes nu putea
fi aplicata Smirnei, pentru ca Smirna era independenta de Efes. De confuzia din Pergam nu putea fi acuzata
Filadelfia, pentru ca Filadelfia era independenta de Pergam. Iar mandria Laodiceei nu putea fi atribuita Sardes-
ului, pentru ca Sardes era independenta de Laodicea. Fiecare biserica statea pe propriile ei merite si ducea
propria ei responsabilitate. Pentru ca fii lui Dumnezeu locuiau in sapte orase diferite, ei in consecinta apartineau
a sapte biserici diferite. Si pentru ca fiecare era independenta fata de cealalta, fiecare a avut laude, sau
indemnuri, sau mustrari diferite.

Si nu numai ca aceste sapte biserici erau pe pamant; erau sapte sfesnice in cer care le reprezentau. In Vechiul
Testament era numai un sfesnic cu sapte brate, dar in Noul Testament erau sapte sfesnice distincte. Daca
reprezentarea din Noul Testament era la fel ca si in Vechiul, credinciosii dins cele sapte biserici Asiatice s-ar fi
unit ca sa alcatuiasca o singura biserica; dar sunt acum sapte sfesnice separate, fiecare pe baza ei, asa ca
Domnul poate sa umble “prin mijlocul celor sapte sfesnice de aur” (Apocalipsa 2:1). Asa ca, chiar daca toate
bisericile stau sub autoritatea singurului Cap si exprima viata singurului Trup (pentru ca sunt toate facute din
aur), totusi nu sunt unite de vreo organizatie externa, ci toate stau pe propria lor baza, avand responsabilitate
proprie, pastrandu-si independenta locala.

Asta conduce la Sfesnice si la nevoia de unul. In Noiembrie 2004, Domnul mi-a aratat o viziune cu un intuneric total
peste America, cu tentacule mici si negre de rautate care se intindeau in toata lumea. Puteam sa SIMT mania lui
Dumnezeu pentru ce le faceam copiilor Lui si aceasta m-a schimbat pe veci. Mai tarziu a inceput sa-mi vorbeasca
despre Biserica Orasului si ce era si cum ar trebui sa fie.

M-a condus la Apocalipsa 2 si 3 si la mesajele de la Isus catre cele sapte Biserici de Oras in Asia Mica. In prima -
mesajul catre Biserica din Efes - Domnul le spune ca si-au pierdut prima dragoste si ii ameninta sa le ia Sfesnicul daca
nu se duc inapoi la aceasta. Prima dragoste trebuie sa fie Isus - iar El spune ca ne vor cunoaste dupa dragostea noastra.
Unii pentru altii. Asa ca le spune sa sa se intoarca inapoi la El si sa nu mai mearga pe caile lor si sa vina inapoi sa fie Un
Singur Trup sub conducerea Lui, sau...

Te rog sa vezi ca nu sunt NUMAI sapte sfesnice de aur. Sunt clar si alte biserici de oras in fiinta in acea perioada a
scrierii cartii Apocalipsa. De exemplu, biserica din Ierusalim, biserica din Antiohia, biserica din Corint si altele care nu
sunt listate. Cu siguranta Domnul a avut motive pentru ca le-a ales pe aceste sapte, dar ar trebui sa fie clar ca mai erau
si altele in acel timp si fiecare biserica de oras locala in ordin divin are un Sfesnic. Acestea nu puteau sa fie SINGURELE
sapte, acestea erau doar acelea alese pentru planurile Domnului pentru aceasta carte a Apocalipsei.

Dar ce ESTE un Sfesnic? In Apocalipsa 2, Domnul ameninta biserica din Efes ca sunt in risc sa-si piarda Sfesnicul daca
nu se pocaiesc si nu se schimba. Deci ce s-ar putea intampla daca o biserica de oras isi pierde Sfesnicul? Inseamna asta
ca Duhul Sfant pleaca din oras? Cu siguranta nu, El este omniprezent. Inseamna asta ca nu mai sunt crestini acolo? Cu
siguranta nu. Inseamna asta ca nu se mai aduna si nu mai au partasie? Nu. Inseamna ca Trupul lui Hristos in acel oras
nu mai sunt sub conducerea lui Hristos. Sunt in puterea lor proprie. Pierd “Sigiliul de Aprobare” si accesul lor la
luminile mari care imping inapoi intunericul intr-un mod mare. Care este cel mai rapid mod in care sa-ti pierzi Sfesnicul?
Lasarea diviziei in Trup si intristandu-L pe Dumnezeu. Chiar daca Laodicea dormea, Sardis e moarta, Domnul nu
ameninta sa le ia Sfesnicul. Poate ca gresesc ele, poate ca sunt fara de folos, poate ca lasa erezii, dar cel putin sunt toti
in aceasta! Domnul indeamna doar pe biruitori sa stea fermi. Cel putin sunt inca Un Trup! El uraste divizia MAI MULT
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decat uraste comportamentul rau sau probleme de doctrina secundare incorecte. Cat de disperat trebuie sa invatam
aceasta lectie! Poti sa ai greseli, poti sa fi mort, poti sa fi caldicel - dar sa nu-ti pierzi prima dragoste!

Consider-o in felul acesta, “Mare putere are rugăciunea fierbinte a celui neprihănit” (Iacob 5:16) Dar rugaciunea unui
om putin neprihanit poate ca nu inseamna mai nimic. Este greu sa spui in a cui echipa este un om semi ascultator!

Deasemenea, rugaciunea unui oras neprihanit are FOARTE MULTA putere. De fapt, daca te uiti la marile treziri din
trecut, Marile Treziri (care erau tot timpul focusate pe orase) si alte exemple, cand se aduna un oras, se pocaieste si-l
cauta pe Dumnezeu nu schimba doar vieti, poate schimba economii si rate de crima, poate sa afecteze cursul
razboaielor si poate altera si ecologii! Dar rugaciunea unui Trup al lui Hristos putin neprihanit dintr-un oras inseamna
mai nimic. De fapt, s-ar putea sa fie greu sa spui de ce parte sunt ei.

Domnul mi-a dat o pictura de cuvinte mica care s-ar putea sa o explice.

Imagineaza-ti ca Domnul a pornit un foc in mijlocul fiecarui oras. La inceputul acelui oras, era doar o singura
Biserica. Erau un singur trup si-L cautau numai pe El. Focul este rafinator si purificator si puternic. Nimic nu-i
poate sta impotriva. Arde luminos si impinge inapoi intunericul. Ingerul acelui oras (Steaua din Apocalipsa) sufla
pe foc si il ajuta sa arda.

Dar intr-o zi, una din flacarile mici din foc decide ca vrea sa vada ce era dupa acel foc din colectiv, asa ca s-a dus
singur. Poate a vorbit si cu altii sa mearga cu el. In cele din urma si altii au inceput sa se indeparteze, sa
investigheze ce era dupa. Poate unii din ei au avut un conflict cu alte flacari mici si s-au decis ca nu mai vor sa fie
langa ei. Toti si-au luat lumanarile lor mici si s-au dus pe drumul lor. In cele din urma toti pleaca de la foc si nu
mai ramane nimic decat o gramada de cenusa in locul unde era focul lui Dumnezeu. Flacarile mici poate ca se
aduna in focuri mici de-ale lor - uneori 20 sau 100 sau poate 10,000 toti intr-un singur loc. Dar Steaua orasului
nu-i va ajuta - el este atribuit focului lui Dumnezeu si niciunui altuia. Nici una din flacarile mici nu poate sa se
compare cu puterea mare care era cand toate flacarile mici erau impreuna in armonie. Ei au lumanarile lor mici,
si s-ar putea sa se adune destule sa cauzeze chiar o flacara mica, dar este NIMIC in comparatie cu ce era sau ce
ar putea sa fie. Unele din ele sunt stinse de intuneric, unele mor singure, unele mor in grupuri mari, unele se
transforma in foc strain. Este MULT mai usor pentru intuneric sa-i ia cand nu sunt toate impreuna. De fapt, este
cantecul de sirena al intunericului care i-a atras departe de foc de la inceput - specific ca asta sa se intample!

Steaua asteapta la gramada de cenusa originala, soptindu-le flacarilor mici sa se intoarca. Domnul asteapta si
UN om care sa stea in spartura pentru oras. Daca si UNA din flacarile mici se intoarce la gramada de cenusa
originala si se pocaieste si sta in spertura acolo arzand sfidator cat de tare poate, insistand a nu fi miscat -
Steaua ii va sufla pe flacara si va incepe sa cheme pe altii inapoi. Steaua va aduce ajutor din orice sursa posibila.
Steaua este FOARTE motivata sa o faca sa functioneze, asa ca tot felul de resurse vor fi valabile celor care se
comit sa stea in locul unitatii unde Dumnezeu i-a plantat. Nimic nu le poate sta in cale cand sunt unde i-a plantat
Dumnezeu. Inamicul poate sa-i ia numai cand iasa afara inelului de foc si merg pe caile lor.

Daca toate vin inapoi sau doar cateva, cand CINEVA se intoarce si se pocaieste si isi indreapta fata ca si sageata
si refuza sa fie miscat iarasi, orasul va incepe sa se intoarca. Focul original va incepe sa arda tare si Sfesnicul va fi
aprins din nou. Vor avea acces la centralele nucleare din cer nu doar la lumanarile lor. Cand Trupul lui Hristos se
pune in pocainta si unitate si in stare de frangere sa indeplineasca o sarcina data de Domnul, nimic nu poate sa
le stea impotriva. Ei vor mosteni promsiunile Lui cand nu vor mai merge pe caile lor si se pocaiesc.

De ce auzim povesti despre vreo fata misionara care a mers intr-o insula din Pacific unde Evanghelia nu sa predicat si
minuni nemaipomenite o urmareau peste tot? Dar nimic din asa ceva nu se intampla cand este inapoi in Anglia? De ce
sunt canibalii vanatori de capete vindecati si inviati din morti si apar provizii miraculoase financiare pentru fiecare
nevoie, dar ea nu poate sa le faca altundeva? Pentru ca pe acea insula ea este TOT Trupul lui Hristos si ea este acolo la
indrumarile Lui si sub conducerea Lui si Trupul este Una. Ca si cu Pavel cand a intrat intr-un oras neatins, ea ESTE
Sfesnicul. Dar cu cat de curand apare o alta slujire, sau convertitii ei se separa si incep o alta “biserica” si refuza sa aiba
partasie cu ceilalti si incepe sa fie dezbinatoare, trezirile se opresc de tot si puterea paraseste cladirea. De fiecare data.
(De cate exemple istorice vrei?)

Daca Sfesnicele reaprinse inseamna acces la MARILE arme de razboi, atunci este FOARTE in mult interesul inamicului
sa ne tina sa nu avem acces la aceste arme - de a vedea problema si de a face ceva despre aceasta. De aceea Trupul lui
Hristos in FIECARE oras din America a fost divizata metodic si sistematic in bucati mici. Iar noi am muscat-o. Daca vom
continua sa ne rugam “facă-se voia Ta, precum în cer şi pe pământ” atunci ar trebui sa incepem sa fim Un Singur Trup -
stii, cum vom fii in cer.
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Deci mi se pare ca toata atentia a FIECARUI oras ar trebui sa fie, “Ce ar trebui sa se intample ca sa ne primim inapoi
Sfesnicul?” Noi credem ca Dumnezeu ne-a aratat formula pentru aceasta. Credem ca Biserica din Liberty, Missouri, are
un Sfesnic si altele din tara sunt aprinse acum. Mai multe despre aceasta dedesubt.

Sa incerc asta dintr-alta directie. Apostolii au primit Duhul Sfant in Ioan 20:22 cand isus a suflat peste ei si a spus,
“Luaţi Duh Sfânt!” Erau deja trimisi in pereche ca sa vindece oameni si sa scoata demoni. Nimeni nu ma poate
convinge ca poti sa faci asta fara Duhul Sfant in tine! Apoi, chiar inaintea ascensiunii lui Isus la Tatal, El le-a dat Marea
Misiune sa mearga sa raspandeasca Evanghelia in Ierusalim, Iudeea, Samaria si pana la capetele pamantului. Dar le-a
mai spus sa NU mearga sa o faca pana ce Duhul Sfant a venit la ei. Hm? Ei aveau deja Duhul Sfant. Dar asta nu este
aspectul rascumparator al Duhului Sfant, asta este imputernicirea de la Duhul Sfant. Ei au avut ceva acolo, dar nu au
fost inca complet botezati, scufundati si aprinsi de Duhul Sfant. Chiar daca au fost cu El, chiar daca li sa spus sa mearga,
ei NU aveau voie sa mearga pana ce limbile de foc au coborat peste ei.

Biblia vorbeste in spirale, aplicatii multiple pentru acelasi proces despre populatii sau situatii crescatoare sau. Osea se
aplica Israelului in acea perioada, Israel in viitor, America, eu, Biserica, etc. Predica de pe Munte se aplica mie, familiei
mele, orasului meu, tarii mele, Miresei, etc. Este un Cuvant Viu si misterele lui sunt fara de sfarsit (si iti trebuie Duhul
Sfant sa le descifrezi). Si vreau ca tu sa vezi ca acest instructaj sa stai in Ierusalim pana a venit focul are aplicatii si
pentru Biserica de Oras. Modelul pe care il avem este ca ucenicii au stat si erau toti impreuna rugandu-se si cautandu-l
pe Dumnezeu pana la Cincizecime cand au cazut limbile de foc peste ei si i-a aprins. Petru a fost transformat din cineva
care s-a lepadat de Hristos de trei ori doar cu cincizeci de zile in urma, in a fi un lider si un vorbitor public determinat,
neinfricat a carui prime (complet extemporane) predici aduce 3,000 de oameni la pocainta. Este interogat si biciuit si Il
lauda pe Isus - si este umplut de Duhul Sfant din nou (Fapte 4:31)! Inainte de asta, chiar si o slujitoare mica l-a facut sa
se lepede de Hristos de trei ori! Acum are atat sens in vorba ca niciunul din liderii religiosi nu poate sa se certe cu el!

Uite ideea. Daca Trupul lui Hristos in orasul tau nu are un Sfesnic, atunci stai in Ierusalimul tau si rugati-va impreuna
si cauta fata Lui pana se aprind limbile de foc. SA NU mergi in Iudeea, Samaria si la capatul pamantului cand focul tau
nu este aprins. Recomand tare ca FIECARE trup local care nu are un Sfesnic aprins sa se opreasca sa mai faca sau sa
mai trimita sau sa mai finanteze ceva altundeva pana nu ai strigat la Domnul suficient ca focul Sau sa cada dupa care
sa poti sa mergi in autoritatea Lui potrivit cailor Lui. Orice faci fara un Felinar va fi in puterea ta si nu complet in a Lui.
S-ar putea sa aiba efecte opuse, dar NIMIC ca aceasta nu va fi cand esti complet in voia Lui si sub conducerea Lui si
operand ca Un Singur Trup!

Este ca o ochire. Nu te du incercand sa repari alt loc cand casa ta este in neoranduiala. Incepe in centru si lucreaza
spre exterior. In cazul meu, El nu m-a lasat sa ies din Liberty pentru un an si jumatate pana ce Sfesnicul a fost aprins.
Stiu pe altii care erau singuri culcati cu fata la pamant plangand pentru orasul lor pentru DECENII fara sa plece. Am
intors inapoi tot suportul misiunilor in India, toata atentia spre exterior si ne-am pastrat toata atentia pe Trupul local.
Cand a ajuns la o “masa critica” si s-a aprins, Domnul m-a dezlegat si ma lasat sa merg mai departe sa ajut pe altii.

Nimic nu este mai important - sau mai imputernicitor - decat sa ai un Sfesnic dupa tine care certifica ca tu esti al Lui si
ai puterea Lui de foc dupa tine. Fara ea, veti avea lumanarile voastre mici sa va lumineze cararea si sa impinga inapoi
intunerecul. Te rog asculta-ma. Uita-te la modelul biblic inaintea noastra. Sa nu te duci sa implinesti Marea Misiune
pana nu ai implinit acasa ce scrie in Isaia 58. Numai ATUNCI lumina ta se va ridica in intuneric si El te va insoti si cand
vei striga El iti va raspunde.

Fiecare Templu are nevoie de un Sfesnic arzand in el. Fiecare aplicatie - fiecare picior al spiralei - trebuie sa aibe un
foc arzand. Nu stins, nu ramas fara ulei, nu sub obroc, nu sub pat - ci un foc pus intr-un sfesnic ca toti oamenii sa-l
vada si sa lumineze puternic ca sa impinga inapoi intunericul si sa dezvaluie tot ce este ascuns. Noi trebuie sa rezistam
inamicului si el va fugi. Cum? Prin luminozitatea si neinfricarea si evidenta luminii noastre. Prin a ne tine Lampile pline
cu uleiul Duhului Sfant tot timpul. Fecioarele nechibzuite erau acelea care nu sunt pline cand vine Mirele.

Fiecare Templu are nevoie de o Lampa care sa lumineze tare. Trebuie sa avem intalnirile noastre curatite si purificate
si fara pata si albe - asa ca lumina lui Isus sa reflecteze pe fiecare perete si fiecare persoana si pe orice facem si
spunem. Daca trebuie sa fim vase folositoare trebuie sa fim argint sau aur, nu lut si lemn - folositoare pentru scopuri
nobile, nu nenobile. Ne trebuie casele aprinse bine cu Evanghelia si cu Duhul lui Dumnezeu. TOATE templele au nevoie
de curatenie. Pe toate spiralele, la toate nivelele, la toate dimensiunile - Trup, Suflet si Duh.

Despre ce ttemple vorbim? Despre TOATE. (Nu trebuiue sa merg inapoi si sa explic ce inseamna “toate”, asa-i?)
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Eu Casa Orasul Mireasa Noul Ierusalim

● Inima mea luminata de flacara mea mica a Duhului Sfant
● Casa mea luminata de focul combinat a “singurei carni” care locuieste acolo

● Biserica Mea de Oras - luminata de Sfesnic si de focul combinat al Trupului care locuieste acolo
● Mireasa, intregul Trup al lui Hristos - luminat de Duhul Sau in noi toti

● Noul Ierusalim luminat de Lumina Lumii

Se aplica tuturora. Toate ar trebui sa fie un oras pe deal. Niciuna nu ar trebui sa fie ascunsa sub obroc sau sub pat.
Toate trebuie sa lumineze puternic. (Matei 5:13-16)

Si toate acelea a caror lampi nu mai are ulei sa fie considerata nechibzuita si aruncat in intunericul de afara. Spirale.
Vezi?

Matei 25:1-13 (RMNN)
1 Atunci, Împărăţia cerurilor se va asemăna cu zece fecioare care şi-au luat candelele şi au ieşit în întâmpinarea
mirelui. 2 Cinci din ele erau nechibzuite, şi cinci, înţelepte. 3 Cele nechibzuite, când şi-au luat candelele, n-au luat
cu ele untdelemn, 4 dar cele înţelepte, împreună cu candelele, au luat cu ele şi untdelemn în vase. 5 Fiindcă
mirele zăbovea, au aţipit toate şi au adormit. 6 La miezul nopţii, s-a auzit o strigare: ‘Iată mirele, ieşiţi-i în
întâmpinare!’ 7 Atunci, toate fecioarele acelea s-au sculat şi şi-au pregătit candelele. 8 Cele nechibzuite au zis
celor înţelepte: ‘Daţi-ne din untdelemnul vostru, căci ni se sting candelele’. 9 Cele înţelepte le-au răspuns: ‘Nu, ca
nu cumva să nu ne ajungă nici nouă, nici vouă, ci mai bine duceţi-vă la cei ce vând untdelemn şi cumpăraţi-vă’.
10 Pe când se duceau ele să cumpere untdelemn, a venit mirele: cele ce erau gata au intrat cu el în odaia de
nuntă şi s-a încuiat uşa. 11 Mai pe urmă, au venit şi celelalte fecioare şi au zis: ‘Doamne, Doamne, deschide-ne!’
12 Dar el, drept răspuns, le-a zis: ‘Adevărat vă spun că nu vă cunosc!’ 13 Vegheaţi dar, căci nu ştiţi ziua, nici
ceasul în care va veni Fiul omului.
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Asa Vorbeste Domnul
Ezechiel 36:1-38 (RMNN)
36 Tu, fiul omului, proroceşte asupra munţilor lui Israel şi spune: Munţi ai lui Israel, ascultaţi Cuvântul Domnului! 2 Aşa
vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Pentru că vrăjmaşul a zis despre voi: «Ha! Ha! Aceste înălţimi veşnice au ajuns
moştenirea noastră!»’ 3 proroceşte şi zi: ‘Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: «Da, pentru că din toate părţile au voit să
vă pustiiască şi să vă înghită, ca să ajungeţi moştenirea altor neamuri, şi pentru că aţi fost de batjocura şi de ocara
popoarelor, 4 de aceea, munţi ai lui Israel, ascultaţi Cuvântul Domnului, Dumnezeu! Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeul
munţilor şi dealurilor, râurilor şi văilor, dărâmăturilor pustii şi cetăţilor părăsite, care au ajuns de prada şi de râsul
celorlalte neamuri dimprejur»; 5 aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: «Da, în focul geloziei Mele, vorbesc împotriva
celorlalte neamuri şi împotriva întregului Edom, care şi-au însuşit ţara Mea şi s-au bucurat din toată inima lor şi cu tot
dispreţul sufletului lor, ca să-i jefuiască roadele.» 6 De aceea, proroceşte despre ţara lui Israel şi spune munţilor şi
dealurilor, râurilor şi văilor: Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: «Iată, vorbesc în gelozia şi urgia Mea, pentru că suferiţi
ocară din partea neamurilor!»’ 7 De aceea, aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: «Îmi ridic mâna şi jur că neamurile care
vă înconjoară îşi vor purta ele însele ocara! 8 Iar voi, munţi ai lui Israel, veţi da crengi şi vă veţi purta roadele pentru
poporul Meu Israel, căci lucrurile acestea sunt aproape să se întâmple. 9 Iată că voi fi binevoitor, Mă voi întoarce spre
voi şi veţi fi lucraţi şi semănaţi. 10 Voi pune să locuiască pe voi oameni în mare număr, toată casa lui Israel, pe toţi!
Cetăţile vor fi locuite şi se vor zidi iarăşi dărâmăturile. 11 Voi înmulţi pe oamenii şi vitele care vor creşte şi se vor
înmulţi; voi face să fiţi locuiţi ca şi mai înainte şi vă voi face mai mult bine decât odinioară şi veţi şti că Eu sunt Domnul.
12 Voi face să umble pe voi oameni, şi anume poporul Meu Israel; ei te vor stăpâni şi tu vei fi moştenirea lor şi nu-i vei
mai nimici.» 13 Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: Pentru că ţi se zice: ‘Tu, ţară, ai mâncat oameni, ţi-ai nimicit chiar şi
neamul tău’, 14 din pricina aceasta de acum încolo nu vei mai mânca oameni şi nu-ţi vei mai nimici neamul, zice
Domnul, Dumnezeu. 15 De acum, nu te voi mai face să auzi batjocurile neamurilor şi nu vei mai purta ocara
popoarelor; nu-ţi vei mai nimici neamul, zice Domnul, Dumnezeu.’ ”

16 Cuvântul Domnului mi-a vorbit astfel: 17 „Fiul omului, cei din casa lui Israel, când locuiau în ţara lor, au spurcat-o
prin purtarea lor şi prin faptele lor; aşa că purtarea lor a fost înaintea Mea ca spurcăciunea unei femei în timpul
necurăţiei ei. 18 Atunci Mi-am vărsat urgia peste ei din pricina sângelui pe care-l vărsaseră în ţară şi din pricina idolilor
cu care o spurcaseră. 19 I-am risipit printre neamuri şi au fost împrăştiaţi în felurite ţări; i-am judecat după purtarea şi
faptele lor rele.

20 Când au venit printre neamuri, oriîncotro se duceau, pângăreau Numele Meu cel sfânt, aşa încât se zicea despre ei:
‘Acesta este poporul Domnului, ei au trebuit să iasă din ţara lor.’ 21 Şi am vrut să scap cinstea Numelui Meu celui sfânt,
pe care-l pângărea casa lui Israel printre neamurile la care se dusese. 22 De aceea, spune casei lui Israel: ‘Aşa vorbeşte
Domnul, Dumnezeu: «Nu din pricina voastră fac aceste lucruri, casa lui Israel, ci din pricina Numelui Meu celui sfânt,
pe care l-aţi pângărit printre neamurile la care aţi mers. 23 De aceea voi sfinţi Numele Meu cel mare, care a fost
pângărit printre neamuri, pe care l-aţi pângărit în mijlocul lor. Şi neamurile vor cunoaşte că Eu sunt Domnul, zice
Domnul, Dumnezeu, când voi fi sfinţit în voi sub ochii lor. 24 Căci vă voi scoate dintre neamuri, vă voi strânge din toate
ţările şi vă voi aduce iarăşi în ţara voastră. 25 Vă voi stropi cu apă curată şi veţi fi curăţiţi; vă voi curăţi de toate
spurcăciunile voastre şi de toţi idolii voştri. 26 Vă voi da o inimă nouă şi voi pune în voi un duh nou; voi scoate din
trupul vostru inima de piatră şi vă voi da o inimă de carne. 27 Voi pune Duhul Meu în voi şi vă voi face să urmaţi
poruncile Mele şi să păziţi şi să împliniţi legile Mele. 28 Veţi locui în ţara pe care am dat-o părinţilor voştri; voi veţi fi
poporul Meu şi Eu voi fi Dumnezeul vostru. 29 Vă voi izbăvi de toate necurăţiile voastre. Voi chema grâul şi-l voi
înmulţi; nu voi mai trimite foametea peste voi. 30 Voi înmulţi rodul pomilor şi venitul câmpului, ca să nu mai purtaţi
ocara foametei printre neamuri. 31 Atunci vă veţi aduce aminte de purtarea voastră cea rea şi de faptele voastre care
nu erau bune; vă va fi scârbă de voi înşivă din pricina nelegiuirilor şi urâciunilor voastre.

32 Şi toate aceste lucruri nu le fac din pricina voastră, zice Domnul, Dumnezeu, să ştiţi! Ruşinaţi-vă şi roşiţi de purtarea
voastră, casa lui Israel!»’ 33 Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘În ziua când vă voi curăţi de toate nelegiuirile voastre,
voi face ca cetăţile voastre să fie locuite şi dărâmăturile vor fi zidite din nou; 34 ţara pustiită va fi lucrată iarăşi, de
unde până aici era pustie în ochii tuturor trecătorilor. 35 Şi se va spune atunci: «Ţara aceasta pustiită a ajuns ca o
grădină a Edenului şi cetăţile acestea dărâmate, care erau pustii şi surpate, sunt întărite şi locuite!» 36 Şi neamurile
care vor mai rămâne în jurul vostru vor şti că Eu, Domnul, am zidit din nou ce era surpat şi am sădit ce era pustiit. Eu,
Domnul, am vorbit şi voi şi face.’ 37 Aşa vorbeşte Domnul, Dumnezeu: ‘Iată în ce privinţă Mă voi lăsa înduplecat de
casa lui Israel şi iată ce voi face pentru ei: voi înmulţi pe oameni ca pe o turmă de oi. 38 Cetăţile dărâmate se vor
umple cu turme de oameni, ca turmele închinate Domnului, cu turme care sunt aduse la Ierusalim în timpul
sărbătorilor celor mari. Şi vor şti că Eu sunt Domnul.’ ”
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Reconstruieste pe Fundatiile Stravechi
Temelia strabuna trebuie sa fie Hristos si El rastignit. Aceasta este temelia lasata de Apostoli si nu poate alta sa fie
lasata. Nu poate fi facuta vreo imbunatatire pe adevarul Crucii si Invierii. Fara asta, nu avem nimic. Orice construim
trebuie sa fie fundat pe acel singur lucru. Fara jetrfa Lui pentru noi si realitatea Domniei lui Isus Hristos si moartea si
invierea Lui, nu avem nimic si ar trebui sa mergem toti acasa si sa ne imbatam.

1 Corinteni 15:1-19 (RMNN)
15 Vă fac cunoscută, fraţilor, Evanghelia, pe care v-am propovăduit-o, pe care aţi primit-o, în care aţi rămas 2 şi
prin care sunteţi mântuiţi, dacă o ţineţi aşa după cum v-am propovăduit-o, altfel, degeaba aţi crezut. 3 V-am
învăţat înainte de toate, aşa cum am primit şi eu, că Hristos a murit pentru păcatele noastre, după Scripturi, 4 că
a fost îngropat şi a înviat a treia zi, după Scripturi, 5 şi că S-a arătat lui Chifa, apoi celor doisprezece. 6 După
aceea S-a arătat la peste cinci sute de fraţi deodată, dintre care cei mai mulţi sunt încă în viaţă, iar unii au
adormit. 7 În urmă, S-a arătat lui Iacov, apoi tuturor apostolilor. 8 După ei toţi, ca unei stârpituri, mi S-a arătat şi
mie. 9 Căci eu sunt cel mai neînsemnat dintre apostoli; nu sunt vrednic să port numele de apostol, fiindcă am
prigonit Biserica lui Dumnezeu. 10 Prin harul lui Dumnezeu sunt ce sunt. Şi harul Lui faţă de mine n-a fost
zadarnic, ba încă am lucrat mai mult decât toţi, totuşi nu eu, ci harul lui Dumnezeu, care este în mine. 11 Astfel
dar, ori eu, ori ei, noi aşa propovăduim şi voi aşa aţi crezut.

12 Iar dacă se propovăduieşte că Hristos a înviat din morţi, cum zic unii dintre voi că nu este o înviere a morţilor?
13 Dacă nu este o înviere a morţilor, nici Hristos n-a înviat. 14 Şi dacă n-a înviat Hristos, atunci propovăduirea
noastră este zadarnică şi zadarnică este şi credinţa voastră. 15 Ba încă noi suntem descoperiţi şi ca martori
mincinoşi ai lui Dumnezeu, fiindcă am mărturisit despre Dumnezeu că El a înviat pe Hristos, când nu L-a înviat,
dacă este adevărat că morţii nu învie. 16 Căci, dacă nu învie morţii, nici Hristos n-a înviat. 17 Şi dacă n-a înviat
Hristos, credinţa voastră este zadarnică, voi sunteţi încă în păcatele voastre 18 şi, prin urmare, şi cei ce au
adormit în Hristos sunt pierduţi. 19 Dacă numai pentru viaţa aceasta ne-am pus nădejdea în Hristos, atunci
suntem cei mai nenorociţi dintre toţi oamenii!

Daca nu putem sa agreem pe asta, nu mai ramane nimic de spus. Nu putem sa dam inapoi si nu putem sa
compromitem.

1 Corinteni 3:10-23 (RMNN)
10 După harul lui Dumnezeu care mi-a fost dat, eu, ca un meşter-zidar înţelept, am pus temelia, şi un altul
clădeşte deasupra. Dar fiecare să ia bine seama cum clădeşte deasupra.
11 Căci nimeni nu poate pune o altă temelie decât cea care a fost pusă şi care este Isus Hristos. 12 Iar dacă
clădeşte cineva pe această temelie, aur, argint, pietre scumpe, lemn, fân, trestie, 13 lucrarea fiecăruia va fi dată
pe faţă: ziua Domnului o va face cunoscută, căci se va descoperi în foc. Şi focul va dovedi cum este lucrarea
fiecăruia.
14 Dacă lucrarea zidită de cineva pe temelia aceea rămâne în picioare, el va primi o răsplată. 15 Dacă lucrarea
lui va fi arsă, îşi va pierde răsplata. Cât despre el, va fi mântuit, dar ca prin foc.

16 Nu ştiţi că voi sunteţi Templul lui Dumnezeu şi că Duhul lui Dumnezeu locuieşte în voi? 17 Dacă nimiceşte
cineva Templul lui Dumnezeu, pe acela îl va nimici Dumnezeu, căci Templul lui Dumnezeu este sfânt, şi aşa
sunteţi voi.

18 Nimeni să nu se înşele: Dacă cineva dintre voi se crede înţelept în felul veacului acestuia, să se facă nebun, ca
să ajungă înţelept. 19 Căci înţelepciunea lumii acesteia este o nebunie înaintea lui Dumnezeu. De aceea este
scris: „El prinde pe cei înţelepţi în viclenia lor”. 20 Şi iarăşi: „Domnul cunoaşte gândurile celor înţelepţi. Ştie că
sunt deşarte.” 21 Nimeni să nu se fălească dar cu oameni, căci toate lucrurile sunt ale voastre: 22 fie Pavel, fie
Apolo, fie Chifa, fie lumea, fie viaţa, fie moartea, fie lucrurile de acum, fie cele viitoare, toate sunt ale voastre 23
şi voi sunteţi ai lui Hristos, iar Hristos este al lui Dumnezeu.

2 Timotei 2:19-21 (RMNN)
19 Totuşi temelia tare a lui Dumnezeu stă nezguduită, având pecetea aceasta: „Domnul cunoaşte pe cei ce sunt
ai Lui” şi „Oricine rosteşte Numele Domnului să se depărteze de fărădelege!” 20 Într-o casă mare nu sunt numai
vase de aur şi de argint, ci şi de lemn şi de pământ. Unele sunt pentru o întrebuinţare de cinste, iar altele, pentru
o întrebuinţare de ocară. 21 Deci, dacă cineva se curăţă de acestea, va fi un vas de cinste, sfinţit, folositor
stăpânului său, destoinic pentru orice lucrare bună.

In cele din urma, este foarte usor. Daca Duhul Sfant este in mine si Duhul Sfant este in tine, atunci suntem Un Singur
Trup si asta ar fi tot. Acum trebuie sa gasim o cale sa ne intelegem fara sa ne omoram intre noi sau sa ne spargem.
Punct.
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Dedesubt sunt niste extrase din Capitolul 5 din cartea lui Watchman Nee, “Viata Crestina Bisericeasca Normala.” Il
citez aici pentru ca el a fost cineva care a jertfit totul pentru Dumnezeu. El a stat ultimele decenii ale vietii sale intr-o
inchisoare Comunista pentru ca a refuzat sa dea inapoi. El a inteles dragostea si a lasat temelia pentru si a jucat un rol
pentru mult ce sa intamplat in biserica Chinezeasca in ultimii ani. Nu am vazut VREO crestere cum am vazut in China in
ultimii cativa ani. Nici in timpul Cartii Faptelor Apostolilor nu sa raspandit Evanghelia asa de repede - si in conditii oribil
de rele. Te-as incuraja sa citesti toata cartea lui. Este valabila in intregime online gratuit aici -
http://www.ministrybooks.org/watchman-nee-books.cfm . Nu il urmez pe Nee, Domnul m-a pus pe aceasta carare
inainte sa dau de el, dar ce spune el face sens si o spune asa de bine, este mai usor sa-l citez direct.

SAPTE FACTORI IN UNITATEA SPIRITUALA
“Este un singur trup, un singur Duh, după cum şi voi aţi fost chemaţi la o singură nădejde a chemării voastre.
Este un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez. Este un singur Dumnezeu şi Tată al tuturor, care este
mai presus de toţi, care lucrează prin toţi şi care este în toţi” (Efeseni 4:4-6). O persoana este constituita un
membru al Bisericii pe terenul daca poseda unitatea in Duhul, si care va rezulta in a fii una cu ceilalti credinciosi
la cele sapte puncte de mai sus. Ele sunt cele sapte elemente in unitatea in Duhul, care este mostenirea comuna
a copiilor lui Dumnezeu. In trasarea unei linii de demarcare intre cei care apartin bisericii si cei care nu, trebuie
sa nu cerem nimic mai mult decat aceste sapte sau excludem pe cei care apartin familiei lui Dumnezeu; si nu
indraznim sa cerem ceva mai putin, sau includem pe cei ce nu apartin familiei divine. Toti in care se gasesc
aceste sapte lucruri in Biserica; toti care nu au una din aceste sapte nu apartin Bisericii.

(1) UN SINGUR TRUP. Intrebarea asupra unitatii incepe cu cea a apartenentei Trupului lui Hristos. Sfera partasiei
noastre este sfera Trupului. Cei care sunt inafara acesteia nu au nici o relatie spirituala cu noi, dar cei care sunt
Inauntrul acesteia sunt toti in partasie cu noi. Nu putem face vreo alegere de partasie in Trup, acceptand pe unii
membri si respingand pe altii. Toti facem parte din Trup,si nimic nu ne poate separa de acesta, sau de uni de altii.
Toti care L-au primit pe Hristos apartin Trupului, si el si noi suntem una. Daca nu dorim sa extindem partasia cu
cineva, trebuie sa fim siguri mai intai ca nu apartine Trupului; daca apartine, nu avem nici un motiv sa-l
respingem (numai daca este vorba de actiuni disciplinare lasate din Cuvantul lui Dumnezeu)

(2) UN SINGUR DUH. Daca cauta cineva partasie cu noi, avand in vedere faptul ca are acelasi Duh ca si noi,
trebuie sa fie primit ca si frate, chiar daca poate sa difere fata de noi in experienta si in perspectiva. Daca a
primit Duhul lui Hristos, si noi am primit Duhul lui Hristos, atunci suntem una in Domnul, si nimic nu trebuie
sa ne separe.

(3) O SINGURA SPERANTA. Aceasta speranta, care este comuna fiilor lui Dumnezeu, nu este o speranta generala,
ci speranta chemarii noastre, care este, speranta chemarii noastre ca si Crestini. Ce este speranta noastra ca si
Crestini? Speram sa fim cu Domnul pe veci in cer. Nu exista vreun suflet care sa fie al Domnului si inima caruia sa
nu fie aceasta speranta, caci a avea pe Hristos in noi inseamna a avea “speranta mantuirii” (Coloseni 1:27). Daca
spune cineva ca este al Domnului, dar nu are speranta in cer sau glorie, marturisirea lui este una goala. Toti care
au aceasta speranta sunt una, si cum putem fi divizati in timp daca avem speranta de a fi impreuna in glorie
pe vecie? Nu ar trebui sa impartim cu bucurie acelasi prezent daca vom avea acelasi viitor?

(4) UN SINGUR DOMN. Nu este decat un singur Domn, Domnul Isus, si toti sunt una in El care recunosc ca
Dumnezeu a facut pe Isus din Nazaret sa fie si Domn si Hristos. Daca cineva marturiseste pe Isus ca Domn,
atunci Domnul lui este Domnul nostru, si daca slujim aceluiasi Domn, nimic nu ne poate separa.

(5) O SINGURA CREDINTA. Credinta aceasta este este credinta - nu a crezurilor noastre legate de interpretarea
Scripturii, ci credinta prin care am fost mantuiti, care este posesiunea comuna a tuturor credinciosilor; care este,
credinta ca Isus este Fiul lui Dumnezeu (care a murit pentru mantuirea pacatosilor si care traieste iarasi ca sa
dea viata celor morti). Oricine nu are aceasta credinta vitala nu apartine Domnului, dar oricine o are este al
Dumnului. Copii lui Dumnezeu pot sa urmeze multe linii de interpretare ale scripturii, dar in legatura cu
aceasta credinta fundamentala, sunt una. Cei care nu au aceasta credinta nu au nici o parte in familia lui
Dumnezeu, dar noi ii recunoastem ca frati in Domnul pe toti cei ce o au.

(6) UN SINGUR BOTEZ. Se face prin scufundare sau stropire? Este singur sau trinitar? Sunt diverse feluri de
Botez acceptate de fii lui Dumnezeu, asa ca daca facem forma de botez linia de divizare intre cei ce apartin
bisericii si cei care nu, vom exclude multi credinciosi adevarati din partasie cu noi. Sunt unii copii ai lui
Dumnezeu care cred ca un botez material nu este necesar, dar fiindca ei sunt copii lui Dumnezeu, nu indraznim
sa-i excludem din partasie pe baza aceasta. Care este atunci semnificatia acelui singur botez mentionat in acest
pasaj? Pavel face lumina pe acest subiect in prima lui scrisoare catre Corinteni. “Hristos a fost împărţit? Pavel a
fost răstignit pentru voi? Sau în numele lui Pavel aţi fost voi botezaţi?” (1:13). Accentul nu este pe forma de
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botez, ci pe numele in care am fost botezati. Prima intrebare nu este daca ai fost stropit sau scufundat,
scufundat odata sau de trei ori, botezat fizic sau spiritual; punctul important este acesta: In numele cui ai fost
botezat? Calificarea ta ca si membru al bisericii este daca ai fost botezat in numele Domnului. Daca cineva
este botezat in numele Domnului, il primesc ca si frate al meu, indiferent de forma botezului lui. Prin asta noi
nu spunem ca nu are nici o consecinta daca suntem stropiti sau scufundati, sau daca botezul nostru este
spiritual sau fizic. Cuvantul lui Dumnezeu spune ca botezul este fizic, si prin scufundare, dar ideea este ca felul
botezului nu este baza partasiei noastre, ci numele in care am fost botezati. Toti care au fost botezati in numele
Domnului sunt una cu El.

(7) UN SINGUR DUMNEZEU. Credem noi in acelasi Dumnezeu personal si supranatural ca si Tatal nostru? Daca
da, atunci apartinem unei singure familii, si nu este nici un motiv adecvat pentru ca sa fim divizati.

Cele sapte puncte de mai sus sunt sapte factori in acea unitate divina care este posesiunea tuturor membrilor
familiei divine, si acestea constituie sungurul test ale profesiei Crestine. Acestea sunt posesiunile fiecarui
Crestin adevarat, indiferent de a carui loc sau timp apartine. Ca si o funie impletita in sapte a unitatii Duhului
care leaga pe toti credinciosii din lume; si indiferent de cat de diverse sunt caracterele sau circumstantele lor,
daca au aceste sapte expresii ale unitatii interne, nimic nu poate sa-i separe.

Daca impunem vreo conditie mai mult de aceste sapte - care sunt rezultatul vietii spirituale unice, atunci
suntem vinovati de sectarianism, pentru ca facem divizie intre cei care sunt fii ai lui Dumnezeu manifestati.
Daca aplicam orice alt test inafara de aceste sapte, cum ar fi botezul prin scufundare, sau anumite interpretari
ale profetiei, sau o linie anume ale invataturii despre sfintenie, sau o anume experienta Penticostala, sau
abandonarea unei biserici denominationale - atunci noi impunem conditii inafara celor stipulate in Cuvantul lui
Dumnezeu. Toti care au in comun aceste sapte puncte cu noi sunt fratii nostri, indiferent de experientele lor
spirituale, sau crezuri doctrinale, sau anume relatii bisericesti. Unitatea noastra nu este bazata pe aprecierea
noastra adevarului unitatii noastre, nici pe iesirea noastra din tot ce lumea contrazice unitatea noastra, ci pe
faptul adevarat al unitatii noastre, care este facut real in experienta noastra prin prezenta Duhului lui Hristos.

BISERICILE LOCALE
Acum ce este adevarat despre Biserica universala este adevarat si pentru biserica locala. Biserica universala este
alcatuita din toti care au unitatea in Duhul. Biserica locala este compusa din toti care au unitatea in Duhul, intr-o
anume localitate. Biserica lui Dumnezeu si bisericile lui Dumnezeu nu difera in natura, ci numai in mare. Prma
este compusa din toti din tot universul care sint insuflati de Duhul lui Dumnezeu; cea din urma este compusa din
toti dintr-o localitate care sunt insuflati de Duhul.

Toti care vor sa apartina unei biserici dintr-o anume localitate trebuie sa indeplineasca doua cerinte - trebuie sa
fie un fiu a lui Dumnezeu, si trebuie sa locuiasca in acea localitate. Calitatea de membru in Biserica lui Dumnezeu
este conditionata numai prin a fi un fiu a lui Dumnezeu, dar calitatea de membru intr-o biserica a lui Dumnezeu
este conditionata, in primul rand, prin a fi un fiu a lui Dumnezeu iar, in al doilea rand, a locui intr-o anume
localitate.

In natura Biserica este indivizibila cum si Dumnezeu Insusi este indivizibil. Asa ca, divizia bisericii in biserici nu
este o Divizie in natura, viata, sau esenta, ci doar in guvernare, organizare, si management. Pentru ca biserica
primara a fost compusa dintr-un numar mare de indivizi, o masura de organizatie este indispensabila. Este o
imposibilitate fizica pentru tot poporul lui Dumnezeu, imprastiat in toata lumea, sa locuiasca si sa se adune intr-
un singur loc; si este pentru acel motiv singur ca Biserica lui Dumnezeu sa fie divizata in biserici.

Trebuie sa realizam clar ca natura tuturor bisericilor locale este asemenea pe tot pamantul. Nu este ca cei din
care consista o biserica locala sunt de un fel, si cei din care consista o alta biserica locala sunt de un alt fel. In
natura nu este vreo diferenta. Singura diferenta este in localitatile care determina granitele lor respective.
Biserica este indivizabila; asa ca, in natura bisericile sunt si ele indivizabile. Este numai in sfera externa ca este
vreo posibilitate in a le diviza. Limitatiile fizice fac diviziile geografice inevitabile, dar unitatea spirituala a
credinciosilor biruieste toate barierele spatiale.

Localitatea este teren divin de divizie a Bisericii, pentru ca este singura divizie inevitabila. Fiecare bariera dintre
toti credinciosii este evitabila, inafara de aceasta. Cata vreme credinciosii raman in carne nu pot sa existe
separati de locuintele lor; asa ca, bisericile care consista din credinciosi de acest fel nu pot sa nu fie
restrictionate de locuintele lor. Distinctiile geografice sunt neutre, nu arbitrare, si este simplu din cauza
limitatilor fizice a fiilor lui Dumnezeu care fac diviziile geografice inevitabile, care Dumnezeu le-a randuit ca
Biserica Lui sa fie divizata in biserici pe baza localitatii. Asemenea diviziuni sunt scripturale, iar alte divizii sunt
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carnale. Orice divizie a fiilor lui Dumnezeu inafara de cele geografice implica nu doar o divizie de sfera, ci o
divizie de natura. Divizia locala este singura divizie care nu atinge viata Bisericii.

Majoritatea credinciosilor de azi sunt asa de orbi la baza scripturala a unei bisericii ca daca unul intreaba pe altul.
“Din ce biserica faci parte?” Primul gand al celui intrebat este la linia specifica de invatatura pe care o aproba,
sau grupul de oameni cu care are partasie speciala, sau cum grupul lui de Crestini sunt diferiti de altii, sau poate
numele acelui grup, sau felul de organizatie adoptata de ei - in scurt, totul inafara de zona in care traieste. Putini
ar raspunde la acea intrebare cu, “Eu apartin bisericii din Efes,” sau “Eu apartin bisericii din Shanghai,” sau “Eu
apartin bisericii din Los Angeles.” Este a fi in Hristos care ne separa de lume, si este a fi intr-o anumita localitate
care ne separa de alti credinciosi. Este numai ca locuim in alta zona fata de ei ca apartinem unei alte biserici.
Singurul motiv pentru care eu nu apartin aceeiasi biserici ca alti credinciosi este ca eu nu locuiesc in aceasi zona
ca si ei. Daca as vrea sa fiu din aceeasi biserica, atunci ar trebui sa-mi schimb rezidenta in acelasi loc. Daca, pe de
alta parte, vreau sa fiu intr-o biserica diferita de altii in localitatea mea, atunci singura solutie la problema mea
este sa merg in alta localitate. Diferenta de localitate este singura justificare pentru divizie intre frati.

SAPTE BAZE DIFERITE A DIVIZIEI
Pe partea pozitiva am vazut terenul pe care Dumnezeu a oranduit Biserica Sa sa fie divizata. Acum, pe partea
negativa, o sa vedem pe ce baza ar trebui ca Biserica sa nu fie divizata.

(1) LIDERI SPIRITUALI. “ Vreau să spun că fiecare din voi zice: „Eu sunt al lui Pavel!” „Şi eu al lui Apolo!” „Şi eu al
lui Chifa!” „Şi eu al lui Hristos!”” (1 Corinteni 1:12). Aici Pavel arata carnalitatea credinciosilor Corinteni in a
incerca sa divida biserica lui Dumnezeu in Corint, care, prin ordine divina, era indivizabila, fiind deja cea mai
mica unitate scripturala peste care vreo biserica ar putea sa fie stabilita. Au incercat sa divizeze biserica pe baza
de cativa lideri care au fost specific folositi de Dumnezeu in mijlocul lor. Chifa a fost un slujitor zelos a
evangheliei, Pavel era un om care a suferit mult pentru Domnul, iar Apolo a fost unul pe care Dumnezeu cu
siguranta l-a folosit pentru serviciul Sau, dar prin toti trei au fost fara disputa ai Domnului in Corint, Dumnezeu
nu va permite vreodata bisericii ca sa faca un teren de divizare. El a randuit ca Biserica Lui sa fie pe baza
localitatilor, nu a persoanelor. Era bine sa fie o biserica in Corint si una in Efes, si chiar bine sa fie cateva biserici
in Galatia si un numar de ele in Macedonia, pentru divizia jistificata de diferenta in localitate in aceste biserici
diferite. Este deasemenea bine ca si credinciosii sa stimeze pe acei lideri folositi de Dumnezeu intre ei, dar ar fi
Fost chiar rau sa divida bisericile in acord cu liderii respectivi de care au fost ajutati.

(2) INSTRUMENTELE SALVARII. Liderii spirituali nu sunt un motiv adecvat pentru a diviza Biserica; nici
instrumentele folosite de Dumnezeu in mantuirea noastra. Unii din credinciosii Corinteni spuneau ca sunt “a lui
Chifa,” altii “A lui Pavel,” altii “a lui Apolo.” Ei au trasat inceputul istoriei lor la acesti oameni, asa ca au crezut ca
apartineau lor. Este natural si comun sa fie o persoana mantuita prin instrumentalitatea unui lucrator, sau
societate, sa se considere ca apartine unui lucrator sau unei societati. Este deasemenea natural si comun pentru
un individ, sau o misiune, prin intermediul careia oameni au fost mantuiti, sa considere pe cei salvati ca apartin
de ei., este natural, dar nu spiritual. Este comun, dar totodata, contrar voii lui Dumnezeu. Vai! Ca asa de multi
din slujitorii lui Dumnezeu nu au realizat inca ca sunt slujitori ai bisericii locale, nu stapanii unei “biserici” private.
Bisericile sunt divizate pe baza geografiei, nu pe baza instrumentelor mantuirii noastre.

(3) NON SECTARIANISM. Unii crestini cred ca stiu mai bine decat sa spuna, “eu sunt al lui Chifa,” sau “eu sunt al
lui Pavel, “ sau “eu sunt a lui Apollos.” Ei spun, “eu sunt al lui Hristos.” Acesti crestini dispretuiesc pe ceilalti a fi
sectari, si pe baza asta incep o alta comunitate. Atitudinea lor este - “Tu esti sectar; eu sunt nesectar. Voi sunteti
inchinatori la eroi; noi ne inchinam numai Domnului.”

Dar Cuvantul lui Dumnezeu nu numai ca condamna pe cei care spun “eu sunt al lui Chifa,” sau “eu sunt al
lui Pavel, “ sau “eu sunt a lui Apollos.” La fel de definitiv de clar denunta pe cei care spun, “eu sunt al lui Hristos.”
Nu este gresit ca cineva sa creada ca apartine numai lui Hristos; este corect si chiar esential. Nici nu este gresit
sa respinga toata schisma intre fii lui Dumnezeu; este foarte laudabil. Dumnezeu nu condamna aceasta clasa de
Crestini pentru vreuna din aceste doua lucriri; El ii condamna pentru pacatul care ii condamna pe altii -
sectarianismul lor. Ca si un protest impotriva diviziei intre copii lui Dumnezeu, multi credinciosi cauta sa se
divida de aceia care nu se divid de cei care o fac, si nici nu au visat ca ei insisi divizeaza! Baza diviziei poate sa fie
mai plauzibila decat a celor care divid pe baza diferentelor doctrinale, sau preferintelor personale pentru anume
lideri, dar faptul ramane ca divid fii lui Dumnezeu. Chiar cand resping schisma altundeva, ei insisi sunt
schismatici.

Cand spui, “sunt al lui Hristos,” vrei sa spui ca altii nu sunt? Este perfect legitim pentru tine sa spui, “eu sunt al
lui Hristos,” daca ceea ce vrei sa spui implica a cui aparti; dar daca implica, “eu nu sunt sectar; stau diferit de voi
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sectarilor,” atunci face o diferenta intre tine si alti Crestini. Gandul insusi de a distinge intre fii lui Dumnezeu
izvoraste din firea pamanteasca a omului, si este sectar. Daca ne uitam la alti credinciosi a fi sectari si ne
consideram a fi non sectari, imediat diferentiem intre poporul lui Dumnezeu asa ca manifestam un duh dividator
chiar in faptul condamnarii diviziei. Nu conteaza prin ce distingem intre membri familiei lui Dumnezeu - chiar
daca este vorba despre pretextul lui Hristos Insusi - suntem vinovati de schisma in Trup.

Ce este corect atunci? Toata exclusivitatea este gresita. Toata inclusivitatea (fiilor lui Dumnezeu) este corecta.
Denominatiile nu sunt scripturale, si trebuie sa nu avem nici o parte in ele, dar daca adoptam o atitudine de
criticism si credem, “Sunt denominationali; eu sunt nedenominational. Ei apartin sectelor; eu apartin numai lui
Hristos” - asemenea diferentieri sunt definitiv sectare.

Da, laudat fie Dumnezeu ca sunt al lui Hristos, dar partasia mea nu este doar cu aceia care spun, “eu sunt al lui
Hristos,” dar cu toti care sunt ai lui Hristos. Ce este de o importanta vitala nu este confesiunea ci faptul. Chiar
daca acesti alti credinciosi spun ca sunt al lui Pavel, al lui Chifa, si al lui Apolo, totusi de fapt sunt al lui Hristos.
Nu prea ma intereseaza ce spun, dar ma intereseaza mult ce sunt ei. Nu intreb daca sunt denominationali sau
nedenominationali, sectari sau nesectari; intreb doar, “sunt ei ai lui Hristos?” Daca sunt ai lui Hristos, atunci sunt
fratii mei.

Situatia noastra personala ar trebui sa fie nedenominationala, dar baza partasiei noastre nu este
nedenominationalismul. Noi ar trebui sa fim nonsectarieni, dar nu indraznim sa insistam pe nonsectarianism ca
si conditie pentru partasie. Singura baza pentru partasie este Hristos. Partasia noastra ar trebui sa fie cu toti
credinciosii dintr-o localitate. S-ar putea sa faca diferente denominationale, dar noi nu trebuie sa facem cerinte
nedenominationale. Nu indraznim sa diferentiem intre noi si ei, pentru faptul ca ei fac diferenta intre ei si altii. Ei
sunt fii ai lui Dumnezeu, iar ei nu inceteaza a mai fi fii ai lui Dumnezeu pentru ca ei fac distingeri intre ei si alti fii
ai lui Dumnezeu. Denominationalismul sau sectarianismul lor inseamna ca limitatii severe sunt puse pe Domnul
referitoare la scopul si planurile lui pentru ei, ceea ce inseamna ca ei nu vor trece peste o anumita masura de
crestere si plinatate spirituala. Binecuvantare se poate sa fie, dar niciodata plinatatea scopului divin.

Toti credinciosii care locuiesc in aceeasi localitate apartin aceleiasi biserici. Acesta este un principiu
neschimbabil. Nu indraznim sa alteram “toti credinciosii dintr-o localitate” in “toti credinciosii
nedenominationali dintr-o localitate.” Ne pierdem starea locala ca si biserica si devenim o secta daca facem
nedenominationalismul sau nonsectarianismul limita bisericii noastre, in loc de localitate. Nu cautam dupa o
biseruca denominationala, nici una interdenominationala, si nici chiar nedenominationala, ci dupa o biserica
locala. Diferenta dintre o biserica locala si una nedenominationala este o diferenta atat de vasta cat dintre cer si
pamant. O biserica locala este nedenominationala, dar o biserica nedenominationala este denominationala.
“Biserica din Corint” este scripturala, dar “biserica compusa din toti care spun, ‘eu sunt al lui Hristos’ din Corint”
este nescripturala. Noi mergem sa stabilim biserici, nu sa distrugem denominatii. Natura umana este predispusa
sa mearga in extreme; este atat de usor pentru noi sa fim nedenominationali si sa cerem nedenominationalism
de la altii, sau sa toleram denominationalismul din altii si sa devenim incet denominationali. Noi trebuie sa fim
nedenominationali, dar trebuie sa nu cerem nedenominationalism de la alti Crestini ca si baza partasiei noastre.

Asa ca, daca mergem intr-un loc unde Hristos nu este chemat, trebuie sa predicam evanghelia, sa castigam
oameni la Domnul, si sa infiintam o biserica locala. Daca mergem intr-un loc unde deja sunt Crestini, dar pe
diverse baze acesti credinciosi se separa in “biserici” denominationale, obiectivul nostru este la fel ca si in
celalalt loc - trebuie sa predicam evanghelia, sa aducem oameni la Domnul, si sa-i formam intr-o biserica pe baza
spirituala a localitatii. In tot timpul trebuie sa mentinem o atitudine de inclusivitate, nu exclusivitate, fata de
credinciosii aceia din diverse secte, caci ei, ca si noi, sunt fii ai lui Dumnezeu, si locuiesc in aceeasi localitate; asa
ca, apartin aceeasi biserici ca si noi. Pentru noi, nu putem sa ne alaturam unei secte sau sa ramanem intr-una,
caci legatura noastra cu biserica poate sa fie numai pe baza locala, dar in privinta celorlalti trebuie sa nu facem
din parasirea unei secte conditia partasiei cu acei credinciosi care sunt in secta. Asta ar face
nedenominationalismul baza bisericii noastre, in loc de localitate. Sa fim clari pe aceasta idee, ca o biserica
nedenominationala nu este o biserica locala. Este o diferenta vasta intre cele doua. O biserica locala este
nedenominationala, si este pozitiva si inclusiva; dar o biserica nedenominationala nu este o biserica locala, si
este negativa si exclusiva.

Sa fim clari pe pozitia noastra. Noi nu mergem sa infiintam biserici nedenominationale, ci biserici locale. Noi
cautam sa facem o lucrare pozitiva. Daca credinciosii pot sa fie condusi sa vada ce este o biserica locala -
expresia Trupului lui Hristos intr-o localitate - cu siguranta nu o sa ramana in vreo secta. Pe de alta parte, este
posibil ca ei sa vada toate relele sectarianismului, si sa-l lase, fara sa cunoasca ce este o biserica locala. Trebuie
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sa-i ajutam pe acestia, cu care i-a placut lui Dumnezeu sa ne foloseasca, sa inteleaga clar adevarul bisericii locale,
si sa nu puna accent pe intrebarea legata de denominatiune. Ei trebuie sa realizeze ca ori de cate ori folosesc
termenul “noi” privind fii lui Dumnezeu, trebuie sa includa pe toti fii lui Dumnezeu, nu doar pe cei care se
intalnesc cu ei. Suntem schismatici daca nu includem pe toti fii lui Dumnezeu atunci cand spunem “fratii nostri,”
ci numai pe cei care se intalnesc continuu cu noi.

Eu nu scuz sectarianismul, si nu cred ca ar trebui sa apartinem unei secte, dar nu este treaba noastra sa facem
pe oameni sa le paraseasca. Daca facem grija noastra majora sa ii conducem pe oameni la o cunostinta
adevarata a Domnului si puterea crucii Lui, atunci se vor abandona bucurosi Lui, si vor invata sa mearga in Duhul,
repudiind lucrurile firii pamantesti. Vom descoperii ca nu va fi nevoie sa ne stresam pe intrebarea
denominatiunii, caci Duhul Insusi ii va ilumina. Ce este castigat prin iesirea din secta daca credinciosul nu a
invatat calea crucii si sa mearga in Duhul?

(4) DIFERENTE DOCTRINALE. In greaca cuvantul redat ca si “erezii” in Galateni 5:20 [Versiunea King James
(Engleza)] nu reda neaparat gandul de greseala, ci mai degraba a divizei pe baza doctrinei. Noul Testament
Interlinear il traduce ca si “secte,” iar Darby in Noua lui Traducere il reda ca si “scoli de opinie.” Toata ideea aici
nu este diferenta intre adever si greseala, ci a diviziei bazate pe doctrine. Invatatura mea poate fi corecta sau
poate sa fie gresita, dar daca o fac o cauza a diviziei, atunci sunt vinovat de “erezia” de care este vorba aici.

Dumnezeu interzice orice divizie pe baza doctrinala. Unii cred ca rapirea este inainte de necaz; altii, ca este dupa
necaz. Unii cred ca toti sfintii vor intra in imparatie; unii cred ca numai o sectiune vor intra. Unii cred ca botezul
este prin scufundare; altii, ca este prin stropit. Uni cred ca manifestarile supranaturale sunt un acompaniament
Necesar la botezul cu Duhul Sfant, iar altii nu cred. Nici una din aceste vederi doctrinale nu constituie o baza
scripturala pentru a separa pe fii lui Dumnezeu. Chiar daca unii au dreptate iar altii nu, Dumnezeu nu
sanctioneaza nici o divizie pe baza diferentelor de asemenea crezuri. 1 Daca un grup de credinciosi se separa de
biserica locala din zel pentru anumite invataturi potrivit Cuvantului lui Dumnezeu, “biserica” noua pe care o vor
face s-ar putea sa aiba invataturi scripturale, dar nu va putea sa fie vreodata o biserica scripturala. A aduce
greseala intr-o biserica este carnal, dar a divide o biserica pe baza erorii poate deasemenea sa fie carnal. Este
carnalitatea care distruge asa de-adesea unitatea dintr-o biserica din orice loc.

Daca vrem sa mentinem o pozitie scripturala, atunci trebuie sa vedem ca bisericile pe care le-am infiintat sa
reprezinte numai localitatile, nu doctrine. Daca “biserica” noastra nu este separata de alti copii ai lui Dumnezeu
pe baza numai a localitatii, dar sta pentru propagarea o anumitei doctrine, atunci suntem decisiv o secta,
indiferent cat de corecta din punct de vedere scriptural este invatatura noastra. Scopul lui Dumnezeu este ca o
biserica a lui Dumnezeu ar trebui sa reprezinte fii lui Dumnezeu intr-o localitate, nu sa reprezinte un anumit
adevar acolo. O biserica a lui Dumnezeu in orice loc se compune din toti fii lui Dumnezeu din acel loc, nu doar
din cei ce tin aceleasi pareri doctrinale. Daca am ajunge intr-un loc unde o biserica a fost deja stabilita be baza
Locala, si am descoperi ca membrii ei au opinii pe care le consideram nescripturale, sau ca vad opiniile pe care le
tinem noi ca fiind nescripturale, daca refuzam sa-i recunoastem ca biserica a lui Dumnezeu in acea localitate si
ne retragem de la partasie, atunci suntem dezbinatori. Intrebarea nu este daca ei agreaza cu prezentarea
noastra a adevarului, ci daca ei stau pe baza bisericeasca curata.

Daca inimile noastre sunt puse sa prezerveze caracterul local al bisericilor lui Dumnezeu, atunci nu vom gresi sa
mergem impotriva problemelor din lucrul nostru. Daca crucea nu opereaza in mod major, ce posibilitati
nelimitate de frictiune vor fi daca vom include intr-o singura biserica toti credinciosii din localitate cu toate
opiniile lor diverse. Cum i-ar placea naturii firesti sa includa doar pe cei care au aceleasi opinii, si sa excluda pe
toti care au opinii diferite de ale noastre. Este greu pentru natura fireasca, dar bun pentru duh a avea asiciere
constanta si aproape cu cei caror interpretare a Scripturii nu seamana cu a noastra. Dumnezeu nu foloseste
divizia ca sa rezolve problema; El foloseste crucea. El ne va face sa ne supunem crucii, asa ca prin dificultatile
situatiei, umilinta si rabdarea si dragostea lui Hristos sa fie profund introduse in vietiile noastre. Sub
circumstante, daca nu cunoastem crucea, pobabil ne vom certa, ne vom pierde rabdarea, si in ultimul rand vom
merge pe caile noastre singuri. S-ar putea sa avem pareri corecte, dar Dumnezeu ne da oportunitatea sa
infatisam o atitudine corecta; s-ar putea sa credem corect, dar Dumnezeu ne testeada sa vedem daca iubim
corect. Este usor sa avem o minte incarcata cu invataturi scripturale, si o inima fara dragoste adevarata. Cei care
sunt diferiti de noi vor fi un mijloc in mana lui Dumnezeu ca sa ne testeze daca avem experienta spirituala, sau
doar cunostiinta spirituala, sa ne testeze daca adevarurile pe care le proclamam sunt o chestiune de viata
pentru noi sau doar o teorie.
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In Romani 14 ne arata cum sa ne comportam cu cei caror opinii difera de ale noastre. Ce am face daca ar fi in
biserica noastra vegetarieni si Sabatarieni? De ce, sa consideram aproape intolerabil daca in aceeasi biserica unii
din credinciosi ar tine ziua Domnului iar altii Sabatul, iar unii ar manca carnuri liber, timp ce altii sunt strict
vegetarieni. Asta era situatia cu care avea Pavel deaface. Sa auzim concluziile lui. “Primiţi bine pe cel slab în
credinţă, şi nu vă apucaţi la vorbă asupra părerilor îndoielnice.” (v. 1). “Cine eşti tu, care judeci pe robul altuia?
Dacă stă în picioare sau cade, este treaba stăpânului său, totuşi va sta în picioare, căci Domnul are putere să-l
întărească pentru ca să stea.” (v. 4). “Să nu ne mai judecăm dar unii pe alţii. Ci mai bine judecaţi să nu faceţi
nimic care să fie pentru fratele vostru o piatră de poticnire sau un prilej de păcătuire.” (v. 13). O, pentru
toleranta Crestinilor! O, pentru o inima mare! Vai! ca multi din fii lui Dumnezeu sunt atat de zelosi pentru
doctrinele lor ca imediat eticheteaza ca si eretici, si-i trateaza asa, pe toti a caror interpretare a Scripturii difera
fata de a lor. Dumnezeu ar vrea sa mergem in dragoste catre toti care tin pareri diferite fata de parerile care
sunt dragi noua (v. 15).

Asta nu inseamna ca toti membrii unei biserici pot sa tina orice parere vor, ci inseamna ca solutia problemei
diferentelor doctrinale nu se afla in a forma grupuri separate dupa parerile tinute, ci in pasirea in dragoste catre
cei caror opinie difera de a noastra. Prin invatarea cu rabdare am putea sa ajutam pe toti la “unitatea in credinta”
(Efeseni 4:13). In timp ce asteptam cu rabdare dupa Domnul, El ar putea sa dea har celorlalti sa-si schimbe
opiniile, sau s-ar putea sa ne dea noua har ca sa vedem ca nu suntem invataturi atat de buni pe cat credeam.
Nimic nu testeaza mai mult spiritualitatea unui invatator decat opunerea la invataturile lui.

Invatatorii trebuie sa invete umilinta, dar deasemenea si toti ceilalti credinciosi. Cand isi vor recunoaste pozitia
in Trup, vor cunoaste ca nu este data oricui ca sa determine chestiuni de doctrina. Trebuie sa invete sa asculte
de celor pe care Dumnezeu i-a echipat pentru slujirea specifica a invata pe poporul Sau. Darurile spirituale
si experienta spirituala sunt necesare pentru invatatura spirituala: in consecinta nu toti pot sa invete.

“faceţi-mi bucuria deplină şi aveţi o simţire, o dragoste, un suflet şi un gând. Nu faceţi nimic din duh de ceartă
sau din slavă deşartă, ci, în smerenie fiecare să privească pe altul mai presus de el însuşi. Fiecare din voi să se
uite nu la foloasele lui, ci şi la foloasele altora.” (Filipeni 2:2-4) Va fi perfect posibil ca sa fie o singura biserica
intr-o localitate fara frictiune intre multii ei membrii cand bisericile au sa puna la inima ce a scris Pavel bisericii
din Fillipi.

(5) DIFERENTE RASIALE. “Noi toţi, în adevăr, am fost botezaţi de un singur Duh, ca să alcătuim un singur trup, fie
iudei, fie greci, fie robi, fie slobozi, şi toţi am fost adăpaţi dintr-un singur Duh.” (1 Corinteni 12:13) Evreii
intotdeauna au avut cea mai puternica prejudecare rasiala din toti oamenii. Vedeau alte natiuni ca si necurati, si
le erau interzis sa manance vreodata cu ei; dar Pavel a spus-o foarte clar, scriind Corintenilor, ca in biserica si
Evreii si ne-evreii sunt una. Toate distinctiile din Adam au fost inlaturate in Hristos. O “biserica” rasiala nu are
recunoastere in Cuvantul lui Dumnezeu. Calitatea de membru intr-o biserica este determinata pe locul
rezidential, nu pe rasa.

Astazi in orasele mari cosmopolitane ale lumii sunt biserici pentru albi si biserici pentru negrii, biserici pentru
Europeni si biserici pentru Asiatici. Au originea in greseala de a intelege ca hotarele unei biserici este un oras.
Dumnezeu nu permite diviziei copiilor Lui pe baza diferentelor de culoare, obicei, sau felul de trait. Nu conteaza
a carei rase apartin, daca apartin aceleiasi localitate, apartin aceleiasi biserici. Dumnezeu a pus credinciosi din
diferite rase intr-o localitate, asa ca, prin trecand de toate diferentele externe, ei intr-o singura biserica sa arate
singura viata si singurul Duh al Fiului Sau. Tot ce vine la noi prin natura este invins prin har. Tot ce a fost al
nostru prin Adam a fost exclus in Hristos. Toata chestiunea depinde aici - sunt toate diferentele carnale
terminate in Hristos, sau este inca loc pentru carne in Biserica? Sunt resursele noastre in Hristos suficiente ca sa
depasim toate barierele naturale? Sa ne amintim ca biserica din orice localitate include toti credinciosii care
locuiesc acolo si exclude pe toti care locuiesc altundeva.

(6) DIFERENTE NATIONALE. Evreii si ne-evreii reprezinta distinctii nationale si rasiale, dar in Biserica lui
Dumnezeu nu exista nici Evreu nici Grec. Nu este diferenta rasiala acolo, si nu este distinctie nationala acolo.
Toti credinciosii care traiesc intr-un singur loc, indiferent de nationalitate, apartin singurei biserici. In lumea
fizica sunt diferente intre Chinezi, Francezi, Britanici, si Americani, dar in lumea spirituala nu sunt diferente.
Daca un credincios Chinez locuieste in Nanking, apartine bisericii din Nanking. Daca un credincios Francez
locuieste in Nanking, si el apartine bisericii din Nanking. Este la fel pentru Britanici, Americani, si toate celelalte
nationalitati, tinand in cont faptul ca sunt nascuti din nou. Cuvantul lui Dumnezeu recunoaste biserica din Roma,
biserica din Efes, si biserica din Tesalonic, dar nu recunoaste biserica Evreiasca, sau biserica Chinezeasca, sau
biserica Anglicana. Motivul pentru care apar nume de orase in Scriptura in legatura cu bisericile lui Dumnezeu
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este ca diferenta dintre zona de locuit este singura diferenta recunoscuta de Dumnezeu intre fii Lui. Viata lor
este esential una, si asa ca este indivizibila, dar locul in care viata este traita nu poate decat sa varieze cata
vreme raman in firea pamanteasca.

Fiindca bisericile sunt toate locale, daca un credincios - indiferent de nationalitate - se muta dintr-un loc in altul,
el imediat devine un membru in locul antecedent, si nu are legaturi cu biserica in locul rezidentei lui trecute. Nu
poti sa locuiesti intr-un loc si sa fi membru intr-o alta biserica. Nu sunt conexiuni extrateritoriale intre bisericile
lui Dumnezeu. Daca treci de limita orasului, treci de limita bisericii. Daca un frate Chinez se muta din Nanking in
Hankow, el devine membru al bisericii din Hankow. La fel, un frate Britanic care vine din Londra in Hankow
imediat devine membru al bisericii din Hankow. O schimbare a rezidentei implica neaparat o schimbare a
Bisericii, in timp ce naturalizarea nu are vreun efect asupra statutului de membru.

Slujitorii care au plecat din China in Insulele din Marea de Sud trebuie sa aiba grija sa nu formeze acolo o
biserica Chinezeasca de peste Mari. Este posibil sa fie o Camera de Comert Chinezeasca de Peste Mari, sau o
Facultate Chinezeasca de Peste Mari, sau un Club Chinezesc de Peste Mari. Orice vrei poate sa fie Chinezesc de
Peste Mari, dar nu o biserica. O biserica este tot timpul locala! Daca te duci in orice oras intr-o tara straina,
atunci este o chestiune de curs ca apartii bisericii din orasul acela. Nu este nimic Chinezesc despre biserica lui
Dumnezeu.

Cat de glorios ar fi daca cei mantuiti din fiecare oras ar putea sa treaca cu vederea toate diferentele naturale si
sa considere numai unitatea lor spirituala. Cea mai faina marturie a unui grup de crestini pe care o pot face este
“Noi suntem credinciosii lui Hristos dintr-un anume loc”. Daca este Hristos in tine sau nu, determina daca apartii
Bisericii; unde locuiesti determina biserica particulara din care apartii. Intrebarea pusa de Dumnezeu lumii este,
“Apartin ei lui Hristos?” Intrebarea pusa de Dumnezeu credinciosilor este, “Unde locuiesc ei?” Nu nationalitatea
ci localitatea este intrebarea ridicata. Bisericile lui Dumnezeu sunt construite pe baza orasului, nu pe baza
nationala.

Conceptia usuala a unei biserici indigene, care este chiar adevarata in unele moduri, este fundamental gresita la
punctul cel mai vital. Toata diferentierea intre tari pagane si tari crestine este opusa cu gandul lui Dumnezeu,
pentru ca metoda de divizie a Bisericii este legata de localitate, nu nationalitate. Biserica lui Dumnezeu nu
cunoaste nici Evreu nici Grec; asa ca, nu cunoaste nici bastinas nici strain, nici o tara pagana nici o tara Crestina.
Scriptura diferentiaza intre orase, nu intre tari, pagani si Crestini. Deci daca am fi in acord total cu mintea lui
Dumnezeu, ar trebui sa nu facem vreo diferenta intre biserica Chinezeasca si biserica straina, intre lucratorii
Chinezi si cei straini, sau intre fonduri Chinezesti si fonduri straine.

Gandul bisericii indigene este ca bastinasii unei tari ar trebui sa fie auto-guvernati, auto-suportati, si auto-
propagati, in timp ce gandul lui Dumnezeu este ca si credinciosii dintr-un oras - fie bastinasi sau straini - ar trebui
sa fie auto-guvernati, auto-suportati, si auto-propagati. Ia, de exemplu, Peking. Teoria bisericii indigene face
difereta dintre Chinezi si straini in Peking, in timp ce Cuvantul lui Dumnezeu face diferenta intre credinciosii din
Peking - fie Chinezi sau straini - si credinciosii din alte orase. De aceea in Scriptura citim de bisericile non-evreilor,
dar niciodata de biserica non-evreilor. Incercarea de a face o biserica din toti credinciosii Chinezi arata o lipsa de
intelegere in ceea ce priveste baza divina a formarii bisericilor.

Pe de-o parte, nu exista o biserica a Non-Evreilor in Scriptura; pe de alta parte, citim de “biserica
Tesalonicenilor.” Este sugestiv ca asta este singura expresie de genul folosita in Noul Testament. Cuvantul nu
vorbeste de biserica Grecilor (o rasa, sau o natiune), ci de biserica Tesalonicenilor (un oras). Nu este un
asemenea lucru in gandul lui Dumnezeu ca si biserica Chinezilor, dar este un asemenea lucru ca si biserica
Pechinesilor. Scriptura nu cunoaste nimic de biserica Francezilor, dar recunoaste biserica Parisienilor. O
intelegere clara a bazei divine a formarii Bisericilor - in acord cu diferenta oraselor si nu a tarilor - ne va salva de
intelegerea gresita a bisericii indigene. Ar trebui sa nu fie nici o diferenta intre crestinii Chinezi si cei straini, intre
lucratorii Chinezi si cei straini, sau intre fonduri Chinezesti si straine in orice localitate.

(7) DISTINCTII SOCIALE. In zilele lui Pavel, din orice punct de vedere social, era un mare gol fixat intre un om
liber si un sclav; dar dadeau slava lui Dumnezeu unul langa altul in aceeasi biserica. In zilele noastre, daca unul
care cara ricsa si presedintele republicii ar fi amandoi ai lui Hristos si ar trai in acelasi loc, atunci ar apartine
aceeiasi biserici. Se poate sa fie o misiune pentru tragatori la ricsa, dar nu poate fi vreodata o biserica pentru
tragatori la ricsa. Distinctiile sociale nu este o baza adecvata pentru formarea unei biserici separate. In Biserica
lui Dumnezeu “nu poate sa fie sclav nici om liber.”
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In scriptura avem cel putin sapte lucruri definite care sunt interzise de Dumnezeu ca motiv de divizare a
Bisericii Lui. De fapt aceste sapte puncte sunt tipic numai tuturor altor motive care mintea umana ar putea sa
faca pentru divizarea Bisericii lui Dumnezeu. Cele doua milenii ale istoriei Bisericii sunt un record trist al
inventiilor omului sa distruga unitatea Bisericii.

Pai, asta acopera tot, asa-i?

Nici el nu este prea subtil. De aceea imi place de el. :-)

Sa sumarizam:

● Predica-l pe Hristos si El crucificat.
● Predica pocainta si nevoia de a nu ne conforma lumii.

● Du-te din calea Duhului Sfant.
● Fii non-sectarian, dar nu o fa o cerinta pentru altii.

● Asculta foarte bine si fa orice iti spune El.
● Hraneste si imbraca si ai grija de cei indurerati.

● Scoate-o de sub “cutii”.
● Stai complet independent de structuri de control extra-locale.

● Lasa oamenii sa umble in darurile lor.
● Focuseaza-te pe indivizi.

● Iubeste fara sfarsit.
● Testeaza totul.

● Fii FOARTE flexibil!
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Restaureaza Strazile cu Locuinte

Spiritual, orasele din America sunt in ruine. Sunt intunecate. Sunt refugii pentru animale salbatice si demoni de tot
felul. Inamicul a petrecut generatii aducand divizie in fiecare oras in America si sa asigurat ca Trupul lui Hristos nu va
prinde nici o tractiune si ca nu vor lucra impreuna. In Noiembrie 2004, Domnul mi-a aratat America ca si cum m-as uita
in jos la glob din spatiu - si era acoperita in intuneric total, negru ca cerneala

Asta nu inseamna ca nu este nici un Crestin bun sau ca nu este nici o slujire care face ce trebuie. Ca si cum te-ai uita
pe geamul unei Navete Spatiale noaptea, nu ai vedea televizorul lui Susie pornit, sau luminile lasate pornite la scoala.
Tot ce puteai sa vezi erau focurile combinate a unor orase intregi. Nu spun ca Dumnezeu nu face miscari in America.
Spun doar ce cred ca mi-a aratat in Noiembrie 2004 - ca nu era NICI UN Sfesnic in America, niciun oras unde Hristos
era Capul si ei ardeau ca una.

Cred ca ard acum unele lumini si sunt foarte fericit de cat de departe am ajuns si ce se va intampla. Lucrez
deasemenea urgent pentru ca timpul pe care il avem sa facem asta este scurt. Cred ca persecutia va veni in america si
nu avem mult ca sa pozitionam asta. Este doar ecuational, Domnul a spus cu cat suntem mai mult ca El (si scopul Lui
pentru noi), cu atat mai mult vom fi persecutati. Cu cat ne miscam sa o facem cum trebuie, inamicul se va lupta inapoi.
Deja sunt structuri infiintate ca sa ne vaneze si sa ne omoare. (Citeste asta - www.FulfilledProphecy.com/2010.html .
Poate asta te va face sa te grabesti.)

Cum va arata restaurarea strazilor cu locuinte? Sincer, nu stiu cum se va manifesta. Cunosc componente comune care
sunt probabile, dar fiecare oras va fi diferit. Pot sa-ti spun din istoria trezirilor, din Marile Treziri si din studierea
Cuvantului ce va implica probabil, dar Dumnezeu are planuri diferite pentru Trup in fiecare oras - planuri pentru bine
nu pentru rau sa le dea un viitor si o nadejde. (Numai ca unele pot include evacuarea.)

Aici sunt doar cateva din lucrurile ce le vom vedea. Cum se vor manifesta in orasul tau sau in ce cantitati, nu am nici o
idee.

● Cresteri masive in “biserici de casa” si alte “centre” de inchinare - inclusiv locuri de intalnire la servici si pe afara.
● Stadioane si terenuri si parcuri pline cu oameni care se inchina si se roaga, conduse numai de Duhul Sfant.
● Centre de antrenament si echipare ca sa umple oamenii si sa mearga in darurile lor.
● Daruri extravagante saracilor - indeplinind nevoile fizice ale celor flamanzi si goi si singuri si indurerati.
● Accentuarea pe sfintenia personala si nevoia de a merge curati inaintea Domnului.
● Oameni socant de radicali care refuza sa se conformeze lumii si nu vor da inapoi sub nici o amenintare.
● Grupuri mari care vin impreuna sa-si arda idolii - sau sa-i vanda si sa dea celor in nevoie.
● Transferul responsabilitatii slujirii oamenilor in loc de o clasa de preoti.
● Schimbari masive in structuri financiale si capitaliste. Unele vor fi schimbate, altele vor fi spulberate.
● Retele eficiente locale pentru impartirea resurselor si indeplinirea nevoilor locale. Trimisul local pentru misiuni.
● Miscari masive a oamenilor departe de structurile denominatiilor pentru ca gasesc adevarul altundeva.
● Secesiunea adunarilor locale de la trupurile guvernante nationale sau internationale in favoarea bisericii de oras.
● Comunitate adevarata la o scara pe care nici nu o intelegem - dragoste reala si adevarata pentru frati.
● identificarea si echiparea a liderilor slujitori locali.
● Miscari ale Darurilor Duhului la o scara care nu am mai vazut-o. Muzica noua si arta si alte lucruri.
● Relevanta si impact crescut a afecerilor Crestine.
● Unitate voluntara regionala si internationala intre orase surori.
● Expunerea din ce in ce mai mult a lupilor din rangurile “bisericii institutionale”.
● Schimbari substantiale in economiile locale, inclusiv inchiderea afacerilor “vicii” si reducerea ratei de crima.
● Atentie personala extravaganta la fiecare oaie pierduta.

Vommai vedea deasemenea:

● Cresteri masive a persecutiei impotriva Crestinilor din toate partile.
● Trucuri disperate din partea liderilor “bisericii institutionale” ca sa mentina statu quo-ul cu orice cost.
● Presiune crescuta catre O Biserica Mondiala si agreere ecumenica cu toate natiunile.
● Persecutie crescatoare a tuturor care spun ca au singura sursa de adevar religios. (Ca si noi!)
● Marirea invinovatirii celor care dau la saraci si care se retrag din societatea aceasta trasa de consumatori ca fiind
“teroristi economici”.
● Executari silite din partea bancilor pe “bisericile institutionale” care nu pot sa-si plateasca ipoteca si alte facturi.

http://www.fulfilledprophecy.com/2010.html
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Nu cred ca acele lucruri sunt profetice. Multe din ele sunt deja vizibile iar eu spun doar ca “spiralele” vor continua sa
escaleze. Unele din ele sunt predictibile prin instructiunile Scripturale, unele sunt ce se intampla istoric cand Dumnezeu
se misca peste oameni iar ei incep sa se comporte ca si Isus. Nu simt ca merg intr-un picior cu lucrurile astea. (Si vreau
sa spun clar ca NU sunt un sustinator al “Imparatiei Acum” sau al “Dominionismului”.Nu cred ca o sa preluam controlul
lumii - sau daca nu, nu poate sa se intoarca Isus. I cred doar ca o sa vedem o restaurare a Trupului - iar Biserica de
Oras este chestiunea. Nu cred ca va afecta FIECARE oras sau sa se raspandeasca peste tot in lume inainte ca
Necazul sa inceapa.Cred ca este doar de ajuns sa ne dea ceva sa ne uitam inainte si sa echipeze oamenii sa
stabileasca structurile si parteneriaturile necesare ca sa ne ajute in Marele Necaz cand vom fi persecutati greu si
marginalizati de fortele raului. Si cred ca nu avem timp de pierdut.

Cum o faci in orasul tau? Nu am nici o ideie. Nu sunt seful tau si nu vreau sa ma incred in intelepciunea MEA. Nu ar
trebui nici sa te increzi in intelepciunea TA! Singura solutie pentru noi este sa ne luam capetele (si dorintele) din cale si
sa ascultam de El foarte bine si sa facem orice ne spune - indiferent de cat de ciudat ar suna. Cata vreme se alineaza
cu Cuvantul lui Dumnezeu (si nu cu interpretarea noastra, ci cu Cuvantul), atunci mergi si fa-o.

Doar adu-ti aminte de asta, suntem fiinte compuse din trei parti - Trup, Suflet si Duh - si incearca sa-ti tii ochii pe cel
etern. Nu pe natura sufleteasca, ci pe duh. Trebuie sa faci ce scrie in Isaia 58 intr-un fel cat de mare posibil si peste
toate cele trei dimensiunile. El te va ajuta. El iti va da tot ajutorul de care ai nevoie. El va deschide usi si va lumina calea.

Sunt sigur ca ce va vrea El pentru Trup este sa fie Trupul tot timpul, nu doar intr-un loc intr-o anume zi a saptamanii.
Trebuie sa avem partasie si sa slujim zilnic si de la casa la casa. Dar s-ar putea sa inceapa cu in singur eveniment intr-
un singur loc. Asta-i OK, este totul despre spirale. Trebuie sa aprinzi focul undeva si s-ar putea sa arda incet in acel loc
pana se imprastie.Dar cum va creste, asteapta sa sara ca si un foc de padure in tot felul de locuri si audiente
neasteptate. Sa te uiti cum sa ii implici pe “cei mai neinsemnati”. Lui ii place sa foloseasca lucrurile nebune ale lumii, ca
să facă de ruşine pe cele înţelepte, asa ca intreaba-te cine sau unde sau cum este cel mai nebun lucru pe care
“biserica institutionala” s-ar gandi vreodata sa foloseasca sau sa faca - iar apoi roaga-te pentru asta daca ar trebui sa o
faci. El este mult mai creativ decat tine, deci ar fi mai bine sa faci orice iti spune el - dar tine-ti ochii deschisi pentru
oportunitati intre toti oamenii care au fost marginalizati si inlaturati inainte.

Cel mai important lucru este sa continui sa faci ce te-a adus aici - care este, plange si roaga-te in umilinta, asculta de
El si fa orice iti spune si nu-i sta in cale. Lasa Duhul sa conduca TOATE lucrurile. Daca incep banii sa vina, pune-i in
mainile oamenilor care au avut deja “dragostea de bani” batuta din ei. SA NU ii dai oamenilor care sunt obisnuiti sa tina
multi bani - ca si oameni de afaceri si pastori, doar pentru ca asa s-a facut mereu. (Fa tot ce-ti spune Dumnezeu.Nu
spun ca El nu o sa foloseasca oameni de afaceri.)

Oamenii care ar putea sa fie cei mai de incredere ar putea fi cei care mancau din tomberon acum cateva zile inainte
ca Dumnezeu sa-i aprinda si sa-i elibereze. Nu ti se pare ciudat ca consiliul de administratie a unei slujiri care ajuta
oamenii fara adapost este aproape tot timpul plina de oameni de afaceri si pastori? Nu ar trebui sa fie plina de oameni
fara adapost? Sau cel putin oamenii care au fost fara adapost la un moment dat?

Sa nu asculti de oamenii care nu sunt liberi cand iti spun cum sa structurezi lucrurile sau cum sa oferi o slujire sau
cum sa implinesti nevoi. Adu-ti aminte ca Biserica din OrasulTau este complet autonoma in toate lucrurile si nu are nici
o cerinta biblica sa raspunda numai lui Dumnezeu. Sa nu permiti sub nici un fel controlul autocrat dinafara orasului tau.
Primeste profetii si apostolii care sunt trimisi la tine, dar testeaza-i pe toti. Roaga-te pentru ce aduc ei si respinge tot ce
nu este Adevarul.

Asteapta-te la MULT razboi. Asteapta infiltratori si spioni. Asta-i razboi! Inamicul cu care ne luptam este REGELE
minciunilor. Orice ai face, SA NU o faci despre TINE!! Nici nu stiu daca este posibil daca aceasta este o miscare
suverana a lui Dumnezeu dar in orice caz - sa nu o faci!! Te va zdrobi ca pe o insecta!

Perscriptie Anti-Sa-O-Faci-Despre-Tine
Spune-o sincer, clar si public:

A TA este Imparatia, a TA este Puterea, A TA este slava,
IN VECI. Nu a mea, NICIODATA. Amin.

Repeta dupa nevoie. (Ai putea sa mai citesti si Daniel 4:28-37 dupa nevoie.)
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Fratia Martirilor - Plan de Batalie de O Pagina
Vezi versiunea extinsa cu referinte scripturale -

www.FellowshipOfTheMartyrs.com/battle_plan_long.htm

Recunoaste nevoia ta totala pentru Dumnezeu si inabilitatea ta sa ajungi la Cer si sa scapi consecintele pacatului in
propria ta putere. Pocaieste-te pentru orice pacat. Recunoaste-l pe Isus ca si Fiul inviat al lui Dumnezeu si roagate Lui
sa te curateasca. Angajeaza-te fata de El iar El va fi Domnul si Stapanul tau si numai El insusi te va directiona. Fara
orice rezervatie sau evaziune, trebuie sa fi sincer ca intentionezi sa Il cauti si sa faci cum te indruma El - chiar daca
inseamna discomfort, abuz, sacrificiu, schimbare, suferinta, separare sau chiar si moarte. Cere insufletirea Duhului
Sfant intr-o masura atat de mare cat vrea El sa-ti dea. Sa nu cauti daruri de dragul darurilor, cauta-l pe Dumnezeu - iar
el se va decide pentru darurile pentru tine. Sa fi dispus sa urmezi sfintirea - sa te stradui si sa te indemni inainte pentru
fiecare zi. Du-te si nu mai pacatui.

Daca vrei sa spui ca Hristos este Domnul, atunci trebuie sa spui ca, Cuvantul Lui este autoritatea finala. Sa petreci
majoritatea timpului tau in inchinare la Dumnezeu pentru ca El este sfant. Asta este cea mai pura expresie a dragostei
noastre - pentru asta am fost facuti. Cauta pe oricine este absolut comis sa faca cum directioneaza Dumnezeu si este
dispus sa vorbeasca numai Adevarul, chiar daca este greu. Petreceti timp impreuna slavindu-L pe Dumnezeu si
cautand fata Lui. Fiecare din voi sa fie pregatit sa slujeasca. Sa nu te bazezi pe personalul platit sa o faca.

Ultima sursa a Adevarului este Cuvantul lui Dumnezeu. Sa inveti sa il iubesti, sa il iei peste tot, sa il citesti si sa-i ceri
Duhului Sfant sa iti explice si sa te invete ce ai nevoie. Sa practici vorbind Adevarul curat fara vreun indiciu de om
inserat. Testeaza totul cu Cuvantul lui Dumnezeu.

Tine-te de bine, fugi de rau. Sa inveti sa nu ai dragoste pentru orice lucru creat care trece de dragostea ta fata de
Creator. Munceste din greu. Orice ai face, sa o faci ca si cum ai face-o lui Dumnezeu. Sa te rogi ca Dumnezeu sa te
ajute sa ai un impact pozitiv cat de mare posibil. Mai mult decat orice altceva, Dumnezeu vrea sa restaureze mai intai
oamenii Lui si sa converteasca toate altarele inapoi la slavirea lui Dumnezeu. Roaga-te pentru biserici.

Ia cu mana mare mult Adevar si incepe sa hranesti pe cei flamanzi. Duceti-va ca misionari sa vorbiti la inimile
oamenilor unde Dumnezeu indruma. Intotdeauna sa vorbesti in dragoste si umilinta, aratand calea numai catre Hristos.
Adu-ti aminte, incerci sa salvezi suflete eterne - niciodata sa nu te focusezi pe lucrurile trecatoare, intotdeauna pe
etern.

Cauta-i pe acei care pot sa se angajeze complet lui Hristos si implica-i in adunarea ta. Slaveste-l pe Dumnezeu
intotdeauna pentru ca te foloseste sa-i mantuiasca pe altii. Ca si act de supunere, trimite toate resursele si materialele
valabile numai indivizilor si organizatiilor care sunt cele mai eficiente in a transforma comorile pamantesti in comori
ceresti - asta fiind, hranind pe cei flamanzi, ajungand la cei pierduti, avand grija de vaduve si de orfani, suportand pe
Frati in locuri grele, echipand misionari sa impinga inapoi intunericul - aceleasi prioritati pe care le are Hristos. Oricine
arata o “dragoste de bani” ar trebui sa fie suspectat imediat ca fiind prins de inamic si ar trebui sa se roage lumea
pentru el in mod disperat - aceasta este radacina multor rele. Dumnezeu a pregatit deja pe multi care nu mai sunt
susceptibili unui atac din acea directie - gaseste-i si da-le ce au nevoie.

Cauta alte Fratii si ascultati unii de altii in dragoste. Cautati sa sustineti membrii din propria voastra Fratie cand se duc
sa slujeasca sau sa se separe sa inceapa mai multe Fratii. Cautati unitate prin armonie. Sa nu fiti distrasi pentru vreun
moment de probleme secundare sau debateri. Nu vrem pe toti cantand melodia, vrem pe toti in armonie si cantand
partea scrisa pentru ei de Dumnezeu. Avem nevoie de toate bucatile. Nici unul nu poate fi lasat. Dar sa fii doritor sa
certati cum directioneaza Dumnezeu, si sa iertati daca se pocaiesc. Asteaptati lupi si spioni si infiltratori. Asteaptati-l
pe inamic sa fie siret. Asta-i razboi.

Cat stai in Adevar, sa te pui sa cunosti voia lui Dumnezeu si sa folosesti toate darurile si talentele tale in voia Lui,
lucruri minunate se pot intampla. Asteapta miracole. Roaga-te sa fi umplut cu imputernicirea Duhului Sfant si foloseste
ce daruri ti-a dat El. Stai umplut de o atentie constanta pe sfintenie si puritate si lauda. Dupa aceea roaga-te ca
Dumnezeu sa te mareasca ca sa poti tine mai mult. Roaga-te pentru darurile mai mari - cei care pot face cele mai
multe pagube inamicului.

Asculta numai de Dumnezeu. Timpul este scurt - asa ca sa nu-l irosesti. Du-te in dragoste - si niciodata sa nu te dai
batut.

www.FellowshipOfTheMartyrs.com - FOTM@FellowshipOfTheMartyrs.com
Drepturi de autor Doug Perry 2005 - Foloseste liber dar gratuit. Te rog pastreaza link-urile.

http://www.fellowshipofthemartyrs.com/battle_plan_long.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com
FOTM@FellowshipOfTheMartyrs.com
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Ajutoare vizuale

Metoda lui Dumnezeu Metoda Omului OMUL
Dumnezeu Pastor Senior

| Presedintele Pastori Asociati
Toti Oamenii / \ Diaconi/Batrani

Vice presedinti Prasedinti
/ / \ \ Comitete

Director Director Director Adunarea

/ \ / \ / \ OMUL
Manager Manager Manager Manager Papa
/ / \ / \ / \ / \ /\ \ Cardinal

Sef Sef Sef Sef Sef Sef Episcop
/ / \ / \ / \ / \ / \ \ Preot

Lucrator Lucrator Lucrator Lucrator Lucrator Lucrator Lucrator Oameni

Felul in care Opereaza ADEVARATA Biserica
Liderii intotdeauna ridica pe oameni la Dumnezeu.

Nu sa ii adune la ei.

Oile

Pastori

Invatatori

Evanghelisti

Profeti

Apostoli

La pastori le pasa de turma si ii suporta si ii hranesc.
Toti asculta unii de altii din dragoste.

Conducatorii conduc pentru ca sunt cei mai buni Slujitori.
Sangele unei oi pierdute curge in jos pe toti liderii.

(Daca ai fi o oaie, caruia ai vrea sa faci parte?)
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Cum sa “Faci Biserica” intr-un Oras cu Sfesnic

Regula #1 - NU INTRISTA PE DUHUL SFANT!

Regula #2 - Vezi Regula #1

Treisprezece Moduri Usoare cu care sa-L Intristezi pe Duhul Sfant
Nu trebuie sa le faci pe toate, doar alege UNUL. Asta-i suficient.

● Spune-i cand sa apara si cand sa plece. Programeaza aparentele Lui si sa fi sigur ca toti stiu ca tu ai control asupra
Lui asa ca va pleca la timp ca toti sa poata sa plece Duminica la ora mesei.

● Lasa pe cineva care nu este uns si nu ar trebui sa vorbeasca sa preia spectacolul.

● Spune-i lui Dumnezeu cat de minunat este si cat il iubesti si il adori si canta-i melodii in timp ce ignori complet pe
toti oamenii care sangereaza din jurul tau. Spune-le sa sune la birou daca vor sa vorbeasca cu cineva, dar sa nu
perturbi prezentarea planificata cu grija pentru aceasta vreme.

● Divide Trupul lui Hristos in bucati din ce in ce mai mici si umple-le cu vrajba, fractiun, divizie, ambitie egoista,
dispute, cearta, etc. Asta-i o modalitate sigura sa-l faci pe Porumbelul Bland sa plece.

● Spune-i ce poate si ce nu poate sa faca. Sa fi absolut pozitiv ca stii cum opereaza El si sa fi sigur ca ai spus la toata
lumea ca tu ai toate raspunsurile. Dupa care sa programezi si sa planifici totul in puterea ta si nu-i da nici un spatiu
(sau vreo invitatie) sa apara in orice alta cale decat ai pregatit tu.

● Spune ca vrei ca El sa apara, dar sa nu fi serios sau sa nu te dai din calea Lui. Daca incearca sa treaca prin, strico cat
de repede poti. Roaga-te aprins ca Domnul “sa scuture lucrurile” - dar cand o face, neaga ca a fost El si intoarce-te
la somn.

● Anuleaza intalnirile la rugaciune pentru ca oamenii sunt pe fetele lor si plang catre Domnul si este “ciudat”. Avem
nevoie ca oamenii sa fie FERICITI in biserica! Nu este “in voga” sa avem oameni care plang tot timpul.

● Convinge oamenii ca obiectivul este sa-L slaveasca pe Duhul Sfant si sa-L faca pe EL sa vina. Cauta manifestari si
afisari emotionale mai mult decat orice. (Noi VREM ca El sa vina - dar ca un efect secundar confirmator a faptului
ca Adevarul este spus si Cuvantul lui Dumnezeu este imprastiat si oamenii sunt transformati - nu ca si tot punctul
intalnirii sa fie ca noi sa stam si sa radem.)

● Spune oamenilor ca ceva glorios facut de El nu a fost facut de El - de fapt, spune ca satan a facut-o. Asta o va face.

● Ia toate lucrurile spirituale pe care ti le-a dat Domnul si strange-le si nu le imparti cu nimeni - si sa fi sigur sa lasi pe
toti care te stiu ca tu esti special.

● Sa te asiguri ca numai oamenii cu gradele si certificatele corecte de la structurile aprobate si sistemele omului
sunt lasati sa vorbeasca. Orice ai face, nu lasa persoana cu cel mai mare pahar cu Isus sa spuna ceva!

● Minte oamenilor din adunarea ta despre darurile spirituale. Poate sa si negi public ca TU vorbesti in limbi sau ca
umbli intr-unul din celelalte Daruri - cand o faci si o stii. Asta o sa-l faca sa plece cu siguranta - dar s-ar putea sa te
tina in apa fierbinte cu denominatia ta. (Am vazut personal ca asta functioneaza bine. Nu se poate spune la ce te
poate da pe mana a, dar NU va fi frumos si nici nu o sa o vezi venind. Fi avertizat.)

● Fa totul despre TINE. Imparatia Ta, Puterea Ta, Gloria Ta, Pe Veci. Amin.
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Fii un M*A*S*H

Inainte de a incepe sa echipam oamenii sau sa ne inchinam in duh si adevar, trebuie sa ne asiguram ca suntem
curatiti total - personal si colectiv. Trebuie sa purifici Templul mai intai. Cel mai comun lucru pe care l-am vazut in
toate vizitele mele la denominatii diferite este ca este o tendinta aproape universal catre planificarea programelor si
ignorarea indivizilor. Cu cat mai mare este adunarea, cu atat mai mare este tendinta. Intotdeauna se manifesta intr-o
afirmatie despre familie si ingrijorare pentru individ, dar apoi este data la o parte si negata de realitatea unei structuri
care pare a fi conceputa sa ignore nevoile individuale. Oricat de inconstient ar fi asta, realitatea este clara ca milioane
de Crestini NU merg in plinatatea lui Hristos sau mai rau, merg cu asupriri masive care continua sa fie netratate. Noi
nici nu ar trebui sa incercam sa “apelam” si oamenii care au multe usi deschise. Sunt lideri rate oloage.

TONE de oameni pleaca din bisericile institutionale. Milioane de ei pe an. De ce? Pentru ca nu simt ca nevoile lor
individuale sunt implinite. Ar putea sa stea printr-o predica buna cu unele aplicatii de viata, dar nu vad sau nu vad
transformarea radicala care ar trebui sa vina ca parte a vietii normale Crestine. Sau mai rau, au o criza sau o nevoie si
nimeni din “biserica” nu raspunde corespunzator.

NU il onoram pe Dumnezeu. Cantam si dansam si pretindem ca totul este bine in timp ce oamenii sangereaza si mor
in banci (sa nu mai vorbim de strazi). Asculta-ma, Dumnezeu NU vrea sa I te inchini in timp ce ignori pe persoana care
sta langa tine care are o criza! NU ii aduce onoare daca-ti ridici mainile si ii spui cat de mare este in timp ce GRESESTI
sa te comporti ca El si sa vindeci pe cei de langa tine. Vindeca-i - sau macar TRATEAZA-I - iar APOI poti sa mergi si sa I
te inchini si sa Ii spui cat de mare este El. El NU vrea sa te auda cantand in timp ce ignori pe cei care plang pe interior!
Rugaciunile tale se vor lovi de alama deasupra capului tau pana ce te comporti ca Isus. Termin-o - sau... El nu le va
ignora plansetele pentru prea multa vreme.

Biserica ar trebui sa fie ca si in filmul “M*A*S*H”. Daca au o petrecere si cineva striga “Elicoptere!” atunci melodia se
opreste si fiecare intra in actiune sa faca triaj. Asta inseamna identificarea rapida si categorizarea ranitilor potrivit
nevoilor - sangerari, rani la nivelul pieptului merg primele, apoi picioare rupte, apoi zgarieturile. DUPA ce toti sunt
tratati si sunt la Recuperare - ATUNCI poti sa mergi inapoi la petrecerea ta. Dar in ce fel de spital ai fi daca i-ai lasa sa
sangereze pana mor in cladire pentru ca refuzi sa te opresti din cantat si dansat pentru ca ai un program de tinut?! Tu
ai planificat petrecerea asta sa dureze o ora si jumatate si, pe golly, vei sta la timp indiferent de ce ar fi! Oamenii
bolnavi pot sa astepte pana se termina spectacolul.

Chiar si cand Isus era in mijlocul unei predici si ii avea pe toti in palma mainii lui, daca un om paralizat a venit prin
acoperis, Isus S-A OPRIT DIN VORBIT si l-a vindecat. (Marcu 2:1-12) APOI a putut continua cu predica - SI toti erau
FOARTE impresionati pentru miracolul care sa intamplat in fata lor! Nu stiu care ar fi miracolul mai mare in unele
biserici, ca un paralitic sa ridicat si a umblat sau ca pastorul sa oprit in mijlocul predicii!

Oamenii lui Dumnezeu trebuie sa fie antrenati cum sa identifice rapid razboiul fizic, emotional si spiritual care
opreseaza si omoara pe frati si trebuie sa fie imputerniciti sa mearga si sa-i trateze pe loc. Muzica trebuie sa se
opreasca pana ce TOTI din tabara sunt bandajati. “Biserica” nu va fi Biserica pana ce va inceta sa fie un spectacol si va
incepe sa fie un spital, in primul rand. Motivul nu este pentru ca am ambdicat ca liderii platiti sa faca totul pentru noi si
nu este posibil pentru ei sa continuie. Este corect (pentru noi), multora dintre ei au inceput sa le placa si acum nu mai
au incredere in Trup ca sa-i ajute - asa ca este un cerc vicios. Dar se va opri. Trupul trebuie sa invete sa aiba grija de
Trup, fie ca sunt sau nu slujitori platiti. Avem nevoie de Darurile Discernamantului de duhuri si de Cuvant de
Cunoastere si Intelepciune sa opereze cu putere si trebuie sa mergem inapoi la implinirea Marii Misiuni - in primul
rand prin curatarea dezastrului din adunarile noastre, apoi prin MERS. Nu putem sa ii asteptam sa VINA - caci cand o
facem, ei in majoritate nu stau, si este pentru ca nu sunt vindecati (pentru ca suntem prea ocupati cu vorba si nu ne
comportam ca Isus)

Daca ceva de aici te-a condamnat si ai realizat ca ai avut partea ta in sustinerea unui sistem care nu functioneaza sau
ai ignorat pe cineva care sangera pentru ca tu aveai scopurile tale, acum ar fi un moment bun sa gasesti un loc linistit,
sa te pui in genunchi si sa spui ca-ti pare rau. Plansul ajuta Dumnezeu stie ca esti serios. Ai vrea sa admiti public
oamenilor afectati. Cum vor invata ei vreodata cum sa se pocaiasca foarte bine daca cineva nu le arata? Nu astepta ca
altcineva sa o faca. Incepe cu tine.

Daca ingenunchezi si te pocaiesti si plangi in fata lor, ar putea sa inceapa o trezire. Unii din ei nu au mai vazut pe
NIMENI facand asta inainte! (Daca nimic altceva, le va da ceva nou de barfit.) :-)
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Atentie Personalapentru Toti

Daca ar fi sa facem lucrurile total opus de cum le facem acum, atunci vom incepe cu atentie personala radicala si
extravaganta la fiecare individ. Asta-i cu totul opus mentalitatii mega-bisericilor, aduna-i inauntru, aduna-i afara,
numeste ceva. Oamenii sunt disperat de flamanzi dupa atentie personala si dragoste. Cineva - ORICINE - sa le arate
ceva dragoste si grija si sa ii tina raspunzatori si sa nu ii lase sa alunece in intuneric. Copii se baga cam in orice club sau
cult sau gasca care ii va arata ceva grija personala si afirmatii. Adultii nu sunt prea diferiti. Deci de ce pierdem peste un
milion de oameni pe an din biserici? Pentru ca vorbim adevarul dur si oamenilor nu le place? Nu. Pentru ca ii tratam ca
si pe animale.

Trebuie sa intelegem ca Bunul Pastor va parasi pe cele 99 si va merge sa gaseasca pe ACEA care este pierduta.
(Matei 15:4) Asta nu pare corect pentru grup, dar asta-i economia Lui. Noi am incorporat mai mult o gandire ca si o linie
de asamblare Henry Ford, industrializata, economia la marime despre “biserica” - si clar nu functioneaza.

Daca ne angajam sa dam atentie personala si ucenicizare (si eliberare) fiecarei persoane dintr-o adunare (sau oras)
dupa nevoie, chiar daca inseamna atentie individualizata, cum o sa avem vreodata destul timp pentru personal ca sa
slujim la toti?! Vezi? Uite eroarea acolo. Este despre “personal”! Asta este despre ridicarea a mii de oameni care sa
poata sa slujeasca la altii. Asta este despre imputernicirea Trupului sa poata sa slujeasca Trupului cum ii calauzeste
Domnul. Daca ne focusam sa le antrenam intelectul si cunostiinta lor, atunci avem nevoie de oameni destepti antrenati
la seminar. Dar lupta noastra NU este cu carnea si sangele, este una spirituala - si ce ne-a oferit acesti oameni destepti
- doar 37,000+ de denominatii si una noua in fiecare zi? Putem sa dezbatem zile intregi cine a scris cartea Evrei sau
cum sa demascam Codul lui Davinci, dar oamenii mor in pacatele lor si nu sunt liberi! Nu au paharele lor pline si nu stiu
cum sa le umple! Dar stiu chestii. Din pacate “Examenul Final al Oilor si Caprelor” din Matei 25 nu include cunostintele
lor Biblice sau puritatea intelegerii lor a Trinitatii sau cat de bine se alineaza cu dogma denominationala - este despre
CE AI FACUT “celor mai neinsemnati”. (Matei 25:31-46) Mai bine ai citi-o si sa fi foarte sigur ca stii raspunsurile corecte
cand vei ajunge la judecata acea finala. TOATA LUMEA trece prin ea, nu poti sa sari peste ea pentru ca ai spus o
rugaciune mica cand ai mers in fata in biserica odata. (Chiar in acest moment esti o oaie sau o capra? Daca esti pastor,
care sunt oamenii tai? Este pe capul TAU!)

Nu am nici o idee cum are sa functioneze in fiecare situatie, dar am incredere ca Domnul va gasi o cale. Trebuie sa
echipam oamenii sa rupa lanturile, sa ridice jugurile, sa hraneasca pe cei flamanzi, sa imbrace pe cei goi, sa primeasca
la ei pe cei saraci si sa-i invete cum sa auda vocea lui Dumnezeu ca EL sa le directioneze toate cararile. Apoi o sa
avem nevoie sa avem incredere ca Dumnezeu are toate lucruile sub control si sa nu incercam sa microaranjam ce face
El. Foarte putini oameni sunt pregatiti sa se descurce cu asta. Dumnezeu are o ramasita, si sunt foarte frumosi, dar
lucrul pe care il au in comun este o credinta ca a unui copil de marimea unui rege care rezista orice impunere a
structurii si crede radical ca Dumnezeu are totul sub control, indiferent cat de nasol arata lucrurile.

Asta nu inseamna ca au sa accepte si infiltrarea inamicului sau fapte ale firii. Sunt loiali furios lui Dumnezeu si nu
tolereaza disruperea cursului Duhului din orice sursa. Trebuie sa veghem ca un soim si sa stabilim o “sfera” in jurul
locatiilor noastre de slujire care este protejata de Sangele lui Isus si in care noi in mod repetat si constant cerem nimic
mai putin decat Adevarul Pur sa fie lasat sa se manifeste. Trebuie sa incercam sa nu-L limitam pe Dumnezeu, dar sa
insistam totusi ca vrem paine si nu o piatra, un peste si nu un sarpe. (Matei 7:7-11) Domnul va onora asta si va pazi
portile. Avem autoritatea sa mustram lucrarile vrajmasului - sau a firii pamantesti. Ramasita sunt infricosati si inflacarati
in comiterea lor absoluta pentru Adevar. Vor avea foarte putina toleranta pentru orice miroase a om. Cum spui mai
exact cuiva care vorbeste sa stea jus si sa taca, si inca sa traiesti in pace cu toti oamenii, nu sa vazut inca. Dar va
trebui sa invatam cum si sa ascultam unii de altii.

Pentru mine, nimic nu a functionat mai bine decat “Modelul Paharului” in spatele acestei carti. Transcede denominatiile
si spune clar ca trebuie sa mergem in sfintenie si nu trebuie sa ne pocaim odata sa venim la Isus - trebuie sa marturisim
si sa ne pocaim tot timpul cand se strecoara lucruri care nu ar trebui. Trebuie sa ne tinem paharul plin TOT timpul.
Majoritatea oamenilor nici nu stiu cum sa faca asta si poate niciodata nu au fost plini toata viata lor! Este greu de
explicat, dar sunt mult mai multe detalii in cartea “Fa sa ploua ACUM, Doamne!” online -
FellowshipOfTheMartyrs.com/rain_down_now.htm. Pe scurt este ca trebuie sa turnam tot ce avem si sa ajutam sa ne
echipam unii pe altii cat de repede posibil. Nu asteptam pentru Domnul sa toarna din Duhul sau peste toate fapturile -
El asteapta ca NOI sa turnam din Duhul Sau peste toate fapturile!! Cartea explica cum sa o faci, dar este critic de
important sa intelegegem ca sa curatam pe deplin pe oameni si sa-i echipam cat de repede posibil. Si nu sunt sigur ca
este o scurtatura inafara de atentia personala pentru cineva care vede si aude foarte bine si poate sa ajute pe fiecare
individ.

Trebuie sa ridicam pe acei oameni, dar probabil sunt deja multi pregatiti. Trebuie sa inveti cum sa identifici pe cei care
“lucesc” foarte repede, sa vezi cine are cel mai mare pahar cu Isus, sa-i pui in rolurile lor si sa-i lasi sa lucreze.

FellowshipOfTheMartyrs.com/rain_down_now.htm
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Cine are Cel Mai Mare Pahar cu Isus?

Asta este destul de greu de explicat, dar daca ai Discernerea de duhuri, sti intr-un fel cand cineva este extra plin cu
Isus. Uneori dai de cineva si pleci si iti place de ei si auzi mai tarziu ca ei sunt Crestini. Uneori oamenii sunt mai “lucitori”
decat altii. Sti ce vreau sa zic? Este ca si cum Duhul din mine este indragostit cu Duhul din ei si pot sa spuna ca sunt in
echipa noastra - si o arma mare, deasemenea. Cu cat esti mai cunoscut cu Duhul Sfant, cu atat mai mult poti sa simti
acea atractie.

Te rog sa te uiti la graficul de la sfarsitul acestei carti. Ideea este ca cei cu pahare mari si curatite sunt cei care ar
trebui sa conduca lucrurile. Nu este tot timpul pastorul. Seminarele nu te prea invata cum sa mergi in sfintenie si sa ai
credinta ca si a unui copil. Te invata cel mai mult cum sa ai mai mult din TINE in pahar. Ei pun accentul pe diplome si
grade si cat de mare este creierul tau. Dar economia lui Dumnezeu spune ca daca nu accepti Imparatia ca si un copil
mic, nu poti sa intri. Asta pare contra “seminarelor”, asa-i?

Avem nevoie de oameni cu pahare mari pline cu Isus care sunt curatati total sa se ridice si sa conduca. Ei sunt cei care
stiu sa mearga in sfintenie si sa-si pastreze paharul plin. Ei sunt probabil acei care au cele mai multe daruri spirituale -
sau “butoanele lor de volum” sunt cel mai sus. Ei sunt acei care pot sa dea in mod sacrificial si sa echipeze pe altii. Ei
sunt acei care aud pe Dumnezeu si au autoritate legala sa duca razboi serios impotriva inamicului.

Omul care este putin neprihanit este si putin pacatos. Mai bine stai acasa pana esti gata sa te pocaiesti si sa fii curatat
si umplut. Sa nu pretinzi ca rugaciunile tale vor fi ascultate. De ce ar asculta Dumnezeu de tine cand tu nu asculti de El?
El iti arata lucruri care trebuie sa se schimbe, dar tu nu vrei. Asa ca sa nu astepti ajutor din partea Lui cu noua slujba
sau cu copilul tau din spital. Daca iti raspunde, este doar datorita harului si a milei, nu pentru ca o meriti.

Dar cel cu paharul mare si curatit poate sa beneficieze de toate promisiunile Daca/Atunci ale lui Dumnezeu pentru cei
care asculta cu grija de poruncile Sale. Daca sunt disperat de bolnav in spital si toti m-au abandonat, eu vreau pe cel cu
cel mai mare pahar plin cu Isus - si practic nimic din sine ramas - sa vina sa se roage pentru mine! Daca sunt pedepsit
pentru ceva, poate acela care ma iubeste destul ca sa-mi spuna adevarul il aude pe Dumnezeu destul ca poata sa-mi
spuna ce am facut si sa se roage pentru mine ca sa faca ceva in legatura cu asta. Daca am ceva demonic care ma
deranjeaza si ma face bolnav, acela este cel cu cea mai mare autoritate spirituala ca sa-i smulga si sa-i faramiteze.
Poate este intr-un loc in care sa se roage pentru vindecarea mea si Dumnezeu sa-l asculte pe loc. Indiferent, nu vreau
aproape de mine pe cel caldicel si pe jumatate plini.

Problema este ca, stim sigur cine este cine? Nu am fost invatati ca cel cu diploma pe perete are cel mai mare pahar cu
Isus? Si nu au fost cei cu diploma care ne-a spus asta? Dar noi doi stim ca daca cineva dintr-o adunare se roaga, este
probabil doamna acea mica si in varsta cu carje care sta in spate care Isus CHIAR va asculta de ea. Ea are cea mai
curata inima acolo. Poate este unul din copii din grupul de tineri. Poate este cineva la care nu ne asteptam. Asa face
Dumnezeu lucrurile. El foloseste lucrurile nebune ale lumii, ca să facă de ruşine pe cele înţelepte. Cel din fata care zice
ca este cel mai intelept s-ar putea sa nu fie cel pe care Dumnezeu il foloseste cel mai bine.

Se intampla sa cunosc multi profeti si apostoli care nimeni nu stie ca sunt acolo. S-ar putea sa nici nu stie ce sunt.
Sunt “doar” un om de servici sau un servitor de un fel, dar sunt un stalp care sustine acea adunare si pastor. Ei sunt
inima si constiinta si mijlocitorul pus in acel loc de Dumnezeu. Bunicul meu a fost un om de servici in biserici timp de
decenii. Unul dintre pastorii de acolo mi-a spus ca stia ca Bob era acela la care trebuia sa mearga cand avea nevoie de
sfaturi sau rugaciune. El a fost un pastor al pastorilor. Ei stiau ca puteau sa aiba incredere in el si sa capete sfat bun si
intelepciune adanca de la el. Se lasa pe acel mop si le vorbea Adevar. El doar a slujit in liniste si se ruga si vorbea
adevar tare cu umor bun si schimba lucruri - fara ca cineva sa-si dea seama sau sa incerce sa traga atentia la el. El doar
a slujit si a fost cel mai neinsemnat dintre acestia - si a fost un apostol in tot sensul a ce ar trebui ei sa fie. Si-a petrecut
ultimele zile din viata, dupa ce a fost diagnosticat cu cancer pancreatic, in pat la telefon sunandu-si prietenii cei mai
vechi care nu au primit niciodata Evanghelia si cerea sa vina la el si sa-i dea o ultima sansa sa le spuna despre Isus.
Multi oameni au venit la inmormantarea lui si au fost adanc afectati de acest fermier linistit si modest dintr-un oras de
200 de persoane din sudul lui Missouri. Si era capul linistit a unei familii de invatatori si predicatori si misionari care si-
au devotat vietiile lui Dumnezeu. Nu imi aduc aminte ca mi-a spus vreodata ce sa fac sau sa fiu, ci doar mi-a aratat.

Cheia este sa inveti cum sa vezi cine are cel mai mare pahar dupa care sa-i lasi sa mearga in darurile lor si sa te dai din
calea lor. Daca vom invata cum sa slujim la fiecare individ, atunci va trebui sa invatam rapid cum sa identificam pe cei
care sunt pregatiti sa ajute. Va trebui sa-I spui Domnului sa te ajute sa vezi prin ochii lui Isus si sa iti arate cine sunt cei
mai echipati, cei mai curatati, cu cele mai mari pahare din incapere. Trebuie sa fim capabili sa identificam conditia lor
spirituala din mers, sa identificam zone care necesita atentie, sa ne ocupam de ele, sa le ridicam volumul si sa-i lansam.
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Ridica Batrani
Cum am spus mai inainte, a fi un “Batran” tot ce trebuie sa fi este un copil de patru ani intr-o camera de copii de trei
ani! Multi oameni din orasul tau cred ca ar trebui sa fie Batranii pentru ca ei erau un pastor sau un diacon sau un
episcop in “biserica” lor denominationala. Dar asta nu califica pe cineva. Daca vi intr-o adunare noua, poti sa ai un
grup diferit de oameni. S-ar putea sa fi fost un Batran intr-o camera de copii de trei ani, dar daca mergi in clasa de
liceu, nu mai esti un batran. In cele din urma, ii vei cunoaste dupa roada. Adevaratii batrani sunt probabil acei care stiu
ca sunt batrani, dar sunt prea umili sa o spuna sau sa caute o pozitie sau titlu. Vor aparea doar si au sa slujeasca.

Ce a facut Pavel a fost sa mearga intr-un oras, sa predice Evanghelia, sa se toarne din sine, sa invete prin exemplul
vietii sale - iar apoi sa vada cine a “primit-o” cel mai bine. El doar s-a uitat sa vada cine statea mai inalt din multime,
apoi a turnat totul peste ei, i-a echipat si i-a uns, i-a pus in loc ca si slujitori restului din Trup siar apoi a plecat din oras.
Dupa cativa ani, venea inapoi ca sa vada cine mai statea in picioare. El incredinta Domnului sa separe granele de
neghina iar ingerul (Steaua) atribuit orasului ar fi rezolvat-o intr-un fel sau in altul.

Batranii s-ar putea sa nu fie oamenii care agreaza cu tine despre totul. Nu trebuie sa ne uitam la fata omului. Si cu
siguranta nu avem voie sa aratam favoritism - in mod special din cauza bogatiei. (Iacob 2)

Iacob 2:1-10 (RMNN)
1 Fraţii mei, să nu ţineţi credinţa Domnului nostru Isus Hristos, Domnul slavei, căutând la faţa omului. 2 Căci, de
pildă, dacă intră în adunarea voastră un om cu un inel de aur şi cu o haină strălucitoare şi intră şi un sărac
îmbrăcat prost 3 şi voi puneţi ochii pe cel ce poartă haina strălucitoare şi-i ziceţi: „Tu şezi în locul acesta bun!” şi
apoi ziceţi săracului: „Tu stai acolo în picioare!” sau: „Şezi jos la picioarele mele!”, 4 nu faceţi voi oare o
deosebire în voi înşivă şi nu vă faceţi voi judecători cu gânduri rele? 5 Ascultaţi, preaiubiţii mei fraţi: n-a ales
Dumnezeu pe cei ce sunt săraci în ochii lumii acesteia ca să-i facă bogaţi în credinţă şi moştenitori ai Împărăţiei,
pe care a făgăduit-o celor ce-L iubesc? 6 Şi voi înjosiţi pe cel sărac! Oare nu bogaţii vă asupresc şi vă târăsc
înaintea judecătoriilor? 7 Nu batjocoresc ei frumosul nume pe care-l purtaţi? 8 Dacă împliniţi Legea
împărătească, potrivit Scripturii: „Să iubeşti pe aproapele tău ca pe tine însuţi”, bine faceţi. 9 Dar, dacă aveţi în
vedere faţa omului, faceţi un păcat şi sunteţi osândiţi de Lege, ca nişte călcători de lege. 10 Căci cine păzeşte
toată Legea şi greşeşte într-o singură poruncă se face vinovat de toate.

Concluzia este, din nou, asculta de Dumnezeu si fa orice iti va spune. El va ridica Batranii pe care-i vrea El si sunt sigur
ca va gasi o cale sa iti spuna clar cine sunt. Sa nu te rascoli impotriva Lui. Si sa nu te opresti in a-i iubi, indiferent cat de
ciudati sunt. Si ai incredere in mine, stiu din experienta, probabil au sa fie ciudati. :-) Dar intr-un fel foarte frumos.

Adu Razboiul la Inamic
Am lasat pe inamic sa ne faca covrigi pentru prea mult timp. Este timpul sa aducem razboiul la inamic. Nu trebuie sa
te duci prea departe, inamicul este bine inradacinat cam in toti din jurul nostru. Felul de a face cele mai multe pagube
este prin transformarea radicala a oamenilor prin dragoste si sacrificiu extravagante.

Atentia mea nu este pe eliberare numai doar ca sa desfundam pe cineva ca Duhul sa poata sa curga liber prin ei - si sa
apere terenul. Nu conteaza ce ai fost invatat, NU aduce slava inamicului sa recunosti ca sunt reali! Nimeni din
pentagon nu se ingrijoreaza pentru o secunda ca prin studierea inamicului pozitia si miscarile lor de trupe si
slabiciunile lor ar putea accidental sa le dea slava!! Asta-i aiurea. Asta este razboi! Nu ii vom onora, dar nici nu-i vom
ignora. Vom recunoaste ca sunt reali, ca sunt periculosi si ca incearca sa ne omoare - dar sangele lui Isus este MULT
mai puternic. Ne ocupam de ei si ne miscam in continuare.

Demonii sunt reali si ne cauzeaza probleme si ne asupresc - chiar si pe Crestini. Cand le dam loc si ascultam de
soaptele lor si facem ce ne spun, s-ar putea sa ne si “posede” pe cat de bine ne-au antrenat. De aia sunt numiti
“conducatori” - pentru ca daca-i lasam sa ne conduca, il inlatura pe Isus si ceea ce vrea El sa facem. Daca cineva are
“conducatori” atunci trebuie sa-i identificam, sa ne pocaim, iar apoi ii vom zdrobi.

Calea de a transforma lumea este prin dezlegarea lanturilor autatii, dezlegand sforile jugului, lasand pe asupriti sa
plece liberi si sa zdrobim orice jug. (Isaia 58:6) Nu este suficient doar sa dezlegi jugurile, trebuie sa le SPARGEM ca sa
nu se mai poata folosi. Acel jug este o povara demonica pusa pe gatul cuiva si care-i dirijeaza. Trebuie sa dezlegam
toate lanturile, sa ridicam jugul, sa ii facem sa plece si sa spargem jugul. Asta-i LIBERTATE!
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Trimite Misionari sa Aprinda Alte Sfesnice
Cand focul tau arde si Domnul spune ca este timpul, probabil te va trimite afara - sau va aduce oameni la tine - sa
aprinda alte Sfesnice. El iti va face in clar cine si cand. S-ar putea sa fie cineva cu o chemare apostolica care poate sa fie
trimis sa echipeze pe altii si cu siguranta va avea nevoie sa fie cineva cu un dar al Pocaintei care poate sa planga si sa
se pocaiasca si sa se jeleasca in fata oamenilor sa le arate cum se face si sa-i ajute sa rupa lanturile si jugurile de peste
Trupul local.

Nu stiu daca pot sa iti spun mai mult de atat. Nu stiu cum o va face cu tine sau la ce nivel. El m-a trimis mai inainte
cand doar un grup mic de oameni puteau sa spuna ca Liberty avea un felinar. Nu era nicio evidenta mare in lumea
fizica, nicio trezire mare la nivel de oras - dar stiam ca ardea si erau cativa capabili sa il pazeasca si sa-l mentina arzand
si sa stea in spartura ca eu sa merg altundeva. Credeam ca era prematur, dar caile lui Dumnezeu nu sunt caile noastre.
Ce a urmat a fost o cursa cu duba pentru jumatate de luna la nivelul tarii de peste 17,500 mile in 32 de state. Am putut
sa intalnesc nenumarate slujiri minunate si programari divine, sa am incredere in Dumnezeu pentru fiecare dolar si sa
ascult foarte atent pentru directionare pentru fiecare pas. Si am putut sa vad cinci noi Sfesnice ca sunt aprinse si o
gramada care se apropie din ce in ce mai mult. Din acele cateva MULT mai multe vor fi aprinse cand va fi timpul.

Adu-ti aminte de acuatie in Marea Misiune; Ierusalim, Iudeea, Samaria si pana la capatul pamantului - in acea ordine.
(Fapte 1:8) Ca si o tinta de bullseye sau valuri intr-un lac sau spirale. Sa aduci Ierusalimul unde trebuie sa fie (cum vrea
Dumnezeu) inainte sa mergi sa ajuti Iudeea.

Stiu ca am mai facut asta, dar este important, asa ca Domnul vrea sa o mai fac odata. (Te rog fii atent la spirale.)

Apostolii au primit Duhul Sfant in Ioan 20:22 cand Isus a suflat peste ei si a zis, “Luati Duh Sfant”. Erau deja in perechi
vindecand oameni si alungand demoni. Nimeni nu ma poate convinge ca nu poti sa faci asta fara Duhul Sfant in tine!
Dupa acea, chiar inainte de ascensiunea lui Isus la Tatal, le-a dat Marea Misiune sa duca Evanghelia in Ierusalim,
Iudeea, Samaria si pana la capatul lumii. Dar le-a mai spus sa NU o faca pana ce Duhul Sfant a venit la ei. Hm? Ei aveau
deja Duhul Sfant. Dar asta nu este aspectul mantuitor al Duhului Sfant, asta este imputernicirea Duhului Sfant. Ei
aveau ceva acolo, dar nu erau inca complet botezati, cufundati, adanciti si aprinsi de Duhul Sfant. Chiar daca au fost cu
El, chiar daca au fost comandati sa plece, NU erau lasati sa mearga pana nu au coborat peste ei limbile de foc.

Si vreau ca tu sa vezi aceasta instructiune sa stai in Ierusalim pana vine focul are aplicatii si la biserica orasului.
Modelul pe care il avem este ca Apostolii au stat si se rugau impreuna si il cautau pe Dumnezeu pana la Cincizecime
cand au venit limbile de foc peste ei si i-a aprins. Petru devine dintr-un om care sa lepadat de Hristos de trei ori cu
doar cincizeci de zile inainte, la a fi un lider determinat si neinfricat si um vorbitor public a carui prime (complet
extemporane) predici aduce 3,000 de oameni la pocainta. Este interogat si biciuit si il slaveste pe Isus - si este umplut
de Duhul Sfant din nou (Fapte 4:31)! Inainte de asta chiar si o fata mica servitoare l-a facut sa se lepede de Hristos de
trei ori! Acum are atata sens ca nimeni din liderii religiosi nu se pot contrazice cu el!

Iata ideea. Daca Trupul lui Hristos din orasul tau nu are un Sfesnic, atunci stai in Ierusalimul tau si rugati-va impreuna si
cautati fata Lui pana il aprind limbile de foc. SA NU te duci in Iudea, Samaria si la capatul pamantului cand focul tau nu
este aprins. As recomanda mul ca FIECARE trup local care nu are un Sfesnic aprins sa se opreasca imediat din a face
sau a trimite sau a finanta ceva altundeva pana ce au strigat catre Domnul suficient ca focul Sau sa cada si dupa aceea
sa mearga in autoritatea Lui potrivit cailor Lui. Orice vei face fara un Sfesnic va fi in propriile tale puteri si nu deplin a
Lui. S-ar putea sa aiba efecte pozitive, dar NIMIC de cum ar fi cand esti complet in voia Lui si sub domnia Lui si operand
ca Un Singur Trup!

Este ca o tinta de bullseye. Sa nu mergi incercand sa repari un alt loc cand casa ta este in dezordine. Incepe din centru
si lucreaza-ti calea spre exterior. In cazul meu, El nu m-a lasat sa plec din Liberty pentru un an jumate pana ce a fost
aprins Sfesnicul. Stiu de altii care erau singuri pe fetele lor plangand pentru orasul lor pentru DECENII fara sa plece. Am
tras inapoi tot suportul pentru misonarii catre India, si toata atentia noastra exterioara si ne-am pastrat atentia pe
trupul Local. Cand a ajuns la o “masa critica” si s-a aprins, Domnul ma eliberat sa merg mai departe si sa ajut pe altii.

Nimic nu este mai important - sau mai imputernicitor - decat sa ai un Sfesnic dupa tine care sa certifice ca tu esti al Lui
si ai puterea Lui in spatele tau. Fara ea, veti avea doar lumanarile voastre mici ca sa lumineze calea si sa impinga inapoi
intunerecul. Te rog asculta-ma. Uita-te la modelul biblic inaintea noastra. Sa nu mergi sa incerci sa implinesti Marea
Misiune pana nu ai implinit Isaia 58 acasa. Numai ATUNCI lumina ta va rasari in intuneric si El va merge alaturi de tine
si cand vei chema El iti va raspunde. Nu poti sa mergi sa ajuti pe altcineva sa reconstruiasca pe fundatii stravechi si sa
restaureze strazi locuite daca tu nu o faci acasa la tine.
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Nu Sta in Calea Lui!
La trezirea spirituala de pe Strada Azusa in 1906, pastorul, William Seymour, a petrecut majoritatea timpului sau pe
genunchi rugandu-se. Rar vorbea si nu “predica” prea mult. Si mergeau 24/7 pentru aproape trei ani! Era o zona de
umblat lunga in mijlocul hambarului sau spre un “amvon” dintr-o cutie de sapun - randuri de banci stateau una in fata
celeilalte spre centru. Cine avea un cuvant sau o melodie sau o rugaciune se ridica doar si o dadea. Oamenii care
puteau simti prezenta lui Dumnezeu plangeau si spuneau daca cineva sa ridicat sa vorbeasca si nu trebuia sa fie acolo.
Puteau sa simta pe Duhul Sfant ca pleaca cand cineva credea ca ar fi o “idee buna” sa spuna ceva dar nu avea ungerea
pe aceasta. Au invatat cum sa stea in “cursul” Duhului fara sa-l intristeze pe Dumnezeu sau sa o faca despre ei. Asa au
eliminat “cuvintele fara valoare.”

O sora mai in varsta, neagra pe nume Mama Brown si-a facut o reputatie in atentia ei la prezenta Duhului si mergea
fara teama la cine era la “amvon” si le spunea bland, “Sti ca nu ar trebui sa fie aici acum, asa-i?” Sa ajuns la, ca daca
Mama Brown se ridica din scaun, cine era la amvon se ascundea pentru adapost. Ea era ca un barometru care ii ajuta
sa stea in curs. (Acum chiar daca crezi sau nu ca Azusa a fost o miscare a lui Dumnezeu, ceva sa intamplat acolo si a
fost un punct imens de intoarcere pentru misiuni si pentru biserica. Era pur? Nu. Era o parte din asta Dumnezeu? Cu
siguranta. Vrem sa o facem cum au facut-o ei? Cu siguranta nu. Dar sunt lectii de invatat.)

In partasia noastra i-am cerut lui Dumnezeu “barometre”. Poate sa fie ciudat si sa para nepoliticos, dar este mai
important sa stam pe planurile lui Dumnezeu decat sa riscam sa ranim emotional pe cineva care vorbeste “sine”. Unul
din oamenii care au venit la intalnirile noastre recent a fost o fata foarte draguta in cam de douazeci si ceva de ani
care a avut un raspuns real, fiziologic la prezenta Duhului Sfant. Unii oameni aveau fluturi in stomac sau simteau pace,
dar mainile acestei sore se infierbantau. Foarte, foarte tare! Puteai sa iti tii mana cu inci deasupra mainilor ei si sa
simti cum radia caldura de pe ele. Nu transpirau si nu dureau, dar deveneau din ce in ce mai fierbinti cu cat eram in
curs si Duhul era prezent. Nu sunt unul pentru manifestatii, dar stiu cand Duhul Sfant afecteaza oamenii in diverse
feluri, unele care sunt regulare si predictibile. Am mustrat aceasta si am legat-o si am acoperit-o in Sange si tot ce stiu
sa fac ca sa fiu sigur ca nu este de la inamic. Este un lucru periculos sa ai incredere in “simtamintele” cuiva - dar ea era
foarte de incredere si nu a fost niciodata cand am simtit ca a spus-o gresit sau ca a incercat sa manipuleze intalnirea.
Uneori vorbeam si ea se uita la mine si dadea din cap, “Nu” si isi tinea mana sus. Ma opream imediat si il intrebam pe
Domnul ce am facut gresit. Apoi ne pocaiam, taceam si faceam orice trebuia sa facem inainte sa vorbesc prea mult! Iar
mainile ei se infierbantau iar. In “biserica” normala mainile ei se incalzeau in timpul muzicii de inchinare, instant reci in
timpul anunturilor si a colectei si s-ar putea s-ar putea sa nu se infierbante in timpul predicii, depinzand daca era un
mesaj de la Dumnezeu sau doar ideile pastorului. Aveam alte barometre deasemenea incluzand haos intre copii,
oameni plecand, si alte semne la care am invatat sa fim atenti indicand ca Duhul Sfant pleca din intalnire si eram in
afara drumului, Daca totul era in ordine divina, era pace. Daca deraiam, atunci lucrurile incepeau sa se dezlantuie -
daca erau animale, incepeau sa se comporte urat, daca era ceva care putea sa faca zgomot, o facea. Telefoane care
erau tacute, incepeau sa sune si intreruperi abundau. Dar daca eram in planurile Lui, realizand scopurile Lui si Duhul
Lui era in conducere, atunci El indeparta orice conflict sau probleme si facea calea neteda si dreapta.

El da har celor ce nu stiu mai bine, dar noi eram pe o lesa foarte scurta cand am invatat toate aceste lucruri. Pentru
ca ne-am rugat intotdeauna chiar in fata ca El sa ia controlul la toate in toate felurile pentru ca noi voiam asta si facea
loc pentru El sa o faca, si asteptam ca sa o faca - si o facea. Daca mergeam la dreapta sau stanga, El ne instiinta. Cu cat
mai buni deveneam la asta, cu atat mai subtile erau semnele si cu atat mai mult puteam sa ascultam si sa vedem, dar
El INTOTDEAUNA va ga si cu cale sa iti atraga atentia si sa te instiinteze ca exista o problema.

Ma rog ca Dumnezeu sa ridice Mame Brown care fara frica, si cu dragoste, sa insiste ca o intalnire sa stea pe drum si
in curs. Oameni care sa nu se comporte fara control de sine sau din dorinta de a manipula, ci doar sa ii placa lui
Dumnezeu si sa tina prezenta Lui puternica in tot timpul partasiei. Roaga-te sa te ajute barometre, apoi testeaza tot.
Dar asteapta-l sa fie creativ! Pentru ceva vreme a folosit in grupul nostru o durere de dinte!

Ce este mai important pentru tine? Ca ai planificat sa vorbesti, si pe golly, te vei ridica si vei vorbi - sau ca Duhul Sfant
sa fie complet prezent si oamenii sa fie transformati? Daca vi la una din intalnirile noastre, chiar daca esti invitat sa
vorbesti sau sa canti sau sa slujesti, sa fi pregatit sa fi flexibil. S-ar putea sa nu fie cum astepti. Nu o sa te lasam sa
vorbesti daca Duhul Sfant paraseste cladirea. Sunt sanctuaruri peste tot in oras unde poti sa mergi si sa faci asta toata
ziua. Vrem ca Duhul Sfant sa zboare printre noi si sa stea acolo - si asta inseamna ca vom face cum directioneaza El,
chiar daca ar risca sa raneasca emotional pe cineva sau sa deranjeze programul. Asa ca fi avertizat. Vom incerca sa o
facem in dragoste, dar daca nu poti sa o primesti, este pe tine.

Ce este mai important pentru tine? Nu L-am intristat destul cu toate cuvintele noastre fara valoare? Poate este timpul
pentru ceva nou - cum ar fi iesind din calea Lui. Poate tinand la noi “eul” nostru. Asta ar fi bine.
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10 Mari Moduri sa Fii Absolut Sigur ca Vei Muri Spiritual
si Nici nu ai sa Observi

(Citeste cartea Dragonul Rosu aici - www.FellowshipOfTheMartyrs.com/red_dragon.htm)

1) Fa-te Comod
Asta omoara slujiri tot timpul. Sunt radicali si traiesc prin credinta si “roaga inauntru” fiecare dolar, pana cand
incep lucrurile sa creasca, apoi devin mai largi cu banii, nu se mai roaga asa tare, iar vietile lor sunt imbunatatite.
Am vazut-o intamplandu-se cu misionari si altii care se muta in SUA, se ingrasa, si se duc la culcare. Este ca o masa
de Ziua Multumirii cu un curcan si toate preparatele si dupa care te pui sa dormi in timp ce jocurile de fotbal sunt
la televizor. Daca se opreste persecutia, nu mai esti periculos!! Asculta! Sa NU devi comod. Nu zic sa nu fii
Multumit sau sa nu ai bucurie si pace. Stii diferenta. Sa fii pregatit sa te misti in orice moment si sa fi pregatit sa
lasi totul jos daca iti cere.

2) Urmeaza pe Om
Ometoda clara cu care sa omori o miscare a lui Dumnezeu. Nu mai asculta de El si incepe sa asculti pe sfatuitori si
pe profeti si apostoli si pe altii sa iti spuna ce sa faci. Este un timp in care sa ascultam unii de altii in dragoste, dar
NU este vreodata timp ca o persoana sa-ti directioneze caile si sa te calauzeasca din intelepciunea LOR. Dumnezeu
poate sa vorbeasca prin ei iar tu trebuie sa o primesti, dar testeaza totul. Daca este firea lor - sau mai rau mandria
lor sau control sau conducatori sau natura pacatoasa a eului - care vine, atunci TREBUIE sa o aduci Dumnului si sa-
ti spuna El ce este ce. Sa nu cauti sa fi ca John G. Lake sau Smith Wigglesworth sau Benny Hinn sau Rick Warren sau
alt om. Sa nu cauti ungerea sau “mantaua” altcuiva. Sa cauti sa fii atat de plin de Isus ca nimic altceva sa nu mai
incapa iar EL iti va directiona toate caile si iti va da ungerea ta - pentru orice te-a facut El sa fi si sa faci. Asta include
predicand ce altcineva iti spune sa predici, chiar daca Dumnezeu iti spune altceva. Vrea Dumnezeu chiar ca toti
pastorii evanghelici sa predice patru Duminici la rand despre zeciuiala in fiecare Ianuarie? Nu sunt alte nevoi mai
urgente? Dumnezeu nu este mai creativ decat atat? Poate ca noi ascultam de om.

3) Sa Arati ca si Lumea
Cu cat mai mult ii place lumii de tine, cu atat mai putin arati ca si Isus. Este ecuational. Poate te respecta din cauza
faptelor tale bune, dar asta-i diferit. Esti in necaz mare daca adopti modelurile lor pentru marketing sau crestere
sau angajare sau orice altceva, in loc sa faci ce iti spune El. Daca te faci un prieten al lumii, atunci esti un inamic al
lui Dumnezeu. Doar in caz ca sunt prea subtil, arati ca lumea si esti in pat cu ei daca iti construiesti slujirea pe
spatele studiilor demografice si rapoartele consultantiilor si studiilor de marketing. Dumnezeu uraste preacurvia.
Caile lui NU sunt caile noastre si daca insisti sa o faci cum vrei TU, atunci vei fi incapabil sa o faci in felul LUI - care
ar fi mers mult mai bine, dar ar fi complet aiurea si un test de credinta si ascultare. Este mai greu, dar cu siguranta
functioneaza mai bine iar Dumnezeu primeste toata glorea in loc de cei cu Masterat in Administrare a Afacerilor pe
care i-ai angajat sa te ajute sa construiesti o “biserica”.

4) Accepta Unele Pacate
Decide ca unele lucruri sunt acceptabile cu Dumnezeu si nu trebuie sa te opresti sa le faci. Sau asculta de vocea
din capul tau care iti spune ca te iubeste asa cum esti si nu trebuie sa sacrifici sau sa te schimbi. Nu esti inca acolo
daca nu umbli in sfintenie. Da, te va folosi, dar nu in felul in care te-ar folosi daca ai fi curat. Dar si inamicul te va
folosi. Esti sabotat si nu poti sa fi complet de incredere in ce auzi pana nu inchizi toate usile si le tii inchise. Ai zone
oarbe care inamicul poate sa le foloseasca sa se strecoare si sa te muste in cel mai rau moment. Iar tu ai taiat si ai
Adaugat din Biblie si ai facut propria ta religie mister care da voie anumitor lucruri in cazul tau - cum ar fi
imbuibarea sau pacatul sexual sau mindria sau sinele. Fiecare trebuie sa crucifice TOATA firea lor pamanteasca cu
exceptia ta pentru ca tu ai o “Ungere de Scutire” speciala de la Domnul pentru ca te iubeste atat de mult. Mai
ghiceste odata.

5) Tine Neiertare
Daca esti inca manios pe vreo persoana sau ai neiertare in orice zona, atunci iei Cina in mod nevrednic si probabil
esti bolnav si mori pe interior. El a spus sa o rezolvi inainte sa iti aduci jertfa. De ce? Pentru ca nu pui un miel cu un
singur ochi sau unul schiop pe altar si crezi ca este o jertfa acceptabila. Aduci cel mai bun - sfant, placut si
acceptabil - acesta este serviciul tau rezonabil ca multumire pentru mila Sa. Nu poti sa spui ca vrei sa fi ca El si sa si
tii de greseli vechi ce ti s-au facut. Spune ca daca nu ierti pe altii, El nu te va ierta pe tine. Daca ai un pahar plin de
lucruri urate, nu este loc pentru El sa vina sa te umple. Si de ce sa iti dea un pahar mai mare cand nu tii curat pe cel
care ti l-a dat? Din nou, iti faci o religie proprie daca crezi ca poti sa ti de amaraciune si neiertare si sa fi OK cu
Dumnezeu. Esti in mai mult pericol spiritual cu fiecare secunda in care refuzi sa o lasi la piciorul Crucii si sa ierti cu
adevarat cum ne iarta El. Asta inseamna sa nu tii o lista cu greseli. Cand El ne iarta, uita ca am bagat cutitul in
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pieptul Lui. El isi deschide mainile din nou pentru noi - iar noi Il injunghiem iar. Dupa care ne cerem iertare si El ne
iarta si isi deschide mainile dupa care o facem din nou. Asa ierti tu oamenii? Sau sunt defensivele tale ridicate
pentru ca nu vei uita vreodata ce ti-au facut? Nu asa iarta Isus - slava lui Dumnezeu! El curata total tablita.

6) Compromite Credinta
Avand dragoste pentru toti si incercand sa traiesti in pace cu toti, cu cat este cu putinta, NU inseamna ecumenism
si aducand toate credintele impreuna intr-o singura tigaie si pretinderea a se intelege cu totii. Isus si Pavel si altii
NU i-a acceptat pe Gnostici si pe Nicolaiti si pe grupul de circumcizie si pe cei care tagaduiau invierea si pe altii care
promovau erezii care negau realitatea lui Hristos. Nu putem sa compromitem adevarurile de baza ale Evanghelieii.
Este numai O SINGURA cale catre cer care este prin Isus Hristos Domnul nostru. Iar calea este ingusta si cere
ascultare de o viata si sacrificiu de sine si dragoste. Necesita Duhul Sfant in masura completa sa mergi pe Calea cea
Strampta. Calea cea Larga este a cocheta cu orice “credinta” vrea sa se amestece cu a noastra. Nu avem voie sa ne
casatorim spiritual cu neamurile. La lucrurile secundare, oferim har - la problema primara a lui Hristos si el
crucificat nu poate fi niciun compromis. Trebuie sa testam duhurile tot timpul, iar duhul lui anticrist nu poate sa
marturiseasca ca Isus este Domnul. Daca suntem intr-un grup si cineva nu poate marturisi ca Isus este Domnul sau
(Hristos, Mesia, Rege) - atunci avem o problema de mantuire de care sa discutam, dar nu puteti sa aveti lauda si
inchinare si ca Duhul Sfant sa vina si sa va ajute sa faceti decizii cand unii dintre voi nu sunt in Carte. Nu vorbesc
despre o intalnire mare evanghelica unde oamenii vin sa auda despre Isus, ci vorbesc despre intalniri de conducere
sau directionale unde trebuie sa fie prezent un singur duh - si trebuie sa fie Duhul Lui!

7) Dilueaza Mesajul
Ce face aceasta este sa arate o lipsa de administrare de timp si o nesocotire a importantei sufletelor oamenilor.
Daca predici despre psihologia populara sau despre subiecte de auto ajutorare si moare cineva saptamana aceea
fara Isus (dar tu stii cum sa folosesti bugetul eficient), sangele este pe capul TAU. Daca au venit sa auda despre Isus
si tu le-ai dat altceva, chiar daca era pentru o parte din predica, atunci este vina ta orice au ratat ei. Daca ai luat o
predica de pe internet si ai adus-o ca si a ta, sau ai reciclat ceva pentru ca nu ai avut timpul saptamana aceasta sa
auzi ce spunea Dumnezeu (sau nu ai crezut ca El vorbeste oamenilor iar tu ai fost in propria ta putere pana acum),
atunci esti intr-un necaz mare daca au avut nevoie de ceva iar tu nu ai fost acolo ca sa le dai. TREBUIE sa vezi
costurile oportunitatii neascultarii si a sinelui. Te rog?! Vorbeam odata unui grup de casa din Fort Worth cand
telefonul meu a inceput sa sune, o sora din Liberty m-a sunat sa-mi spuna, “Domnul spune ca vorbesti prea mult
despre tine si trebuie sa taci si sa-i asculti pe ei.” Ok. Multumesc, Doamne. Dap, avea dreptate (iar ea a ascultat - si
DUMNEZEU vorbeste oamenilor). Si El va gasi cai ca sa ma corecteze pentru ca, CAUT activ corectarea si astept ca
Dumnezeu sa o faca - chiar si prin alta persoana dinafara statului. Nu cred ca am sarit peste linie in acea intalnire,
dar eram sa, si el a facut ajustari inainte sa fie prea tarziu. Nu am discutat inca despre lucrurile pe care Domnul a
vrut sa fie discutate in acea intalnire iar el AVEA sa aiba voia Lui implinita - pentru ca intotdeauna Il invit si astept
sa o faca, intr-un fel sau altu.

8) Sa ne Asiguram ca si Alti Oameni sunt Confortabili
Strans legat de cel dinainte (#7), aici este partea unde le gadili urechile si ii ajuti sa se culce la loc. Asta este cel mai
mult motivat de dorinta sa ii tii prin preajma, de obicei pentru ca nu vrei sa indepartezi clienti buni care dau bani.
S-ar putea sa fie teologia pe care ai adoptat-o sa vrea ca ei sa fie grasi si satisfacuti si bogati, pentru ca crezi ca este
ceea ce doreste Dumnezeu pentru ei. Ei bine, ti-ai facut Evanghelia ta, pentru ca asta nu se afla in ea. Noi trebuie
sa dam tot ce avem, noi suntem morti iar Hristos locuieste in noi, noi trebuie sa fim fara pacat si nu trebuie sa ne
comformam lumii (printre alte lucruri spune). Nu este in biblie o cale acceptabila, bogata, grasa, lenesa,
comfortabila si Americana. Ti-ai facut religia ta mister si prin predicand-o altor oameni ai dat cale Fricii de Om si
probabil si o Dragoste de Bani care au devenit intarituri (conducatori) in viata ta acum. Si tu probabil vei prospera
pentru ca MULTI oameni vor sa vina sa asculte mesajul tau si vei crede ca Dumnezeu te binecuvinteaza, dar este
doar o capcana sa iti dea un simtamant fals de securitate pana esti distrus. Citeste din nou Deuteronom 28 si
Apocalipsa 3:14-22. Este destul de rau cand tu esti comod, dar daca o inveti, atunci TOT sangele lor SI celor pe care
au fi putut ajuta - dar nu sunt pentru ca nu sunt motivati - TOT va fi pe capul tau. Fie-ti frica. Dumnezeu nu este
amuzat.

9) Incearca sa-L Ajuti pe Dumnezeu
Trebuie sa asteptam pe Domnul. Stiu ca este greu. Stiu ca devii agitat, dar El poate sa ridice pietre sa te inlocuiasca.
El nu are nevoie de diploma ta sau de talentele tale sau de abilitatea ta de a vorbi. Am intalnit copii mici care au
fost cei mai buni lideri de inchinare pe care i-am cunoscut. Dumnezeu are un plan iar tu NU trebuie sa incerci sa i-o
iei inainte si sa incerci sa-L ajuti. Doar asteapta si fa orice iti spune. Iar daca iti spune “Odihneste-te,” atunci sa te
odihnesti. Pentru cat de mult trebuie, inclusiv ani. Sa NU incerci sa-l ajuti cu propriile tale stratageme si planuri de
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program. Nu sunt unse, vor da gresi si vor aduce oameni in jos cu ele. Doar asteapta, asculta, si fa orice iti spune.
Cunoaste-i vocea destul de bine incat sa stii diferenta intre instructiunile Sale si dorintele tale (sau soaptele
vrajmasului). Daca iesi de sub umbrela Sa si faci ceva de-al tau, sa nu astepti ca El sa o apere si sa o binecuvanteze.
De fapt, t-ar putea da pe mainile ei - si te va spulbera. Probabil va gasi o cale sa o mantuiasca si sa o foloseasca
spre gloria Sa cumva, dar asta nu-i scuza sa mergi pe calea ta. Pagubele colaterale si costul personal poate sa fie
mare. Asteapta doar pe Domnul.

10) Refuza sa Asculti Vocea lui Dumnezeu
Asta este una mare. Atat de mare incat El a spus sa o pun ultima sa avem grija de aceasta in mod specific pe
paginile urmatoare.



FellowshipOfTheMartyrs.com Fa-o Singur Restaurarea Bisericii Orasului98

Refuzi sa Auzi Vocea Lui Dumnezeu? Rea idee.
In mare, ce vor face cei de mai de sus (si altii) este sa te puna sub un blestem Dragon Rosu de la Dumnezeu iar El va
trimite asupra ta o amagire puternica care este pentru distrugerea ta si nici nu vei stii. Ti-ai facut religia ta si mergi pe
calea ta. Si el te va da pe mainile ei. Citeste www.FellowshipOfTheMartyrs.com/red_dragon.htm

Probabil cea mai rea amagire dintre ele, cea mai periculoasa pentru sufletul tau si cea mai benefica pentru inamic,
este minciuna ca Dumnezeu nu ne mai vorbeste. Neaga relatia, face Duhul Sfant fara putere, si ne tine departe de a
avea posibilitatea ca El sa scrie legea sa pe inimile noastre ca El sa ne explice totul din mers si sa ne arate aplicarea ei
personala in mersul nostru zilnic cu El. (Si este foarte nepoliticos sa vorbesti LA El tot timpul si sa nu astepti ca El sa
spuna ceva inapoi - sau sa-L ignori cand incearca. Nu este bine sa te comporti asa cu Tatal tau. Ce fel de relatie vrei sa
ai asa?)

Nu pot sa gasesc nici un motiv faptic sau observabil ca trebuie sa nu mai auzim de la El doar pentru ca Biblia a fost
terminata. Faptul ca sunt abuzatori si falsi si mincinosi, nu inseamna ca nu este lucrul adevarat pe undeva. Dumnezeu
i-a dat omului multe sanse sa-I auda vocea, dar a continuat sa refuze sa auda de la El si a preferat sa asculte de om -
sau de satan. Si sunt consecinte grave de fiecare data cand ascultam de altcineva decat de El. Iata niste exemple:

Geneza 3:13 (RMNN)
13 Şi Domnul Dumnezeu a zis femeii: „Ce ai făcut?” Femeia a răspuns: „Şarpele m-a amăgit şi am mâncat din
pom.” ... 16 Femeii i-a zis: „Voi mări foarte mult suferinţa şi însărcinarea ta; cu durere vei naşte copii, şi dorinţele
tale se vor ţine după bărbatul tău, iar el va stăpâni peste tine.”

Eva a ascultat de sarpe in loc de vocea lui Dumnezeu. Si a fost blestemata.

Geneza 3:17-19 (RMNN)
17 Omului i-a zis: „Fiindcă ai ascultat de glasul nevestei tale şi ai mâncat din pomul despre care îţi poruncisem:
‘Să nu mănânci deloc din el’, blestemat este acum pământul din pricina ta. Cu multă trudă să-ţi scoţi hrana din el
în toate zilele vieţii tale; 18 spini şi pălămidă să-ţi dea şi să mănânci iarbă de pe câmp. 19 În sudoarea feţei tale
să-ţi mănânci pâinea până te vei întoarce în pământ, căci din el ai fost luat, căci ţărână eşti şi în ţărână te vei
întoarce.”

Adam a ascultat de Eva in loc de vocea lui Dumnezeu. Si a fost blestemat.

Geneza 16:2 (RMNN)
2 Şi Sarai a zis lui Avram: „Iată, Domnul m-a făcut stearpă; intră, te rog, la roaba mea; poate că voi avea copii de
la ea.” Avram a ascultat cele spuse de Sarai.

Dumnezeu i-a spus lui Avram sa astepte iar Sarai va avea un copil. Dar Avram a ascultat de Sarai si a lasat-o gravida pe
Hagar si l-a avut pe Ismael. Iar Ismael este tatal tuturor Arabilor si nu a fost sfarsit necazurilor pentru Israel de atunci.

Evrei 3:12-19 (RMNN)
12 Luaţi seama dar, fraţilor, ca niciunul dintre voi să n-aibă o inimă rea şi necredincioasă, care să vă despartă de
Dumnezeul cel viu. 13 Ci îndemnaţi-vă unii pe alţii în fiecare zi, câtă vreme se zice: „Astăzi”, pentru ca niciunul
din voi să nu se împietrească prin înşelăciunea păcatului. 14 Căci ne-am făcut părtaşi ai lui Hristos dacă păstrăm
până la sfârşit încrederea nezguduită de la început, 15 câtă vreme se zice: „Astăzi, dacă auziţi glasul Lui, nu vă
împietriţi inimile, ca în ziua răzvrătirii”. 16 Cine au fost, în adevăr, cei ce s-au răzvrătit după ce auziseră? N-au
fost oare toţi aceia care ieşiseră din Egipt prin Moise? 17 Şi cine au fost aceia de care S-a dezgustat El patruzeci
de ani? N-au fost oare cei ce păcătuiseră şi ale căror trupuri moarte au căzut în pustie? 18 Şi cui S-a jurat El că n-
au să intre în odihna Lui? Nu S-a jurat oare celor ce nu ascultaseră? 19 Vedem dar că n-au putut să intre din
pricina necredinţei lor.

Aici si-au impietrit inima, au refuzat sa asculte de vocea Lui si au murit toti in desert.

Deuteronom 21:18-21 (RMNN)
18 Dacă un om are un fiu neascultător şi îndărătnic, care n-ascultă nici de glasul tatălui său, nici de glasul mamei
lui şi nu-i ascultă nici chiar după ce l-au pedepsit, 19 tatăl şi mama să-l ia şi să-l ducă la bătrânii cetăţii lui şi la
poarta locului în care locuieşte. 20 Să spună bătrânilor cetăţii lui: ‘Iată, fiul nostru este neascultător şi îndărătnic,
n-ascultă de glasul nostru şi este lacom şi beţiv.’ 21 Şi toţi oamenii din cetatea lui să-l ucidă cu pietre şi să
moară. Astfel să cureţi răul din mijlocul tău, pentru ca tot Israelul s-audă şi să se teamă.
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Dumnezeu tine cont de legile Sale. Si legea Sa spune aici daca un fiu refuza sa asculta de vocea tatalui sau, trebuie sa
fie scos afara si omorat cu pietre. Mai bine sa nu ai nici un fiu decat un fiu rebelios, betiv, rusinos si neascultator. Isus a
fost opusul. Ce esti tu? S-ar putea sa nu fi omorat cu pietre in lumea fizica - dar daca refuzi sa asculti de Dumnezeu, vei
fi improscat cu pietre spiritual pana te pocaiesti sau mori. El insusi o va face. Evident frica nu este un lucru atat de rau.
Dumnezeu vorbeste despre nevoia ca noi sa avemmulta frica de El! Trebuie sa ne faca FOARTE atenti si ascultatori!
Din pacate avem o lipsa de “Frica de Domnul” foarte serioasa in America. Ce faci tu ca sa intorci asta inapoi?

Ieremia 7:21-28 (RMNN)
21 Aşa vorbeşte Domnul oştirilor, Dumnezeul lui Israel: ‘Adăugaţi arderile voastre de tot la jertfele voastre şi
mâncaţi-le carnea! 22 Căci n-am vorbit nimic cu părinţii voştri şi nu le-am dat nicio poruncă cu privire la arderi-
de-tot şi jertfe în ziua când i-am scos din ţara Egiptului. 23 Ci iată porunca pe care le-am dat-o: «Ascultaţi glasul
Meu, şi Eu voi fi Dumnezeul vostru, iar voi veţi fi poporul Meu; umblaţi pe toate căile pe care vi le-am poruncit,
ca să fiţi fericiţi!» 24 Dar ei n-au ascultat şi n-au luat aminte, ci au urmat sfaturile şi pornirile inimii lor rele, au
dat înapoi şi n-au mers înainte. 25 Din ziua când au ieşit părinţii voştri din Egipt până în ziua de azi, v-am trimis
pe toţi slujitorii Mei, prorocii, i-am trimis în fiecare zi, de dimineaţă. 26 Dar ei nu M-au ascultat, n-au luat
aminte, şi-au înţepenit gâtul şi au făcut mai rău decât părinţii lor. 27 Şi, chiar dacă le vei spune toate aceste
lucruri, tot nu te vor asculta şi, dacă vei striga la ei, nu-ţi vor răspunde. 28 De aceea, spune-le: «Acesta este
poporul care n-ascultă glasul Domnului, Dumnezeului său, şi care nu vrea să ia învăţătură; s-a dus adevărul, a
fugit din gura lor.»

Asta este un serviciu de punere in functie cam depresiv pentru Ieremia, asa-i? “Du-te si spune-le asta, dar pot sa-ti
spun mai de dinainte ca te vor ignora.” (Si sa-l arunce in inchisoare.) Distractiv. Dumnezeu este bun. Nu numai ca nu
au sa asculte de Dumnezeu, dar nici nu au sa asculte de nimeni care este trimis de El ca sa incerce sa le vorbeasca. Ei
nu ascultau de Legi sau de Legea scrisa - sau de profetii trimisi sa le vorbeasca Adevarul si sa-i intoarca inapoi la
Domnul. Si de ce nu mai avem nevoie de profeti sa mai faca asta? Nu suntem de o mie de ori mai rebeliosi si egoisti si
ucigasi decat Israel? O da! Am uitat - “ce este perfect a venit” si Biblia este completa acum asa ca nu avem nevoie de
profeti. Asta spunea Israel. Avem Torah, pleaca si lasa-ne in pace. Dumnezeu nu ar trimite profeti sa vorbeasca daca
oamenii ascultau de Cuvantului scris! Este la fel si in zilele noastre. Daca ascultam de Biblie, nu am avea nevoie de
Dumnezeu sa trimita profeti sa ne spuna sa ne pocaim. Dar cum aducem blasfemii Duhului Sfant cu disensiuni,
fractiuni, ambitie egoista, invidie, pofta, mandrie, lacomie si multe alte lucruri, cum poate sa se spuna ca ascultam de
Cuvantul scris? (Galateni 5:19-21) Nu ne certam? Nu luam numele oamenilor si ne separam in fractiuni? Nu divortam?
Nu suntem vanduti lumii? De ce ne-ar da carne cand vomitam laptele pe care-l avem?! Nu ne iubim intre noi. Nu
sacrificam. Nu suntem Un Singur Trup. Cu siguranta, avem inca nevoie de profeti si apostoli! Nu suntem de loc pe
fundatia corecta! Ne inchinam unui alt Isus si o facem de generatii! Cineva trebuie sa vorbeasca Adevarul indiferent de
consecinte pentru ca suntem incapatanati si tari la cerbice pentru ca putem sa explicam indealaturi si sa justificam
pana si Cuvintele scrise din fata noastra!

Avem nevoie de profeti care sa auda de vocea lui Dumnezeu si sa vorbeasca adevarul pentru ca refuzam ca noi insine
sa auzim vocea Lui sau s-ar putea sa scrie legea Sa pe inimile noastre sa ne tina sa nu pacatuim - si nu vrem disperat sa
se intample aceasta pentru ca ne place pacatul nostru prea mult. (Iar inamicul NU vrea sa se intample asta!)

Iat-o aici. Oamenii au avut sanse sa-i auda vocea de la Gradina Edenului, dar am insistat ca vom asculta de ORICE
numai de vocea Sa nu. Eva a ascultat de sarpe, Adam a ascultat de Eva. Aici copii lui Israel vor sa asculte de Moise in
loc de Dumnezeu.

Exod 20:18-21 (RMNN)
18 Tot poporul auzea tunetele şi sunetul trâmbiţei şi vedea flăcările muntelui care fumega. La priveliştea aceasta,
poporul tremura şi stătea în depărtare. 19 Ei au zis lui Moise: „Vorbeşte-ne tu însuţi, şi te vom asculta, dar să nu
ne mai vorbească Dumnezeu, ca să nu murim.” 20 Moise a zis poporului: „Nu vă înspăimântaţi, căci Dumnezeu
a venit tocmai ca să vă pună la încercare şi ca să aveţi frica Lui înaintea ochilor voştri, pentru ca să nu
păcătuiţi.” 21 Poporul stătea în depărtare, iar Moise s-a apropiat de norul în care era Dumnezeu.

Deuteronom 5:22 (RMNN)
22 Acestea sunt cuvintele pe care le-a rostit Domnul cu glas tare pe munte, din mijlocul focului din nori şi din
negură deasă, şi le-a spus la toată adunarea voastră, fără să adauge ceva. Le-a scris pe două table de piatră şi
mi le-a dat.

Vezi? A vorbit tuturora. Nu numai lui Mose singur pe munte ca si in filme. TOTI au auzit vocea Sa si au auzit cele Zece
Porunci. Si i-a ingrozit!
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Deuteronom 5:23-25 (RMNN)
23 Când aţi auzit glasul acela din mijlocul întunericului şi pe când tot muntele era aprins, căpeteniile seminţiilor
voastre şi bătrânii voştri s-au apropiat toţi de mine 24 şi aţi zis: ‘Iată că Domnul, Dumnezeul nostru, ne-a arătat
slava şi mărimea Lui şi noi I-am auzit glasul din mijlocul focului; astăzi, am văzut că Dumnezeu a vorbit unor
oameni, şi totuşi au rămas vii. 25 Şi acum pentru ce să murim? Căci acest foc mare ne vamistui; dacă vom auzi
şi mai departe glasul Domnului, Dumnezeului nostru, vom muri.

Si s-au rugat sa nu mai trebuiasca sa-L auda. Asta-i logica satanei aici. Cu siguranta aud alte voci pentru ca nu are
niciun sens. Dumnezeu a vrut sa le vorbeasca tot timpul. El le-a dat numai acele Zece Porunci - iar apoi vocea Sa cu ei
toti individual tot timpul i-ar fi tinut sa nu pacatuiasca. Frica de Domnul ar fi in poporul sau pentru ca prezenta Sa
constanta ar fi scris poruncile pe inimile lor si le-ar fi aratat aplicarea acestora Zece restul circumstantelor lor. Dar au
spus ca L-au auzit pe Dumnezeu si nu sunt morti. Dar nu mai vor sa asculte de El sau vor muri. (Ceva din ei va muri, cu
siguranta - conducatorii lor si “sinele” care ii place pacatul!) Ei nu cred ca cineva poate sa-L auda pe Dumnezeu si sa
traiasca, dar au admis ca tocmai L-au auzit. Vezi problemele logice aici? Se inrautateste.

Deuteronom 5:26 (RMNN)
26 Cine este, în adevăr, omul acela care să fi auzit vreodată, ca noi, glasul Dumnezeului celui viu vorbind din
mijlocul focului, şi totuşi să fi rămas viu?

Ei, asta-i o intrebare aiurea. EI tocmai L-au auzit si inca sunt vii, dar sunt siguri ca daca Il auzi vei muri. Ce?

Deuteronom 5:27 (RMNN)
27 Apropie-te mai bine tu şi ascultă tot ce-ţi va spune Domnul, Dumnezeul nostru; apoi să ne spui tu însuţi tot
ce-ţi va spune Domnul, Dumnezeul nostru, şi noi vom asculta şi vom face.’

Deci ce vor face pentru ca sunt atat de siguri ca nici o carne nu poate sa-l auda pe Dumnezeu si sa traiasca? Ei l-au
trimis sus pe Mosie sa vada ce vrea El! Nu este asta o misiune sinucigasa? Nu este el carne? Ce fel de sacrificiu de sine
si bunatate frateasca si dragoste este asta?! Tocmai l-au aruncat in foc pentru ca sunt foarte inspaimantati sa se
apropie atata de Dumnezeu! Vor ca Moise sa mearga si sa ia instructiunile de la Dumnezeu si promit ca-l vor asculta pe
Moise. Tocmai au schimbat DIN NOU vocea lui Dumnezeu cu vocea omului. Si niciodata nu-l asculta defapt pe Moise!
Nu poate el sa le scrie individual si personal pe inimi si sa le explice toate aplicatiile personale a acelor Zece Porunci
din mers in timpul zilei. Este mult mai usor sa inlaturi cuvintele omului decat daca iti vorbeste Dumnezeu direct si
personal! (Crede-ma.) Satan stie asta, si de aceea ne vrea sa NU auzim vocea lui Dumnezeu pentru noi. Si vezi ce se
intampla in continuare?

Deuteronom 5:28-33 (RMNN)
28 Domnul a auzit cuvintele pe care mi le-aţi spus. Şi Domnul mi-a zis: ‘Am auzit cuvintele pe care ţi le-a spus
poporul acesta: tot ce au zis este bine. 29 O, de ar rămâne ei cu aceeaşi inimă ca să se teamă de Mine şi să
păzească toate poruncile Mele, ca să fie fericiţi pe vecie, ei şi copiii lor! 30 Du-te de spune-le: «Întoarceţi-vă în
corturile voastre.» 31 Dar tu rămâi aici, cu Mine, şi-ţi voi spune toate poruncile, legile şi rânduielile pe care să-i
înveţi să le împlinească în ţara pe care le-o dau în stăpânire.’ 32 Luaţi seama dar să faceţi aşa cum v-a poruncit
Domnul, Dumnezeul vostru; să nu vă abateţi de la cele ce a poruncit El nici la dreapta, nici la stânga. 33 Să
urmaţi în totul calea pe care v-a poruncit Domnul, Dumnezeul vostru, să umblaţi, ca să trăiţi şi să fiţi fericiţi şi să
aveţi zile multe în ţara pe care o veţi lua în stăpânire.

Domnul da poporului zece reguli mici si ii instiinteaza ca le va scrie pe inimile lor si ii va tine sa nu pacatuiasca.
Celelalte porunci incap in aceste zece. Ar fi mers alaturi de ei personal si individual si i-ar fi tinut in linie cu acele zece
porunci, dar au refuzat sa-I auda personal vocea. Au preferat - cum facem si noi astazi - sa trimita pe altcineva pe
munte ca sa nu trebuiasca sa-L auzim pentru noi. Dar omul care ne spune ce vrea Dumnezeu pentru noi nu poate sa ne
tina sa nu pacatuim. Moise a trebuit sa se suie pe munte si sa mai aduca 609 de regul si porunci noi si instructiuni
pentru ca au refuzat sa Ii auda vocea. Cum sa ai grija de proprietate, ce se intampla daca este liber boul tau, ce sa faci
daca cineva are lepra, cum sa cureti lucruri cum trebuie. Continua! Daca nu au sa asculte de Dumnezeu, atunci El
trebuie sa le dea pe toate dintr-o data lui Moise si sa o lase lui sa le comunice si sa se asigure ca asculta - ceea ce nu o
fac.

Intelegi? Ar fi putut sa fie cu mult mai simplu!! Puteam sa avem numai cele zece si Dumnezeu sa ni le explice din
mers, dar mai degraba ascultam de om decat de Dumnezeul cel Viu pentru ca era prea infricosator si ar fi trebuit sa
dam din lucrurile placute de noi. Asa ca Dumnezeu sugereaza o alta solutie.

Deuteronom 18:15-19 (RMNN)
15 Domnul, Dumnezeul tău, îţi va ridica din mijlocul tău, dintre fraţii tăi, un proroc ca mine: să ascultaţi de el! 16
Astfel, el va răspunde la cererea pe care ai făcut-o Domnului, Dumnezeului tău, la Horeb, în ziua adunării
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poporului, când ziceai: ‘Să nu mai aud glasul Domnului, Dumnezeului meu, şi să nu mai văd acest foc mare,
ca să nu mor.’ 17 Atunci, Domnul mi-a zis: ‘Ce au zis ei, este bine. 18 Le voi ridica din mijlocul fraţilor lor un
proroc ca tine, voi pune cuvintele Mele în gura lui şi el le va spune tot ce-i voi porunci Eu. 19 Şi dacă
cineva nu va asculta de cuvintele Mele, pe care le va spune el în Numele Meu, Eu îi voi cere socoteală.

Dumnezeu intelege ca poate este prea mare si infricosator ca sa aiba de-aface direct - dar ei tot nu asculta de Moise,
asa ca este de acord sa ridice un profet pe care poate il vor asculta. Este de acord sa trimita pe Fiul Sau sa vina in trup
si sa ne vorbeasca personal. Iar cand a facut-o, L-am crucificat. Dar dumneeu totusi vrea sa Il asculti, deci chiar daca
Isus nu mai este in trup cu noi, El a trimis pe Duhul Sau sa ne vorbeasca si sa ne explice totul.

Ioan 16:7-15 (RMNN)
7 Totuşi vă spun adevărul: Vă este de folos să Mă duc, căci, dacă nu Mă duc Eu, Mângâietorul nu va veni la voi,
dar, dacă Mă duc, vi-L voi trimite. 8 Şi când va veni El, va dovedi lumea vinovată în ce priveşte păcatul,
neprihănirea şi judecata. 9 În ce priveşte păcatul, fiindcă ei nu cred în Mine; 10 în ce priveşte neprihănirea,
fiindcăMă duc la Tatăl şi nu Mă veţi mai vedea; 11 în ce priveşte judecata, fiindcă stăpânitorul lumii acesteia este
judecat. 12 Mai am să vă spun multe lucruri, dar acumnu le puteţi purta. 13 Când va veni Mângâietorul, Duhul
adevărului, are să văcălăuzească în tot adevărul, căci El nu va vorbi de la El, ci va vorbi tot ce va fi auzit şi vă
va descoperi lucrurile viitoare. 14 El Mă va proslăvi pentru că va lua din ce este al Meu şi vă va descoperi. 15 Tot
ce are Tatăl este al Meu, de aceea am zis că va lua din ce este al Meu şi vă va descoperi.

Evrei 8:8-13 (RMNN)
8 Căci ca o mustrare a zis Dumnezeu lui Israel: „Iată, vin zile, zice Domnul, când voi face cu casa lui Israel şi cu
casa lui Iuda un legământ nou, 9 nu ca legământul pe care l-am făcut cu părinţii lor în ziua când i-am apucat de
mână ca să-i scot din ţara Egiptului. Pentru că n-au rămas în legământul Meu, şi nici Mie nu Mi-a păsat de ei,
zice Domnul. 10 Dar iată legământul, pe care-l voi face cu casa lui Israel după acele zile, zice Domnul: Voi pune
legile Mele în mintea lor şi le voi scrie în inimile lor; Eu voi fi Dumnezeul lor, şi ei vor fi poporul Meu. 11 Şi nu
vor mai învăţa fiecare pe vecinul sau pe fratele său zicând: ‘Cunoaşte pe Domnul!’ Căci toţi Mă vor cunoaşte,
de la cel mai mic până la cel mai mare dintre ei. 12 Pentru că le voi ierta nelegiuirile şi nu-Mi voi mai aduce
aminte de păcatele şi fărădelegile lor.” 13 Prin faptul că zice: „Un nou legământ”, a mărturisit că cel dintâi este
vechi, iar ce este vechi, ce a îmbătrânit, este aproape de pieire. (Deasemenea Evrei 10:15-18)

Vezi? Asta a vrut sa faca in Exod 20 la Sinai, dar au refuzat. Asa ca L-a trimis pe Isus iar noi L-am omorat. Apoi L-a
trimis pe Duhul Sfant iar noi inca incercam sa negam ca nici el nu poate sa ne vorbeasca - in ciuda faptului ca este
acolo in Cuvantul lui Dumnezeu! Intre timp avem bucati mari din Biserica care NU au legea Sa scrisa pe inimile lor si nu
le-a spalat pacatele. Inca Il tagaduim pe Hristos (si pe Duhul sau) inaintea oamenilor, asa ca El ne tagaduieste inaintea
Tatalui. Totul pentru ca refuzam sa ascultam de vocea Sa. Indiferent in ce forma vine aceasta. Suntem oi atat de
proaste si incapatanate. Meritam ce suferim din tot dezastrul acesta.

Nu vreau sa am discutii despre daca Dumnezeu mai vorbeste oamenilor astazi sau nu, ar trebui sa fie evident ca daca
nu ai legile Sale scrise pe inima si in mintea ta destul cat sa te tina sa nu pacatuiesti, atunci probabil refuzi sa asculti de
El si/sau nu crezi ca te poate tine sa nu pacatuiesti. Avem banci pline cu pacatosi care sunt membrii ai “bisericilor” care
cred ca sunt bine. Cineva ii minte - si nu este Dumnezeu.

Avem lideri care spun feroce si cu ferventie ca Dumnezeu nu mai vorbeste oamenilor. De ce spun asta? Pai,
partial pentru ca daca nimeni nu mai trebuie sa invete pe vecinul sau pentru ca “toti il vom cunoaste pe Dumnezeu de
la cel mai mic pana la cel mai mare,” atunci nu mai avem nevoie de acestia pe scena, asa-i? Asta este o adevarata
problema de securitate in meserie. Pentru ce au fost toti acei ani de seminar daca toti pot sa-L auda pe Dumnezeu si El
le va spune ce sa faca? De ce avem nevoie de predici explicative? Poate pastorul sa scrie legile lui Dumnezeu pe inima
ta? Functioneaza asta peste tot spectrul crestinismului? Daca da, atunci de ce suntem asa de plini de rautate si
semanam asa de mult cu lumea? Cred ca, chiar daca a venit Dumnezeu si a vorbit, Isus a venit si a vorbit, si Duhul Sfant
a venit si a vorbit - noi suntem inca dispusi sa ascultam numai de OM si sa ne spuna ce sa facem. (Sau de satan -
oricum - aricine numai Dumnezeu nu.)

Deuteronom 8:19-20 (RMNN)
19 Dacă vei uita pe Domnul, Dumnezeul tău, şi vei merge după alţi dumnezei, dacă le vei sluji şi te vei închina
înaintea lor, vă spun hotărât azi că veţi pieri. 20 Veţi pieri ca şi neamurile pe care le-a pierdut Domnul dinaintea
voastră, pentru că nu veţi asculta glasul Domnului, Dumnezeului vostru.

Deuteronom 28:62 (RMNN)
62 După ce aţi fost atât de mulţi ca stelele cerului, nu veţi mai rămâne decât un mic număr, pentru că n-ai
ascultat de glasul Domnului, Dumnezeului tău.
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Psalmi 81:8-16 (RMNN)
8 Ascultă, poporul Meu, şi te voi sfătui, Israele, de M-ai asculta! 9 Niciun dumnezeu străin să nu fie în mijlocul
tău şi să nu te închini înaintea dumnezeilor străini! 10 Eu sunt Domnul, Dumnezeul tău, care te-am scos din ţara
Egiptului; deschide-ţi gura larg, şi ţi-o voi umple! 11 Dar poporul Meu n-a ascultat glasul Meu, Israel nu M-a
ascultat. 12 Atunci i-am lăsat în voia pornirilor inimii lor şi au urmat sfaturile lor. 13 O! de M-ar asculta poporul
Meu, de ar umbla Israel în căile Mele! 14 Într-o clipă aş înfrunta pe vrăjmaşii lor, Mi-aş întoarce mâna împotriva
potrivnicilor lor; 15 cei ce urăsc pe Domnul l-ar linguşi, şi fericirea lui Israel ar dăinui în veci. 16 L-aş hrăni cu cel
mai bun grâu şi l-aş sătura cu miere din stâncă.”

Psalmi 106:21-27 (RMNN)
21 Au uitat pe Dumnezeu, Mântuitorul lor, care făcuse lucruri mari în Egipt, 22 minuni în ţara lui Ham, semne
minunate la Marea Roşie. 23 Şi El a vorbit să-i nimicească, dar Moise, alesul Său, a stat la mijloc înaintea Lui, ca
să-L abată de la mânia Lui şi să-L oprească să-i nimicească. 24 Ei au nesocotit ţara desfătărilor; n-au crezut în
Cuvântul Domnului, 25 ci au cârtit în corturile lor şi n-au ascultat de glasul Lui. 26 Atunci, El a ridicat mâna şi a
jurat că-i va face să cadă în pustie, 27 că le va doborî sămânţa printre neamuri şi-i va împrăştia în mijlocul ţărilor.

Mai vrei. Ce zici de asta? O linie cam dura, asa-i? Nu sugerez sa facem asta la propriu, dar cred ca Dumnezeu isi
urmeaza prpriile reguli si ne-a facut asta deja in lumea spirituala. A executat o gramada de oameni. Deja avem orase
ruinate si abandonate in America. Nu era nici o biserica a orasului - nici un Sfesnic - in America acum doi ani. Intuneric
total. Nu ma crede pe cuvant, intreaba-L pe Domnul (Daca poti sa Ii auzi vocea).

Deuteronom 13:1-18 (RMNN)
13 Dacă se va ridica în mijlocul tău un proroc sau un visător de vise care-ţi va vesti un semn sau o minune 2 şi se
va împlini semnul sau minunea aceea de care ţi-a vorbit el zicând: ‘Haidem după alţi dumnezei – dumnezei pe
care tu nu-i cunoşti – şi să le slujim!’ 3 să n-asculţi cuvintele acelui proroc sau visător de vise, căci Domnul,
Dumnezeul vostru, vă pune la încercare ca să ştie dacă iubiţi pe Domnul, Dumnezeul vostru, din toată inima
voastră şi din tot sufletul vostru. 4 Voi să mergeţi după Domnul, Dumnezeul vostru, şi de El să vă temeţi;
poruncile Lui să le păziţi; de glasul Lui să ascultaţi; Lui să-I slujiţi şi de El să vă alipiţi. 5 Prorocul sau visătorul
acela de vise să fie pedepsit cu moartea, căci a vorbit de răzvrătire împotriva Domnului, Dumnezeului vostru,
care v-a scos din ţara Egiptului şi v-a izbăvit din casa robiei şi a voit să te abată de la calea în care ţi-a poruncit
Domnul, Dumnezeul tău, să umbli. Să scoţi astfel răul din mijlocul tău.

6 Dacă fratele tău, fiul mamei tale, sau fiul tău, sau fiica ta, sau nevasta care se odihneşte la sânul tău, sau
prietenul tău pe care-l iubeşti ca pe tine însuţi te aţâţă în taină zicând: ‘Haidem şi să slujim altor dumnezei!’,
dumnezei pe care nici tu, nici părinţii tăi nu i-aţi cunoscut, 7 dintre dumnezeii popoarelor care vă înconjoară,
lângă tine sau departe de tine, de la o margine a pământului până la cealaltă, 8 să nu te învoieşti şi să nu-l
asculţi; să n-arunci spre el o privire de milă, să nu-l cruţi şi să nu-l ascunzi. 9 Ci să-l omori; întâi mâna ta să se
ridice asupra lui ca să-l omoare şi apoi mâna întregului popor; 10 să-l ucizi cu pietre şi să moară, pentru că a
căutat să te abată de la Domnul, Dumnezeul tău, care te-a scos din ţara Egiptului, din casa robiei. 11 Să se facă
aşa, pentru ca tot Israelul să audă şi să se teamă şi să nu se mai săvârşească o faptă aşa de nelegiuită în
mijlocul tău.

12 Dacă vei auzi spunându-se despre una din cetăţile pe care ţi le-a dat ca locuinţă Domnul, Dumnezeul tău: 13
‘Nişte oameni răi au ieşit din mijlocul tău şi au amăgit pe locuitorii din cetatea lor zicând: «Haidem şi să slujim
altor dumnezei!»’ – dumnezei pe care tu nu-i cunoşti –, 14 să faci cercetări, să cauţi şi să întrebi cu de-amănuntul.
Dacă este adevărat, dacă lucrul este întemeiat, dacă urâciunea aceasta a fost făcută în mijlocul tău, 15 atunci să
treci prin ascuţişul sabiei pe locuitorii din cetatea aceea, s-o nimiceşti cu desăvârşire împreună cu tot ce va fi în
ea şi să-i treci chiar şi vitele prin ascuţişul sabiei. 16 Să strângi toată prada în mijlocul pieţei şi să arzi de tot cu
foc cetatea şi toată prada ei înaintea Domnului, Dumnezeului tău: să rămână pentru totdeauna un morman
de dărâmături şi niciodată să nu fie zidită din nou. 17 Nimic din ce va fi blestemat ca să fie nimicit cu
desăvârşire să nu se lipească de mâna ta, pentru ca Domnul să Se întoarcă din iuţimea mâniei Lui, să Se îndure
de tine, să te ierte şi să te înmulţească, după cum a jurat lucrul acesta părinţilor tăi, 18 dacă vei asculta de glasul
Domnului, Dumnezeului tău, păzind toate poruncile Lui pe care ţi le dau astăzi şi făcând ce este plăcut înaintea
Domnului, Dumnezeului tău.

Facem ceva macar care seamana cu asta? Tinem pe CINEVA responsabil pentru orice lucru stupid au simtit sa spuna
despre Dumnezeu? Cum ramane cu porunca asta?

1 Timotei 5:19-21 (RMNN)
19 Împotriva unui prezbiter[a] să nu primeşti învinuire decât din gura a doi sau trei martori. 20 Pe cei ce
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păcătuiesc, mustră-i înaintea tuturor, ca şi ceilalţi să aibă frică. 21 Te rog fierbinte, înaintea lui Dumnezeu,
înaintea lui Hristos Isus şi înaintea îngerilor aleşi, să păzeşti aceste lucruri, fără vreun gând mai dinainte şi să nu
faci nimic cu părtinire.

Cand ai vazut ultima oara un batran mustrat public? Mai mult ca sigur ca a spus cineva ceva stupid de genul, “Sa nu te
atingi de unsul lui Dumnezeu,” sa te tina departe a te si gandi sa faci lucrul acesta! Cuvantul lui Dumnezeu ne
porunceste sa mustram public pe batranii care pacatuiesc. Si a predica un alt Isus se califica! Ce fel de Isus? Pai, un Isus
Numai-De-Urgenta, un Isus Nu-La-Fel-De-Bun-Ca Si-Fecioara-Maria, un IsusSalvamar-Odata-Salvat-Pe-Veci-Salvat, un
Isus Toti-Oamenii-Buni-Merg-In-Cer, un Isus Al-Manifestarilor, un Isus Care-Nu-Poate-Sa-Vorbeasca-Sau-Sa-Vindece,
un Isus Al-Prosperitatii, un Isus Condus-De-Scop, un Isus Prietenos-Cautatorilor si mii de altii. Unii oameni sar peste
Isus si se inchina Duhului Sfant!

Ieremia 2:28-29 (RMNN)
28 Unde sunt dumnezeii tăi, pe care ţi i-ai făcut? Să se scoale ei, dacă pot să te scape în vremea nenorocirii! Căci
câte cetăţi ai, atâţia dumnezei ai, Iuda! 29 Pentru ce vă certaţi cu Mine? Toţi Mi-aţi fost necredincioşi, zice
Domnul.

Numarul zeilor nostrii a trecut peste numarul oraselor noastre - si nici unul din acestia nu fac treaba pentru ca in
majoritate i-am inventat noi. Avem cam 33,000 de guverne municipale in America si avem 37,000+ de denominatii
care isi spun “Crestine”. Majoritatea dintre ei nu vor sa vorbeasca cu altii. Suntem in necaz mare. Sper ca poti sa vezi
asta. Si cum a devenit atat de rau? Pentru ca am spus lucruri de genul si nu am fost seriosi de loc.

Iosua 24:19-24 (RMNN)
19 Iosua a zis poporului: „Voi nu veţi putea să slujiţi Domnului, căci este un Dumnezeu sfânt, un Dumnezeu gelos;
El nu vă va ierta fărădelegile şi păcatele. 20 Când veţi părăsi pe Domnul şi veţi sluji unor dumnezei străini, El Se
va întoarce şi vă va face rău, şi vă va nimici, după ce v-a făcut bine”. 21 Poporul a zis lui Iosua: „Nu! Căci vom
sluji Domnului”. 22 Iosua a zis poporului: „Voi sunteţi martori împotriva voastră înşivă că aţi ales pe Domnul, ca
să-I slujiţi.” Ei au răspuns: „Suntem martori!” 23 „Scoateţi dar dumnezeii străini care sunt în mijlocul vostru şi
întoarceţi-vă inima spre Domnul, Dumnezeul lui Israel.” 24 Şi poporul a zis lui Iosua: „Noi vom sluji Domnului,
Dumnezeului nostru şi vom asculta glasul Lui”.

Au trait in pace cu Dumnezeu pana a murit Iosua si nimeni nu mai veghea, apoi toti s-au intors inapoi la idolii lor. Au
spus toate lucrurile corecte, dar nu au fost seriosi. Si-au dat copii lumii din jurul lor.

Sunt obosit. Poate si tu esti obosit. Nu vreau sa mai dau in nota asta. Daca nu ai inteles pana acum, probabil nu mai
am ce sa-ti spun. Uite partea pozitiva - vor veni acei care VOR asculta si se vor supune si vor fi feroce si puternici
pentru ca nu vor semana cu lumea si vor fi sub conducerea Sa TOT timpul. Si cand vor veni, vor aduce un foc
consumator sa testeze tot ce a fost consteruit de om.

Ioel 2:11 (RMNN) - Domnul face să tune glasul Lui înaintea oştirii Sale, căci tabăra Lui este foarte mare şi cel ce
împlineşte cuvântul este puternic. Dar mare este ziua Domnului şi foarte înfricoşată. Cine o poate suferi?

Trebuie sa-L auzi pe El. Trebuie sa-L asculti. Te rog sa-L intrebi ce te infunda ca sa-i auzi vocea mai bine. Te rog? Nu
esti bun pentru razboiul acesta daca nu auzi ordinile de la Sediu.

Marcu 9:7 (RMNN) - A venit un nor şi i-a acoperit cu umbra lui. Şi din nor s-a auzit un glas, care zicea: „Acesta
este Fiul Meu preaiubit: de El să ascultaţi!”

Luca 9:35 (RMNN) - Şi din nor s-a auzit un glas care zicea: „Acesta este Fiul Meu preaiubit: de El să ascultaţi”.

Ioan 10:27 (RMNN) - Oile Mele ascultă glasul Meu; Eu le cunosc şi ele vin după Mine.

Isaia 6:8 (RMNN) - Am auzit glasul Domnului întrebând: „Pe cine să trimit şi cine va merge pentru Noi?” Eu am
răspuns: „Iată-mă, trimite-mă!”
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Rugaciune Finala si Binecuvantare
Draga Doamne, te iubim. Nu intelegem toate acestea, dar stim ca ceva este foarte gresit. Nu este cu putinta sa
intelegem cat de gresit si cat de rau si cat de mult te-am nesocotit, dar intelegem ca este foarte grav. Te rog, Ava, te
rog sa ne arati orice din noi care sta intre noi si Tine. Curata-ne si smulge-o. Daca este vreo doctrina sau un filtru sau
o neiertare sau orice ne tine de la mersul in tot ce ai pentru noi, te rog arata-ne si noi ne vom cere iertare. Te rog
arata-ne ce sa facem ca sa reparam orasele noastre. Ne cerem iertare ca am facut un asa dezastru. Ne cerem iertare
ca nu am urmat instructiunile si am incercat sa o punem impreuna noi insine iar acum sunt bucati care nu stim unde
se pun si nu functioneaza cum trebuie. Ne cerem iertare, Tata. Te rog repar-o. Te rog reporneste-o si pune-o inapoi
la normal si fa-o sa functioneze din nou. Vom incerca sa nu iti stam in cale si sa nu te deranjam. Doar fa ce trebuie
sa faci. Daca iti stam in cale, treci peste noi. Orice ar trebui sa fie, te rog intoarce aceasta cursa. Te iubim, Doamne.
Ne cerem iertare. Te rog toarna Duhul Tau peste noi intr-o masure atat de mare cat putem tine. Daca suntem
pregatiti, da-ne un pahar si mai mare si umple-ne, clatinat, care se varsa pe deasupra. Avem mai mult din tine si mai
putin din noi. Orice ar trebui sa fie, daca este ceva ce ne place si nu putem sa o lasam, smulge-o din mainile noastre.
Te rog ridica pe toti razboinicii si fa-i sa vina impreuna si sa marsaluiasca umar la umar. Te rog arata-ne ce este
comunitatea adevarata si dragostea adevarata. Si daca nimeni nu va merge, vom sta singuri. Chiar daca nu vi sa o
repari, nu vom crede in Tine mai putin. Te rog tine-ne de mana si explica-ne totul. Nu mai vrem sa mai auzim de la
oameni. Avem nevoie ca Tu sa ne explici totul. Multumesc pentru harul si mila Ta. Ar trebui sa fim prajiti pana acum
pentru cat de rau am stricat lucrurile. Te rog iarta-ne si spala pamantul nostru si restaureaza poporul Tau. Nu pentru
noi, ci pentru Numele Tau. Este imparatia Ta, puterea Ta si slava Ta in veci - nu a noastra, niciodata. In puternicul
Nume al lui Isus, Domnul nostru. Amin.

Dragi Frati,
Fie ca Domnul Isus Cristos sa va binecuvanteze in orice mod crede El mai bine. Daca este
vreo comoara in cer pe care o am, daca este vreo resursa sau dar, orice credinta sau pace
sau intelepciune sau discernamant sau autoritate, ti le dau cu placere. Chiar daca nu le mai
primesc inapoi. Daca Domnul spune ca poti sa o ai, atunci vono si ia-o prin credinta. El imi
va da mai mult. Te iubesc. Asta nu este despre mine (sau tine). Doar inlatura totul din cale,
asculta vocea Sa foarte bine si fa orice iti spune sa faci. Si testeaza totul.

Va iubesc pe toti si nu ma voi opri indiferent ce ar fi.

Doug Perry
slujitor al lui Dumnezeu

1 Corinteni 2:12-15 (RMNN)
12 Şi noi n-am primit duhul lumii, ci Duhul care vine de la Dumnezeu, ca să putem cunoaşte lucrurile pe care ni le-a dat
Dumnezeu prin harul Său. 13 Şi vorbim despre ele nu cu vorbiri învăţate de la înţelepciunea omenească, ci cu vorbiri
învăţate de la Duhul Sfânt, întrebuinţând o vorbire duhovnicească pentru lucrurile duhovniceşti. 14 Dar omul firesc nu
primeşte lucrurile Duhului lui Dumnezeu, căci pentru el sunt o nebunie, şi nici nu le poate înţelege, pentru că trebuie
judecate duhovniceşte. 15 Omul duhovnicesc, dimpotrivă, poate să judece totul şi el însuşi nu poate fi judecat de
nimeni.

2 Corinteni 3:17-18 (RMNN)
17 Căci Domnul este Duhul, şi unde este Duhul Domnului, acolo este slobozenia. 18 Noi toţi privim cu faţa descoperită,
ca într-o oglindă, slava Domnului şi suntem schimbaţi în acelaşi chip al Lui, din slavă în slavă, prin Duhul Domnului.

www.FellowshipOfTheMartyrs.com - fotm@fellowshipofthemartyrs.com
www.TheChurchOfLiberty.com
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fotm@fellowshipofthemartyrs.com
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CE ESTE IN PAHARUL TAU?

Care Din Acestia Esti TU Astazi?
Care Din Acestia VREI Sa Fii?
(Carui rugaciuni crezi ca Dumnezeu cel mai bine?)

www.FellowshipOfTheMartyrs.com
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Apendicele B
Scrisoarea Deschisa cu Cererea de Iertare catre Lume
de la Doug Perry, www.FellowshipOfTheMartyrs.com - Februarie 2005

Te rog ai rabdare cu mine, asta este cu mult in urma si este mult teren de acoperit. Vreau sa fiu sigur ca spun tot. Nu
doar pentru mine, dar pentru ca, cred ca trebuie sa o auzi. Poate sunt alti Crestini pe undeva care trebuie si ei sa isi
ceara iertare care vor gasi curaj aici. Iti apreciez timpul, stiu ca este valoros.

Dragi Membrii ai Lumii,

Sunt doar un barbat, nimeni chiar. Fiu al unui predicator si misionar. Ani si ani de Scoli de Vacanta Biblice, tabere de
vara, curse de ski cu tinerii, spectacole cu papusi, treziri, curse cu corul - alege-o. Chiar am mers la o facultate Crestina
si am primit un grad in religie. Am ajuns in lumea afacerilor, dar am petrecut doua decenii dand zeciuiala, stand la
comitete, educand la Scoala Duminicala, mergand la seminare si conferinte, etc. Si am intalnit-o pe sotia mea intr-o
clasa de necasatoriti la biserica. Nu sunt un om rau, cel mai mult m-am comportat bine si la toti pare sa le placa de
mine. Fac unele lucruri bune uneori.

Dar recent am incercat sa-L inteleg pe Isus mai mult si unele lucruri care nu le-am observat inainte au inceput sa ma
deranjeze. Am inceput sa cercetez si am avut o greutate incercand sa inteleg ce am construit aici. Asa ca, parea ca,
daca o spune si altcineva sau nu, eu trebuie sa iau responsabilitatea pentru partea mea pe care am avut-o si sa spun ce
trebuie sa spun.

Hai sa incepem...

Stiu ca, crezi ca, Crestinii sunt o gramada de ipocriti. Spunem ca suntem mai “religiosi” si ca mergem in cer si tu nu,
dupa care ne conducem masinile mari si lucioase cu pesti mici la spate si iti taiem calea in trafic timp ce trecem rapid
de cel fara adapost de la colt. Dam in mare doar 2% din banii nostri la biserica si la caritate, in ciuda faptului ca
spunem ca Biblia este cuvantul lui Dumnezeu care spune ca ar trebui sa dam totul. In mare, cumparam tot atat de
multe televizoare mari si barci bas si haine din blana si machiaj si carduri de baseball si pornografie online ca si oricare
altul. Poate mai mult. Ai vazut lider dupa lider ajungand la inchisoare sau la tribunal sau intr-un scandal sexual de un
fel sau altul.

Pai... ai dreptate. Suntem vinovati de toate. Le-am facut pe toate. Si, imi pare foarte rau.

Vezi emisiunile noastre la televizor si oameni smecheri care cer bani si intelegi ca este ceva meschin si gresit aici. Un
indemn presurizat pentru bani ca sa stea la televizor? Trebuie sa-L folosim pe Isus ca si o alta forma de distractie? Pe
cine credem ca pacalim? Unde este Isus in toate astea? Nu ar trebui sa ne bazam pe El? Nu ar trebui ca El sa ne
implineasca nevoile daca suntem in voia Sa?

Ce sa intamplat cu sacrificiul si cu suferinta si cu ajutorarea celor saraci? Mi se face rau de la asta. Adica, liderii
bisericilor, nu sunt toti oameni rai, sunt multi oameni care muncesc din greu care sunt sinceri care iubesc si carora le
pasa si care implinesc nevoi reale in comunitate. Unii din ei inteleg si-L iubesc pe Isus - dar sunt foarte sigur ca acesti
pastori nu conduc masini de Bentley, nu au case de milioane de dolari si nici propriile lor avioane cu reactie! Adica,
carui “dumnezeu” ne inchinam? Banilor? Eului? Puterii?

Ne vezi cladirile lucioase peste tot. Poate te-am si scos din casa ca sa ne extindem spatiul de parcare. Nu poti intelege
de ce avem nevoie de patru biserici Crestine la patru colturi diferite la aceeasi intersectie. Avem locuri de joaca si
jocuri de bowling si ligi de basketball. Avem cafea de Starbucks in sanctuar. Avem orchestre si candelabre uriase si
fantani in fata. Avem librarii pline cu “gunoaie despre Isus” cu orice stil si gust imaginabil de chestii religioase. Dar
unde este Isus? Asta a vrut EL?

O, sigur, sunt oameni buni peste tot si nu fiecare biserica este asa un dezastru, dar Crestinii sunt cei care spun ca ar
trebui sa fim “Un Singur Trup.” Deci si cei buni sunt vinovati de a nu pune capat acesteia mai devreme. Ar trebui sa ne
tinem unii pe altii in linie si sa nu toleram fractii si certuri si lacomie si idolatrie si toate aceste lucruri rele. Vai, chiar
am stricat-o! Avem 33,000 de denominatii si majoritatea dintre ele nu vor sa vorbeasca cu celelalte. Pierdem pesste $5
milioane pe zi din cauza fraudei din partea oamenilor “de incredere” din biserica! Cheltuim 95% din toti banii nostrii
pe propriile noastre comforturi si programe si pe emisiuni distractive de familie si lasam 250 de MILIOANE de Crestini
din alte tari sa traiasca pe muchia infometarii. Sa nu mai vorbim de aproximativ miliardele de oameni care nu au auzit
vreodata de Isus - sau de omul fara adapost din oras care aproape l-am calcat cand ti-am taiat calea.

http://www.fellowshipofthemartyrs.com
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Suntem cat de vinovati posibil. Toti. Nimeni nu este exclus. Ar fi trebuit sa-i punem capat mai devreme. Dar nu pot
sa-mi cer iertare in locul celorlalti. Asta este despre mine.

Stiu ca poate ai fi mers la biserica, ca si copil, si ai incetat sa mai mergi cat de repede ai putut. Stiu ca poate ai si fost
abuzat de cineva din biserica! Poate te-am facut pasionat dupa care te-am lasat sa pleci ca si cum nici nu ne-ar fi pasat.

Poate nu te potrivesti “profilului” nostru. S-ar putea sa ai piercing-uri si par mov sau tatuaje sau ai fost la puscarie - si
undeva inauntrul tau stii ca, chiar daca ai vrea sa mergi la biserica intr-o Duminica, nu ar merge bine. Im-i pare rau
pentru asta. Isus te iubeste. El intotdeauna a stat cu oamenii cei mai neasteptati. Avea cea mai mare inima pentru cei
pe care altii incercau sa-i ignore. Ce am facut? Ti-am spus sa-ti iei un tricou si niste pantofi mocasini sau nu poti poti sa
intri in cer. Vreau sa vomit.

Stiu ca esti suparat. Si ai dreptul sa fii. Ti-am gresit pentru MULT timp acum. Sunt unele lucruri despre Isus pe care
oamenii trebuie sa le auda, dar am ingropat o opera de arta frumoasa sub sute de straturi de vopsea latex roz. Daca ai
o biblie la indemana, uita-te in Matei 23. (Daca nu ai, poti sa te uiti aici - www.BibleGateway.com .)

Ai gasit? Citeste cu atentie, Fariseii erau oamenii “religiosi” din zilele acelea, liderii credintei. In acest capitol Isus de
SAPTE ori a spus cat de jalnici si nenorociti si blestemati sunt pentru ce le fac oamenilor pe care ar trebui sa-i conduca.
Ii si numeste “morminte varuite cu oasele mortilor” si “pui de naparci”! Nu am timp aici, dar citeste-l si vezi daca nu
facem FIECARE lucru din acelea. Nu este posibil ca Isus sa fie fericit pentru ce ti-am facut.

Sigur, ne place sa ne mintim si sa pretindem ca totul este OK - dar nu este. Suntem urati. Acum, te rog sa intelegi, si
Isus a fost urat. Dar asta a fost pentru ca a spus lucruri grele si uneori oamenilor nu le place sa auda Adevarul. Si a
promis ca si noi vom fi urati daca suntem ca si El. Dar nu pentru asta suntem urati in acest moment. Suntem urati
pentru ca suntem o haita mare de ipocriti mincinosi care spun un lucru si fac cu totul altceva. Daca am fi fost urati
pentru ca suntem ca Isus, atunci asta ar fi un lucru, dar nu este asta de loc. Vezi prin muzica noastra vesela si prin
serviciile noastre pufoase si poti spune ca este ceva foarte gresit aici. Nu suntem diferiti de altii - cu exceptia ca
spunem ca suntemmai buni ca si tine.

Nu ar fi trebuit sa fie asa. Isus ne-a spus sa ne pese de vaduve si de orfani, sa hranim pe cei infometati, sa ne pese de
cei bolnavi, sa vizitam pe cei in inchisoare, sa ajungem la cei pierduti. El ne-a vrut sa ne iubim inamicii si sa ne rugam
pentru ei. Lui I-a pasat de justitia si suferinta umana, de cei pierduti si singuri. Dar nu cred ca ar fi mers pe o linie de
pichet - El avea gandurile la probleme mult mai mari. El ne-a vrut sa ne concentram la lucrurile eterne, nu cele zilnice.
El nu a spus vreodata sa mergeti in toata lumea si sa construiti cladiri mari si sa va divizati in fractiuni si sa cumparati
masini Bentley. Chiar opusul! Inteleg ca esti suparat pe noi si cred ca ai dreptul de a fi, dar te rog sa intelegi, esti
suparat pe ce am facut noi sub puterea noastra, esti suparat pe “bisericism.” Asta este diferit de Hristos si ce a vrut El.
Sa nu fi suparat pe Isus! Acest dezastru nu a fost ideea Lui!

I-mi cer iertare. Accept responsabilitatea pentru partea mea in a te fi ranit. Dar ma angajez voua tuturor, dragi
Membrii ai Lumii, ca nu o voi mai face. Nici macar cu un ban. Nu imi voi pune credinta in “bisericism” sau in vreun lider
sau program sau emisiune televizata - ci in Hristos Isus si mantuirea Sa. Atunci am fost eliberat si am inceput sa vad ca
Dumnezeu vrea si asteapta mai mult de la noi decat asta. Si nu ajut pe nimeni care nu este complet angajat sa faca
acelasi lucru.

A trebuit secole ca acest monstru sa fie construit, asa ca nu se va intoarce inapoi peste noapte. Dar timpurile se
schimba iar noi suntem foarte in urma pentru ceva nou. Lucruri mari si rele se intampla - cum ar fi tsunami-ul din Asia -
si cred ca mai multe au sa vina. Nu vreau sa mai treaca timp fara sa fi spus asta. Im-i pare rau pentru tot timpul si banii
pe care le-am pierdut. Dar Isus mantuieste. Pe bune. Biserica nu este nici macar ideea. Isus este adevarata treaba. A
trait si a murit pentru pacatele mele si a inviat. El este cine a spus ca este si ii pasa de mine - si de tine. El este singura
noastra speranta. Avem nevoie de locuri in care sa mergi care vor educa numai despre Isus si care nu vor fi leganate
sau tentate sau distrase de orice altceva. Asta vine, cu voia lui Dumnezeu.

Te rog sa nu crezi ca toti Crestinii sunt doar fatarnici. Unii din ei sunt seriosi cand spun ca apartin lui Hristos.
Problema in Vest este ca suntem toti comfortabili si multumiti si se pare ca le place asa. Crestinii din China si din alte
locuri sunt foarte seriosi. Nu este loc pentru altceva decat Isus cand esti pe fuga de guvern. Ei mor zilnic pentru
credinta lor si fac luvruri foarte grele pentru ca sunt absolut angajati lui Hristos. Ei sunt martiri. Oameni care sunt
doritori sa crucifice parti mici din ei in fiecare zi ca sa fie mai mult ca si Hristos. Oameni dornici sa lase tot ce vor, ca sa
faca ce vrea Hristos. Oameni care sunt dispusi sa putrezeasca in inchisoare sau sa ia bataie sau sa moara daca asta
trebuie sa se intample. Oameni care se comporta in dragoste curata si care nu dau inapoi niciodata. Eu nu sunt vrednic
sa le leg sireturile. Si sunt oameni dinaceia si aici, si eu sper ca sa avem mult mai multi care sa inceapa sa traiasca asa.
Este cu mult in urma.
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Daca vorbesti cu cineva care este Crestin, intreaba-i daca sunt genul de Crestin care este serios tot timpul sau genul
care este serios doar Duminica. Biblia spune ca-i vom cunoaste dupa “roadele” lor - dupa credinta si puritatea si
dragostea din faptele si cuvintele lor. Cand vei gasi pe unul care dovedeste ca Hristos este in el pentru cat te iubeste,
spune-i sa-ti zica totul despre Isus. Daca cunosti pe unul din acesti martiri neinfricati care vorbeste numai Adevarul pur,
curat si dur - pune-i multe intrebari. Adevarul este mult mai rar decat crezi. Dar sa nu te mai lasi pentru lucruri fine,
pufoase si comfortabile - astea nu sunt in Biblie.

Cat pentru mine si casa mea, imi pare foarte rau. De acum inainte, ii vom sluji Domnului, nu “bisericismului.” Vom
incerca sa adunam pe cati martiri din-aia posibil si sa incepem sa facem ce a vrut Hristos. Daca ne vom intalni vreodata,
te rog sa-mi dai o sansa sa dam mana si sa-ti cer iertare in persoana. Voi incerca mai tare de acum inainte, promit.
Cred ca sunt multi altii care se simt la fel, asa ca sa nu fii surprins daca incepi sa auzi lucruri de genul asta mai des.

Multumesc petru timpul tau. Sper ca ajuta.

Foloseste liber, dar fara modificari sau scoaterea atribuirii.
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DORIT - POZITII VALABILE PENTRU RESTAURAREA ORASULUI

DORIT: Crestini care vor restaurarea Trupului lui Hristos mai mult ca orice altceva.

SLUJBA PRIMARA: Sa ajute sa aduca ultima mare recolta.

TITLU: KOGS (Kingdom of God Servants/Servitori ai Imparatiei lui Dumnezeu) - uneori denumiti si “cogs”

NUMAR DE POZITII VALABILE: Nelimitat - dar deocamdata suntem foarte putini pentru numarul recoltei pe care il
prezicem.

CALIFICARI: Trebuie sa nu aiba alti dumnezei inafara de Mine. Trebuie sa aiba inima Mea (pentru cei flamanzi, goi,
saraci, in inchisoare, etc.). Trebuie sa fie dispusi sa primeasca cu maini si inimi deschise pe Consultantii Externi si
Expertii de Administrare pe care ii voi trimite la ei pentru scopuri de antrenare si corectie. Trebuie sa fie dispusi sa lase
jos orice traditie defectuoasa sau practici de afacere pe care le-a folosit pana in acest punct, ca sa pot sa-i reinvat.
Trebuie sa vrea sa auda vocea Mea ca sa pot sa le calauzesc cararile. Trebuie sa inceteze sa ma mai puna intr-o cutie si
sa nu mai im-i ceara sa le sustin ideiile LOR. Trebuie sa vrea sa fie Un Singur Trup cu ceilalti KOGS si sa nu se mai certe
intre ei.

Suntem angajatori cu oportunitati egale, dar angajarea prioritara merge catre cei din categoriile urmatoare: vaduve,
orfani, handicapati, schiopi, saraci, goi, calcati in picioare, faliti, criminali, prostituate, colectori de taxe, lucratori
comuni (in special tamplari si pescari) si alte vase sparte cu imperfectiuni care au fost umilite deja. Oamenii bogati si
cei care au terminat seminarul se poate sa treaca prin frangeri aditionale ca sa se califice. Oricine este dispus sa lase
jos viata (si lucrurile sale) sa cu adevarat pentru un prieten merg primii in linie.

REMUNERATII: Cei care vor accepta aceste pozitii vor putea sa vada pe Duhul Sfant venind cu putere peste adunarea
lor si peste orasul lor ca niciodata. Vor putea sa Ma vada mergand printre ei. Vor invata pacea si bucuria si victoria la o
scala pe care nu o credeau posibila si vor avea o comunitate adevarata pentru prima oara. Vor mai fi si ridiculizati si
persecutati - dar nu le vor pasa. Ii voi ridica individual si colectiv in poala Mea si ii voi mangaia pe cap si le voi sterge
orice lacrima. Le voi plati toate datoriile si voi avea grija de orice nevoi ale lor. Voi fi Taticul lor.

PROCES DE APLICATIE: Daca ai mai fost trezit inainte pentru orice perioada de timp, inainte ca sa aplici iara trebuie sa-
ti ceri iertare pentru ca ai pierdut ce ti s-a dat inainte. Nu putem sa-ti dam un foc proaspat pana nu te pocaiesti pentru
ca l-ai lasat pe primul foc sa moara. (Plansul si jelirea este ajutatoare in a ne convinge de sinceritatea ta.) Daca esti
nou in asta si nu ai mai facut inainte o aplicatie, completeaza doar formularul de mai jos si preda-l prin rugaciune
fierbinte.

TERMENUL LIMITA: Acest post vacant va rămâne deschis până când vom găsi candidați calificați sau până la sfârșitul
recoltei. Dar timpul se scurteaza, asa ca ai putea sa vrei sa te grabesti inainte ca sa nu o ratezi.

NOTA: Cei care sunt comfortabili cu starea curenta a lucrurilor lor si/sau nepocaiti pentru partea lor in durerea si
suferinta din jurul lor nu trebuie sa aplice. Te rog uita-te in Ezechiel 9 pentru clarificari. Liderii bisericilor va rog
uitati-va in Ezechiel 34.

Pentru pozitii valabile in zona ta, gaseste pe cineva care hraneste pe cei flamanzi, imbraca pe cei goi,
viziteaza pe prizonieri, etc. Ei au o linie directa catre Sediu. Sau suna la Fellowship Of The Martyrs.
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FORMULAR DE APLICARE PENTRU RESTAURAREA TRUPULUI
www.FellowshipOfTheMartyrs.com

Nume: ___________________________________________

Preferinta de Isus: (Bifeaza tot ce ti se aplica)
___ Isus numai de urgenta ___ Isus de prosperitate
___ Isus Asigurare De Incendiu Iesi Din Iad ___ Isus Denominational
___ Isus Fara Sa Judece Fiecare Merge In Cer ___ Isus De Crestere In Biserica
___ Isus Care Ma Iubeste Dar Nu Vrea/Poate Sa Vorbeasca Cu Mine ___ Isus Care Nu A Venit In Trup
___ Isus Bun Filozof/Profet Dar Nu Divin ___ Isus Nu Asa De Bun Ca Si Fecioara Maria
___ Altul: _______________________________________ ___ Isus Stapan, Rege, Comandant, Domn

INTREBARI DE VERIFICARE:

Bani: (Bifeaza Una)
___ Ii datorez lui Dumnezeu 10% din banii mei.
___ Ii datorez lui Dumnezeu 10% din banii mei si un dar de dragoste sau colecta ocazionala.
___ Ii datorez lui Dumnezeu totul si nimic din ei nu este cu adevarat al meu.

Timp: (Bifeaza Una)
___ Oamenii spun de ani de zile ca El vine, de ce sa ma grabesc?
___ Oamenii spun de ani de zile ca El vine, ar trebui sa ma grabesc.
___ El vine incurand! Nu pot sa pierd o secunda!

Sacrificiu: (Bifeaza Una)
___ Sunt dispus sa dau dimineata de Duminica si noptiile de Miercuri.
___ Sunt dispus sa fiu putin incomod in mod regulat.
___ Sunt dispus sa mor pentru Isus.

Dragoste: (Bifeaza Una)
___ Iubesc pe cei din familia mea (majoritatea).
___ Iubesc pe cei care sunt ca si mine si care agreaza cu mine.
___ Iubesc pe vrajmasii mei (si pe familia mea si pe cei care agreaza cu mine).

Umilinta: (Bifeaza Una)
___ A mea este Imparatia ___ A mea este Puterea ___ A mea este Slava
___ A Ta este Imparatia si Puterea si Slava in veci.

Rugaciune: (Bifeaza Una)
___ Imi inchid ochii cand ma rog si incerc sa fiu atent.
___ Ma rog des in fata oamenilor si ma rog acasa singur.
___ Ma rog neincetat, deseori singur si plangand catre Domnul cu lacrimi si cereri.

Data de valabilitate: (Bifeaza Una)
___ Cand sunt in pensie si in majoritate fara abur. ___ Cand sunt perfect si ma simt vrednic.
___ Oricand spune El ca ma vrea. Chiar ACUM ar fi bine.

Te rog sa ma consideri pentru aceasta pozitie. Sunt dispus sa merg oriunde, sa fac orice, sa sufar orice, sa dau orice,
sa ma dezvat de orice, sa ma rog fara incetare, sa fiu gata la timp si ne la timp, sa cunosc Cuvantul lui Dumnezeu si sa
ascult de poruncile Sale si sa invat sa aud vocea Sa. Stiu ca nu pot sa ajung acolo pe cont propriu si imi pare rau ca am
incercat vreodata. Il voi lasa sa imi directioneze TOATE cararile de acum inainte si nu ma voi mai lasa pe intelepciunea
mea. Voi primi cu drag tot ce voi avea nevoie ca sa fiu echipat total pentru scopurile Sale. Sunt pregatit sa incep
oricand.

Semnat: __________________________________

UZ DOAR PENTRU BIROU: Calificat? ____ Data De Incepere? ____ Data De Terminare? ____
Primire Calduroasa Programata? ____
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AJUTOR DORIT
POZITII VALABILE DE LIDER PENTRU RESTAURAREA ORASULUI

DORIT: Lideri Crestini care vor restaurarea Trupului lui Hristos mai mult ca orice altceva si care sunt dispusi sa faca
orice trebuie indiferent de cost.

SLUJBA PRIMARA: Sa ajute sa aduca ultima mare recolta si sa slujeasca poporului lui Dumnezeu fara de sine.

TITLU: L.O.T. (Least of These/Cei mai Neansemnati) - uneori denumiti si “servitori umili.”

NUMAR DE POZITII VALABILE: Nelimitat - dar deocamdata suntem foarte putini pentru numarul recoltei pe care il
prezicem.

CALIFICARI: Trebuie sa nu aiba alti dumnezei inafara de Mine. Trebuie sa aiba inima Mea (pentru cei flamanzi, goi,
saraci, in inchisoare, etc.). Trebuie sa fie dispusi sa primeasca cu maini si inimi deschise pe Consultantii Externi si
Expertii de Administrare pe care ii voi trimite la ei pentru scopuri de antrenare si corectie - dar sa testeze totul.
Trebuie sa fie dispusi sa lase jos orice traditie defectuoasa sau practici de afacere pe care le-a folosit pana in acest
punct, ca sa pot sa-i reinvat. Trebuie sa vrea sa auda vocea Mea ca sa pot sa le calauzesc cararile. Trebuie sa inceteze
sa ma mai puna intr-o cutie si sa nu mai im-i ceara sa le sustin ideiile LOR. Trebuie sa vrea sa fie Un Singur Trup cu
ceilalti SID si sa nu se mai certe intre ei.
Suntem angajatori cu oportunitati egale, dar angajarea prioritara merge catre cei din categoriile urmatoare: vaduve,
orfani, handicapati, schiopi, saraci, goi, calcati in picioare, faliti, criminali, prostituate, colectori de taxe, lucratori
comuni (in special tamplari si pescari) si alte vase sparte cu imperfectiuni care au fost umilite deja. Oamenii bogati si
cei care au terminat seminarul se poate sa treaca prin frangeri aditionale ca sa se califice. Oricine este dispus sa lase
jos viata (si lucrurile sale) sa cu adevarat pentru un prieten merg primii in linie. Daca nu sunt dispusi sa planga in
pocainta in fata altora si sa fie transparenti, nu vor fi capabili sa conduca oile catre Mine .

REMUNERATII: Cei care vor accepta aceste pozitii vor putea sa vada pe Duhul Sfant venind cu putere peste adunarea
lor si peste orasul lor ca niciodata. Vor putea sa Ma vada mergand printre ei. Vor invata pacea si bucuria si victoria la o
scala pe care nu o credeau posibila si vor avea o comunitate adevarata pentru prima oara. Le voi plati toate datoriile si
voi avea grija de orice nevoi ale lor. Ii voi tine de mana.

COSTURI: Este foarte important ca sa calculeze costurile din timp. Daca vor accepta aceasta pozitie vor fi ridiculizati si
persecutati. S-ar putea sa rezulte in pierderea unor sau a tuturor lucrurilor acestora: prestigiu, sanatate, timp liber,
bani si lucruri de tot felul, casa - chiar si sotia si copii sunt la risc. Cei care vor accepta pozitia aceasta vor fi batuti si
remodelati si rafinati la o scala care nu si-ar fi imaginat, dar promit sa nu mearga mai mult decat pot sa duca. Succesul
lor va fi direct proportional cu dorinta lor sa lase focul Meu rafinator sa arda totul din ei care sta in calea planurilor
Mele. VA durea cu siguranta MULT - dar Eu personal le voi sterge orice lacrima. La sfarsit vor arata ca si Mine - si ii voi
trata cum trateaza un Tata pe Fiul Sau.

PROCES DE APLICATIE: Preda aceasta aplicatie cu frica si cu tremur si spune-Mi sa fac tot ce trebuie sa te fac pregatit
chiar ACUM indiferent de cat ar durea. Dupa care sa musti in ceva.

TERMENUL LIMITA: Acest post vacant va rămâne deschis până când vom găsi candidați calificați sau până la sfârșitul
recoltei. Dar daca ar trebui sa conduci si refuzi, sangele tuturor oamenilor care nu au fost ajunsi din cauza ta ca nu ai
vrut sa te ridici in ziua luptei (sau sa te misti destul de repede) este pe TINE. Asa ca ar trebui sa vrei sa te grabesti.

NOTA: Daca ai nevoie de motivatii extra, te rog citeste Ezechiel 34 de cateva ori cu voce tare.

Pentru pozitii valabile gaseste pe cineva care a pierdut totul si a fost batut total pana la supunere.
Ei au o legatura directa cu Sediul. (Sau fa legatura cu www.FellowshipOfTheMartyrs.com)
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FORMULAR DE APLICARE PENTRU LIDERI IN RESTAURAREA ORASULUI
www.FellowshipOfTheMartyrs.com

Nume: ___________________________________________

Preferinta de Isus: (Bifeaza tot ce ti se aplica)
___ Isus numai de urgenta ___ Isus de prosperitate
___ Isus Asigurare De Incendiu Iesi Din Iad ___ Isus Denominational
___ Isus Fara Sa Judece Fiecare Merge In Cer ___ Isus De Crestere In Biserica
___ Isus Care Ma Iubeste Dar Nu Vrea/Poate Sa Vorbeasca Cu Mine ___ Isus Care Nu A Venit In Trup
___ Isus Bun Filozof/Profet Dar Nu Divin ___ Isus Nu Asa De Bun Ca Si Fecioara Maria
___ Altul: _______________________________________ ___ Isus Stapan, Rege, Comandant, Domn

INTREBARI DE VERIFICARE:

Bani: (Bifeaza Una)
___ Sunt dispus sa merg, atata vreme cat stiu ca voi avea o plata regulara si am ceva securitate.
___ Sunt dispus sa merg si sa traiesc prin credinta, cata vreme pot sa spun oamenilor de nevoile mele.
___ Sunt dispus sa merg si sa traiesc prin credinta si sa depind numai de Dumnezeu si sa nu spun nevoile mele
niciunuia.

Serviciu: (Bifeaza Una)
___ Sunt dispus sa slujesc celor care chiar apreciaza ce fac si care nu-mi vor cere sa ma murdaresc prea tare.
___ Sunt dispus sa slujesc chiar daca nimeni nu observa, cata vreme pot sa simt ca avem ceva progres.
___ Sunt dispus sa slujesc celor carora ma vor bate si ma vor scuipa, si nu ma voi opri chiar daca nu va fi nici o plata
vreodata.

Rugaciune: (Bifeaza Una)
___ De multe ori stau in fata si fac rugaciuni lungi si impodobite ca sa impresionez pe oameni.
___ Mijlocesc frecvent pentru unii si petrec multe ore singur in rugaciune.
___ Ma rog fara incetare si ma ofer sa stau in spartura si sa port orice necesar ca sa eliberez pe altul.

Sacrificiu: (Bifeaza Una)
___ Sunt dispus sa dau ceai si sa dau religios 10% din toate condimentele mele si din alte produse de gradina.
___ Sunt dispus sa dau tot ce am, dar as vrea sa fac plati si sa ii imprastii in timp.
___ Sunt dispus sa mor fata de sine - tot deodata chiar acum sau in bucati mari in fiecare zi - indiferent de durere.

Umilinta: (Bifeaza Una)
___ Prefer locurile de onoare din fata si sa ma asigur ca toti stiu unde apartin.
___ A mea este Imparatia ___ A mea este Puterea ___ A mea este Slava
___ A Ta este Imparatia si Puterea si Slava in veci. Voi lua faramiturile de sub masa.

Urgenta: (Bifeaza Una)
___ Voi merge cand sunt sigur ca sunt complet pregatit si sa stiu tot ce trebuie sa stiu ca sa fiu eficient.
___ Voi merge chiar acum, dar refuz sa merg gen peste 20 de mile pe ora ca sa nu ma ranesc prea rau intr-un accident.
___ Deja am plecat si merg 200 de mile pe ora si nu imi pasa ce se intampla, nu incetinesc.

Determinare: (Bifeaza Una)
___ Voi persevera pana cand cineva ridica o spranceana sau ameninta ca va pleca din biserica mea.
___ Voi persevera pana ce ma va costa lucruri pe care chiar le iubesc.
___ Voi persevera pana cand cineva ma omoara si pot sa merg Acasa.

Te rog sa ma consideri pentru aceasta pozitie. Sunt dispus sa merg oriunde, sa fac orice, sa sufar orice, sa dau orice,
sa ma dezvat de orice, sa ma rog fara incetare, sa fiu gata la timp si ne la timp, sa cunosc Cuvantul lui Dumnezeu si sa
ascult de poruncile Sale si sa invat sa aud vocea Sa. Stiu ca nu pot sa ajung acolo pe cont propriu si imi pare rau ca am
incercat vreodata. Il voi lasa sa imi directioneze TOATE cararile de acum inainte si nu ma voi mai lasa pe intelepciunea
mea. Voi primi cu drag tot ce voi avea nevoie ca sa fiu echipat total pentru scopurile Sale. Promit sa nu o fac vreodata
despre mine. Sunt pregatit sa incep oricand.

Semnat: __________________________________

UZ DOAR PENTRU BIROU: Calificat? ____ Data De Incepere? ____ Data De Terminare? ____
Primire Calduroasa Programata? ____ Marimea Robei? ____
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“OK, deci totul este un dezastru.
Se sa FACEM in legatura cu aceasta?”

www.The Church Of Liberty.com
Biserica Orasului este singurul lucru care va functiona.

Este singurul lucru din biblie. Si vine.

Alte carti care s-ar putea sa ajute:

“Rain Down NOW, Lord!” - Totul despre Darurile Spirituale si
cum sa-ti pastrezi paharul plin cu Isus ca nimic altceva sa nu poata incapea!

www.FellowshipOfTheMartyrs.com/rain_down_now.htm

“The Red Dragon” - De ce biserica NU pare sa se schimbe.
www.FellowshipOfTheMartyrs.com/red_dragon.htm

“Who Neutered the Holy Spirit?” - Ce sa intamplat cu Dumnezeu?
www.FellowshipOfTheMartyrs.com/neutered.htm

Si mult mai multe pe site-ul web.

Pentru alte carti similare si materiale si
pentru cea mai radicala, si unsa muzica, arta,
Tricouri, butoane, actibilde, carti si mai multe,

viziteaza magazinul nostru online.

Toate incasarile sunt devotate impingerii intunericului
Inapoi in cel mai eficient mod cu putinta.

www.FellowshipOfTheMartyrs.com
www.TheChurchOfLiberty.com

Posta la : Fellowship Of The Martyrs
844 S. M-291 Hwy, #251

Liberty, MO 64068

Trimite email la: fotm@fellowshipofthemartyrs.com daca putem sa ajutam cumva.

http://www.fellowshipofthemartyrs.com/rain_down_now.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com/red_dragon.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com/neutered.htm
http://www.fellowshipofthemartyrs.com
http://www.thechurchofliberty.com
fotm@fellowshipofthemartyrs.com

